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Assignments of Errors of the law in the trial court: 

1- violation of RCW 7.69A.030 (9)(10) On October 30,2012 Catherine's 

protection case # 12-2-01394-1 in Snohomish county superior court in Everett, 

WA where Commissioner Susan Gaer violated the Rights of child victims and 

witnesses and ordered Catherine's mother to stay in the court room while the 

GAL Martha Wakenshaw from the divorce case get Catherine alone and 

interview her alone without any other witness with her, claiming "the court finds 



her reports trustworthy". 2- Violation of RCW 70.125.060 on October 30,2012 

Commissioner Susan Gaer violated the law that Personal representative may 

accompany victim during treatment or proceedings. 3- Violation of RCW 

9A.72.040 the GAL Martha E. Wakenshaw violated the law by false swearing: 

["her reporting she said two times dad touched her between the legs on her 

clothing"] ["there was a very leading question, did dad touch you? The child said 

yes"] ["Catherine had tears in her eyes and had been through a lot including a 

pelvic exam"] ["she also said that her mother told her about my report, that she 

might be living with her father. And then when - after that was shared, she then 

disclosed this information"]. ["Ms. Patricia Bundy, commissioner Gaer's clerk was 

called out to help and eventually had to call security who cleared the area"] ["It 

appeared that the mother had greatly influenced the child"] ["security had to be 

called because they were within earshot of the child saying I was a liar."] 

["abusive use of conflict to involve the child in reading court documents"] 

["Because the mother has not taken the For Kids' Sake seminar and has 

engaged in abusive use of conflict, the children spend more residential time with 

the father"]. 4- Violation of RCW 26.12.175 the GAL Martha E. Wakenshaw 

violated the law by not filing her report at least 60 days before the trial instead 

she filed it at the trial day in open court on November 5, 2012. And she failed to 

represent the best interest of the Two children Catherine Gohar and Mathew 

Gohar instead she represented the best interest of the children's father Samir 

Gohar that molested his daughter Catherine sexually when she had visits and 

sleepover with him at his resident during the divorce process. 5- Violation of 

WAC 388-15-009 the trial court violated the law and denied that the intentional 

sexual touching either directly or through the clothing is an abuse for children. 6-

Violation of RCW 26.44.180 the trial court violated the law and the Investigations 

of child sexual abuse, Protocols, Documentation of agencies' roles. The trial 

court ignored the law enforcement and Child protective services investigations 

that were in process and exposed Catherine to her father that sexually molested 

her, the trial court dismissed Catherine's protection case on October 30,2012 



and on November 8, 2012 the trail court ordered Catherine's custody and sole 

decisions over her to be made only by her father that molested her sexually and 

to date Catharine still under her father custody. 7- Violation of RCW 74.13.031 

the trial court violated the Duties of department, Child welfare services,Children's 

services advisory committee and that there shall be every reasonable effort 

made by law enforcement agencies, prosecutors, and judges to assure that child 

victims and witnesses are afforded the rights. 8- Violation of RCW 26.44.010 the 

trial court violated that protective services shall be made available in an effort to 

prevent further abuses, and to safeguard the general welfare of such children. 

When determining whether a child and a parent, custodian, or guardian should 

be separated during or immediately following an investigation of alleged child 

abuse, the safety of the child shall be the department's paramount concern. 

9- Violation of RCW 26.10.160 Visitation rights Limitations. The court violated the 

law and allowed and approved Catherine to visit and later live primary with her 

father that molested her sexually ignoring the sexual assault by him and ignoring 

the law enforcement and CPS investigations that were in process, on October 

30, 2012 Catherine protection case was dismissed and on November 8, 2012 the 

trial court ordered Catharine's custody to the father that molested her sexually 

with sole decisions over her made by him only. 10- Violation of RCW 9A.44.083 

Child molestation in the first degree Snohomish county police report case # 12-

17928 (CP 296 attached). The trial court did not wait for the law enforcement to 

finish their investigations and report first, on October 30,2012 Catherine 

protection case was dismissed and on November 8, 2012 the trial court ordered 

Catharine's custody to the father that molested her sexually with sole decisions 

over her made by him only before the police and CPS finish their investigations. 

11- Violation of RCW 70.125.020. The trial court violated the law that Sexual 

assault is a serious crime. The trial court did not protect Catherine from further 

sexual abuse by the father and exposed her to him and ordered her to live only 

with him only and the sole decisions over her made by him only. 12- Violation of 

RCW 10.46.080, the court failed in not granting a trial continuance when needed, 



the trial court denied Theresa's motions for trial continuance. 13- The trial court 

claimed that the GAL Martha E. Wakenshaw report was filed but it was not filed 

until November 5,2012 at the trial day in the open court by her. 14- Samir's 

polygraph test that was admitted as evidence at trial is not valid because inside 

the test there were no answers to the most important questions "identity" of the 

person doing the test. Also a question inside the test if Samir had done anything 

illegal that he could been arrested for, in the test result it shows he told the truth 

and he didn't do anything illegal while the real truth is the opposite that he was 

illegal resident in the USA and he bought a duplex and a business while he was 

illegal resident in the USA and he could of been arrested for that. *Samir did the 

polygraph test on November 3,2012 right before the trial on November 5,2012 

and before the law enforcement interviews him. Samir hired an attorney named 

Anna Goyman and she told the police of Samir's rights to remain silent. The law 

enforcement never interviewed Samir and Samir and his lawyer did the 

polygraph test and gave it to the police as proof and the police transferred his 

case to the prosecutor office. 15- Violation of RCW 26.09.080, the trial court 

awarded Samir with the total purchase price of the business don's restaurant and 

its land during marriage that is worth $1,015,000 in WA State, the court awarded 

Samir with the house that is worth $400,000 in WA State, the court awarded 

Samir with the $ 282,500 assets from selling the duplex and the business in MA 

State during the parties' marriage for seven years before moving to WA State, 

the court awarded Samir with the children's college funds that is worth more than 

$28,000 and the trial court failed in not allowing the children's to keep their 

college funds for them instead the court ordered the children's college funds to 

the father, the trial court awarded Samir with it all and approved all his requests 

while Theresa's requests were all denied. 16- [RCW 26.19.071] the court violated 

the law and based on Samir's self-prepared piece of paper given to the trial 

judge as his income (trial exhibit 12 in CP 295) the court calculated the wife 

alimony and final child support. Child support and wife alimony calculation should 

be based on the parties' tax return and the tax return was filed with the court (CP 



66). The court considered Samir's self-prepared papers as evidence of his 

income while his real true income from all sources is $1,536,233 in his income 

tax return (CP 66). 17 -The court irregularity in proceeding in rejecting Theresa's 

exhibit #20 after it had been admitted at trial for no reason (CP 295 attached). 

18-on November 8,2012 the trial judge violated Theresa's Freedom of speech 

by law: State Constitution Art. 1 § 5, Theresa had the right to speak and expose 

the GAL Martha E. Wakenshaw lies. 19- On November 8,2012 the trial judge 

ordered both children to go to mental therapy based on the GAL Martha E. 

Wakenshaw recommendations and false claims and not based on any doctor 

evaluation. 20- Violation of RULE CR 59 and RCW 26.09 for a NEW TRIAL. The 

irregularity in the proceedings of the court, any order of the court, and abuse of 

discretion, by which such party was prevented from having a fair trial, on January 

9,2013 the trial court failed in not granting a new trial. 21- Violation of RCW 

26.09.090, the trial court failed in not ordering reasonable wife maintenance for 

Theresa's education and living expenses and for her to live the same level as 

before the divorce. Theresa was a full time mom for 11 years with limited 

education and work experience. The trial court claimed that Theresa is voluntarily 

unemployed and the fact that is not true it was agreed by both parties that she 

stay at home mom. The amount in the imputed income for Theresa by the trial 

court is amplified, if Theresa got a job she will be only earning the minimum 

wages and not as it stated in the imputed income for Theresa. The trial court 

failed in not ordering a fair wife alimony amount and duration for Theresa to be 

able to live the same live style as before the divorce. 22- Violation of RCW 

26.09.070 and RCW 26.09.170, the court violated the law and failed in ordering 

the wife alimony to be non-modified at trial on November 8,2012, the trial judge 

adopted Samir's wife alimony proposal and ordered wife alimony for two and a 

half years in the amount of $2,500 for six months, $2,000 for six months, $1,500 

for six months, $1,000 for six months, $500 for six months then a $0 

maintenance for Theresa. The trial judge ordered $ 300 child support Theresa 

has to bay to Samir every month and it can be taken from her alimony amount 



given to her every month. 23- Violation of RCW 26.09.181, RCW 26.09.182, 

RCW 26.09.184, RCW 26.09.187 and RCW 26.09.191, the court violated the law 

by only approving Samir's proposed parenting plan while Theresa's parenting 

plan was ignored (CP 142). The court ignored that the father have a history of 

domestic violence (CP 143) and a sexual molestation to his own daughter (CP 

188, CP 296) before entering the final parenting plan. The court ordered the 

children's custody to the sexually abusive father with sole decision made by him 

only. The court ignored [chapter 26.50 RCW] domestic violence prevention and 

[chapter 26.44 RCW] abuse of children. 

Argument: 

There are two main issues: #1 the custody of the children: 

1- Custody was in the favor of the father Samir even though the father abandon 

and abused the children while the mother took 100% care of them (CP 

148,188,142,296). 2- Was the GAL Martha Wakenshaw report true with 

evidence and documents provided on all her claims or was it only on her own 

opinion and words without any evidence provided to the court? 3- Did the court 

look at all facts for custody before ruling or did the court only considered the GAL 

report and testimony the court claimed "she is well known to the court"? 4- Did 

the court considered that there was a law enforcement and a CPS investigations 

that were in process in the ruling or did the court only considered the GAL 

testimony and report? 5- Did the GAL Martha E. Wakenshaw represented the 

best interest of Catherine in this case when Catherine told her about the sexual 

behavior and the molestation by her father Samir or did she represent the best 

interest of Samir and recommended Catharine to be under her father custody 

only and he molested her sexually? 6- Did the GAL report to the court what 

Catherine really said to her or did she simply not believe Catherine and told her 

own opinion and words instead? 7- Was there another witness when the GAL 

Martha Wakenshaw interviewed Catherine or was it just the GAL, her own words 

and false claims? 8- Did any other witness reported that Theresa is abusive to 

the children or was it only the GAL and her false claims? 9- Did the GAL 



represent the best interest of the children or did she represent the best interest of 

the sexually molested father? 10- Did the court order the children to go to mental 

therapy based on a doctor request and recommendation or was it based on the 

GAL recommendation and she is not a doctor? (CP 148). 11- When the court 

ordered the children custody to the father did the court consider the fact that the 

father has a history of domestic violence and sex abuse with evidence and 

documents provided to the court (CP 188, 143,296) or did the court only 

considered the GAL recommendation? 12- Did the court considered in custody 

ruling the fact that the mother was a full time mom to her children since birth and 

the only one who cared for them when their father abandon them in 2011 or did 

the court ignored this fact? 13- Did the court consider the fact that the children 

were awarded with honor certificates from Their Schools Theresa's care while 

their father abandoned them? (CP 148). 

14- Did the court considered in custody ruling other witness's declarations like 

the children school's teachers, children's doctors, and Theresa's therapist or did 

the court only considered the GAL Martha Wakenshaw and ignored all other 

witness in the children's life? (CP 43, 147, 148, 177,296). 

#2 all financials matters: All financial matters were in the favor of Samir due to 

lack of evidence, wrong information given and information not provided. 1- Was 

the child support calculation and wife alimony amount based on the parties' tax 

return income or was it based on a self-prepared paper by Samir? 2- For the 

properties and assets division, did the court have certified documents for 

financial matters or was it just self-prepared papers by Samir? 3- Did the court 

made assets and properties division ruling based on evidence and proofs or was 

based on self-prepared papers by Samir and Samir's brokers? 4- Was the 

properties owned by the parties professionally evaluated or was it based on a 

personal estimate from Samir's brokers? 5- Did the trial court give Theresa a fair 

amount of alimony and duration that allow her to live the same life style as before 

the divorce or was it based on Samir's request? 6- Did the court considered 

Theresa's requests or was it all denied? (CP 141,142) 7- Did the court give a fair 



division of the businesses, properties and assets owned or was it all rewarded to 

Samir? 

8- Did Theresa and her children receive a fair trial? 

Statement of Facts: 

The trial court denied Theresa's motion for a trial continuance on October 19, 

2012 judge (Michael T. Downes) because of the GAL Martha E. Wakenshaw 

report (CP 137). On October 19, 2012 motion hearing transcript case # 12-3-

00776-6 (CP 290) page 2 lines 17-20 Samir's attorney testified: ["We asked the 

Guardian ad litem if she had received a paper for this and then we then went 

ahead and send it to her. She wasn't available to come today"]' (CP 290) page 3 

lines 23-24& page 4 lines 9-12 Theresa testified: ["I had no lawyer to help me 

with the evaluations and financial stuff "] [" we have a house that's is not 

evaluated yef'] ["my husband own a business and the evaluator is in the middle 

of the process"]. (CP 290) page 7 lines 6-11 the judge told Theresa: [" I realize 

that you have posited that you have believes that don't allow for dissolution but 

this is a court of law and under Washington state law dissolution is allowable and 

this matter need to proceed okay so you need to get yourself ready to go .. "]. (CP 

290) page 61ines13-21 the judge testified that the GAL report is filed: ["your 

motion to postpone the trial is denied. There's been ample time to get things 

together. my understanding also is that you're asking for a new guardian ad litem 

apparently because you don't like the old guardian ad litem report which is 

adverse to you ".] ["it has been filed and there certainly should be a copy 

available"]. The fact that the GAL report was not filed as the judge claimed and 

Theresa did not see it at that time but heard what is in it from the opposing 

attorney declarations filed. The court denied granting trial continuance to have 

the time to motion a different GAL and the time to finish with the evaluation of the 



house and the business owned and to investigate on the cash money 

distributions Samir took out from some accounts owned and to give Theresa time 

to find an attorney to help her in the case, But her motion was denied based on 

the GAL report that was not filed with the court until the trial day in open court on 

November 5, 2012. The trial court erred in not granting a trial continuance when 

needed. Please review [Clerk's papers] CP111, 112, 113, 115, 116, 117, 121, 122, 

132, 133,136,137 and CP 290 October 19, 2012 transcript. 

On October 23,2012 (CP 291) Theresa's motion hearing to change the GAL 

Martha Wakenshaw was denied by Commissioner Susan C. Gaer , the 

commissioner failed in not granting a change of the GAL Martha Wakenshaw 

when needed. The GAL was served with the motion by Samir's attorney and was 

aware of the hearing time and did not come. October 23, 2012 transcript case # 

12-3-00776-6 (CP 291) page 3, lines 11-16 Samir's attorney testified: ["I sent it to 

her. The petitioner didn't send it to her -- or the moving party did not send it to 

her, but I did"] [" As soon as we got it"]._Commissioner Susan Gaer denied 

Theresa's motion based on the GAL Martha Wakenshaw was not served with the 

motion but she was served by Samir's attorney same day they got the motion. 

(CP 291) page 8 lines 7-21, Theresa asked Commissioner Susan Gaer as follow: 

["so if there is anyone else, can the court like appoint to my kids right now to talk 

to my kids and know what is happening?"]. Commissioner Gaer said: [" no. and 

quite frankly, ma'am, I did review the guardian ad litem report, there is a lot of 

concern about the children being too involved in this"]. [" Ma'am, stop talking to 

the kids about this case"]. The fact that the GAL did not file her report with the 

court or send it to Theresa's house, and it seems that commissioner Susan Gaer 

got it from Samir's attorney because it was not filed until trail day on November 5, 

2012. There was no court written order of the denial but there is a digitally 

recorded document for the hearing (CP140). Commissioner Susan Gaer denial to 



hear a contempt motion against Samir in violation of the court order to return the 

children's college funds he liquidated and also he did not pay the support for 

Theresa and her children. Please review Motions filed on October 9, 2012, CP 

112,113,115,116,117,121,132,140 and CP 291 October 23, 2012 transcript. 

On October 30,2012 (CP 292) Catherine protection case # 12-2-01394-1(Appeal 

# 70594-6-1), Commissioners Susan C. Gaer dismissed Catherine Mary Gohar's 

protection case before the law enforcements and child protective services finish 

their investigations on Catherine's sexual abuse by her father. A protection order 

was in place since October 25, 2012 based on the recommendation of the law 

enforcements and Child protective services and their investigations that were in 

process. The hearing was set to be on November 8, 2012 for the investigations 

to be finished first but Samir's attorney went to an ex parte motions court room to 

commissioner Arden Bedle to shorten the hearing time to be on October 30, 

2012 without the knowledge of Theresa and it was approved by commissioner 

bedle and later Theresa found the commissioner order to shorten the time 

sticking on her home door. The protection case # 12-2-01394-1 for Catherine 

Mary Gohar in Snohomish county superior court in Everett, WA (CP 188) was 

dismissed by Commissioner Susan C. Gaer because of a false testimony from 

the GAL Martha E. Wakenshaw. Commissioner Susan Gaer dismissed the 

protection case and its order ignoring the law enforcement and child protective 

services investigations that were in process and was not finished yet and the 

Child protective services written recommendations in front of her dated October 

30,2012 (CP 188) for the protection order to stay in place for the children's 

safety but commissioner Gaer ignored their recommendations, also Theresa did 

provide commissioner Susan Gaer with some documents regarding Samir's 

sexual behavior (CP188), the documents was about Samir seeking sex and role 

play with girls as young as 18 years old as the web site allowed him in the year 

of 2011, also his declarations of abusing Theresa sexually in the of year 2009, 

Theresa was keeping those documents as a secret but when it comes that he 



might be abusing his own daughter Catherine the 11 years old, Theresa had to 

reveal it to the court. The GAL Martha Wakenshaw was present because Samir's 

lawyer notified her. October 30, 2012 protection case hearing transcript (CP 292) 

page 7 lines 21-23 and page 8 lines 8-19 The GAL Martha Wakenshaw claimed: 

["to me the allegations that the mother are bringing, the child disclosed to her 

seem a bit vague to me"], ["the mother's mental health, I have concern about"], 

["she found fault with many professionals including wanting to dismiss me off the 

case. I'm just speaking to her mental health. It's very unstable. She has not taken 

for the kid's sake seminar. It's really concerning. So I don't feel the father should 

be restrained at this point"]. The fact that the GAL Martha E. Wakenshaw was 

telling her own opinion that the father shouldn't be restrained but what about 

Catherine's safety and that was supposed to be her job, instead of her job is 

Catherine and her safety she is on Samir's side and that was even before she 

talks to Catherine about the abuse by her father and the fact that Theresa did 

take for the kid's sake seminar and it was filed with the court on July 23, 2012 

(CP 92) & trial Exhibit 4 (CP 295) attached and not as the GAL Martha E. 

Wakenshaw falsely claimed about Theresa. About Theresa's mental health, the 

GAL is not a doctor to diagnose Theresa with mental health problems and her 

job is the children and their safety and not to diagnose the parents or the children 

with mental health illnesses and the fact that Theresa's therapist Regina Hugo 

declaration filed (CP 147 attached) and Theresa's Mental evaluation filed (CP 

177, 196 attached) shows Theresa do not suffer from mental illnesses as the 

GAL Martha Wakenshaw claimed. October 30, 2012 protection case hearing 

transcript (CP 292) page 9 lines 18-25 and page 10 lines1-5 Commissioner 

Susan Gaer asked Theresa: ["where is your daughter now?"] Theresa said: 

["she's with my mom in the car outside"] ["I have an officer interview for my 

daughter for the investigation they needed to talk to her about the situation. I had 

the appointment at 1 :30pm. But obviously we are late until now and I am late for 

the interview"]. The fact that the first time ever Catherine goes inside the court 

house was by an oral order from Commissioner Susan C. Gaer that ordered the 



GAL Martha E. Wakenshaw to bring Catherine from the car outside the court 

house and take her testimony in a small room alone on October 30,2012. 

Catherine was with her grandmother waiting for her mother outside the court for 

her interview appointment with the police officer right after the court hearing. 

(CP 292) page10 lines 10-19, COMMISSIONER Susan GAER asked the GAL 

Martha E. Wakenshaw: [" would it be possible for you to talk with the child now"] 

["Well, my concern is, is I would like you to interview her before mother has the 

time to go out and tell you -- tell her that she is coming in to interview"]. The 

commissioner ordered Theresa to stay in the court room untill the GAL Martha E. 

Wakenshaw goes out the court house and gets Catherine from her Grandmother 

car outside the court and interview her alone. The commissioner violated the law 

for victims and witnesses rights that judges to assure that child victims and 

witnesses are afforded the rights to allow an advocate to be present in court 

while the child testifies in order to provide emotional support to the child . To 

provide information to the court as to the need for the presence of other 

supportive persons at the court proceedings while the child testifies in order to 

promote the child's feelings of security and safety. Commissioner Susan Gaer on 

October 30,2012 Violated RCW 7.69A.030 Rights of child victims and witnesses, 

In addition to the rights of victims and witnesses provided, there shall be every 

reasonable effort made by law enforcement agencies, prosecutors, and judges to 

assure that child victims and witnesses are afforded the rights enumerated in this 

section. Child victims and witnesses have the following rights: (9) to allow an 

advocate to be present in court while the child testifies in order to provide 

emotional support to the child. To provide information to the court as to the need 

for the presence of other supportive persons at the court proceedings while the 

child testifies in order to promote the child's feelings of security and safety. 

(10)To allow law enforcement agencies the opportunity to enlist the assistance of 

other professional personnel such as child protection services, victim advocates 

or prosecutorial staff trained in the interviewing of the child victim. Commissioner 

Susan Gaer on October 30, 2012 Violated RCW 70.125.060, Personal 



representative may accompany victim during treatment or proceedings. If the 

victim of a sexual assault so desires, a personal representative of the victim's 

choice may accompany the victim to the hospital or other health care facility, and 

to proceedings concerning the alleged assault, including police and prosecution 

interviews and court proceedings. (CP 292) page 11 lines 11-18 Theresa 

requested: ["Can there be another witness with the Gaurdian ad litem?"]["She 

says stuff not right"], commissioner Susan Gaer said: ["Ma'am, the court finds her 

reports trustworthy, so that's why I want her to talk to the child"]. The 

commissioner only wants to believe what the GAL claims without any evidence or 

witness to the truth of her testimony, the fact that there are a lot of errors and 

false claims in the GAL report and testimony. (CP 292) page 13 lines 8-11 The 

GAL Martha Wakens haw claimed: ["so this was at the end of the interview and 

Catherine had tears in her eyes and had been through a lot including a pelvic 

exam"]. The fact this is false it never happen all the doctor did on October 29, 

2012 attached is looked at Catherine private area from outside only not like the 

GAL claimed "a pelvic exam" is false. (CP 292) page 131ine18 The GAL Martha 

E. Wakenshaw claimed about Catherine: ["she had a lot of inconsistencies in her 

reporting she said two times dad touched her between the legs on her clothing"]. 

The GAL on October 30,2012 (CP 292) claimed that Catherine told her, her 

father touched her in between the legs but later (CP 294) on November 5,2012 

at trial the real truth came out that Catherine told The GAL Martha E. 

Wakenshaw she was touched in her private area by her Father Samir and there 

were bleeding from her genital area. At trial transcript (CP 294) page 16 lines 4-

15 the GAL testified: ["she disclosed that she was touched by her father 

inappropriately down there"] ["she said it happened twice"] [" she said there was 

bleeding from her genital area"] [" and she told her mother'']. 

Trial transcript (CP 294) page 181ines 17-22, the GAL said: ["the timing of this 

came after the mother tried to have me dismissed as the guardian ad litem. And 

then these allegations came forth. Again, I want to emphasize the child told the 

mother about those allegations, then the mother sought a restraining order. This 



was how the thing got started"]. On October 30, 2012 protection case transcript 

(CP 292) page 13 line 14, the GAL claimed: ["there was a very leading question, 

did dad touch you? The child said yes"]. The GAL Martha E. Wakenshaw 

violated the law RCW 9A.72.040 false swearing. The GAL testimony is 

misleading and false. At the trial the GAL testmed that Catherine told her mother 

about Samir's behavior but at Catherine's protection case hearing the GAL 

accused Theresa of a leading question. The GAL at the protection case hearing 

claimed that Catherine told that her that her dad touched her between the legs 

but later at trial the truth came out that Catherine told her she was touched her in 

her genital area and there was bleeding from her genital area. In the Police 

report (CP 296) (after the kids were in their father custody already by court order 

on November 8, 2012) the GAL Martha E. Wakenshaw written statement to the 

police dated November 9,2012: ["on past interview Catherine had disclosed that 

her mother has shown her the court documents. She did say that her mother now 

has stopped doing that and she hadn't read my GAL report"]. On October 30, 

2012 at Catherine's protection case hearing transcript (CP 292) page14 lines 3-

6, the GAL claims were different: ["and she also said that her mother told her 

about my report, that she might be living with her father. And then when - after 

that was shared, she then disclosed this information"]. In police report (CP 296 

attached) false written statement from the GAL Martha Wakenshaw dated 11-9-

2012 as follow:["Ms. Patricia Bundy, commissioner Gaer's clerk was called out to 

help and eventually had to call security who cleared the area"]. but at trial on 

November 5,2012 (CP 294) transcript page 30 line 14-18 the GAL was asked: 

["did you see any security"]. She said: ["I didn't see any"]' 

The GAL Martha E. Wakenshow violated the law RCW 9A.72.040 False 

swearing, a person is guilty of false swearing if he or she makes a false 



statement, which he or she knows to be false, under an oath required or 

authorized by law. False swearing is a gross misdemeanor.The fact that 

Catherine is in her father custody now since November 8, 2012 because of the 

GAL Martha E. Wakenshaw testimony, report and recommendations and this is 

injustice to force Catherine to live only with her father that molested her sexually 

and the court gave him sole decisions over her and dismiss the protection case 

that was protecting her. The trial court only approved the GAL Martha E. 

Wakenshaw testimony and own words without any proof provided and the court 

ignored all other facts, documents and witnesses that were in the case. The fact 

that the police report (CP 296) came out after the parties went to the trial and the 

children were under their father custody already by court order on November 8, 

2012 and because the trial court refused to wait for the law enforcement and 

child protective services investigations that were in process and only approved 

the GAL Martha E. Wakenshaw own words without a proof. The police video 

recorded the interview with Catherine and took her testimony with the help of 

another specialist. But with the GAL Martha E. Wakenshaw there was no 

recording of Catherine's testimony, no evidence provided to the court, and no 

witnesses with her in the interview with Catharine, it was only the GAL Martha E 

Wakenshaw own words and false claims. The police report is attached and was 

not finished yet when the protection case for Catherine was dismissed and was 

not finished yet also at trial when Catherine was forced by court order on 

November 8,2012 to be only under her father custody the molested her sexually. 

In the police report (CP 296 attached) on October 24,2012 the written testimony 

of Catherine's middle school consoler Nancy beck: [" she said her daughter told 

her last night that dad has been touching her breasts and last night tried to touch 

her lower private area". "I called down Catherine and she reported to me 

everything her mother had reported. Catherine said her father on occasion has 

wanted her to sleep in his bed. She reported that she always goes back to her 

bunk bed. she said she became more frighten when she found a knife and a 

small bottle marked poison"]. Catherine was at school already when Theresa 



went for help. Catherine was not aware that her mother going to be at school and 

as you can see there was no leading question as the GAL Martha E. Wakenshow 

claimed, it was a surprise to Catherine and Catherine told the same reporting she 

told her mother to the school consoler. The trial court only considered the GAL 

Martha E. Wakenshow false claims. The trial court said "her report is trustworthy" 

and "she is well known to the court" and ignored the truth and facts and other 

witnesses that were involved. The trial court did not protect Catherine from 

further abuse by her father and that was an error. In the police report (CP 296) 

Snohomish county police victim statement as follow: ["Catherine said her dad 

touches her in some places not very nice. Catherine said it happened twice. She 

was watching TV and sitting in the couch with him and he started to touch her in 

her private area. Catherine said it made her feel uncomfortable and she moved 

to another chair. Catherine said that second time that something happened, her 

dad asked her to sleep in the bed with him. Catherine said no, and went to her 

own room to sleep. Catherine said that she waked up in her dad bed and did not 

know what happened. Catherine said that the next day, she started bleeding 

from her private parts into her underwear'l 

Is Catherine is safe now in the custody of her father that molested her sexually? 

Error of the law by the trial court, WAC 388-15-009 The intentional touching, 

either directly or through the clothing, of the sexual or other intimate parts of a 

child or allowing, permitting, compelling, encouraging, aiding, or otherwise 

causing a child to engage in touching the sexual or other intimate parts of 

another for the purpose of gratifying the sexual desire of the person touching the 

child, the child, or a third party. Sexual exploitation includes, but is not limited to, 

such actions as allowing, permitting, compelling, encouraging, aiding or 

otherwise causing a child to engage in prostitution; sexually explicit, obscene or 

pornographic activity to be photographed, filmed, or electronically reproduced or 



transmitted; sexually explicit, obscene or pornographic activity as part of a live 

performance or for the sexual gratification of another person. 

Error of the law by the trial court RCW 26.44.180 Investigation of child sexual 

abuse, Protocols, Documentation of agencies' roles. The department and local 

law enforcement agencies may include other agencies and systems that are 

involved with child sexual abuse victims in the multidisciplinary coordination. 

The protocol shall address the coordination of child sexual abuse investigations 

between the prosecutor's office, law enforcement, children's protective services, 

children's advocacy centers, where available, local advocacy groups, community 

sexual assault programs, as defined in RCW 70.125.030, and any other local 

agency involved in the criminal investigation of child sexual abuse. The protocol 

shall be developed by the prosecuting attorney with the assistance of the 

agencies referenced in this subsection. 

Error of the law by the trial court RCW 26.44.010 The state is justified in 

emergency intervention based upon verified information; and therefore the 

Washington state legislature hereby provides for the reporting of such cases to 

the appropriate public authorities. It is the intent of the legislature that, as a result 

of such reports, protective services shall be made available in an effort to prevent 

further abuses, and to safeguard the general welfare of such children. When 

determining whether a child and a parent, custodian, or guardian should be 

separated during or immediately following an investigation of alleged child abuse 

or neglect, the safety of the child shall be the department's paramount concern. 

Error of the law by the trial court RCW 26.10.160 Visitation rights - Limitations. 

Visitation with the child shall be limited if it is found that the parent seeking 

visitation has engaged in any of the following conduct: Willful abandonment that 

continues for an extended period of time or substantial refusal to perform 

parenting functions; physical, sexual, or a pattern of emotional abuse of a child; a 

history of acts of domestic violence as defined in RCW 26.50.010 or an assault 

or sexual assault which causes grievous bodily harm or the fear of such harm. 



Error of the law in the trial court RCW 9A.44.083 Child molestation in the first 

degree (the police report CP296). 

Error of the law in the trial court RCW 70.125.020, Findings. The legislature 

hereby finds and declares that: Sexual assault is a serious crime in society 

On November 5,6,8,2012 trial transcript (CP 294) page 179 line 2-3 Judge 

Richard Okrent adopted commissioner Susan Gaer's findings by dismissing the 

protection case for Catherine and adopted the GAL Martha E. Wakenshaw report 

and recommendations of switching the custody of the children from their mother 

Theresa that took care of them all their life to their father Samir that abounded 

them and abused Catherine sexually and Catherine was forced by court order on 

November 8, 2012 to be under her father custody that molested her sexually and 

Theresa was ordered to be under supervised visits only with her children and 

Samir to the power to choose who will supervise the visits for Theresa and her 

children. The trial court erred in dismissing the protection case for Catherine on 

October 30,2012 and erred in ignoring the law enforcement and Child protective 

services recommendations and their investigations that were in process and 

erred in switching the custody of the children to the abusive father. The court 

erred in not protecting Catherine from further abuse her by father and forced her 

to live only with him and gave him total control over her. Please review CP 188 

(protection case # 12-2-01394-1) and the transcript of proceeding on October 30, 

2012 (CP 292) , trial transcript on November, 5, 6, 8, 2012 (CP 294) and The 

police report (CP 296). 

On November 5,2012 case # 12-3-00776-6 Judge Michael t. Downes denied 

Theresa's motion for trial continuance (CP 150) Theresa's motion for trial 

continuance was based on the CPS and the police investigations that were in 



process and the need to wait for the investigations to be done first before we go 

to trial. At the hearing Samir's attorney MS Katherine Peterson threatened that if 

the trial continued she will do a motion in front of a commissioner in the ex parte 

court room same day and take the children from their mother Theresa based on 

commissioner Susan Gaer dismissal of Catherine's protection case and based 

on the GAL Martha E. Wakenshaw recommendation and report. Samir's attorney 

MS. Katherine Peterson in November 5, 2012 motion hearing for trial 

continuance transcript (CP 293) page 7 lines 8-11 said as follow: ["I'm going to 

have to go in front of commissioner Arden Bedle today, do a motion, then, you 

know, get it set out properly in front of commissioner Gaer"L On November 5, 

2012 motion for trial continuance hearing transcript (CP 293) page 5 lines17-23 

the GAL Martha E. Wakenshaw claimed: ["I interviewed the daughter and found 

her statement to be very inconsistent about the allegations. It appeared that the 

mother had greatly influenced the child. I also would like the court -commissioner 

Gaer lifted the order restraining the father from seeing the children"]. The fact the 

GAL Martha E. Wakenshaw own opinion and words found to be not true in the 

police report victim statement (CP 296) Catherine said: ["my mom told me to tell 

the truth"]. November 5, 2012 motion for trial continuance hearing transcript (CP 

293) page 6 lines 4-6 The GAL Martha E. Wakenshaw claimed: ["security had to 

be called because they were within earshot of the child saying I was a liar"]. But 

on November 5, 6, 8, 2012 trial transcript page 30 line 18 the GAL Martha E 

Wakenshaw testified: ["I didn't see any, but I was informed of security being"]. In 

the Police report on November 9,2012 (CP 296) the GAL Martha E. Wakenshaw 

false written statement to the police: ["Ms. Patricia Bundy, commissioner Gaer's 

clerk was called out to help and eventually had to call security who cleared the 

area"]. The GAL Martha Wakenshaw continued to lie and lied to the police 

officer. Motion for trial continuance hearing on November 5,2012 in front of 



Judge Michael t. Downes was denied based on the GAL Martha E. Wakenshaw 

testimony and based on the finding of commissioner Gaer by dismissing 

Catherine's protection case. Please review CP 145, 147,148, 149, 150, and CP 

292 October 30,2012 transcript, CP 293 motion for trial continuance hearing 

transcript on November 5, 2012, and CP 294 trial transcript on November 5, 6, 8, 

2012 and the police report CP 296. 

The 3 days trial duration with Judge Richard T. Okrent on November 5, 6, 8, 

2012 (CP 294). (CP 294) page 2 line 23-25, Samir's attorney MS. Katherine 

Peterson claimed: ["we've had a guardian ad litem report, The guardian ad litem 

report was changing custody from the mother to my client based mostly upon her 

extreme abusive use of conflict"]. The fact that the GAL Martha E. Wakenshaw 

did not file her report with the court and she only gave it at the trial day on 

November 5,2012, the fact that the GAL report should have been done at least 

60 days before trial date as court ordered (CP 95), The fact that the GAL sent 

her report to Theresa by mail at end of October, 2012 and right before trial days 

in November 5, 6 ,8 , 2012, the fact that the GAL did not follow up with Theresa's 

interview. (CP 294) page 3 lines 9-11, Samir's attorney claimed: ["And then 

finally, as a last ditch effort, the wife has made allegations of inappropriate sexual 

touching by my client of their 11-year -old daughter"]. The fact that this was 

proven false when you review the police report victim statement (CP 296), 

Catherine said: ["my mom told me to tell the truth"] ["Catherine said her dad 

touches her in some places not very nice. Catherine said it happened twice. She 

was watching TV and sitting in the couch with him and he started to touch her in 

her private area. Catherine said it made her feel uncomfortable and she moved 

to another chair. Catherine said that second time that something happened, her 

dad asked her to sleep in the bed with him. Catherine said no, and went to her 



own room to sleep. Catherine said that she waked up in her dad bed and did not 

know what happened. Catherine said that the next day, she started bleeding 

from her private parts into her underwear'l Plus (CP 294) page 16 the GAL 

Martha E. Wakenshaw herself testified: ["she disclosed that she was touched by 

her father inappropriately down there" "she said it happened twice" "she said 

there was bleeding from her genital area" "and she told her mother"], also (CP 

294) page18 lines 19-22 the GAL Martha E. Wakenshaw said ["I want to 

emphasize the child told the mother about those allegations, then the mother 

sought a restraining order. This was how the thing got started"]. (CP 294) page 9 

lines 14-16, Samir's attorney asked the GAL Martha E Wakenshaw: ["did you 

complete an investigation on this - in this particular case?"]. And the GAL said 

["Yes, I did"]. The fact is that the GAL saw Theresa only once at her house and 

she was supposed to follow up with her but the GAL did not follow up with her. 

(CP 294) page 10 lines 17-24, Samir's attorney asked the GAL: ["When you 

recommended a psychological evaluation for both parents, what's the basis of 

your recommendation?"]. The GAL answered: ["Basis was the father presented 

with some mild depression and was taking medications and I felt that it would be 

prudent to have him evaluated. The mother presented with significant anxiety 

and depression from my observations"]. The fact that the GAL Martha E. 

Wakenshaw claims were false about Theresa as it shows in Theresa's mental 

evaluation (CP 177, 196) and Theresa's therapist declaration filed (CP 147) and 

the fact that Theresa does not take any medications and her mental evaluation 

and her therapist declaration to the court prove that the GAL Martha E. 

Wakenshaw claims are false. (CP 294) page 11 lines 23-24 and page 12 lines 5-

7 & lines 21-23 The GAL Martha E. Wakenshaw was asked: ["the issues that 

caused you to make the recommendations that you did?1- She answered: 

["Sure. I was concerned that the mother did not cooperate with appointments 



with me and missed an appointment and didn't call"] ["I was struck by her desire 

to stay in the marriage all the way up until this last hearing with Commissioner 

Gaer last week."] ["abusive use of conflict to involve the child in reading court 

documents"]. (CP 294) page 26 lines 20-22 the GAL Martha E. Wakenshaw was 

asked: ["Did you ask the children whether or not he (Samir) had talked to them 

(the children) about the case?"]. The GAL answered: ["I don't recall if I did or 

not."]. The GAL Martha E. Wakenshaw claims she does not remember if she 

questions the children about the father and if he involves them in the dissolution 

case and use abusive use of conflict with them. Her recommendations were 

based on her false claims that Theresa involves the children in the dissolution 

case and that is abusive use of conflict, but what about the father she did not 

ask? (CP 294) page 16 line 25 and page 17 line 1 the GAL Martha E. 

Wakenshaw said: ["I asked her if she had been privy to any more court 

documents and she said no, her mother had stopped doing thaf']. So if the 

mother had stopped showing Catherine court document and stopped using 

abusive use of conflict then why the GAL Martha E. Wakenshaw still insists on 

her recommendations that Theresa be under supervised visits only when the 

original reason as she falsely claims does not exist anymore? (CP 294) page 18 

lines 17-22 the GAL Martha E. Wakenshaw said: ["the timing of this came after 

the mother tried to have me dismissed as the guardian ad litem. And then these 

allegations came forth. Again, I want to emphasize the child told the mother 

about those allegations, then the mother sought a restraining order. This was 

how the thing got started"]. The fact that the mother wanted to change the GAL 

Martha E. Wakenshaw since September 7,2012 a month before she write her 

report and recommendations. The court strike Samir's pleadings on August 15, 

2012 for not paying the GAL fees as the court ordered him (CP 98-99), Samir's 

lawyer filed a motion to reinstate Samir's pleading (CP 101) and Theresa had a 



new lawyer named Andrew Hay at that time and he came in the hearing with her 

(CP 103) and Theresa wanted to change the GAL and oppose reinstate the 

father pleading. Her lawyer was supposed to file her response to the motion on 

September 7, 2012 but her lawyer did not file it as he testified at the hearing that 

he did (CP 103). It was never filed and as soon as Theresa knew about it she 

fired her lawyer Andrew Hay and filed it by herself and did a declaration on the 

situation (CP103, 113,115,116,117,121). Theresa did write a declaration that she 

wanted a different GAL than Martha E. Wakenshaw for her case and for her 

children's sake, but even though it was not filed with the court as promised by 

her lawyer Andrew hay, Her lawyer Andrew Hay sent it to Samir's attorney on 

September 7, 2012(CP 116,121) and the next day on September 8,2012 the 

GAL Martha E. Wakenshaw wrote her declaration in the favor of the father and to 

reinstate his pleading and her request to stay in the case (CP117), the court 

reinstated Samir's pleading and Theresa called the GAL Martha Wakenshaw and 

made appointment with her and saw her only once on September 22, 2012 and 

the GAL Martha E. Wakenshaw said she will call Theresa and follow up with her 

but she did not. The GAL Martha E. Wakenshaw wrote her report on October 1, 

2012(CP154) in the favor of the father and the GAL never filed her report with the 

court until the trial day in an open court on November 5,2012 (CP154). It is not 

clear if the GAL Martha E. Wakenshaw behavior, testimony, report, and 

recommendations was because of Theresa's wanted to change her and remove 

her from the case. (CP 294) page 22 lines 11-15 the GAL Martha E. Wakenshaw 

was asked: ["And that's taking into account you speaking to Catherine regarding 

these allegations of inappropriate sexual touching, you still are recommending 

that Mr. Gohar be awarded custody of these children?"]. She said: ["I am"]. 



So instead of protecting Catherine from further abuse by her father, the GAL 

Martha E. Wakenshaw recommended the 11 years old daughter Catherine live 

primary with her dad that molested her sexually allowing a possible of future 

abuse to happen to her from her father, GAL recommended Theresa be under 

supervised visits only. (CP 294) Page 23 line 9-11 the GAL Martha E. 

Wakenshaw was asked: ["In your interview with Catherine, she did say that her 

father had touched her did you say twice?"]. The GAL said: ["yes"]. (CP 294) 

Page 28 line 7-23, the GAL Martha E. Wakenshaw was asked about her report : 

["Because the mother has not taken the For Kids' Sake seminar and has 

engaged in abusive use of conflict, the children spend more residential time with 

the father to ensure their emotional safety." Is that an accurate reading?"]. The 

GAL said: ["That's an accurate reading, yes"]. The fact that Theresa did take For 

Kids' Sake seminar (CP 295 trial exhibit # 4) and (CP 92) Theresa's certificate 

that was filed with the trial court on July 23,2012. (CP 294) page 30 lines 14-18 

the GAL Martha E. Wakenshaw was asked: ["you said security was called. Did 

you see any security guards come and approach my client or the family in any 

way?"]. She answered: ["I didn't see any"]' The fact that security was never called 

as the GAL claimed. The GAL testimony and report is misleading and false. Her 

report and all her recommendations were approved by the trial judge on 

November 8,2012 (CP 294). Please review CP 148 (reply to the GAL report 

attached) you will see up to date health and dental checkups and letters from the 

children school teachers, the children school awards in the mother care specially 

Catherine Gohar that got an award from the president of the united states and 

she was advanced in her education under Theresa's care while the father Samir 

abandon both children and moved out of the house seeking his sexual desires 

with girls as young as 18 years old as the web sites allowed him and he was 44 

years old and also his declaration in the year of 2009 of abusing his wife Theresa 

sexually (CP143). (CP 294) page 35 lines 9-10 Samir was asked: ["What did she 

accuse you of?"]. He answered: ["Having affairs, including her own sister'']. The 

fact that Samir ruined the relationship between Theresa and her own family to 



make her his only victim and now he ruined the relationship between Theresa 

and her children and now the children is his only victims and Theresa cannot 

help them because of the court orders against her. (CP 294) Page 41 lines 18-20 

Samir said: ["I left the house she start telling the kids that I'm Having an affair, 

even though I don't live with her any more, and it was not true, absolutely"]' The 

fact this is false claims from Samir, Theresa did not tell the children about their 

father sexual behavior and did not tell Samir that she knows about his sexual 

behavior and she kept it a secret but after she knew about his sexual behavior 

with his own daughter Catharine the 11 years old, Theresa couldn't keep it a 

secret anymore and had to protect her daughter and expose his sexual behavior 

to the court to protect Catherine from him (CP142, 143, 188). (CP 294) page 42 

lines 7-12 Samir was asked: ["So why did you ask me to request a guardian ad 

litem be appointed in this case? What was your point?"]. Samir answered: ["I 

wanted to bring the mental state of my ex-wife to the court. That was my first-­

the same day we ordered -- asked for the school thing, we asked for a mental 

evaluation. That was the thing"]. The fact that the GAL Martha E. Wakenshaw 

was appointed by Samir's request and the reason was not for the best interest of 

the children but to bring the mental state of Theresa to the court? 

(CP 294) page 46 lines10- 14 Samir said about the son incident at church: ["We 

found Matthew crying in the church, not outside, inside the church building with 

one of the other mothers. And she said, I found him crying and said he got lost. 

So I said, Are you okay, Matthew?" He stopped crying. I am fine"]. The fact that 

the father did not believe his son and what he said happened at the church which 

was a sexual behavior from a teen in St. Mary church in Lynnwood, WA. Matthew 

do not remember anything about this now because it happened when he was 

about three years old and both parents do not talk about it anymore and Theresa 

decided to go to another church for her son's safety, but Now Matthew goes to 

that church by force since he was placed in the father custody on November 8, 

2012 and Theresa cannot help him if he need help. At trial (CP 294) page 56 

lines 17-19 Theresa's lawyer never saw Samir polygraph test before it was 



presented during the trial hearing and if you review inside the polygraph test that 

was admitted as evidence (trial Exhibit 5 attached) (CP 295), questions about the 

identity of the person doing the polygraph test but there was no answers or 

respond to all of the test "identity" questions: Exam 11 chart 1, also on exam 11 

chart 2, and Exam 1 chart 3 as follow: 

["Is your name Samir?"]. There was No answer. 

["Do you live in south Everett?"]. There was no answer. 

["Were you born in 1968?"]. There was no answer. 

["Do you believe me when I promise you I will not ask a surprise question on the 

test?"]. There was No answer. 

["Regarding whether you have ever touched your daughter Catherine genitals for 

a sexual reason, do you intend to answer truthfully each question about that?"]. 

There was No answer. 

It says in the polygraph text exam 1 and it is not clear if there were more tests 

done and was not provided to the court. The test is not valid and there was no 

answer to the most important questions "identity". Question inside the test chart 

as follow: ["have you ever touched Catherine's genitals for your own sexual 

gratification?"]. Is that means there is a possibility to touch for someone else 

sexual gratification? WAC 388-15-009 

Another question inside Samir's polygraph test which is very interesting as 

follow: ["During the first 40 years of your life, did you ever do anything you could 

have been arrested for that you got away with?"]. The fact that Samir was illegal 

resident in the USA for years and he could've been arrested for and got away 

with, the fact that Samir did bought a duplex and a business in MA State while he 

was an illegal resident in the USA that he could've been arrested for and got 

away with, the fact after years of Samir been illegal resident in the USA he 

married Theresa in the year of 1999 and got the green card and citizenship 

through her. Samir polygraph test shows that he did not lie in that Question, the 

polygraph test is not valid. It is false. The fact that Samir did the polygraph test 

by himself with the help of his attorney named Anna Goyman before the police 



investigate and interview with him and was given at trial on November 5, 6, 8 

2012 as evidence (CP 295 trial exhibit # 5) and also Samir's polygraph test was 

given later to the police officer in Catherine's protection case after the father got 

the custody already. The police did not investigate or talk with Samir because 

Samir's hired a lawyer and his lawyer told the officer that Samir has the right to 

remain silent and she sent the officer Samir's polygraph test they did by 

themselves and that he passed the polygraph test and the GAL Martha E. 

Wakenshaw gave her report to the police and her written false statement in 

police report 11-9- 2012 GAL Martha Wakenshaw claimed:["Ms. Patricia Bundy, 

commissioner Gaer's clerk was called out to help and eventually had to call 

security who cleared the area"], but the fact that at the trial transcript the GAL 

was asked: ["did you see any security"] she said: ["I didn't see any'l (CP 294) 

page 57 Samir was asked: ["Samir was it your intent at the beginning of this 

separation and these legal proceedings back in February to go for full custody of 

your children, was that what you had planned to do?"]. He answered: "No. No, 

not at all"]. The fact that Samir did threaten in the beginning of the separation if 

Theresa did not took mental medications as he wishes, he will seek full custody 

of the children (CP 9). (CP 294) page 63 line 23 the total purchase of the 

business don's restaurant owned and its land during marriage is $1,015,000 

($750,000 for the land and $265,000 for the business owned). Samir said he did 

put 15% down $190,000 in 2008 with SBA loan. The balance of the loan as of 

October 2012 is $ 768,366 (CP 295 trial Exhibit # 9). Samir did a personal 

evaluation with a broker he knows and gave a market price for the business and 

its land at $ 862,530 (CP 295 trial exhibit #10) a personal evaluation without any 

professional certified evaluation is not valid. Professionally business evaluation 

evaluated the business only without the land or the building at $319,000 (CP 295 

trial exhibit # 11). Samir testified that the officer wages which is for himself as 

employee in his business at $48,000 (trial transcript page 68 line1) without 

providing his tax return income as evidence, this amount Samir claimed is not 

valid the fact if you review Samir's 2011 tax return that was filed sealed with the 



trial court (CP 66) Samir's gross income in form 8879 is $1,519,559. His wages 

as employee in form 1040 is $101,674. Foreign tax credit form 1116 shows a 

gross income from all sources at $ 1,591,376. In tax return 2011 form 4562 it 

shows a property of $2,000,000 and a business income of $145,531 Samir did 

not say anything about and it was during the parties' marriage in 2010 and 2011 

and that is a community property bought during Marriage. 

2011 Samir's federal income tax summary shows: 

Wages for Samir at $101,674. 

Income from Rent at $142,967. 

Other income earned at $ 1,294,525. 

Samir's total income at $1,536,233 a year. 

The court erred in not applying Samir's tax return as proof of Samir's income 

instead the trial court through judge Richard Okrent only approved the self­

prepared papers by Samir as his income and the income tax filed with the court 

CP 66 was ignored and the trial Judge approved Samir's proposal wife alimony 

amount for Theresa's based on the self-prepared paper by Samir that he claimed 

he only makes between $10,000 to $12,000 which is not true if you review his tax 

return (CP 66) shows the real truth of his income. (CP 294) page 68 lines 16-17 

Samir's income as he claimed is between $10,000 to $12,000 (CP 295 Samir's 

Exhibit #12 at trial) is not valid as of his tax return in 2011(CP 66) shows Samir's 

real income. (CP 294) page 691ines18-20 Samir testified That the home 

purchased during marriage in 2008 is $400,000 and he put down $80,000. The 

house was not professionally evaluated due to Theresa's motions for trial 

continuance denials by the trial court. Samir got a personal broker evaluation by 

him for the house (CP 295 Samir's exhibit #13 at trial) evaluating the house at 

$370,000. This evaluation is not valid. It is not a professional evaluation. (CP 

294) page 71 line 2-3, Samir claimed the total of the mortgage of the house is at 

$277,000 without providing the mortgage statement it is not valid. Samir said he 

withdrew money from the children college funds (CP 294 page 73 line 3). (CP 

294) page 74 line 25 Samir Said Wife car has been paid off and Samir estimated 



it without a proof at $12,000 is not valid. Samir's Exhibit # 15 at trial (CP 295) 

Samir's retirement account at $35, 571 from June, 2012 to September, 2012 

only. Samir's Exhibit 16 at trial (CP 295) Samir's retirement account at $17,132 

from June, 2012 to September, 2012 only. The fact that Samir liquidated some 

accounts owned other than the children's funds and Theresa requested a trial 

continuance to have all financial issue resolved and discovered before the trial 

but the trial court denied all Theresa's motions for trial continuance, so now there 

is a lot of missing pieces financially not discovered as example Samir owned a 

cash account (CMA) in the year of 2011 value at $97,661 and a security sale of 

$200,788 and that is community property during marriage. Samir's Exhibit 17 at 

trial (CP 295) Samir's car on loan at $ 14,852 in October, 2012 .. Samir Exhibit 18 

at trial (CP 295) child support worksheet is not valid because the income figure 

Samir wrote is totally different than the real true income he makes if you looked 

at his tax return in 2011 (CP 66). Also the amount for the health insurance at 

$377.00 is not right if you look at CP 13. (CP 294) page 80 lines19-24 Samir was 

asked: ["But you said to her (Theresa) more than one time that she was paranoid 

or crazy?"]. He answered: ["Not from nothing. When she accused me of having 

an affair, and when she insisted no matter how long it will convince her it didn't 

happen, my last, last effort to stop the conversation and the argument is you're 

sick"]. (CP 294) page 81 lines 9-12 Samir was asked: ["And then in October of 

2011 you put advertisements looking for new companionship?"]. And he 

answered: ["That's right"]. The fact that Samir accuses Theresa that she is sick, 

crazy and mentally ill in all his declarations filed and the fact that his sexual 

actions in 2011 shows that he is having an affair, despite being married (CP 

143).Theresa's exhibit # 20 (CP 295) Samir's letter to Theresa with a list of 

requirement she has to do on in order for him to go back to the family. Samir 

admitted he wrote the letter on November 5, 6, 8, 2012 trial transcript (CP 294) 

page 85 lines 19-20, in Samir's letter he request Theresa do as follow: ["you go 

to doctor every week take medication no excuses"] ["you cannot ask me any 

questions about whom I see touch or talk to personally or on the phone"] ["You 



have to get a job any job or go back to school as soon as Possible"] ["You have 

to support any action I take with Matthew to make him behave and go to any 

church without asking any questions"] [" I can take the kids to any church alone 

in my car any time any day any church I want'l The trial court said exhibit # 20 

(CP 295) is admitted on November 5,6,8,2012 transcript (CP 294) page 86 

lines 6 and 22 but then at the end of trial it got rejected. It is not clear why the 

trial court after Samir admits he wrote the letter and the court said it is admitted 

and then it gets rejected, for no reason? (CP 295 Theresa exhibit # 20 at trial 

attached). (CP 294) page 91 lines 17-20 the court asked Samir: ["Under what 

conditions do you believe we could move to unsupervised visitation?"]. Samir 

said: ["Have her go to psychiatrist. Have her take medications on regular basis. I 

think Dr. Schau is a great doctor"]. The fact that Theresa did the mental 

evaluation with Dr. Schau (CP 177, 196) and it shows she is normal do not need 

medications as Samir wanted her to take plus her therapist deciarations(CP 147 

}. Theresa's testimony on November 5,6,8,2012 trial transcript (CP 294) pages 

106 to 160 is attached. (CP 294) page162 lines 17-22 Samir's attorney MS. 

Katherine Peterson falsely claimed: ["the mother did everything she could to 

interfere with that interview. She was in the room. She wouldn't leave the room. It 

required the commissioner's clerk in order to remove her and her mother from 

the room in order to allow the guardian ad litem to speak to the child about this 

abuse"]. The fact is the mother did not interfere with the GAL Martha E. 

Wakenshaw or go inside the interview room. The fact is this is a way to try 

convince the judge that Theresa is a bad person when she is not, accusing her 

falsely without a proof and make her look bad in front of the judges. Sadly it did 

work and the judges somehow believe what was said about Theresa without any 

evidence. (CP 294) page 164 lines 2-3 Samir's attorneys MS. Katherine 

Peterson claimed: ["She didn't pay her portion of the mediation fees"]. The fact 

there was no court order for Theresa to pay. (CP 294) page164 lines 6-7 Samir's 

attorney MS. Katherine Peterson claimed: ["in her last possible attempt to stall 

this dissolution out, she invented these false charges against the father'']. The 



fact that was found not true what Samir's lawyer claimed about Theresa, Theresa 

did not invent anything in the police report (CP 296) victim statement Catherine 

said: ["my mom told me to tell the truth"]. The police video recorded the interview 

with Catherine and took her testimony with the help of another specialist. But 

with the GAL Martha E. Wakenshaw there was no recording of Catherine's 

testimony, no evidence provided to the court, and no witnesses was with the 

GAL Martha E. Wakenshaw in the interview with Catharine, it was only the GAL 

Martha E Wakenshaw own words and false claims. The police report is attached 

and was not finished yet when the protection case for Catherine was dismissed 

and was not finished yet when Catherine was forced by a court order on 

November 8,2012 to be only under her father custody the molested her sexually. 

In the police report (CP 296 attached) on October 24, 2012 the written testimony 

of Catherine's middle school consoler Nancy beck: [" she said her daughter told 

her last night that dad has been touching her breasts and last night tried to touch 

her lower private area". "I called down Catherine and she reported to me 

everything her mother had reported. Catherine said her father on occasion has 

wanted her to sleep in his bed. She reported that she always goes back to her 

bunk bed. she said she became more frighten when she found a knife and a 

small bottle marked poison"]. (CP 294) page 16 the GAL Martha E. Wakenshaw 

testified: ["she disclosed that she was touched by her father inappropriately down 

there"] ["she said it happened twice'1 ["she said there was bleeding from her 

genital area"] ["and she told her mother"]. (CP 294) page18 lines 17-22, the GAL 

Martha E. Wakenshaw said: rthe timing of this came after the mother tried to 

have me dismissed as the guardian ad litem. And then these allegations came 

forth. Again, I want to emphasize the child told the mother about those 

allegations, then the mother sought a restraining order. This was how the thing 

got started"]. 

On November 8,2012 the trial Judge Richard Okernt made a decision and oral 

order as follow: Error 1- (CP 294) page176 line 17 the trial judge said: ["They 



separated September 20, 2011"]. The fact that the parties separated on 

September 19, 2012 (CP141). Error #2- (CP 294) page176 lines 21-22 the judge 

said: ["I find that the wife did not request her maiden name be restored"]. The fact 

that the wife did request it (CP141). Error #3- (CP 294) page 177 lines 4-5 the 

trial judge said: ["she refused to engage in mediation when ordered by the 

court"]. The fact that Theresa did go to mediation when she was ordered by court 

as the testimony of the Samir's attorney testified herself (CP 294) page 164 line 

2: ["She refused to cooperate in mediation until ordered to by Judge Downes"]. 

Error #4- (CP 294) page177 lines 6-8 the trial judge continue to say: ["On March 

19, 2012 there was an agreed order on visitation and financial issues. At that 

time there was no mention of any abuse on the part of Ms. Gohar."]. The fact 

there was no agreed court order filed on March 19,2012. 

Error # 5- (CP 294) page 177 lines 9-13 the trial judge continue to say: r'On 3-27 

there was the first temporary hearing that was requested by Ms. Gohar. The 

order indicated that there would be another continuance on April 17th. The father 

was to have visitation. The mother was to be the temporary custodial parent"]. 

The fact that the hearing was requested by Samir's attorney and it was a hearing 

for a restraining order against Theresa and the visitation order was not her 

choice, it was the commissioner own order. (CP 294) page #177lines #17-18, the 

trial judge says: r'Ms. Gohar was to make sure that happened and that there 

would be no excuses"]. The fact that the commissioner did not say that, he said 

to provide a note when the children are absent from school (CP 28 in CP 307). 

Error # 6- (CP 294) Page 178 lines 2-12 the trial judge told Theresa as follow: 

["There was a guardian ad litem appointed. The mother's position is that the 

guardian ad litem was a liar, therefore she should not be followed. Ms. Gohar 

believes everything the guardian ad litem said was wrong and that she was right. 

Let me point something out to Ms. Gohar. When the court appoints a guardian ad 

litem, it's like appointing me to do the investigation. When you call the guardian 

ad litem a liar, you are calling the court a liar, when you refuse to cooperate with 

the guardian ad litem, when you interfere with her investigation"]. The fact that 



the trial judge attacked Theresa with his words and denied her right of speech 

and telling the truth about the GAL Martha Wakenshaw with the evidence 

provided, as an example for the kids' sake seminar she claimed Theresa did not 

take and it was false (CP 295 trial Exhibit #4 and CP 92).The trial judge violated 

the law, The First Amendment of the United States Constitution, protects the 

right to freedom of religion and freedom of expression from government 

interference. Freedom of speech: State Constitution Art. 1 § 5. (CP 294) page 

1871ine13 Theresa said: ["I didn't interfere"]. Error #7- (CP 294) page 178 lines 

17 -20 the judge continue and say: ["in May of 2012 we then had a further order. 

The guardian ad litem report comes out. The guardian ad litem decides that there 

needs to be a change in the residential provisions."]. The fact the GAL was not 

appointed until July 27, 2012 and her report should have been done at least 60 

days before trial (CP 95). The fact that the GAL report was not filed until the trial 

day on November 5,2012 when she given it to the trial judge as an exhibit (CP 

295 trial exhibit # 3). Exhibit 3 (CP 295) the GAL Martha E. Wakenshaw report 

has a lot of errors and false claims when you review CP 148, 177, 147,296. 

Error #8 - (CP 294) page178 lines 21-25 and page179 lines 1-3 the trial judge 

said: ["There was a domestic violence accusation of sexual abuse. Procedurally 

that case was heard by Commissioner Gaer. After the hearing and reading the 

declarations and reviewing the record, Commissioner Gaer found that there was 

no reason for a domestic violence hearing. She found the sexual abuse 

allegations to be false and she dismissed the petition. The court adopts 

Commissioner Gaer's"]. The fact that there was a protection order in place since 

October 25,2012 and there was a Child protective services and police 

recommendation in front of commissioner SUSAN GAER on October 30, 2012 

hearing to keep the protection case for the children's safety until the 

investigations are done but commissioner Susan Gaer ignored CPS and police 

investigations and considered only what the GAL Martha E. Wakenshaw claimed 

only ignoring other witnesses and facts and dismissed the case. The fact that the 

police investigations were not finished even after the trial days on November 



5,6,8,2012 and it was still in process (please see CP 307 attached public record 

police report requests by Theresa shows that the police report was not finished 

and she had to wait for it). Error of the law: RCW 26.44.180 Investigation of child 

sexual abuse, Protocols, Documentation of agencies' roles. The department and 

local law enforcement agencies may include other agencies and systems that 

are involved with child sexual abuse victims in the multidisciplinary coordination. 

The protocol shall address the coordination of child sexual abuse investigations 

between the prosecutor's office, law enforcement, children's protective services, 

children's advocacy centers, where available, local advocacy groups, community 

sexual assault programs, as defined in RCW 70.125.030, and any other local 

agency involved in the criminal investigation of child sexual abuse. The protocol 

shall be developed by the prosecuting attorney with the assistance of the 

agencies referenced in this subsection. 

Error #9 - (CP 294) page 179 lines 14-21 the trial judge says: ["Following the 

October 30,2012 hearing, Ms. Gohar went to CPS to start an investigation 

because, as she testified in court, she was not satisfied with the court's rulings, 

so she tried to go further. On the day of trial she further indicated that she was 

not satisfied and that she believed that CPS should trump any ruling that I make. 

That is not the law in the State of Washington. I'm not interested in CPS's 

investigation"]. The fact that the judge ruling based on his opinion that he is not 

interested in the CPS investigations but there was also a law enforcement 

investigations going on in the case and that was not finished yet also. Error of the 

law, RCW 26.44.180 Investigation of child sexual abuse, Protocols, 

Documentation of agencies' roles. Error of the law, RCW 74.13.031 Duties of 

department - Child welfare services - Children's services advisory committee 

Error of the law, RCW 9A.44.083 Child molestation in the first degree Error of the 

law, RCW 74.13.031 Child abuse, investigation. Error #10 - (CP 294) page 180 

lines 1-4 the trial judge continue to say: ["He sold his restaurant and land 

together with the house, shortly after the marriage to his current wife, moved to 

Washington State, purchased a house in Marysville, and purchased Don's 



Restaurant in Marysville as well"]. The fact that the parties married in 1999 in MA 

state and Samir testified he sold the property in MA state in the year of 2007 in 

the sum of $212,500.00 for the duplex (CP 295 trial exhibit 7) and the business in 

the sum of $70,000 in 2007and that is not shortly, that means the business and 

duplex property in MA State is a community property for seven years before the 

parties move to WA State in 2007 (CP 295 trial exhibit 7). 

Furthermore (CP 295 trial exhibit 8) which is the sale of the business in MA State 

(owned by Samir and his brother) was just an agreement and is not an actual 

document of sale. It is not clear if SAMIR sold his business in MA as he claimed, 

as he only provides a personal agreement between him and his brother without a 

certified document. Furthermore the parties bought in WA State a sum of 

$1,415,000 during marriage (don's restaurant business, its building and land in 

Marysville, and a house in Lynnwood in the years of 2007-2008 and that is a 

community property bought during marriage. The court awarded Samir with it all. 

Error # 11 - (CP 294) page 180 line13-18 the trial judge says: ["I will also point 

out that Ms. Gohar is unwilling to take on the debt as well as the asset structure 

of that business. I don't think she's capable of running the business, and in 

response by her attorney when he was asked, "Is she willing to take on the debt," 

it was clear that's not happening here"]. The fact that Theresa personally was 

never asked at trial if she is willing to take the debt plus there are no debt owned. 

There are loans the business income pays for it. Theresa wanted the ownership 

of the property of the business don's restaurant that will allow her to have an 

income from the rent (CP141). Samir's 2011 tax return that was filed (CP 66) 

Samir's gross income in form 8879 is $1,519,559. His wages as employee in 

form 1040 is $101,674. Foreign tax credit form 1116 shows a gross income from 

all sources at $ 1,591,376. In 2011 form 4562 tax return it shows a property of 

$2,000,000 and a business income of $145,531. Samir did not say anything 

about and it was during the parties' marriage in 2010 and 2011 and that is a 

community property. Error #12 - (CP 294) page 181 lines 14-18 The trial judge 

said: ["With respect to the property distribution, recognizing this is a 12-year 



marriage, this is what I'm going to do: Don's Restaurant is the sole property of 

Mr. Gohar and will not be part of this distribution. He owns it outright. It is his"]. 

The fact that the court erred in not given an equal division for the parties. Plus 

the judge only talked about the business restaurant and ignored that there is a 

land and building of that business that is also owned. The business restaurant 

bought for $265,000 (CP 294 trial transcript page 66 line 12) and the land and 

building of the restaurant bought for $750,000 (CP 294 trial transcript page 66 

line 5-6) and Theresa wanted the ownership of the property of the restaurant to 

provide an income for her (CP141). The judge approved all Samir's requests, the 

amount of wife alimony he wanted to pay, the ownership of the business, its 

building and its land, the house, the children college funds, and the children 

custody, the assets owned from MA state in the parties marriage. He rewards 

him with it all. Error #13 - (CP 294) page181 line 19 trial's judge order the house 

ownership to Samir ignoring Theresa's lawyer request to have the house. Error # 

14- (CP 294) page181 lines 22-25 the trial judge order Theresa to have Samir's 

retirement account which she did not request plus Samir has emptied accounts 

owned and we do not know where this money went as an example a cash money 

account (CMA) Samir owned in 2011 net portfolio value at $97,661 and a security 

sale of $200,788 and that is community property during marriage. Error #15 -

(CP 294) page182 lines 7-12 trial judge awarded Samir with the children's 

college funds and put it at his side. Trial judge erred in not allowing the children 

to keep their college funds for them. Error #16 - Wife alimony was based on the 

request of the husband and was approved, the fact that Theresa request 

(CP141) was denied. The fact that the judge ordered the wife maintenance to be 

reduced by $500 every six months until it is $0 plus to take $300 from the wife 

maintenance for the child support paid to Samir. The fact that Theresa was full 

time mom for the past 12 years of marriage and with only a high school 

certificate from her country as education and minimal work experience. The court 

erred in not giving the wife a fair alimony to allow her to live the same life style as 

before divorce, and the court ordered the wife maintenance to be non-modified. 



Error of the law RCW 26.09.070 Separation contracts.(7) When the separation 

contract so provides, the decree may expressly preclude or limit modification of 

any provision for maintenance set forth in the decree. Terms of a separation 

contract pertaining to a parenting plan for the children and, in the absence of 

express provision to the contrary, terms providing for maintenance set forth or 

incorporated by reference in the decree are automatically modified by 

modification of the decree. RCW 26.09.090 Maintenance orders for either 

spouse or either domestic partner - Factors. (b) The time necessary to acquire 

sufficient education or training to enable the party seeking maintenance to find 

employment appropriate to his or her skill, interests, style of life, and other 

attendant circumstances; (c) The standard of living established during the 

marriage or domestic partnership; (d) The duration of the marriage or domestic 

partnership;(f) The ability of the spouse or domestic partner from whom 

maintenance is sought to meet his or her needs and financial obligations while 

meeting those of the spouse or domestic partner seeking maintenance. Error #17 

- (CP 294) page 184 lines1-6 and page185 lines 2-4 the trial judge say: ["Ms. 

Gohar indicates that she should be the custodial parent. Mr. Gohar originally 

agreed with that and shifted his position as the case continued, but as a result of 

Ms. Gohar's behavior he chose a new direction. Mr. Gohar claims that Ms. Gohar 

has mental illness". "I find that the mother's mental health issues and the father's 

frustration over that probably contributed to it'l The fact is that found not true in 

Theresa mental evaluation (CP 177, 196) and the declarations from Theresa's 

therapist filed with the court that Samir's claims about Theresa's mental health in 

his declarations filed is false (CP 43, 147). The fact that Theresa only wanted to 

protect her daughter Catherine when she knew about Samir's behavior with her 

and the fact that Samir is diagnosed with depression and was put on the highest 

dose of medications from his family doctor and in Samir's mental evaluation 

shows he is diagnosed with depression and taking medications. Error #18- (CP 

294) page 185 lines 11-12 the trial judge testified: ["She is well known to the 

court. I find that her reports were credible"]. So because the GAL Martha E. 



Wakenshaw is well known to the court, the trial judge find her report credible 

without any evidence than her own words and claims. The judge kept reading the 

GAL repot in page185 to 187. (CP 294) page1851ines15 -19, page 187 line 23-

25 and page188 lines 1-3 The trial judge told Theresa: ["You don't talk to your 

children about the case. You don't let your family talk to the children about the 

case. You don't make your children your confidants because then you're trying to 

use your children as pawns You're trying to gain advantage", "All of these things 

are essential if you want to retain custody of your child. You cannot simply 

refuse, call somebody a liar, scream and yell that someone has abused you and 

think that it's going to be believed by the officers of the court. Simple outrage will 

not make your case"]. (CP 294) page 188 lines 8-13 The trial judge continue to 

say: ["In reviewing Ms. Gohar's testimony, particularly her cross examination, 

which I found very interesting, it was clear that she was avoiding the answers. It 

was clear that she was faking her responses by indicating to the court that she 

could not remember or she was confused or she was frustrated. That is the 

language of deception. That is not the language of truth"]. Theresa's testimony 

CP 294 pages 106 t0160 is attached, the judge believed the GAL Martha E. 

Wakenshaw twisted testimony, lies and false report and did not believe the real 

truth. What Theresa couldn't remember is the dates only. Attached CP 307 is the 

proof of the dates Theresa couldn't remember but she did take her daughter to 

the ER as she testified. Samir's attorney only provided visits in group health 

services but Theresa took her daughter to an ER for the sexual abuse outside of 

Group health and she couldn't remember the dates only. Error # 19- CP 294 

page # 189 lines # 4-13 the trial judge said: ['This took place after a visit 

allegedly on October 23rd. There was no contact with CPS on October 23rd. 

There was no contact with law enforcement on October 23rd. There was no trip 

to the emergency room on October 23rd. There was no running into court on 

October 23rd by her seeking an ex-parte or immediate temporary restraining 

order until the 24th when the mother decided that the child should talk to the 

school counselor, who mayor may not have advised her as a mandatory reporter 



to go seek out CPS, law enforcement, and so forth"]. The fact that on October 

23,2012 at night after Catherine came back from her dad house, Catherine told 

her mother Theresa about her father Samir sexually touching her in her private 

area and that she does not like it. On October 24,2012 Theresa went to 

Catherine school to see if there is a consoler that can talk to Catherine and 

advise her on what to do with her father behavior. The school consoler talked 

with Catherine and recommended we should call the CPS and the police. 

The fact that Theresa did not know what is CPS and that the police need to be 

involved in this situation but with the help and advice of the school consoler that 

was worried about Catherine's safety and took action right away to protect her 

which was the right thing to do, the CPS and police told Theresa she need to file 

a protection order for the two children not just Catherine. They made a plan with 

Theresa and give her some documents to file with the petition and so she did. 

(CP 294) page 189 lines 15- 20, the trial judge say: ["On 10-26 the mother takes 

the child to the doctor for a routine medical visit. That was the examination for a 

sore throat. I was confused. At that time I would have expected a report from a 

mandated report, i.e., the doctor, that the mother had told him about the sexual 

abuse, and he, as a mandated reporter"]. The fact that there was a protection 

order in place on October 25,2012 (CP 188) and Catherine was safe from her 

father, CPS and the police was working on the investigations. Theresa made an 

appointment scheduled on October 29, 2012 (CP 307). for Catherine with a lady 

doctor for the bleeding Catherine had the night she came back from her dad 

sleep over, Theresa thought it was Catherine's period but it was not, it did not 

come the following month plus Catherine telling her mother about Samir's sexual 

behavior with her, Catherine could be injured by her father in the sleepover! 

Please review the victim testimony in the police report (CP 296), the notes 

Catherine wrote about her dad abusing her CP 307attached. (CP 294) page 190 

lines 9-12 & lines 14-16, the judge continue to say: ["No spontaneous statements 

made here. Three days afterwards, October 26th, and I haven't got a 

spontaneous statement, nobody gave me a spontaneous statement, and I don't 



expect to see one ever"] ["October 29th, kid goes to the doctor, nothing. The 

doctor doesn't see any evidence of sexual abuse because the child makes no 

mention of it. Nothing happens'l The fact that the judge was aware that there is 

a CPS and police investigations that was not finished yet, the fact the Catherine 

told the doctor on October 29,2012 and I am attaching the visit summery (CP 

307). (CP 294) page 190 lines 24-25 and page 191 lines1-4, the trial judge say: 

["Who takes a child who's been sexually abused to a courthouse? Somebody 

who wants to have that child talk to somebody probably the court. It's called 

showing the flag in tactical terms. As lawyers, we know when a parent wants to 

push the abuse card they show the flag. They take the child around so that the 

court will believe them"]. The fact that Theresa never brought the children in the 

court house, the fact that Catherine was waiting outside with her grandmother 

because she had an interview already scheduled with the police officer on 

October 30,2012 before Samir's attorney go to ex parte commissioner Arden 

bedle and change the protection hearing from November 8,2012 to October 30, 

2012 at 1 :30 pm right before the police interview with Catherine, the fact that 

Theresa went to ex parte to change the protection hearing time Samir's attorney 

made and commissioner Arden bedle denied it (CP 294)Theresa testimony in 

trial transcript page 114 lines 21-25 and page 115 lines 1-8) also please review 

the police report and his testimony (CP 296). (CP 294) page 191 line 25 and 

page 192 lines 1-9) the trial judge say: ["I find the mother suffers from 

depression, anxiety, and OCD as defined by her counselor. I find that she is in 

need of psychological services. I find that she has attempted to falsely accuse 

the father of sexual abuse, and I reiterate that I incorporate by reference the 

findings of the court commissioner. I request that a transcript be sent to CPS of 

my findings so there will be no doubt as to the court record. The 

recommendations of the guardian ad litem compose what will be the current 

parenting plan"]. The fact that the father have a depression and on the highest 

doze of medications, the fact that Theresa therapist provided declarations about 

Theresa's mental health to the court that Theresa has issue that she is in thereby 



for caused by her husband behavior with her and she is a good devoted mother 

and take good care of the children (CP 147 & 43), the fact that the trial exhibit # 

20 (CP 295 ) that the court rejected it after it has been admitted for no reason 

shows with evidence Samir manipulate Theresa to do whatever he wishes, and 

his declaration filed with the court that he did abuse Theresa sexually and also 

evidence of the father sexual behavior seeking sex with girls as young as 18 

YRS and he is 44 YRS as the web site allowed him (CP sub 143). The trial judge 

erred in not looking at all the facts before ruling and he only adopted dismissing 

the protection case as evidence and the GAL Martha E. Wakenshaw false 

testimony and her report with errors as evidence. The trial judge adopted all of 

the recommendations in the GAL report without any facts or proofs the GAL 

provides to the court other than her own words and opinion. Error #20- (CP 294) 

page 192 lines 8-13, the judge oral order the father as follow: ["The 

recommendations of the guardian ad litem compose what will be the current 

parenting plan. First of all, Mr. Gohar will be the primarily residential parent. I'm 

ordering that he pick up his children today after school. In fact, he may go to the 

school immediately after this is over and pick them up']. The fact is that the judge 

fail to write a court order, Judge Richard t. okrent oral order the father to take the 

children Matthew Gohar and Catherine Gohar to his custody on November 8, 

2012 without any court written order, The children were taken by force from their 

schools on November 8,2012 without any court written order and the written 

order was not entered until December 3,2012 and that is 26 days of the two 

children been in their father custody without an actual court written order. 

Error # 21- (CP 294) page 192 lines 17- 19 the Judge ordered: ["Ms. Gohar will 

have residential time with the children twice a week supervised by Mr. Gohar's 

designee"]. The fact the trial judge ordered Samir to choose the supervisor for 

Theresa's visits with her children, the judge gives the abusive father a total 

control over Catherine the victim by him and ordered the protective mother 

Theresa supervised visits only and order the father to choose who supervise the 

visits! Furthermore the judge ordered: ["Ms. Gohar will come to the visitation 



alone. There will be no family members at the supervised visitation"]. The fact 

that the judge prevents even grandparents and family members to visit the 

children, the children is to be left alone with the control of the abusive father with 

a court order? The court erred in not protecting Catherine from future abuse that 

can happen to her from her father and exposed her to more than molestation to 

happen to her. Error of the law, RCW 26.10.160 Visitation rights - Limitations. 

Visitation with the child shall be limited if it is found that the parent seeking 

visitation has engaged in any of the following conduct: (i) Willful abandonment 

that continues for an extended period of time or substantial refusal to perform 

parenting functions; (ii) physical, sexual, or a pattern of emotional abuse of a 

child; (iii) a history of acts of domestic violence as defined in RCW 26.50.010(1) 

or an assault or sexual assault which causes grievous bodily harm or the fear of 

such harm. Error of the law, WAC 388-15-009 The intentional touching, either 

directly or through the clothing, of the sexual or other intimate parts of a child or 

allowing, permitting, compelling, encouraging, aiding, or otherwise causing a 

child to engage in touching the sexual or other intimate parts of another for the 

purpose of gratifying the sexual desire of the person touching the child, the child, 

or a third party. Error # 22- (CP 294) page 193 lines 7-8 the trial judge ordered 

according to the GAL Martha E. Wakenshaw recommendation: ["Both children 

will be placed into therapy within 30 days with a state-approved therapist"]. The 

fact that the GAL is not a doctor to put the children to mental thereby and her 

claims that the children suffer from depression and anxiety is false and the fact 

that her claims about Theresa need of mental evaluation and follow with 

medications recommended was false as Theresa's mental evaluation shows that 

she does not suffer from what the GAL Martha E. Wakenshaw claims and there 

was no recommended medications (CP 177, 196) (CP 147 & 307). The children's 

teachers from school that see the children everyday wrote declarations about the 

children (CP 148) and that they have no behavior problems and that they are 

good children especially Catherine Mary Gohar she was an excellent student in 

her academy educations with the school honors of excellent education plus 



Catherine received an honor certificate from the president of the united states in 

Theresa's care alone (CP 148 attached) after Samir abandon the children and 

moved out of the house on September 19, 2011 and not like the GAL Martha 

Wakenshaw claimed about them, It is not clear why the GAL lied in her report 

and testimony about Theresa and her children. The fact that Catherine Gohar 

dropped in her education level after the trial court switched the custody from her 

mother Theresa to her father Samir on November 8,2012 and since then she is 

below grade level of education at her school and that is due to forcing her to live 

with her father that abuse her, since November 8,2012 oral order custody to the 

father to date Catherine is still under her father custody that molested her 

sexually and her grade at school are below grads levels to date compared to her 

advanced grades under Theresa's care see CP148. Teachers from the children 

school declared in writing that the children are happy kids do not suffer from what 

the GAL Martha E. Wakenshaw claimed and it was filed with the court (CP 148), 

especially Catherine the GAL Martha E Wakenshaw said false claims about her. 

How can an excellent student and talented awarded student, one of the top 

school students in her grads have a depression or mental problem like the GAL 

claimed and recommends for both children go to mental thereby and it was 

approved by the court without evaluation from any doctor is an error. (CP 294) 

page 59 lines 22-25 and page 60 lines 1-2, The father also approved that his 

children go to mental thereby: ["We followed the recommendation of the guardian 

ad litem. You know, I have full custody of the kids. I should be responsible for the 

medical decisions, everything. And I'm planning to do exactly what the guardian 

ad litem, a very heavy psychological therapy for my kids so they can get over all 

of this as soon as possible"]. The fact that the father did the same with Theresa 

he requested her to go to mental therapy during marriage, he told her there is 

something wrong with her to cover up his actions and later he claims that 

Theresa have a mental illnesses in court declarations which was proven false by 

her mental evaluation, the fact that Samir tried to manipulate Theresa and take 

her to mental therapy against her wishes and take her to doctors to medicate her 



for his own cover up. Please look at the trial exhibit # 20 (CP 295 attached) 

Samir's letter to Theresa. Error #23 (CP 294) page 194 lines 13-22, the Judge 

said: ["I'm going to hand down a child support worksheet. I find that the father's 

gross income to be $10,430. The mother's gross income by averaging the 

maintenance, basically the 2,500 and the 2,000, comes to $2,350. That leaves 

nets of $5,931.13 for the father, $2,108 for the mother. Child support 

proportionate share is 74 percent rounding for the father, 26 percent for the 

mother. Child support calculation, given the fact that the father is paying the 

monthly health insurance of $377, the gross child support calculation is $547.84. 

I will order the child support be in the amount of $300 from the mother to the 

father, deviating down $247 because the mother is not employed at this time"]. 

The fact that Samir's income in the federal worksheets tax return in 2011 in a 

total of $ 1,591,376 from all sources. The trial judge finding is unclear. The 

worksheet is based on Samir's trial exhibit 18 (CP 295) child support worksheet 

but Samir's income tax returns shows his actual earning as evidence and not just 

as Samir claims (Samir's 2011 tax return CP 66). Furthermore in the child 

support work sheet the judge provided Theresa's alimony received is not 

accurate. The judge ordered was $2,500 to Theresa and take $300 every month 

from the alimony as child support to give to Samir giving a total of $2,200 to 

Theresa as alimony, plus the amount of alimony to be decreased by $500 every 

six months until Theresa's alimony total is $0 but in the work sheet it said $2,350 

is not right and also in other amounts entered in the mother sections in the 

worksheet is not right. The child support entered on December 3,2012 is not 

based on evidence and not based on the tax return of the parties in 2011 but was 

based on self-prepared paper by Samir as his income given to the trial judge. 

The judge ordered tax exemptions to mother to have Catherine's and the father 

have Matthew's giving Samir 4 years longer tax exemption than Theresa in final 

order of child support entered December 3, 2012 (CP 162). The trial judgments 

were all in the favor of Samir in all ways and not a fair trial to Theresa or her 

children. 



On January 9, 2013 hearing for a new trial, Judge Richard T. Okrent erred in not 

granting a new trial. RULE CR 59 NEW TRIAL, RECONSIDERATION, AND 

AMENDMENT OF JUDGMENTS_Irregularity in the proceedings of the court, jury 

or adverse party, or any order of the court, or abuse of discretion, by which such 

party was prevented from having a fair trial. That there is no evidence or 

reasonable inference from the evidence_to justify the verdict or the decision, or 

that it is contrary to law; Error in law occurring at the trial and objected to at the 

time by the party making the application; or That substantial justice has not been 

done._On January 9,2013 transcript (CP 297) page 2 lines 16-20 and page 3 

lines 3- 10 & lines 18-22.Theresa's lawyer stated: ["this motion is brought 

pursuant to CR 59 and for either reconsideration or a new trial. Ms. Gohar simply 

feels that given the totality of the issues, that a reconsideration would be wholly 

insufficient to address the issues that she's raised in her motion. We think that 

there was an irregularity in the trial and that related to counsel's representation of 

Ms. Gohar, the information that was presented to this court, and more 

importantly, the information that wasn't presented. We've enumerated those in 

the motion. The lack of information on the financial issues didn't give this court 

the information it needed to make sufficient findings to warrant the rulings that 

were ultimately made. For instance, when we talk about Mr. Gohar's income, the 

exhibit summary demonstrates that the only information provided this court was a 

two-page profit and loss statement self-prepared by Mr. Gohar"], ["This court's 

calculation of child support and spousal maintenance is a direct reflection of the 

income you ultimately were given. There were no tax returns submitted, so there 

is no foundation for that order or the findings of income"]. On January 9, 2013 

transcript (CP 297) page 61ines11-14 Theresa's attorney stated: rSo given the 

totality of issues, given the information that was missed, we simply feel that 

reconsideration is an inadequate tool and we're asking this court to provide a 

new trial"]._On January 9,2013 transcript (CP 297) page 7 lines1-2 and lines 8-9 



and page 8 lines 8-10 Samir's attorney claimed: ["my client has complied with the 

court's orders. He's complied with all of the processes", "Ms. Gohar has 

continually refused to do anything that's been required of her by the court", 

"refused to sign the waiver allowing the guardian ad litem access to her mental 

health records"]. The fact that Samir was ordered by court to put the children's 

college funds he withdrew back to their accounts (CP 81), and the fact that he 

did not comply with the court order.Jhe order was entered on June 12, 2012 and 

the parties went to trial on November 5,6,8,2012 and Samir did not put the 

Children's College funds back as he was ordered by court, but Theresa did 

complied with all court orders and it is not her fault the behavior of the GAL 

Martha E. Wakenshaw in not following up with her and denying her phone calls 

and then surprise her with the report she made with its false claims that is proven 

false with the evidence provided._On January 9,2013 transcript (CP 297) page 

11 lines 19-20 and page 12 lines14-16 the judge order: ["I have two issues in 

front of me both based on Court Rule 59. One is a request for a new trial. At this 

point, having reviewed the record and looked at the files, I'm not going to grant a 

new trial in this matter"]. The court erred in not granting a new trial. The court 

allowed the wife maintenance to be modified instead of non-modified and that 

was it in the amended decree of dissolution, the decree of dissolution entered 

December 3,2012 stated wife maintenance awarded is non- modifiable - error of 

the law RCW26.09.090. The court did not consider other facts in Theresa's 

motion (CP167). The court erred in not granting a new trial when needed. 

The motion for a new trial was based on the three trial days November 5, 6, 8, 

2012 and the final orders entered, the decree of dissolution, final parenting plan, 

final order of child support, and finding of facts and conclusions of the law. 

The court did not reconsider other facts. The fact that the income figure was 

given at trial is just a self-prepared paper by Samir and is not an actual earning 

or a tax return and the judge made the ruling based on that piece of paper given. 

The child support worksheet and the wife alimony amount were based on that 

self-prepared paper given by Samir as his income (CP 295 trial exhibit 12). 



The tax return for Samir was filed (CP 66) it shows the actual earning for Samir 

and it is totally different than the self-prepared paper Samir gave at trial. Samir's 

total income from all sources in 2011 federal worksheets page 7 at $1,591,376. 

Samir claimed he makes $10,000 to $12,000 at trial. The court did not reconsider 

the spousal maintenance amount given to the wife that was based on Samir's 

request at trial and erred not to allow Theresa to live same life style as before 

divorce and until she finds an income source that will allow her to live same life 

style. The court erred in not modifying the wife alimony amount. The court did not 

reconsider the property and assets division, all properties and businesses owned 

was given to Samir ownership only. The court did not reconsider that the finding 

was based on personal self-prepared paper by Samir not his tax return income 

and the properties evaluations was based on Samir's personal brokers' 

evaluations and not professionally evaluated. The children's custody ruling was 

based on the GAL Martha E. Wakenshaw false claim, testimony and report that 

Theresa be under supervised visits and Samir that molested his daughter 

Catherine sexually be her primary parent and have sole decisions made by him 

only. How can that be? What will happen to this girl in her sexually molested 

father custody and sole decision made by him only? How can the court give the 

children to the abusive father and allow of possible abuse that can happen to 

them in the future? All the children life the mother is the one who cared in 

everything for them. The mother Theresa is the one who was there for them 

when their Samir left the house in 2011 and abandons them. The domestic 

violence and sexual behavior Samir did even before Catherine tell about his 

behavior with her and it was filed with the court (CP143 and 188). It was an error 

from the court to take only the GAL Martha E. Wakenshaw own words and false 

and twisted claims as evidence and ignore all other important facts that Samir 

molested Catherine sexually, Catherine said she is not comfortable with her dad 

behavior plus the bleeding she had she could be injured by him and after that the 

court give her away to him. So where is the human rights and the protection of 



children from been abused, instead the court sent Catherine to her dad custody 

and sole decision by him only and to be more abused with no one help her? 

Please review October 30, 2012 and November 5, 6, 8, 2012 declarations in the 

beginning of this brief, (CP 297) January 9, 2013 transcript and the motion for a 

new trial (CP167). And the police report (CP 296). 

+++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++ 

TABLE OF AUTHORITIES: RULE 6.1, RCW 26.44.180, RCW 9A.44.083, RCW 

26.50.030, RCW 26.50.010, RCW 26.50.020, RCW 26.50.050, RCW 74.13.031, 

RCW 26.44.010, RCW 26.50.070, RCW 26.10.160, RCW 7.69A.030, RCW 

70.125.060, RCW 70.125.020, RCW 9A.72.040, RCW 26.44.150, RCW 

9A.44.120, Freedom of speech: State Constitution Art. 1 § 5, RCW 26.44.180, 

RCW74.13.031, Chapter 26.44 RCW, RCW26.44.056, RCW26.09.090, 

RCW26.09.090, RULE CR 59. 

Conclusion: 

1- Appellant Theresa seeks granting a new fair trial for both parties due to 

complex of the financial issue. Appellant seeks a new trial granted to be in a 

different court than Snohomish county superior court in Everett WA due to the 

continuance of injustice at that court. 

2- Appellant Theresa seeks to transfer her case from Snohomish county 

superior court in Everett, WA to another court due to the continuance of 

injustice at that court and also the GAL Martha E. Wakenshaw that is well 

known to the court as its been told by judges and commissioners and it is in 

the transcripts very clear said also to ensure a fair trial and proceedings for 

Theresa and her children without the court conflicts and complexity. 

3- Appellant Theresa seeks lifting the supervised visits for the mother and 

Grant Theresa her children custody back and grant supervised visits to the 

father. 

4- Appellant Theresa seeks an immediate involvement from the child protective 

services or similar community services for the children's safety and well-being 



and to report on any abuse have happened to the children under the father 

Samir Gohar custody. 

5- Appellant Theresa seeks to re-open the protection case for the children and 

transfer the protection case to another court other than Snohomish county 

superior court due to the court conflict. 

6-Appellant Theresa would like not to deal with a GAL and its better if the court 

allows the involvement of community services like the CPS, police or similar 

community and human services for children due to the court conflict and 

complexity. 

7 -Appealent Theresa seeks an immediate increase in the wife alimony amount 

and duration based on the parties' tax return income. Appellant seeks $4,000 

in alimony a month for 10 years duration or until Theresa have a source of 

income that will allow her to live the same live stile as before the divorce. 

8- Appellant Theresa seeks a reimbursement of the wife alimony given to her 

from November 2012 to date in the amount of $4,000 alimony a month. The 

amount of alimony Theresa already received a month to date will be subtracted 

from the reimbursement amount of $4,000. 

9- Appellant Theresa wants the ownership of the property of the business 

don's restaurant that will allow her to have an income from the rent (CP141). 

10- Approve Theresa's requests in CP 142 attached, CP141 attached, CP 167 

motion for a new trial. 

11- Immediate switch of the custody of the two children to their mother 

Theresa. 

12- Appellant Theresa seeks the court order Samir Gohar to provide his tax 

return for the year of 2012 and 2013 for the wife alimony and child support 

modifications and calculation. 



Attached: 

Theresa's testimony at trial on November 5, 2012.(CP 294), CP 307, CP 

28,Trial exhibit # 5 Samir's polygraph test (CP 295), Trial exhibit # 20 Samir's 

letter to Theresa (CP 295), Police report (CP 296),Theresa psychological 

evaluation (CP 177), Theresa's therapist declaration (CP 147), Theresa's 

declaration about the GAL Martha w. Wakenshaw report (CP 148), Theresa's 

for the kids' sake seminar certificate (CP 92,295), Catherine's protection case 

# 12-2-013941 (CP 188), Propose parenting plan by Theresa Gohar filed on 

October 30,2012 (CP 142), Theresa Gohar response to Samir's amended 

petition for dissolution filed on October 30,2012 (CP 141), The GAL Martha 

E.Wakenshaw report filed in open court on November 5,2012 (CP154). 

Dated this May 27,2014 

Res~tted' 

Appellant, 

Theresa Gohar 

Address: 2515 Colby Ave apt# 503 Everett, WA 98201 

Phone number: 425-953-6121 



Theresa Gohar testimony at trial on November 5, 2012 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

She just included me in her talk. I thought maybe I would 

like the judge to know about. 

MS. PETERSON: No further questions. 

THE WITNESS: Thank you. 

THE COURT: Any redirect? 

HR. DABLING: No. 

THE COURT: Thank you, sir. You may be excused. Thank 

you for your testimony. 

Next witness, counsel? 

03 :01 

HR. DABLING: At this time I'd like to call Theresa 03!01 

Gohar. 

THE COURT: Very good. 

THERESA GOHAR, witness herein, after being 
duly sworn, was examined 
and testified as follows: 

THE COURT: Please be seated and adjust the microphone 

because you're soft spoken. We need to hear what you have 

to say so my court reporter can take down your testimony. 

DIRECT EXAMINATION 

BY I1R_ DABLING; 

Originally when all of this began happening, you had said 

repeatedly in your declarations that you didn't want a 

divorce. Why is that? 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

Because I was still in love with my husband and I wanted 

him to come back to the family. 

Is 1t still your desire to remain married to Samir? 

No. 

And why is that? 

That happened after my daughter told me about his touching 

her in the private area, and that also brought up his 

behavior with her before even touching. He was telling 

her stuff to turn her emotion down. Like she -- since the 

03:03 

kids started to see him by court order, the kids weren't 03 :03 

happy about being there with him. They would cry and 

Catherine was complaining a lot. Since she went to her 

dad's, she's complaining that he's telling her she's sick. 

He told her she's paranoid. He told her there is 

something wrong with her. He told her that she -- her 03 :03 

mind is good and she's like her mother. 

And the daughter will come to me and one time from this 

abuse every time he tell her this stuff every time she go 

to him in his house. And I wish my daughter can come here 

and just say because the guardi an won' t say tn; s stuff. 03 :04 

But like this was hard and my husband used to do that to 

me. He used to tell me I'm sick. He used to tell me I'm 

paranoid. I feel he's doing the same thing to my 

daughter. When she told me he started to touch her 

sexuall y, that's when a1 ert comes to me that thi sis not 03:04 
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25 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

right. I need to protect my daughter . I don't want her 

to suffer. She's just a girl. She have a chance to live 

her life, to have a happy life, to have a good husband 

lead her in her life, not to be abused sexual or physical 

or emotional like me. I don't want him to do the same 03:~ 

thing to my girl and it's alerted me that he's doing that. 

So you resisted the divorce in the first part because of 

your religion? 

Not just the religion . 

Not just the religion. Why? 

I still have feelings for my husband. Despite what he 

does, I'm kind of still attached to him in the beginning . 

But this cut off when my daughter told me about what's 

happening. And also when I started to think about what 

03:05 

she also was used to tell me about her emotional abuse, 03 :05 

that made me feel that this is alert, this is kind of 

stuff he's doing it to her just like me, and I don't want 

my children to suffer. 

Okay. Theresa. what ' s your highest level of education? 

High school. 

Is that in the United States? 

No, high school was in Egypt. 

Do you have any education after that? 

I graduated from high school and then I had I had 

03 : 05 

choice to be either go to lawyer college or go to a social 03 :~ 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

worker college. 50 I choose social worker college and I 

went to there. I spent like months and then my mom and my 

dad told me we have to move to America. So I didn't have 

a chance to it was nice when I was in college, but I 

didn't have a chance to finish my study . 

Do you have any education in the United States, any 

classes? 

Before I know 5amir. I had some English classes, ESL, and 

I had computer a little bit of how to type. Of course I 

03:06 

forgot that. And when I married him I used to work with 03:08 

him in his restaurant. And I used to go to community 

college to study English as ESl. And I used to study -- I 

think I got a little bit of algebra and math. The 

beginning of the stuff. I didn't really go into like 

degree or somethi ng. I had to take Engl ish and math 03:07 

because this is stuff I'm not good at. 

So you don't have any -. otherwise any other career 

training? 

The only thing I have is when I used to work in Taco Bell 

as a cook and as a cashi er . And I used to work wi th my 03 : 07 

husband in his last restaurant in Massachusetts. I used 

to work with him. 

What kind of salary did you make while you were working 

for his restaurant in Hassachusetts? 

I didn' t take any money. I don't expect to take money 03:07 
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from husband. I want to help him. I want to be a wife. 

I want to study. I wanted to make him happy. I work as 

much as he want . There was no money. 

For a time you worked at Walmart . What were you making at 

Walmart? 

Walmart I started as a cashier, and then because 1 was 

7 good they raised me to be customer service, and I used to 

8 take like $8. I started like 7 something. and then I 

9 ended up I think taking I think 8. That was before I have 

10 

11 Q. 

12 A. 

13 

my second son, my second child. 

Describe the home that you live in now. 

My home is a five-bedroom home. 

and kitchen. It has a backyard. 

It has two living area 

It has garage. 

14 Q. Do you like the house you're living in now? 

03 :08 

03:08 

15 A. 1 t 's a good house. 03;08 

16 Q. It was suggested that perhaps you would be able to move in 

17 with your parents if you were not allowed to keep the 

18 house. Would that be a better situation for you, better 

19 situation for you? 

20 A. I don't think I can live with my family. no. After I've 03 : ~ 

21 been -- after I left them years ago and started to have my 

22 husband and my family back in Massachusetts, I had my own 

23 house, I had my own car. I had my own like living. I 

24 don't want I didn't have someone to live with me and 

25 it's going to be very hard to live with my family, very 03:09 
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hard. Especially my family, I don't know if my family 

want me to live with them because I didn't ask them. It's 

their choice . They accept me to be with them or not 

because I know my dad wanted me to be independent. 

Were you at all ordered to find employment by any of the 03:10 

judges that you've seen so far? 

Huh? 

Were you ordered to find employment? Sam1r said you were 

ordered --

I wasn't ordered. That wasn't the guardian . 

Now, when the guardian ad litem had asked you to see 

Dr. Schau, I don't know how to say his name, but why 

didn't you desire to see Or. Schau? 

Huh? 

03 : 10 

You d i dn 't see Dr . Schau. Why di dn 't you go to the doctor 03 : 10 

that the guardian ad litem recommended? 

Well, I the first thing I saw the guardian was in _. at 

the end of September, and she came to my house one time. 

I only saw her one time. That's it. She didn't see me 

again. I called her on the phone. I tried to tell her 03 : 10 

let's do it . I wanted to know what's going to happen next 

on this stuff. So please call me. She never called me . 

And then later I saw in my e-mail when I opened it, 1 

saw my husband sent me an e-mail that she's requesting the 

school stuff from him and other stuff. I'm not sure if I 03 :11 
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send that. I think I sent it to the court. 

So she didn't talk to me, and I keep calling her, 

calling her to try to tell her let's do this. She said 

going to call my Honday. She saw me on Saturday, and then 

on Honday she said she's going to call me and we can make 03 : 11 

an appointment and she's going to help me. She's she 

understand the kids doesn't like to live -- sleep over 

with their dad, Bnd she said she was going to help me with 

that, and that's not fair for the kids to live with their 

dad if they don't want to. And then I don't know what she 03:11 

was dOing. I don't know why she's doing that. 

The guardian ad litem had told you that your kids said 

they didn't want to sleep over 

The kids in front of me, in front of the grandmother, in 

front of the guardian, they told the guardian that they 03:12 

want to live with the mom. They told them we definitely 

don't want to sleep over, both of them. I'm not sure why 

she's not saying what my kids saying. I have requested 

with the courts that I need a change of guardian ad litem 

and they deny it because I did a mistake. I didn't send 03:12 

her a paper and it didn't have a lawyer. So I didn't have 

a chance to even request another guardian. 

At any time have you told your children to say those words 

to the guardian ad litem? 

What words? 
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The words that they say, you said, that they didn't want 

to be with their father? 

No, she was sitting with me at the table. How am I going 

to tell them something? 

So you didn't prepare them for that? 

They just said it. They just said it. They were talking 

and they were playing dominos and in the middle she would 

have asked stuff and then the kids will say it to her. 

And did she include this in her report? 

03 :12 

I'm not sure if she did include that. I'm not sure. Did 03 : 13 

she? I don't think she did. 

Now, there is a Child Protective Services investigation 

ongoing for your husband and do you know what this is 

about? 

Yeah. This is about the touching, and when I went to get 03:13 

help from the school because I know my family doesn't 

notice stuff. And so 1 went to the school, I told them 

there is a counselor for kids that can help kids. I want 

someone to help my daughter and what to do because I'm not 

sure how to help her, too. 

So I went to the counselor and I told her my daughter 

told me this last night and I don't know what. to do. And 

then the counselor told me the stuff is not good and you 

have to take action for it, if this really happened. And 

she brought my -- my daughter was already at school and 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

1 she was doing classes. She brought my daughter from that 

2 class and she talked with her and she called -- after she 

3 talked with my daughter and know everything from her, she 

4 calls the child services and she calls the police. 

5 The police came and I had to go back to pick up my son 

6 and then I came back. And then there was child services 

7 there and the police. The police didn't want to talk to 

8 my daughter because they said she's too young and they 

9 can't talk to her. So we're going to have to wait later 

10 

11 

12 

13 

to have someone else interview her and then the police 

will make, I don't know, a report or whatever they do. 

And the child services made a plan with me. I didn't 

know how to do stuff. They made a plan with me. They 

14 gave me a paper that says I need to do kind of a 

03 : 14 

03:14 

15 protecti on order, and I have to do it as fast as I can. 03 : 15 

16 So I went the second day with the court. I didn't have 

17 a lawyer. I went to the court . I went to Room 125 to get 

18 some help how do this stuff, and they gave me a paper to 

19 fill. I filled it and I got the protection from the 

20 

21 

22 

commissioner. 

And then I did that on the 25th, and on Saturday 

outside of my home door I found a paper sticking to my 

23 door. It says that my hearing for my protection has been 

24 moved from November 8th. I have to go to have the 

25 hearing. And the same time I had an appointment with 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

1 officer for investigation at the same day at 1:30 instead 

2 of one. I have the hearing at one. The officer that was 

3 going to interview my daughter and know everything had one 

4 series. So I went to the court and I told them, look, I 

5 can't do this. I have the investigation for my daughter. 

6 And I talked to Commissioner Bed1e. I went there. I 

7 walked in and talked to him. I sent him the paper and so 

8 he told me you have to come. And I went 

9 Q. So you weren't able to get all of the information you 

10 

11 A. 

12 

13 

14 

15 

16 Q. 

17 

18 A. 

19 

would have liked for the hearing? 

I wanted to help my daughter. I don't know how. I was 

hoping that the court will help me and I have this child 

services that will help my daughter and I end up here 

doing the divorce and I don't know what's going to happen 

to my daughter. 

You tell us briefly how you found out about the alleged 

touching? How did your daughter tell you about it? 

She visited her dad on Tuesday and Thursday and she goes 

every other weekend to sleep over with her dad. Both of 

03:16 

03:16 

03:16 

20 the ki ds, not just her. 03:17 

21 

22 

23 

24 

25 

On Tuesday the 23rd, yeah, Tuesday the 23rd, she was 

having a visit with her dad for three hours from five to 

eight and then she went home like usual. She was very sad 

that day. She was very, very sad, and she started to -­

after she come back from her dad's she will come and be 
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very sad and she will talk with very low voice and she 

never tell me what's wrong. All I can do for her is try 

to cheer her up, do something fun in the house, go out, 

doing something to make her change her feeling after her 

vi 5i t. But on the 23rd we di d what I usual1 y do to make 03:18 

her happy and at night we laid in the bed because we were 

just talking about mother and daughter like about I 

don't even remember what we were talking about. I don't 

really exactly remember. But what I remember that in the 

middle of her talk to me she said that, ""'omma, I don't 03:18 

like 1t when dad touch me down there.- And she squished 

her body like while she's laying down. I told her, "Are 

you sure?" I never imagined he can do that because I 

don't know how a father can do that. But she told me he 

touched me. I told her. "Are you sure?" She said, "Yes." 03:18 

I didn't believe her, and I asked her a couple of times 

like, "Where did he touch you? Is it in your tummy?" She 

said, "Down there in her pee pee." 

So I felt kind of scared and I didn't know what to do, 

so I didn't talk to her. 1 let her go to sleep. And 03:18 

second day I went to the school for help. 

Do you believe your daughter? 

1 do believe my daughter. What made me believe her ;s 

when we went to the school for help, I was there at the 

beginning when my daughter came to the office and my 03:19 
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1 daughter told the counselors that dad touched me there. 

2 And the counselor asked her, "Is this the first time?" My 

3 daughter says, "No.- And that's when I was shocked 

4 because she didn't tell me anything before. This was the 

5 fi rst time. Q3 : 19 

6 So I think she was scared to say stuff and I do believe 

7 my daughter. She said he touched her. She saw him 

8 Tuesday and she told the counselor also he also touched 

9 her down there the same spot also on the weekend, the 

10 weekend on the 20th and 21st where she slept over with 03:19 

11 him. 

12 And also when I go back with my memory, okay, I'm going 

13 to have to say this. On the 6th and the 7th of -- on the 

14 6th and the 7th of October, last month, I had my period 

15 and she went to her dad, and when she came back from her 03:W 

16 dad on the 7th, it was Sunday, she came back from her 

17 dad's home, and I had my period at that time for me as a 

18 woman. And then when she came back from her dad's she 

19 went to her room and was there like in her room, and then 

20 when she take off her clothes, she took off her underwear 03:20 

21 and underwear was having blood. 

22 She started a period, that's fine. I told her, ·What 

23 is this blood for?" And I didn't think of anything 

24 negative. But now when I think about it, I'm not sure if 

25 its her period because now I have the end of my period and 03:20 
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she doesn't have any blood. So I'm not sure what was the 

blood for. I'm concerned about my daughter. 

Do you believe that the Child Protective Services 

investigation should continue? 

Yes, they shoul d. They shoul d know what happened to my 03:2' 

daughter. Why does she have blood in her underwear? And 

if it doesn't happen _. like it didn't happen again like 

me every month, so I'm concerned. 

Did the guardian ad litem interview Catherine and ask her 

about the touching? 03:21 

The guardian ad litem, I only saw her in my house. And 

the kids told me they saw her twice with their dad. Once 

they talked with her, and one she just went to .. she 

didn't talk to them. 

Wi th regard to the i ntervi ew the guardi an ad 1 item had 03 : 21 

downstairs with Catherine, did you interfere with the 

guardian ad litem during that interview? 

No. During the interview I was upset. I did get upset 

because my daughter was sitting in the car because I had 

my mom to hel p me because I have the off; cer 1 ntervi ew at 03:22 

1:30 and I had to go to the hearing for the protection 

order at one. So I had to run from the hearing after it 

was done, to run to the officer to do the investigation 

for my daughter. So I told my mom to come and take care 

of the kids until I'm done, and then I will take my 03:22 
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daughter to the officer for the interview. 

I was shocked when the commissioner asked for my 

daughter from the car to bring her to the court and ask 

her about stuff. So I was surprised. I was hoping that 

chi 1 d servi ces go; ng to do that and the pol i ce, not the 03 : 22 

guardian ad litem. 

And they also told me this is a different case than the 

divorce, that when I filed for the protection order, the 

child services, when she told me, I told her does this 

belong to the divorce? She said no. It's a separate 03:22 

it's a separate case . So I did a separate case. And I 

didn't know the guardian would be here. I was surprised 

and I know she didn't say this stuff because of the 

opposing counsel give me a motion saying that she said 

stuff that's not true, and I recei ved her report at the 03 : 23 

end of October . 

Apart from the alleged touching, do you know if Samir has 

abused the children in any other way? 

Emotionally, he's been abusing his daughter emotionally 

since she started going to his place in Wash1ngton before 03 : 23 

I know the touching . He used to tell her she's sick. 

Every time she go to him she will come back to ~e and tell 

me, nHomma, my dad told me th1s.Q I told her, ·Catherine, 

this is not true . You're advanced at school. You're a 

good girl. The teachers love you. Don't worry about what 03:23 
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your dad say.- Every time she goes to him he keep telling 

her this stuff, that's she sick, she's not normal. her 

mind will get screwed, and he's making her feel this way. 

She come to me, she doubts herself. -Momma, do you think 

this is right?a ro:~ 

And one time the school send a letter from middle 

school saying that my daughter is advanced. She's above 

level. And then I went to my daughter I told her. ALook. 

this is saying that you are perfect. You're advanced at 

your school. Don't listen to your dad.-

So I think my husband is abusing her emotionally and 

then will use her sexually or physically and I don't want 

this to happen. I would like the court to protect my 

daughter. 

Has Samir abused you in any way? 

Yes, he did. He did the same thing. Since I started --

since I married him -- and the engagement, when we were 

engaged for one year, he used to be this loving man, 

romantic man, holding hands, he was very nice. He said he 

03 :24 

03 :24 

loved God. He's a virgin. He never touch any woman 03 : ~ 

before. He was the perfect man. I felt like he's my 

soulmate. 

After I married him, he's a different person. He 

started to abuse me emotionally. Even though I work with 

him, he didn't like how I work with him . He want me to do 03:25 
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1 like other girl's work in this restaurant. ALook at this 

2 girl. Look how she work. You should work like her." 

3 "I'm doing my best. I'm trying to help you. I'm trying 

4 to be a good wife." He was never satisfied. 

5 So he used to abuse me emotionally and tell me that I'm 03:25 

6 not good enough for him. And then when I was pregnant 

7 with my daughter, I was in the middle of my pregnancy, and 

8 he came from his work at night, 11 or ten, and he came to 

9 the house. He -- he came to the house. He asked me about 

10 a box. He gave it to me after work. I worked with him 03:25 

11 when I was pregnant. He asked me about a box he gave to 

12 me that was full of towels that was wet and it was too 

13 heavy. He brought it from the restaurant for me to wash 

14 this stuff. I couldn't hold it. I was waiting for him to 

15 come. So when he come home, he told me di d you wash that 03: 26 

16 stuff? I told him no, I didn't wash it. And then he 

17 pulled me from my hair out in the rain where we used to 

18 live in Hassachusetts. He pulled me from my hair barefoot 

19 

20 

21 

22 

in the rain in his car, take the box from the car, put it 

on my head and take it back it -- let me walk with it to 

the house to wash it at the basement downstairs, and that 

was the first physical abuse he did to me. 

23 And the second abuse after my daughter was born, he 

24 came also from the work and he came from the kitchen. The 

03:28 

25 kitchen garbage bag was full, and he was upset that the 03:26 
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garbage bag was full. And he takes the garbage, my 

daughter was on the floor in the kitchen and I was next to 

her, he takes the garbage, put it over my head. It fall 

on me, it fallon my daughter. I called the police that 

time. I didn't report it. I didn't want anything bad too 03:27 

my husband, even though he was abusive. 

In 2009 did he --

In 2009 he start to abuse me sexually. Despite the 

emotional before, he started to abuse me sexually since we 

moved to that new house. 51 nce 2009 he sta rted abuse me 03: 27 

sexually every time we make love or sleep together, and 

sometime he'll use his hands. I'll just say whatever. I 

know this is not appropriate, but I'll say it for my 

daughter's sake. He can use his hand sometimes down there 

and I'll bleed from his hand, or he can use his thing and 03:27 

I get hurt down there. 

Did he promise to stop hurting you this way? 

He promised and he wrote it down that he's not going to do 

it. He's trying to stop, but he never stopped. And I 

just told my family. Hy family said -- my family said 03:28 

I showed my mom where I was hurt from him, and my mom told 

me he's not supposed to do that to you and this -- he's 

not supposed to go in th1s area where I was hurt and she 

couldn't help me. So I just took it quietly and sometimes 

he wi 11 come to make love to me and I get hurt and I don't 03:28 
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know what to do. And he also used to tell me, "You're 

sick, you're sick. I didn't hurt you. I didn't do 

anything. It's all in your head." And then he see blood 

in his hand and say, -I didn't do anything. I didn't do 

anythi ng . .. And I di dn' t know - - I d1 dn' t know what to do. 03 : 28 

But now I'm aware that my daughter is injured and 1 don't 

want her to be in danger. 

50 in the past, moving on to some of the property, did 

5amir have you sign real estate documents? 

He was buying Don's Restaurant and he took me to an 

office. I don't know. He drive me to an office and they 

had this document to sign, and they asked him what I'm 

going to s1gn on. Of course, my English was bad, and now 

my English is a little bit better from the divorce case. 

At that time I didn't know anything. I was just a 

homemaker and no education or nothing. 

I said, RJust explain to me what it is.a He said, "I 

don't know what it is. Just sign it." I asked the person 

at the desk, ·Can you help me, tell me what does that 

03:29 

03:29 

mean?- She said, -I don't know.- And then I stand there ~ : ~ 

looking at the words and I didn't know what to do, so I 

just signed it. I didn't know what to do. 

He didn't explain to you what they were for? 

It's for buying the restaurant. It was supposed to be for 

buying the restaurant. ~;~ 
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What were these things he had you sign? 

I didn't know. No one told me what it meant. 

Do you know now what it is? 

Now I know. I look it up in the internet later. After he 

left the house and started the divorce, I looked like what 

do we have, and I notice in public records that I did sign 

a quitclaim deed, and I gave it to Ms. Elizabeth and I 

8 told her I can get out of that. 

9 Q. Do you have an explanation for why he would have you sign 

10 

11 A. 

12 

13 

14 

15 

a quitclaim deed? 

I don't know. But I know since I married him he doesn't 

want me to be involved in anything. Like when I used to 

work with him at his old restaurant I wanted to be just 

like him. I wanted to work and even help him with 

everything. And he will kind of have this paperwork from 

16 the restaurant and he will just take it away from me, 

17 "Don't read it, don't read it." He didn't want me to be 

18 involved. Maybe that's why he didn't want me to be 

19 involved. 

03:30 

03:30 

03:31 

20 Q. As far as your day-to-day finances, did he try to involve 03:~ 

21 you in the finances? 

22 A. I asked him I want to help him, if I can help him the 

23 restaurant paperwork. Since I'm not working I can help 

24 him with that, yeah. 

25 Q. Were you aware of the investment accounts that your 03: 31 
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husband had for retirement? 

No. I didn't even know he had the retirement for me. 

I didn't know anything. I didn't know anything. 

Now, tell us about the jewelry. 

No . 

Hy husband left on September 19, 2011. He left the house 

6 and then he went to live in a hotel for about three weeks. 

7 And I was trying to contact him and tell him to come back 

8 to the house, that we need him, and he will never call or 

9 anything. And he would come to the house sometime, even 

03:31 

10 when I'm not in the house, he would come to the house 03:32 

11 sometime. One time he came to the house and left, and 

12 then I opened the door in my bedroom where it has all my 

13 jewelry and put it in one drawer and it wasn't there. The 

14 second time he came to the house I was there and 1 asked 

15 h1m. -I can't find my jewelry. Like do you think someone 03 : 32 

16 could have stole it from the house? I can't find it.-

17 And he said he took it and he said he sold some of it. He 

18 couldn't sell everything because some of it is Egyptian 

19 gold. He said he sold some of it, and he sold it to 

20 gamble with it . 03:33 

21 Q. 

22 

23 A. 

24 

25 

About how much would you value the jewelry at that was 

taken? 

I don't know about numbers, but it could be like 30,000, 

or maybe 30,000, because I look at jewelry stores. They 

have like the jewelry I had. It's very expensive. I'm 
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papers I have, she's going to read it? She just has that 

little brain just for her education. It doesn't make 

sense. 

So you didn't encourage her to read anything for the court 

at all? 

No. 

Did you discuss the case with your son Hatthew? 

No, my son, no. Hy son is too little to even ask him 

about words like that, no. 

03:35 

And has Hatthew said anything to make you think that Sami r OJ:JS 

has? 

Hy son, one time it was time for him to go to his dad's, 

and then he told me, -Homma, we have to hurry up. We 

don't want to be late for that." I tell him why? And he 

sai d, nBecause if we' re goi ng to be 1 ate for that, you're 03:35 

going to be into trouble.- I told him, "How do you know 

that? Why do you think that? I'm not going to be in 

trouble.- He said his dad told him that if he didn't come 

to me, your mom will be in trouble at court. You have to 

come to me or your mom going to be in trouble. And the 03:35 

boy was very scared when he feel that we're going to be 

late five minutes or that momma is going to get into 

trouble. 

And also the kids, both of them, both of them claim to 

me, told me that their dad at his house while they are 03:36 
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living with him, he keep telling him that they both have 

to listen to him. to whatever he say. and if they didn't 

listen to him, the mom going to be into trouble. And he's 

kind of brainwashed them somehow that I'm g01ng to be in 

trouble because the kids love me so much. They say, 03 : ~ 

"Homma. we don't want you to be 1n trouble. We're going 

to do what daddy say.- I feel this is not good. I don't 

want my kids to be treated like that . 

Have you ever tried to commit suicide? 

No. That's definitely not. Actually my husband h the 03 :36 

one who tried to commit suicide in about 2009 or 2010 and 

did it in front of the kids. I kids don't forgive him for 

that. 

Can you explain that a little more? 

Around 2009. 2010 after we moved to the new house we have, 03: 37 

my husband did kind of this weird action. I wasn't --

didn't know why he did it. I came -- he went to the 

kitchen and he opens the door of the kitchen and he got 

the biggest knife in the drawer and he hold it and he came 

to me at my face, he told me -- he told me, -Take the 03:37 

knife and kill me." I told him, qNo, I'm not going to 

kill you. Why would I do that?" He said, "Take it and 

kill me. II 

And then he take the biggest knife we have and he throw 

it next to me, and the kids witnessed that and they were 03 : 37 
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very frightened. I didn't call the police. I promised 

not to call the police on my husband because my priest in 

Massachusetts, he told me if you call the police for your 

husband, this is going to ruin your marriage and that's 

how like the house can get broken if the police got 

involved. He's the one that have been calling the police 

for no reason. 

Has your therapist or any other mental health professional 

diagnosed you with any problems? 

03:38 

I've been diagnosed with depression and anxiety, yeah. 03:~ 

Has your therapist said that your anxiety, depression or 

OCD were debilitating in any way? 

No, they said -- I have those problems. I have 

depression. I have anxiety. I worry about stuff. But 

it's not severe and it can be dealt with 

MS. PETERSON: Objection. Hearsay. 

THE COURT: Goes to her state of mind. Objection is 

overruled. 

THE WITNESS: What's hearsay mean? 

03:38 

THE COURT: Hearsay is an out-of-court statement made 0338 

to prove the truth of the matter asserted. In other 

words, you can't tell me what somebody else said. That 

person has to come and say it. But there are certain 

exceptions to that. For example, you can tell me your 

opinion of what your mental health is. 
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THE WITNESS: I can't say about someone else 

THE COURT: You can say I was diagnosed with X, I'll 

let you do that, because that's your opinion of your state 

of mind. But how much value I put on that, that's for me 

to decide. You're not a doctor; right? 

THE WITNESS: They told me. 

THE COURT: I understand. Let's move on to the next 

question. 

BY "R. DABLING: Did your therapist give you any reason to 

03:39 

believe that you were incapable or unable to take good 03 : 39 

care of your children? 

My therapist right now that helped me, she said I'm -- I'm 

a very good mom, despite the depression. She said I do 

have like -- I do suffer from depression and anxiety, but 

despite that I've been taking care of my kids and I've 03:~ 

been helping them with any problems they had since their 

dad left us 2011. 

What are some of the ways that you handle your depression 

and anxiety? 

I have seen a psychiatrist before to take medication and 03:~ 

he told me that we tried antidepressants because 

antidepressants does help with depression and anxiety, but 

he told me we tried that and didn't work. So the only way 

to help is to get out of the house, do activities, go to 

the park and do stuff. That's how I deal with it because 03:~ 
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if I'm not feeling good or because of this divorce stuff, 

I just take the kids out. We go have fun at Chuck E. 

Cheese, the park, I take them to the lake to swim. So I 

kind of deal·· 

Have your chi 1 dren ever been in danger or troubl e because 03:41 

of your depression or anxiety? 

No, never. No. Actually I still help them even though I 

have this problem. My son had a problem at his school and 

I didn't stop until he got help, and now he's in a better 

position at school and he loves school now. 

Tell us a bit more about your son having problems at 

school? 

We' 1 , after my husband left the house in September, my 

kids were all at school and my son _. of course, I was 

03 : 41 

overwhelmed with my husband, he left me, and also I have 03 : '1 

to take care of the kids alone . My son had trouble at 

school. He was complaining to me in the beginning that he 

doesn't like school, the other kids bother him, and he 

started to say that there is a girl in his class pulls his 

ears and he doesn't li ke it. And also she started to 03: 42 

shake his body and talk to him in his face and bother him . 

So I went to the school and talked to the teacher. She 

said she was going to talk to the girl, but it happened 

again. So I started to volunteer in his class to see 

what's happen; ng, to see what t s goi ng on. I don't know. 03 :42 
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1 I'm at home. So I start to volunteer and also to see 

2 what's happening with my son . 

3 So what I saw in my son's class that he wasn't being 

4 cared for. like the teacher would be talking and he will 

5 

6 

7 

have this paper he has to fill in front of him, and the 

paper he will just do scribble a little and leave the 

whole paper empty, and I was there watching this. And 

8 each day it happened, every time I go to Frontier it 

9 happened, and my kid was kind of sad. He wasn ' t happy. 

03:42 

10 Plus whatever was like bully or they were at school, I 03 :42 

11 didn't really see it. At the time I was volunteering, but 

12 he told me that it happened at other times. 

13 So I went to the principal and I told her what 

14 happened. I told her, listen, I went to his class. I 

15 

16 

volunteer. I think my son is not happy in his class. He 

doesn't do any work . The teacher, when I went for the 

17 first conference, when I go to the teacher and they show 

18 you your son or daughter, what they did at the class and 

19 stuff, she gave me zero. like she gave me nothing with 

03 :43 

20 his writing, and that I saw with my eyes, too, when I went 03 :43 

21 to volunteer . Obviously this is not good. 

22 So afterwards I told her, listen, I saw this, plus the 

23 bullies, like the kids bother him, and I would like to 

24 change his class. And I stayed because my husband at the 

25 same time I was doing this he did send a restraining order 03:043 

T. GOHAR - Direct by "r. Oabling 132 



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 Q. 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

to the school. He sent it to the school. I can't do 

anything and the son has to be in his class. 

They say, I'm sorry, we can't move your son from the 

class because of this stuff. We got to wait until this 

problem with you and your husband be done. I told them 03:« 

but my son is not going to wait until my problem is done. 

I need my son to be moved to a different class so he can 

be happy, so he could improve in his education. I don't 

want my son to say he hates school. Every time he have to 

go to school, he cry and he hate it. And I think this is 03 :44 

alert for me. 

And they didn't really listen because of the 

restraining order he sent, but I kept going because my son 

every day he will cry and doesn't want to go. I will go 

with him and tell them, look, he's not happy. You have to 03:« 

do something. The restraining order is not going to 

prevent you to move my son. 

So they decide they're going to do the help and they 

moved him to a different class, to a different teacher, 

different kids. He started not to complain. He smiled. 03:45 

He go to school every day happy. And this year he's 

having no problems at all. He has the best teacher and 

he's not complaining. Actually he takes his backpack and 

he run to the school bus before I even take him. 

Now, in a similar situation your son had problems with the 03:45 

T. GOHAR - Di rect by f'tr. Oabl; ng 133 



1 

2 A. 

3 

4 Q. 

5 A. 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

dentist? 

Also with a problem with dentist and I had to help him, 

yes. 

Can you tell us how you helped your son with the dentist? 

Hy son I he was about three, maybe 1 ess than three years 03 : 45 

old, and he had cavities in his teeth. I wasn't aware 

that he have cavities, but I took him to his doctor and 

they said he has a lot of decay 1n his teeth. And they 

had to do restore for the mouth. 

I went to three doctors. The fi rst doctor I went alone 03:46 

to help my son. Hy husband was working at that time. I 

went to the first doctor. She said he's going to have to 

take off all four teeth. It was a lady doctor. She said 

she going to have to take off his front top teeth and 

she's going to put metal crowns and metal filling or other 03:~ 

filling. So mostly his mouth would be full of metal. And 

she also gave a paper that declares that she going to do 

this stuff. 

And I told my husband. He took the kid to the -. he 

took -- because I was upset about what she said, that he 03:~ 

going to have metal teeth in his mouth and how is he going 

to eat with metal teeth? If it's me, I'm not going to 

like it. I went to my husband for help and I told him I 

don't like that. He said no, we're going to go for it and 

it's -- we're going to do it. And the lady want him to 03:47 
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sign that my son has •. that says he can die from this 

procedure because they're going to put him down, plus 

they're going to take four of the teeth out and all of the 

other teeth was going to be metal. 

Hy husband was happy and he wanted hi m to go to that 03:47 

doctor, but I took him, without him, I took my son to a 

different doctor which he told me he going to have to 

take, I don't remember, three teeth or four teeth from the 

top out, and he's going to put white crowns. And I wasn't 

really satisfied with that because he also when he smiled 03 : <47 

he's going to have no teeth on top and that will look kind 

of not good because he's going to go to school too. 

So I went to the third doctor, which he told me he's 

going to save all of his teeth. He's going to put crowns 

on the teeth that the other doctor is going to take out, oo:~ 

he's put white crowns, and the rest will be filling, no 

metal crowns . It will be all white and it will be 

natural. 

I was happy that I find that choice, but I was still 

scared that they're still put him down and he's going to 03 : 48 

have to sleep in this procedure. He's the same doctor my 

kids see now, both of them. 

So do you regret having gone through all of the trouble 

with the dentist? 

No, I do whatever makes my kids happy. 
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2 

3 

Q. The guardian ad litem said that you would keep the 

children out of school for having a cold or not feeling 

good . Could you explain this? 

4 A. 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 Q. 

14 

15 A. 

16 

17 Q. 

18 

19 A. 

20 

21 Q. 

22 A. 

23 

Yeah. Hy kids sometime have trouble when they have like a 

tummy ache. In the winter a lot they have runny nose. 

When they have runny nose, I feel they are safe. They're 

going to -- the other kids are going to have runny nose, 

too. I will let them stay in the house until they have no 

runny nose or tummy ache. Sometimes they will have tummy 

ache in the morning. I let them sit in the house and then 

when their tummy ache feel better, I'll take that back to 

school which is count as tardy. 

Do you ever keep them home from school just because they 

don't want to go to school? 

No. I want to get my kids to love school and go to 

school. 

Apart from the bullying with your son, have your children 

had any other problems at school? 

It was only me before I complain about the bully, but it's 

over now. 

Have they done well in school? 

He's been doing really good and the teacher wrote a letter 

about him and I file it with the court. 

24 Q . Your daughter as well? 

03 : 48 

03 :49 

03:49 

03 :49 

25 A. My daughter ;s advanced at school and all the school know 03 :49 
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her by name. 

Do the teachers complain about bad behavior? 

No. My daughter's advanced. She's been volunteer to stop 

bullying at her school, and I also filed that with the 

5 court . My son is very good boy and very happy boy and the 03:ro 

6 teacher also wrote a letter about him and how he's 

7 behaving. And she actually pointed him to the class, my 

8 son Matthew, she pointed him to the whole class to make 

9 the whole class copy him. She say he has a good attitude. 

10 Q. 

11 A. 

12 

What kind of activities do you take your children to? 

In the summer, when the summer was there, I used to take 

them to the lake to swim. I take them to outdoor pool. I 

13 take them to the park. They can go to Chuck E. Cheese . 

14 

15 Q. 

16 A. 

We can walk on the trails. 

Now, does your house ever get messy? 

It does get messy because my daughter, she's 11, she don't 

17 make a mess, but my son does make a mess. My son is 

18 was six and now he's turning seven. He does make a mess. 

19 

20 

He will have the toy box flip over in the house and we 

have to clean it up, yes. With the toys, yes, it does 

21 make mess. 

22 Q. Is your house filthy? 

23 A. 

24 

25 Q. 

No . If there is mess, it will be with his toys that he 

play with, and I don't want to prevent him from playing. 

He said that you don't have the children change their 

T. GOHAR . Direct by "r . Dabling 
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clothes on a daily basis; is this true? 

Who said that? My husband said that? No, they do change 

their clothes. 

How often? 

Every day. They go to schoo 1 every day. They have to 03 : 51 

change their clothes. 

The guardian ad litem had recommended taking your children 

to a therapist. Do you have any objection to --

Yes, I do. My children doesn't need this. My daughter is 

advanced . She doesn't have any depress ion _ She doesn't 03 : 52 

have any behaviors that the school tell me. Like if there 

;s 8 bad kid at school, you're going to know. As a 

parent, you come, you have to take your kid. Your kid is 

doing that. "y kids, both of them are very cheerful and 

very nice, and I don't believe they need the stuff. 

I don't know why she's accusing my kids of having -- I 

read in the report she's accusing my kids, they have 

depression, anxiety and anxious, and she also say this 

about me, I have depression. I think that's what she 

wrote. And anxiety and anxious . So she's kind of 

relating me to the kids. The kids totally depend on me. 

The kids are -- maybe I don't have enough education, maybe 

I was suffering with my husband, abused, but my kids are 

very good at school. They don't have this kind of stuff. 

03:52 

03 :52 

So I don't bel i eve my kids have it. I don't know where 03:53 
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she got it from. And she only saw them like twice. But 

the school sees them every day. The school sees both of 

my children every day. They didn't say they have 

depression. And I asked my son's teacher, do you think my 

Matthew having depression? Do you think he's sad? What 03:53 

do you think about my son? She said your son is happy. 

He's very happy. He had a good attitude. He participants 

in the class. I told her can you write me a letter of 

that, of your opinion, and she he did wrote a letter about 

my son. 

Also, my daughter, she's advanced and she volunteer in 

the bully. So don't know what else to get to prove that 

my kids are fine. But now my daughter, maybe she's needs 

therapy for the abuse, yes. I don't know how she feel 

03:53 

right now with what happened with her dad, so I think she 03 : 54 

need help with that. 

Do you ever tell your children that their father does not 

love them? 

No, I don't. I was surprised with his behavior. but I 

don't tell them that he's bad. no. 

Have you searched for employment recently? 

I was searching for employment and also -- I did search 

for employment. They told me I have to work from seven to 

like three or something. My kids, one of them goes out at 

7:40. and the other one has to go out at 8:20. And my son 03:~ 
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come back from school at 2:30, and my daughter come back 

at like 3:15. So it's going to be very difficult to be 

there for them. 

So I'm thinking I want -- I would like to study for 

now. I went to the community call ege and I waul d 1 i ke to 03 :56 

go back to study and have a good career so I could be 

independent. 

But at this time, barring future education, what kind of 

employment do you think you could get? 

Right now it's the same as before. I can work as a 

cashier, if I can work. But this is going to affect like 

the time of me picking up the kids and dropping them off, 

since I was living with them, and they don't like anyone 

else to pick them up or wait for them but me . They want 

03 : 55 

me to be there for them. 03 : 55 

How do you believe that the main property should be 

shared? 

The properties? The house and stuff? 

The house, for instance. 

I would like to have my house. The wife should have half 03 : 56 

of everythi·ng from the husband. So I waul d 1 ike to have 

my half as a wife, half of everything. Half of everything 

he owns, and I think I have the right of that. I was a 

good wife to him and I don't deserve this. 

HR. DABLING: No further questions at this time. 03 :56 
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THE COURT: Thank you. Cross examination. 

CROSS EXAMINATION 

BY "5. PETERSON: 

So, Theresa, on October 23rd ;s the day that Catherine 03:56 

told you about her .. the alleged sexual touching, and 

then on October 24th you went to the school and talked to 

the school counselor 

Yes. 

.- is that correct? ro:~ 

I have no other choice. This is what I thought of, yes. 

And then you .. and then the school counselor contacted 

CPS and the sheriff; is that right? 

Yes. 

And when did you take Catherine to the doctor? 

Hy daughter has this bleeding on the 7th and -­

Had the bleeding on October 7th? 

October 7th she had bleeding. I thought it was the period 

because I have my period and all that came in my mind was 

03:57 

a period. So I made appointment with her doctor already 03:57 

from that 7th on Monday, which is the 8th. I called the 

doctor office and I called the doctor office and I made 

an appointment, and the first available was a lady doctor 

was on the 29th, and that was for just that she having a 

period. as I thought. 
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1 Q. So you already had an appointment set for 29th. You 

2 didn't call and make an appointment to have her checked 

3 for this sexual abuse? You didn't make a doctor's 

4 apPointment for that? 

5 A. 

6 Q. 

7 

8 A. 

9 Q. 

10 

11 

12 A. 

13 Q. 

Say that again. 

As soon as you found out about the sexual abuse, as soon 

as she told you were 

On the 

on the 23rd did you call the doctor and make an 

appointment at that time? Did you call the doctor and 

tell him about it? 

I already have appointment with the doctor on the 29th. 

You already had an appointment, so you didn't think you 

14 CPS didn't tell you to take her to the doctor? The 

15 sheriff office didn't tell you to take her to the doctor? 

16 A. No, there was no bleeding and she said he touch her in her 

17 pee pee with clothes on. 

18 Q. And with her clothes on? 

19 A. Yeah. 

20 Q. And so nobody told you that she needed to go see the 

21 doctor? 

22 A. The CPS. 

23 Q. Uh-huh. Did the CPS worker tell you to take her to the 

24 doctor? 

25 A. No. 
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Did the sheriff tell you to take her to the doctor? 

No, they didn't. 

Did the counselor tell you to take her to the doctor? 

No. The counselor told me that I can have counseling for 

my daughter, and the counselor told me I should take her 

6 to the emergency room, and I did. 

7 Q. 

8 A. 

9 Q. 

10 A. 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 Q. 

19 A. 

20 Q. 

21 A. 

22 

23 

24 

25 

You took her to the emergency room? When? 

That was after they told me I have to. 

When did you take her to the emergency room? 

I did take her to the emergency room on the end of -- I 

don't remember the date exactly. I took her once because 

the school told me that she had a tummy ache, and I said 

maybe I should take her to the emergency. And also I 

mentioned that, like they advised me. So I went to the 

emergency room. I can give the date at a later time, the 

exact date. I took her to Providence Hospital emergency. 

You can look at the record. 

So you took her to Providence Colby for a tummy ache? 

But I also mentioned that they advised me I should. 

What did they do when you had told them about that? 

They said they're going to call a nurse. There is a team 

of nurses that come and help kids in these cases and 

discuss it with them, and they already called the nurses 

but they said they're not available. So I -- so they 

treated her tummy, but they didn't do anything about the 
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1 sexual. But I had to go to another emergency room and 

2 that's where I saw the nurses finally. 

3 Q. Okay. So I'm confused. So you found out about this on 

4 the 23rd. You talked the school counselor, CPS, and the 

5 sheriff on the 24th. And then in between that and the 04:00 

6 doctor's appointment on the 29th, you went in for another 

7 emergency room visit? In between there was the emergency 

8 

9 A. 

10 Q. 

11 A. 

12 

13 

room visit; ;s that correct? 

let me think. 

I'm confused. 

let me think. I can get the date. I don't remember. I 

don't remember exactly. let me think. I'm overwhelmed 

with this and I was trying to get as much help I can since 

14 the court cancelled the protection. I don't remember 

15 exactly the date. 

16 Q. No, this would have been before the court cancelled the 

17 protection order because she definitely was seen by the 

18 doctor on the 29th, which was the date before the court 

19 cancelled the protection order. She was seen on the 29th. 

20 When did she go to the emergency room? 

21 A. let me think. That·· I think that was after, after the 

22 hearing. 

23 Q. 

24 A. 

25 

It was after _. you didn't take her to the emergency -­

No, that was before. They told me after the hearing. 

because after the hearing the commissioner cancelled the 
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protection and I felt my daughter going to be in danger 

and she's not protected, so I went for help. Someone 

help. 

And you went and took her to the emergency room at that 

point to be checked? 

No, I went for help . Can someone help me? The court 

cancelled the protection order and my daughter is supposed 

to see her dad. Can someone help me? 

I'm just trying to get -- understand what you did for 

help. I'm just confused. 

Someone told me 

So you took her to the emergency room at that point? So 

you had taken her to her regular doctor on the 29th to be 

checked out, which ;s an appointment you already had -­

Since she •. 

ww for the period? 

But it wasn't the period. She doesn't have it now. 

And when you talked on the doctor on the 29th about her 

starting her period, you also talked -- you also talked to 

the doctor about this other issue? 

Yes. 

Okay. 

The doctor says, I told her can you tell if my husband 

touch her in a way or can you tell if she's still virgin 

~ : 01 

04 :01 

04:02 

~ : 02 

or not? And she said we can't tell, we can't tell. And ~:02 
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she said -- she didn't do anything else. 

That's all she did? 

She gave me a number to call. 

I have here Catherine's medical records from this time, 

and if you look at the top, you look on the Monday, 

October 29th, we have an office visit with Dr. Pepper. 

Yeah, that's her doctor, the lady doctor. 

And then we also have an emergency visit on Friday, 

October 26th? 

04:03 

10 A. I took her, yeah. I forgot, yeah. 04:03 

11 Q. But if you turn the page, the reason that she was taken in 

12 on the 26th was actually for a sore throat and there is 

13 nothing mentioned anywhere on this doctor visit about 

14 

15 A. 

16 Q. 

sexual abuse by her father. 

So, yeah. 

So you took her on the 26th, but you didn't mention 

17 anything to the doctor but this? 

18 A. Because no one told me I should say. I was looking for 

19 

20 Q. 

21 

22 A. 

the child services. 

CPS worker, the school counselor, the sheriff, none of 

them told you to take her to the doctor? 

No, I did take her after I was advised. I was trying to 

23 follow whatever advice they give me because I need to 

24 protect my daughter. If I say the date wrong, I don't 

25 know. She did have a sore throat, yes. I don't think I 
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told them that. They know. It was after the hearing. It 

was after the hearing. 

Okay. You've said several times that you have not been 

diagnosed with paranoia or delusions or anything. Have 

you -- did you sign a release for the guardian ad litem to 04 :~ 

access your medical records or your psychiatric records? 

The guardian ad litem I saw only once at my home. I tried 

to call her. She didn't answer me. 

Did you sign the release? 

She didn't ask for a release. All she mentioned at my ~:~ 

house that she need to talk with my counselor, but she 

never follow-up with me. She said -- she never say 

anything about medical records. Do you have a document? 

She says right here, yes. In the guardian ad litem's 

report it says 04:05 

No. Do you have proof that she asked me for that? She 

never asked me for that. 

All right. I'll find it .in a minute. Okay. So you 

stated in your testimony that your children had not missed 

too much school, they had onl y mi ssed it when they were 04 :05 

sick, and it hadn't been an issue; is that correct? 

What was that? 

That your children haven't missed too much school? 

They did miss school. 

Did the school threaten to invoke the Secca bill? 
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1 A. No. 

2 Q. So is the guardian ad litem lying in that situation in her 

3 

4 A . 

5 Q. 

6 A. 

7 Q. 

report? 

About what? 

She said the school threatened to invoke the Becca bill? 

That's not true. 

Is the guardian ad litem lying? 

8 A. Lying about what? 

9 Q. In her report she states the school threatened to invoke 

10 the Becca bill. Is that a lie? It's right here in the 

11 guardian ad litem's report. It says the school threatened 

12 to invoke the Becca bill. 

13 A. 

14 

15 

16 Q. 

It says the mother didn't like the school's curriculum, to 

invoke the -- to invoke the Becca bill. The school never 

did. You can contact the school. I don't mind. 

So that's a lie? Okay. On page 4 of the guardian ad 

17 litem's report , the guardian ad litem, Martha Wakenshaw, 

18 says that you did not allege physical abuse or any abuse 

19 

20 

21 

22 A. 

23 Q. 

24 

of the children by the father, but said that he neglects 

their feeling and doesn't understand them. Is that a lie 

in the guardian ad litem's report? 

I need -- can I have a copy? 

Page 4. See on Page 4, the fifth paragraph, right here. 

Is that a lie by the guardian ad litem? 

25 A. What's -alleges n means? 
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That you stated that -- basically stated, accused Samir of 

physical abuse. She says you do not accuse him of it. 

She said does that mean I didn't? 

You did not accuse him; correct. 

She didn't talk to me much anyway. It was only one time. 

So I didn't tell her about everything. I was going to -­

I told her that he tell me that I am sick and he abused me 

emotionally, yes, I did. So what's the question? 

Did you tell her that he abused the children emotionally 

or physically? 

I did. I think I did, yeah. 

You did? 

Actually the kids did, too. 

So this is also not true in her report? 

Yes. 

Okay. And then she goes on in the next paragraph, she 

says Ms. Gohar and paternal grandmother both talked about 

18 the court case in front of the children at the home visit 

19 until the GAL interrupted them and asked them to stop. Is 

04 : 08 

20 that true? ~ : ~ 

21 A. 

22 Q. 

23 

My mom told my kids to go upstairs, yes. 

But were you talking about the court case in front of the 

children before you --

24 A. The guardian ad litem started to talk, yes, about the 

25 court. ~:M 
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1 Q. So it was the guardian ad litem that was talking about the 

2 court case in front of the children, not you? 

3 A. We were all sitting at a table and my son was playing with 

4 

5 Q. 

6 

7 A . 

8 

9 Q. 

his toys on the floor. 

Okay. So she was the one that was talking about him and 

you were telling them to leave? 

My mom said she told her, yes. She told the kids to go 

upstairs. I don't know where she --

Okay. On Page 5 , on the third paragraph from the bottom, 

04:09 

10 the guard; an ad 1 i tern says that Catheri ne den; es any abuse 04:09 

11 of any kind from her father or mother. Is that -- is that 

12 not true? 

13 A. 

14 Q. 

15 

16 A. 

17 Q. 

18 A. 

19 

20 Q. 

Where is that? 

Page 5, right here. This sentence right here. Is that 

sentence --

Catherine denies any abuse from her father or mother? 

Uh-huh. 

She probably deny from me because I never abuse her, but 

she did say about the father. 

She told the guardian ad litem that the father abused her 

21 in front of you? 

22 A. She mentioned that she doesn't like her dad and she 

23 

24 

25 

doesn't want to go with him. I'm not sure about what she 

told her alone, yeah. But she told me stuff about her 

dad. 

T. GOHAR . Cross by Hs . Peterson 

04:08 

04: 10 

04:10 
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4 

5 A. 

6 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

On Page 8, she states right here, she says that the 

guardian ad litem says that, quoting Matthew, she says mom 

is frustrated about court stuff. Do you believe that 

that's true? That that's a true quote --

You want me to talk about only this phrase or the whole 

thing? 

7 Q. Just that phrase . 

8 A. 

9 

10 Q. 

11 A. 

12 Q. 

Just that phrase. Mom is frustrated with court stuff. 

She just frustrated and nervous. My son said that? 

Uh-huh. 

I am kind of frustrated, yeah. 

And you think Matthew would know that you're frustrated 

13 about --

14 A. 

15 Q. 

I'm sorry? 

You think that Matthew would know that you are frustrated 

16 about the court stuff? 

17 A. 

18 

19 

20 

21 

22 

23 Q. 

24 A . 

25 Q. 

I'm not sure. Sometime I have to go to court and I have 

to leave them with mom. So I'm not happy that the kids 

have to suffer in this situation. But I didn't tell him 

that I'm frustrated. He might saw it in my face or the 

way I have to run to the court for hearing or something 

and they have to go to their grandmother. 

Okay. 

So, yeah. 

Okay. Will you look at the top of Page 9. First sentence 

T. GOHAR - Cross by ~s . Peterson 

().4:11 

04 : 11 

().4 : 11 

().4 : 11 

04 :11 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

1 there, right there. Matthew reported that mom's house is 

2 dirty. Do you think that that's the truth, that Matthew 

3 

4 A. 

5 

6 

would have said that? 

No. You're only giving me pieces. Matthew brought up 

that mom's house is dirty. Well, it's dirty with toys. 

It gets dirty, yeah. So I have kids. And his dad doesn't 

7 put him in his room like his mom. Sometime when he behave 

8 bad, 1 tell him to go to his room and think about that, 

9 but not a lot like she claims, yeah. 

04 : 12 

10 Q. And you've stated that you haven't spoken to Catheri ne 0..: 12 

11 

12 

13 A. 

14 Q. 

15 

16 A. 

17 

18 Q. 

19 A. 

20 

21 Q. 

22 A. 

23 

24 Q. 

25 A. 

about this court case, except for just to tell her that 

when she had to go see her dad; is that correct? 

Uh-huh. 

That's the only time you talked to Catherine about the 

court case? 

Sometime I talk to her and ask her how he treat her, or 

what he does with her, yeah. 

Have you talked to her about that? 

I ask how is it at your dad's house? She says she doesn't 

1 ike it . 

Have you talked to her about the court case? 

The court case, I tell her when she -- like if she have to 

go to her dad's, yes. 

That's the only thing you talk about? 

Or any other stuff involved like she going to have to go 

T. GOHAR - Cross by "So Peterson 

04: 12 

04:12 

04 : 13 

152 



GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

1 anyway now . 

2 Q. So on the bottom of Page 9, this paragraph here, the 

3 guardian ad litem said when asked what she thought court 

4 is, given the fact that Catherine said her mother had told 

5 

6 

her all about it. she answered mom told me court is 

supposed to sort out problems, or if there ;s a criminal. 

7 to catch him . Court is trying to sort out the divorce . 

8 They already take $4,500 each month from my dad . My mom 

9 was supposed to get a job, but she's sleeping a lot, which 

10 

11 

12 A. 

is sad because she missed job calls. My mom doesn't have 

a job. Do you think that's a lie, too? 

This is all·· my daughter wouldn't say -- my daughter say 

13 45001 How does she know a number like that? This doesn't 

14 make sense. I know my daughter . She doesn't say this 

04;13 

04 ; 13 

15 stuff . This is from the guardian. This is definitely not 04 :14 

16 my daughter because I know her and I'm living with her. 

17 

18 Q. 

19 

20 

21 A . 

22 Q. 

I'm not sure where she got that from. 

Do you believe that your daughter is fearful and so 

worried that she's worried that the guardian ad litem is 

going to take her away and put her in foster care? 

I'm not sure where this came from, no . 

You don't think she's afraid of that? 

23 A. She's with me. 

24 Q. You don't think she's afraid of foster care? 

04 : 14 

25 A. Foster care for what when I'm thei r mother? How is that 04 : 14 
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13 

14 A. 

15 Q. 

16 A. 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

going to happen? Unless the guardian wants to do that. 

She told the guardian ad litem that she was afraid of 

being put into foster care. 

No. You know. I wasn't there. 

It's in the guardian ad litem G4:14 

I don't believe the guardian. She says stuff about me and 

it's not true. 

Did you tell your therapist about the abuse from Samir to 

you? Did you tell your therapist about Samir's abuse of 

you? 04:15 

I told her, yeah. 

Okay. She just didn't put it in her report, her 

declaration? 

I didn't what do you mean? 

It· s not in her decl arati on ~. G4:15 

The thing she wrote to the court? It was just a general 

declaration because I told her I went to her one time 

to her office as a visit and I told her my husband 

claiming that I have paranoia and I'm mentally ill, can 

you please tell me what do I have. When I go to her, she 04:15 

was telling me I don't have anything and you're fine. But 

when I asked her specifically what kind of .~ like what do 

I have, like what problem do I have? Do I really have 

this stuff my husband claim? She said you do have 

problem. She said I have a depression and anxiety . 04 : 15 
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14 Q. 
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17 Q. 

18 A. 

19 Q. 

20 

21 

22 A. 

23 

24 

25 Q. 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

Okay. And when the guardian ad litem was trying to 

interview Catherine in the courthouse downstairs last week 

I guess it was, did you walk in the room where the 

guardian ad litem was with Catherine? 

In the room? 

Uh-huh. 

No, I didn't. 

Did your mother? 

I saw my mother go inside. I don't know why, yeah. 

Did the court clerk have to come out and remove your guys 

from --

No. The clerk came out but she talked. She didn't remove 

us. She talked to me. 

She didn't tell you to leave the room and let the guardian 

ad litem do the report or do the interview? 

She didn't tell me that, no. She didn't say that. 

Okay. 

You mean she tell me that? I was out already . 

And she did not tell you to leave the space, let the 

guardian ad litem have the time with Catherine? She 

was -- she did not ask you to back up, nothing? 

No, she didn't say nothing . I know my mom is not supposed 

to be in the room. I don't know why my mom went inside. 

I know this happen, yeah. 

When Matthew -- when you got a restraining order to stop 

T. GOHAR - Cross by "S o Peterson 
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04:16 

04: 16 
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12 Q. 

13 

14 

15 A. 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

moving Matthew's classroom around and school around, you 

stated in your testimony earlier that then you continued 

to try to change his class around. 

Yeah, I do whatever for my son's sake. 

So you just ignored the court order? 

I didn't ignore the court order. The court is not there. 

The court doesn't see my son and this is not the court 

order. This is what my husband want. The court doesn't 

know anything about my children. 

04 : 17 

Okay. Have you read the entire guardian ad litem report? 04 : 17 

I did read it, but I didn't read it before I come . 

And you stated that you did not -- there was no court 

order requiring to try to start becoming self-supporting 

and try to move toward finding work; is that correct? 

There was a court order to go to -- there was a long time 04 :17 

ago when my husband first filed it, Commissioner Bedle, 

yes, told me to go to a place called -- what is it called? 

There is a place for women that doesn't have jobs, doesn't 

have husband, doesn't have any money, that they go to that 

place and they help them get job and be able to surv1ve. 04:18 

I called them and they told me are you poor? You don't 

have money? I told them no, I do have money. I'm living 

in a house. I have my husband's restaurant. They told me 

we only have people that can't survive. They told me we 

have cl asses for you, but if you can afford, you shoul d go 04 : 18 
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to community college, which I will. 

Okay. 

MS. PETERSON: Nothing further. 

THE COURT: It is ten to 4:30 . I think what I'm going 

to do, rather than have ten minutes of redirect, I think ~:18 

we'll recess for the day and start again tomorrow at 9:00 

o'clock. We'll be in recess. 

(Evening recess taken.) 
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GOHAR DISSOLUTION 11-6·12 

EVERETT, WASHINGTON, TUESDAY, NOVEHBER 6, 2012 

HORNING SESSION 

--00000--

5 THE COURT: The next thi n9 we're g01 n9 to do ; s resume 09: 12 

6 the trial. Ms. Gohar, you're back on the stand. 

7 MR. DABLING: I have no further questions for Ms. Gohar 

B at this time. 

9 THE COURT: You have no further redirect? Hang on just 

10 a second. The record should reflect at this point that 09:12 

11 the mother has no further questions -- there is no further 

12 questions for Ms. Gohar. 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

Counsel, do you have any further witnesses? 

HR. DABlING: No, not at this time, Your Honor. 

THE COURT: So you're resting at this time? 

HR. DABlING: Yes. 

THE COURT: Counsel? 

MS. PETERSON: Your Honor, I have two short questions 

19 for Ms. Gohar. Can I ask them? 

THE COURT: You may ask her those questions. 20 

21 Ms. Gohar, why don't you get back on the stand. You're 

22 still under oath. 

23 III 

24 III 

25 III 

COllOQUY 

09 :13 

09: 13 

09: 13 
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1 Q. 

2 

3 

GOHAR DISSOLUTION 11-6-12 

BY HS. PETERSON: I just have two questions on the 

guardian ad litem report. The guardian ad litem states 

that you adamantly insisted that Matthew was sexually 

4 abused at church when he was three years old by the Sunday 

5 school teacher's son. Is that true? 09:13 

6 A. She keeps saying stuff like "insist.- 1 don't know what 

7 she means. I didn't insist anything. I just told her my 

8 son told me what happened. I didn't insist anything like 

9 she claim. 

10 Q. And then my other question is the guardian ad litem also 09:13 

11 stated that Matthew likes dad better. Do you believe 

12 

13 A. 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 Q. 

22 

23 A. 

24 

25 Q. 

that's true? 

That's not true. If someone else asks my son, that will 

be different. I'm not sure why she states. That's why I 

asked for a different person to talk to my kids. 

HS. PETERSON: Nothing further. 

THE COURT: Any redirect based on what you heard? 

REDIRECT EXAMINATION 

BY MR. DABLING: 

Has Matthew given you any indication that he would prefer 

to live with his father? 

He actually says he can see his father, but he want to 

live with me. That's what he keep telling me. 

Has he expressed that he feels sad or depressed to you? 

T. GOHAR - Redfrect by ~r. Oabling 
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He feels sad and depressed? 

Has he ever said he feels sad or depressed because he 

lives with you? 

He feels sad when I leave him because I come here or his 

grandma pi cks hi m up because I'm not around as much as 09: 15 

before. 

MR. DABLING: No further questions. 

THE COURT: Thank you. Any further cross examination? 

MS. PETERSON: No, thank you. 

THE COURT: Ms. Gohar, you may return to your seat. 09: 15 

Once again, counsel for Ms. Gohar, you have rested; is 

that correct? 

MR. DABLING: Correct. 

THE COURT: Any rebuttal witnesses? 

MS. PETERSON: No, Your Honor. 

THE COURT: Ready for closing argument? 

MS. PETERSON: Yes. 

THE COURT: Let's begin. 

MS. PETERSON: Mr. Gohar entered into this custody 

09 : 15 

battle reluctantly. He did not intend at the beginning of 09 : 15 

the separation to pursue custody. He was hopeful that his 

wife's mental health would improve and he was hopeful that 

her parenting would be adequate and good for these 

children. He eventually came to the conclusion that he 

needed to get the guardian ad litem appointed, which he 09: 15 
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CP 307 

• Theresa's requests of the police report 

• Catherine's visit summary on October 29, 2012 in 

Group Health 

• Crime victims application form 

• Catherine's notes about her father abusing her 

• Providence emergency visit declaration dated 

November 5, 2012 

• Swedish medical center emergency sexual assault 

visit on November 4, 2012 

• Theresa Gohar Group health mental evaluation 

dated 2/27/2013 

• Law office of mark Podrasky mediation attendance 
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DATE: November 19, 20120 
TO: Theresa Gohar 

14521 Meridian Place W. 
Lynnwood. W A 98037 

SNOHOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE 

Pride In Service to Our Community 
John Lovick 

Sheriff 

RE: PUBLIC RECORDS REQUEST - SCSO TRACKING # 12-17928 

Dear Madam: 

Your request for a copy of report number 8012-17928 has been received by this office and is 
being processed. Due to the large amount of requests received daily by this office. our current 
manpower and the upcoming holiday schedule, we estimate the completion of this request to be 
approximately December 18,2012. 

We will inform you of any changes in the status of your request as soon as possible. 

C. King 
Law Enforcement Technician 
seso - Public Records Unit 

MIS 11606 • 3000 Rockefeller Ave. • Everett, WA 98201 • Phone: (425) 388-3393 • Fax: (425) 388-3885 

Hours of Operation an: Monday dlrough Friday 09:00 to 5:00 with the exception of Weekends and Holidays 
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__ -.-______ --.;;;.s~N()HOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE 
Pride Tn SfN\Iir.sto Our Comm1mily 

John Lovick 
Sheriff 

Acknowledgment of Request for Public Records 
(Including requesting a copy of a Case Report) 

Your request fe·r public records from the S.,ohomish CountY Sheriffs office. has been 
received in writing on the dateJtime stamp,KI below at the Snohomish County Sheriffs 
main office, fourth floor of the courthol,J~e. Your request will be forwarded to the 
Snoh~ish County Sheriff's Office Public Disclosure Unit, 425-388-3769. If you tJa~ 
additional questions regarding your request, please contact the Public Disclosu.re Unit. 

A copy of the statements of understanding from the written request for:m are 
hereby provided for you. . 

• By state regulation RCW 42.56.520, we have five (5) b.uslness da~ 
from the date your request is received in our office to respond to 
your request. Tl1ls mayor may not InClude the delivery of your 
requested information. The response may include notiflcation. of the status 
of your request or notificatIon that'your request has been completed. 

• Fees are charged per,RCW ;'6.18.040. The fee for paper copies is $.15 
p.::r p'lge for any documents containIng over 10 pages. If a document 
cpntairis 10 pages vf under, it Vl'i11 be available free of charge. The fee for 
a CD is $4.25. Checks, money 'or.ders and cash ale accepted. 

• If a list of Individuals Is provided to you by the Snohomish County Sheriff's 
Office, it will neither be used to promote the election of an official or 
tlromote or oppose a ballot proposition as prohibited by RCW 42.17.130 
nor for cOmmercial purposes or give or provide access to IT!at~'rial to 
others for· commerCial purposes as prohibited by RCW 42.56.070(9). 

NoIIGf of optiooBl rot8ns to obI8;n B collision '9001. Washington Stal8 Patrol (WSP) now,offttrS a nelll!.oo-II09 
service for providing collision repotfs, Washington Rvqu~ for E~1c CoI'~slon Ileport:s (WRECR) (~ their 
website for COSIinformation). '[IIi' ne~ we~e f1IIows fasl8nd convenient access to ooI0sJon "ports for the Involved 
pa~s, The link for this webslte;s www.shl!fiftsnOco.am '(cIi~k on 'sheriff services, how do I, reque~ 8 copy of 8 

. police repOlt, request a coPy 01 an accident repor'. WSP cdflsiOn.reJK!!li!I9J OR you may S88Tch fOl'.t~ folfowing key 
WOtTls via tile Internet: WSP WRECR. With thiS . .lplion, you may now putr:hass 8 copy of your repon from Q.U( olflce 
01' on noo at tft" WSP cd/is/on repOSJtay. 

·Thank you for your patronage. Date/time request for public records received 

'. t10HiiUHS-V/A 'J.13t1lA3 
nHnOJ'HOHS ',:UIH3HS 
. }!JI.\01 ~-IHor 

LO :£ tid S', "ON ZIOl 

IJ3,\1303~ 
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SNOHOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE 
INTEGRITY . DIGNITY • COMMITMENT • PRIDE 

DATE: November 2, 2012 

TO: Theresa Gohar 
14521 Meridian PI. W. 
Lynnwood, W A. 98087 

John Lovick, Sheriff 

RE: Public Disclosure Request - ReportN SO 12-17928 Track i ng# 12-07514 

Dear SirlMadam: 

This report is still under investigation and will not be released at this time. They are records in 
an active investigation compiled by law enforcement, the non-disclosure of which is essential to 
law enforcement. RCW 42.56.240(1); Newman v. King County, 133 Wn.2d 565 (1997). 

This case is assigned to Deputy Quick. Please direct any questions to him at (425)388-6376. 

If you wish to re-submit your request once the case has been closed. you may do so by re­
sending your written request to Snohomish County Sherifi's Office via mail, fax, or email. Once 
your request has been re-submitted, we will review the matler and respond within the statutorily 
required five business days. 

By: Christina Braden C4280 
Law Enforcement Technician 
Snohomish County Sheriff's Office 
Public Records Unit 

MIS #606 • 3000 Rockefeller Ave .• Everett, WA 98201 • Phone: (425) 388·3839 Fax: (425)388-388S 
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SNOHOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE 
Pride in Serv;r;e 10 Our Community 

John Lovick 
Sheriff 

Acknowledgment of Request for Public Records 
(Including requesting a copy of a Case Report) 

Your request for public records from the Snohomish County Sheriff's Office, has been 
received in writing on the dateltime stamped below at the Snohomish County Sheriff's 
main office. fourth floor of the courthouse. Your request will be forwarded to the 
Snohomish County Sheriffs OffIce Public Disclosure Unit. 425-388-3769. If you have · 
additional questions regarding your request, please contact the Public Disclosure Unit. 

A copy of the statements of understanding from the written request form are 
hereby provided for you. 

• By state regulation RCW 42.56.520, we have five (5) business days 
from the date your request Is received In our office to respond to 
your request. This mayor may not Include the delivery of your 
requested information. The response may Include notification of the status 
of your request or notification that your request has been completed. 

• Fees are charged per lew 36.18.040. The fee for paper copies is $.15 
per page for any documents containing over 10 pages. If a document 
contains 10 pages or under, it will be available free of charge. The fee for 
a CD is $4.25. Checks, money orders and cash are accepted. 

• If a list of Individuals Is provided to you by the Snohomish County Sheriff's 
Office, It will neither be used to promote the election of an official or 
promote or oppose a ballot proposition as prohibited by RCW 42.17.130 
nor for commercial purposes or give or provide access to material to 
others for commercial purposes as prohibited by RCW 42.56.070(9). 

NotIce of 0Dt1qna11l!8803 10 obtWr 8 co(!jstoo 1fIQPff. Washlnglon Stale Patrol (WSP) now offsm a new on-line 
servfcII for provItl/IIg CO/Oslon repatta. Wasll/ntlfDlt ReqUPfs for Electtonlf: CoIl/ilion Repotts (WRECR) (see their 
W8bslle for cost InfonnBUon). This new website aUows fsst and convenient access 1o collision repgrls for the Involvtld 
parties. The link for thIs webslle /s rm;w,sherif1.snocq ocg (click on sheriff services. hOw do I. raquest 8 copy of s 
police repott. raqwsl a copy of an BCCIdent report. WSP collision reparting) OR you may sBsrch fat lhe following key 
words via the /ntfImet: WSP WRECR. With this option, JIIlU may now purcllase e copy of your ntpOII from our offlce 
Of on Une at the WSP collision repository. 

Thank you for your patronage. Date/time request for public records received 

.., .:. 1 \ ; • . :. j 
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Catherine M Gohar (03237704) e 
GroupHealth" 

After-Visit Summary 

This is a confidential summary of your visit. It also may include additional infonnation, such as a list of any 
upcoming lab tests. 

Visit Information 
Ap22lnbnent Infonnatlon 

Date Time Department Provider 
1012912012 4:20 PM EVM PEDIATRICS Lindsey Ann Pepper, MD 

If you have questions or need further information, call this department at 42S-261-15oo or send a secure message to 
your provider. 

PCP and Location 
PCP 
Lindsey Ann Pepper, Physician 

Vitals 
Blood Pressure Pulse Respirations 
98162 84 20 

Reason for Visit 
Vaginal Bleeding 

Allersles 8S of 10129/2012 
No Known Allergies 

Goals 12 Years of Datal a8 of 1012912012 
None 

Location 
GROUP HEALTH EVERETT MED CTR 

Height 
4' 9.25" (1.45 m) 

Weight 
84 Ib 12.8 oz (38.47 kg) 

Body Mass Index 
18.19 

Patient Information and Follow·up 
Patient Inswctlons 

Child Abuse: After Your Child's Visit 
YourCa~lnsbuctlons 
Child abuse is any act that hanns a chHd. Nobody wants to think that a child might be abused. We want to 
believe that adults or older children who have power over children will only do what is right. But, child abuse 
happens. If you think that a child Is in danger of abuse, you can do something about it. 
Child sexual abuse Is any sexual act with a child done by an adult or by an older child. Sexual abusers often 
are people who are loved and respected by the children. It may be a family member, group leader, or another 
person with authority. A child who is sexually abused seldom shows physical signs. Many times child victims 
are scared to speak about the abuse. 
Child physical abuse is any contact with a child that results in bruises, bums, broken bones, or intemal 
damage like head and abdominal injuries. If a child is hurt repeatedly by an adult Dr caregiver, he or she may 
come to expect it. A child who is not cared for or given love also suffers from neglect and emotional abuse. 
Children may not understand that child abuse is wrong. They often think that they have done something wrong 
and that they deserved the abuse. You may suspect that a child is being abused or is in danger of being 
abused. Watch for changes in how the child acts or looks. If a child says anything to you about abuse, take it 

Gohar, catherine M (MRN 03237704) Printed at 10129112 Page 1 of3 
5:04 PM 
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APPLICA"fION'fOR BENE 

6. $e, (check one) 

OMaIei:9f ....... 

8. Message phone II Name 
(41·-;)1'4 -(,I., 

,----::=----'--'-':...:; _ _ =..L_--= :-=--,-----'---'--------1DMarriod Ow_ 

05epaIll1l!d~S"~ 
-=----- -------j ODivorced ORegisler.d 

OI:'m3stit Panner r---------------"'""'::--+---=~__+--===~__I_------' 

1\" •• 
J\',~ t. 

this secllon if you have racelved treatment for this crime Injury. Are you cerilfying lime loss 

Provider number 

City Slale ZIP 

Descriplion of injury: If'teoselnclud ..... ot body rjureo) 

o Domestic violence j 
DVehictllar hOmicide_ 

41 . Area of body injured I 

(_"",'DYES DNa II of days _ 

Phone # 
( ) 

perjury 01 ..... of Washington _Ihe lorogoing 10_ and COmt<t and 
47. I declare IIIa1lhese stalements are lrue and 10 the besl 01 my knowiedge and beIoef. In signing this form, I pemil all 1"-. hOspilal$. cIinic$. employ'; 
and any and all irlSllranee COI1lJ"lnies 10 release infom1ation 10 the Crime Vdims Compensation Program. TI-.. includes HIV and other STD testing, aJcorol. ; 
drug lreatment (Not.: CVCP is payer 01 las! resort). S· at X . r I __________ • 19n ure TodaY. dOCe -
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~ ~~~~IDENCE 
Regional Medical Center 
Everett 

November 5, 2012 

Dale Fukura MN, RN 
Forensic Nurse Examiner 
Providence Intervention Center for Assault and Abuse 
1509 California Street 
Everett, WA 98201 
425-297-5770 

To Whom It May Concern, 

This is to confirm that Catherine Gohar DOB 7128/01 "\,,as seen at the emergency department on 
November 4, 2012 by Lori Moore, Forensic Nurse Examiner through Providence Intervention 
Center for Assault and Abuse for assessment of concern of sexual assault. 

It is the policy of the Providence Intervention Center for Assault and Abuse not to release 
medical records except to law enforcement and/or Child Protective Service during an open 
investigation. If you have further questions or I can be of assistance to you, please don't hesitate 
to contact me aI425-297-5776. 

I declare under penalty of perjury of the laws of the State of Washington that the foregoing is true 
and correct according to the best of my knowledge. 

0~':r~A. eJ 
Dale Fukura MN, RN 
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r ~ (. < ~~)) SWEDISH 
,--. / MEDICAL 

CENTER 

Mill Creek Emergency Department 
, 3020 Meridian Avenue South 
EVERETT WA 98204 
Phone: 425-357-3910 
Fax: 425-357-3990 

After Visit Instructions for Catherine M Gohar's visit on 11/412012 

Diagnosis 
Sexual assault 

You were seen by Miner, Frederick G, PA-C. 

Dlacharge Instructions 

Sexual Assault, Child 

Page 1 of 

Your child has been the victim of sexual assault. If you know that your child is being abused, it is 
important to get them to a place of safety. Abuse happens if your child is forced into activities 
without concern for their well being or rights. A child is sexually abused if they have been forced to 
have sexual contact of any kind (vaginal, oral, or anal). It is up to you to protect your child. If this 
assault has been caused by a family member or friend, it is still necessary to overcome the gUilt you 
may feel and take the needed steps to prevent it from happening again. 

The physical dangers of sexual assault include catching a sexually transmitted disease. Another 
concern is that of pregnancy. Your caregiver may recommend a number of tests that should be done 
following a sexual assault. Your child may be treated for an infection even if no signs are present. 
This may also be true even if tests and cultures for disease: do not show signs of infection. 
Medications are also available to help prevent pregnancy if this is desired. All of these options can 
be discussed with your caregiver. 

A sexual assault is a very traumatic event. Most children will need counseling to help them 
cope with this. 

STEPS TO TAKE IF A SEXUAL ASSAULT HAS HAPPENED 
,. Take your child to an area of safety. This may include a shelter OJ staying with a friend. Stay 
away from the area where your child was attacked. A large percentage of sexual assaults are carried 
out by B friend, relative or associate. It is up to you to proted your child. 
» If medications were given by your caregiver, give them as directed for the full length of time 
prescribed. If your child has come in contact with a sexual disease, find out if they are to be tested 
again. If your caregiver is concerned about the HIV/AIDS virus, they may require your child to have 
continued testing for several months. Make sure you know how to obtain tcst results. It is your 
respoDslbility to obtain the results of all testing done. Do not assume everything is OK if you do not 
bear from your caregiver. 
» File appropriate papers with authorities. This is important in all 8!lsaults, even if it has been done 
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.rage L. or ~ 

by a family member or friend. 
~ Only give your child over-the-counter or prescription medicines for pain, discomfort, or fever as 
directed by your caregiver. 

SEEK MEDICAL CARE IF: 
» There are new problems because of injuries. 
j> Your child seems to have problems that may be because of the medicine they are taking (such as 
rash, itching, swelling, or troubJe breathing). 
,. There is abdominal (belly) pain, nausea (feeling sick to your stomach), vomiting, or your child 
begins to run a temperature. 
}o Your child may need supportive care or referral to a rape crisis center. These are centers with 
trained persoMel who can help your child and you get through this ordeal. 

SEEK IMMEDIATE MEDICAL CARE IF: 
> You or your child are afraid of being threatened, beaten, or abused; or ~aIl911 or 0 (operator) for 
help. 
> You or your child receive new injuries related to abuse. 

DoaIrnent Releal8d: 10/1912005 Document R&-Relaased: 0610512009 
ExitCare® Patient Infonnation 02011 ExitCare, LlC. 

Follow .... p Informallon 
Follow up with Abuse, Sane Providence Intervention Ctr For Assault &. Schedule an appointment aa 
aoon as possible for a vlalt In 1 week. 
Contact information: 

Primary Address: 
1509 Califomia St 
Everett Washington 98201 
425-297-5785 

Teats & Procedures performed during your visit 
CHLAMYDIAIGC NAAT 
URINALYSIS WITH CULTURE IF INDICATED 

STATeMENT 

I certify that I have received a copy of the above after-care instructions; that these instructions have 
been explained to me; and that all of my questions pertaining to these instructions have been 
answered in a satisfactory manner. 

Patient or Rep. Signature: _______________ _ 

Nursing Signature: __________________ _ 

11/412012 20:58 
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e 
GroupHearth 

2127/2013 

To Whom It May Concern, 

Group Health Cooperiltlve 

EIII!r!tl Medical Center 
2930 Maple Street 
Everelt. WA 98201 

425-251-1500 
800-422-2844 loll froe 
W\ __ gl'c.Df9 

I have been asked by Theresa Gohar to provide a written statement detailing her recent 
psychiatric evaluation. I initially met with Theresa on 211/13 for a psychiatric evaluation. 
Theresa has a history of Major Depressive Disorder and Obsessive Compulsive Disorder both 
of which have been in remission. At time of my evaluation, she denied depressed mood. She 
denied anxiety and symptoms of Obsessive Compulsive Disorder. On further psychiatric 
evaluation, she denies past or present symptoms of mania or psychosis. She denied drug and 
alcohol use. I met with Theresa on 2117/13 and she continued to present as stable without 
ongoing depressive symptoms or symptoms consistent with Obsessive Compulsive Disorder. In 
review of her medical chart, I only saw evidence indicating past treatment for depression and 
OCD. There was no indication of past symptoms or complaints of psychosis or mania. She 
does not have a psychotic disorder nor does she have bipolar disorder. 

If you have questions, please contact Dr. Megan Gary, MD, at 425-261-1776. 

Sincerely, 

~ l:1~il;;<? P 
{~CG"MD 
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LAW OFFICE OF MARK PODRASKY 
3301 HoytAvenue.Everett. WA 98201 

October 26,2012 

Katherine Peterson 
Attorney at Law 
2722 Colby A,{e!:llJe 
Everett; WA 98201 

Theresa Gohar 
14521 Meridl~n PI. W 
LynnWood, WA 98087 

Re: Settlement Location Change: GOHAR Mediation 

.Dear Counsel/Ms. Gohar: 

Phone: (425) 263-9798 
Fax:,(425) 263-9978. 

The location for the Gohar, MediatiOn scheduled for Wednesday, October 31, 2012 ha~ 
been changed. The new location for the settlement conference will ·be ~t Ma~ 
'Podrasky's office located at 3301 Hoyt Avenue, Everett, WA 98201: The'start time will 
,remain at 9,a.m. 

,plea$e advi~ in the eve.nt that you have any questions, comments, ,or ,concerns .. 1 look 
forward to workingwiththe both of you to conclude this matter. sincerV 
MARK POO'RASKY 
Attorney at Law 

MP;blm 

330~ HoytAvenL!.e. Ever~tt. Wk98201 ••• email: markpodrasky@earthlinknet 
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Order Theresa to provide a note from the children's 

doctors when the children absent from school 
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1~~~\~'~I~lll~~"\~ll~~~'ll'\~~\\ 
CL15167705 

FILED 
2012 MAR 27 Prj 3: 54 

SONYA KRASK I 
COUNTY CLER~; 

S~OHIJI1ISH CO. WASf~ 

IN THE SUPERIOR COURT OF THE STA TE OF WASffiNGTON 

IN AND FOR THE COUNTY OF SNOHOMISH 

PLAINTIFF / PETITIONER 

7J1b,R~"J4 G tJl/#fi. 
DEFENDANT/ RESPONDENT 

) 
) 
) 

~ NO. 12 - "5 - £) tJ 776-& 
) 
) ORDER 
) 
) 

DONE IN OPEN COURT this date: _-;....,~~-'-=::-__ _ 

URT COMMISSIONER 
Copy Received: 

'TIu&rGCj'€:c-: 

ORIGINAL 
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Page#_:....~....:=......_ 
Case Name ____________ _ Case No. _______ _ 

DONE IN OPEN COURT this date: '}~ 7f(-a.-
Presented By: 

~7~ 
URT COMMISSIONER 

Copy Received: 

~?( 
100<-4 
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Trial exhibit # 5 Samir's polygraph test dated November 

3, 2012 (CP 295) 



Aimq Goykhman 

BaU & GillespiePolygra'ph 
190WestD4yip~,S,iitelQ3 ' 
Edmontis, Was]iington 9802Q ' 
_(Jfo:(4~) 775-~015;Fax;(425) 776-0381 
E~Mai1:tjl1alI@11e2tl1ejlf.l 

Bank of America Building , 
1604 Hewitt A venue~Suite 301 
EverettjWashingtPfi 98201 

Re; Polygraph Exainiriatioil of San:UrGQhat 

Ms. GO\ikhrilan, . . 1 

, PETITIONER'S 
~ EXHIBIT 

~~ 
a.. 

November 3,2012 

1'h~letter will serve as a repQrtregarding.aPsychopbysiological Detection of Deception (PDD) 
examirtatiorigiveri toMr~ Gohar onNovember 3;. 2012 atm.1i" o£fic~in Edmonds, Washington. The 
purpQse -pftfris ex~tiOn.w£lSt()verifyQt,t¢fUfe whetnerhe haS· ever touched hiS. daughter ' 

' Cath~riri,e'$ gel'utcil..S · fQra ' sexual 17eason, ' Alip! th~ itito,nnatiouuped tofonnu!a,te the relevant 
questions was provldedbyyOti.t()fficeandMr~ G()har. 

't.l1eJoUoYV:ing:r:eleyant qti~tiollS w~~dJlliri.ister¢dti~inga DoDPlZoneo£ Comparison (ZOC) 
format. ' 'Mt • GOhi:U;iS responSes arenoted~ 

5. Other th.anfOr' hygiene and medlcaJpurposes; have you ever ' deliberately touched 
C:athenne'sgenitaIs?NO ' ' 

7. Have you everdclibeiately louchedCatherfue' s genitals for asexual reason? NO' 

An ,AxcitoRcomputerizedpolygraph was ,used for 'this ,examination and the physiological 
responses were evaluated using a program: developed by the Applied Physics Labbratory at Johns 
Hopkins' UniverSity. CollC!uSiQnsreachedfrom 't:hisexarriination are a result of standard 
numerical $Coril1g;. in~dditibn to the computet analysis, 

Mr. ·GOharfailed ,toexhibita'significant,consistent physiological ,reaction to all of the questions 
listed above.BC\sed upona humencalevaluation of the polygrarns produced, it is the opinion of 
this examiner, that he was riotattemptirigdeeeption to these questions. 

During the interviewandexanuna1:ion, Mt~Gohar was pleasant and cooperative. He related no 
physical Qremotional c()nditionwhich might ha\'e preclude4 a valid test. If you have any 
qtiestio~il'lease dOriit hesitate to calI. 

. BaIl, D.A.RF.E. 
ally Certified Polygraph Exanuner 

Ameri<:JD PO~'I!Iaph AssodJltiOJJ 
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x .·tJje t~tlsllbouttob~jn! 
Nl . Is youtfirsfnameSamir? . . ... .. . 

• S2 • Do YOllbeUevemewhen· lprontiseyou I will not askasl!rprise q liestiopOll this test? 
SR3ltegar.dingwhether 'you have ev~rfuuehed y()urdailgl'teerClltberine'~ genitals fot a 

sexua.Jfeason.~o ),otlintend ~ ali~'er truthfuUY¢adlqliestiOD abouttbat? 
C4 DurJngtb~first40yearSofYourUfe~wbile ma#urljati#g, did you e~'etthinkabout 
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C6 Dutlngthe nrst40 ~'ears()f youtlife; did you ey~r vacticipate in :a sexual act you are 
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arrested (or that you got away with? 
XX That's the end oHhe Test! 
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Trial exhibit # 20 Samir's letter to Theresa (CP 295) 



01/30/2012 14:22 FAX 4255822888 

RECEIVED 
APR 3 0 2U12 

ELlY.BETH A. MICHELSON 
Hi Theresa MTORNEY . 

Please read every thing make sure you understand it 
If you do not learn how to trust Ine you will never do this 

I will come back home from tomorrow if you do this 

I-you go to doctor every week take medication no excuses 

2-I'm not going any where with you together until I feel safe and 
free from your sick control over me specially to the church [ who 

do I talk to who do I touch what did I talk about who do T visit 
etc ..... ] 

3-1 can visit any family or friends any time any where no questions 
asked 

4-1 can take the kids to any church alone in my car any time any 
day any ChUl~ch I want 

5-you can not ask me any questions about whom 1 see touch or talk 
to personally or on the phone 

6- You have to support any action I take with Matthew to make 
him behave and go to any church without asking any questions or 
tell him any crazy idea about bad people want to do bad stuff to 

him 
7- You have to keep the bird in a cage all the time keep the house 

clean all the time take care of Catherine hair all the time 

8- You have to get a job any job or go back to school as soon as 
possible 

9- I still have 6 Inonth left on my apartnlent lease I will go back 
home to my family like you ask me and if you did all that I wil1 

cancel the lease for ever 





The police report Snohomish county Case # 12-17928 

{CP 296} 



'rJ • -,-t;:- " - ';1 

SNOHPUNTY Of g ()tI'jW Safety Responding 10: 1 I A$Slgnmenl 1 ~ngArea 

I~ ! _ Rejxrt Number t ;. ~ ~~. SHERIF FlO: 0 0IIk:er Assault S0321 0 SO 12.17928 

STATE OF WASHINGTON UNIFORM INCIDENT REPORl 

T~pec:~ I ~~~ns Igv~ I g Juvenile I ~ Ha\era. I g ComjlUter Uud o Pmperty DAnes. SOJ7ldAIMe OGang~ '. o Drug Related 
o Infoonation o Phone RUllClrt o [X)meslic ViolellQ3 o Other . 0 AlCOhOl Related 

Inc:ideI\~fic:atjon I OIIense COdes J A"'C I A C CHILD A c A C A C 

Addres$llocatilln of Incidenl Premise Type/Name I Code 2 
2721116'" ST SE JA DUPLEX ~do 

REPORTED ON OCCURRED ON OR FROM OCCURRED TO 
t.bIth Day V,.r I n~ DOW I Month lri I Yell' 1 ~i700 I~ j Monl~ Jri j Year I Time l~ 10 24 2012 1000 WeD 10 2012 10 2012 2000 
Add' O~ Sup~ementa!: CODES .. TYPE VlCTIM COOES 

II. VICtim 
_. . - , . 

C ~ CcrI1IIaill8l1l 1- In<!Mduai -- G - Govemnall p- PDfice 
. ~ .. 

OPmans W-Wibles$ G - PlIl!n1/GllardIan B -Business R - Religloos O-Otner o Vehic/l!$ 0- Others D-Oeceased F- Financial S - Sociely/Pubiic U - Unknown 
D Coflisloll Repor1 B - Vctim Business RO - Registered Owner 
No. Non-Disc. NAME (las~ First, Midd1e} 1~3 

Ell! l Sex DOB AGE 

I~ 
WGT HAIR EYES 

G·1 0 GOHAR, THERESA I N F 12115118 150 BLK BRO 

SIr1e1 Address Apt # jCily I Stat& j ZIP I Res. SIaIus: 4 

14521 MeRIDIAN PL W LYNNWOOD WA 98087 F~lItlme 
Re5IcIen;e Phone: Business Phone: EmpIoymenVOccIlpalion/ScIlooI TypeViclim 5 1 Type lriurY 6 I VICtim 01 RsIa1ionship 7 
425-582-9987 UNK OFNSII OFNDRII Mother 

No. Non-Oi!c. NAME (last. tnt. Middle) l;e 3 
EIh 3 Sax ooe AGE I HGT 

WGT HAIR EVES 

V·1 181 GOHAR, CATHERINE M N F 07128101 11 BLK BRO 

She! AddreSs Apt. I City 1 State 1 ZIP I Res. S1atus: ~ 

14521 MERIDIAN PL W LYNNWOOD WA 98087 Full Time 
ResIdence Phone: Business Phone: EmpioymenOOQ;LIJIItiOnISchOOl T,peVldim 5 I Type Injury 6 I VICtim 01 RNtionsllip 7 
425-582-9987 VOYAGER MIDDLE SCHOOL IoIndMdnl OFNSII OFNDRtl1 Child of ... 

No, Clf SuspectslAnested Pel10llS cr. this Il1:ident 1 I Suspect Codes: A - Arrest, R - RunflllW/, S - Suspect. M -MisstnQ,I-lnstitutioM (MentaiDaIOK/, X-Othef 

No. NAME (last, First. Mickl1e) I :eJ Eth 3 Sex DOB AGE I HGT 
WGT I ~R EYES 

S·1 GOHAR, SAMIR A N M 09/01/68 5-6 210 BLK BRO 
Aias tmle(s) Ildl!lltifters 

Slreel Address Apt/l I City S\B\!l ZlP I Res. Status: I Residence Phone: 
2721116111 ST SE #A EVERETT WA 98208 Full time 425-446-1576 
Employment I Occupation I School I Business Phone I SSN Driver'a UcII D Card No, Staoo: 
RESTAURANT OWNERIMRYSVLE 
IBR Arlest Offense Bookod I Where Booking /I Charges CitationiWarrent Bail 
No. 1. - - -

2. - ~ -
Arrest OBle: Location of Arrest: 3. -

f 4. -
Alrlllatign I On VIeW I Cited J S!alemenl I Olarges j AmIs~ AIlnad wHIl I Identification No. MuItiOesr 

Arrest 0 Dyes ONo O()(aIDWrit1en OAdmitted ODenled 0 
Juvenile PlIl!rItlGuwdian I N~hip 01 PaBon Noti~ I Da!err~ Noti1ied I NOOfied by I DisposItion at Juvenile 
Notified 0 Yes DNa OH DR 8 

VEHICLE CODES: I 0 LOCIItod \ g Sei2edINat; gOamagedNandali2ed o Vdim's Vehicle OHok! 
OSkJlenll DI~nded o Abandoned OOl/l1lr o Suspecl', Vllllic!e For who: 
o Recovertd ~ o Evidence I Impoundod -
No. license Number I Stale J Vin I Hull No. Yea< I MiQ I t.l(xlel I Slyle 

Color Speclal Feawres I Description 1 ValueS I ~v~: 0 Pe!son # 
Reg istered Owner's name 

Vllllide Oisposi~on Tow CompanylAddressJPhone Registered Owner's Address 
OLen al Scene 0 Driven Away o Impounded 

l.oeked Kl!y&in I tlefirqJell. I Vdim Consen! TheIl I~- 1 Oamagelo Speci!ydanage by l7JSJ3 lJO I Damage Est 5 
Vehicle Payme~1 Ins. Vehicle Shading damaged arel! 

o Top 0 Uooer6lde I 8 I 6 I 4 2 I 
MAIONG FALSE REPORTS TO PUBLIC OFF~CERS: (1) A PERSON COMMTTS THE CRIME OF MAKING A FALSE REPORT IF HEISHE WILLFULLY MAKES A~ umRUE,MISLEADING ~ 
OR EXAGGERATED STATEMENT IN ANY REPORT TOA POWCE OR FIRE DEPT. (2) MAKING A FALSE REPORT IS A MISDEMEANOR. IF PROPERTY CRIME: I DID NOT GIVE 

Cf)"U 
00 

ANYONE PERMISSION TO ENTER MY PREMISES ANDJOR TAKEIREMOVEIOAIAAGE MY PROPERlYNEHIClE. IF FOUND PROPERT'I' ,I HAVE SEEN ADVISED OF CHAPTER 63 OF _::tI 
THE RC.W.AND( ) I 00 I ) I DO NOT WISH TO CLAIM THE PROPERTY IF THE TRUE OWNER CANNOT BE FOUND. 1V4 
( ) I ACCEPT LlABIUTY FOR TOWING AND STORAGE IFIT IS RECOVERED AND 1 AM NOTIMMEDIATELV AVAILABLE rOCLAlM IT, .2'; 

-c 
( ) THE NAMEO JlNENILE IS PRESENTLY A RUNAWAY ..... :5: 
( ) THE NAMED PERSON IS PRESENTlY MISSING fDCJ 

~m 
( J I AGREE TO HOLD HARMLESS AND DEFEND SNOHOMISH COUNTY FROM Am AND ALL CLAIMS RESULTING FROM THE RELEASE OF THE VEHICLE TO ME. OO::u 
( ) I REUEASED PROPERTY TO 
( ) I HAVE READ. UNOERST AND AND AGREE TO THE ABOVE {SlgnBMe 01 perscnldllte} 

0!fIcef N~mber It:~ki1· 1 I Courtcocle ~by: I~ B. BECKNER '1421_ .1: 'SA';~(,A,J 11.31 
IBR Clearance: (one) Copies mme for. DATA ENTRY 
o ARR/A 0 ARRlJ 0 EXC'JA OEXClJ o PA D CPS 0 JI.N 0 Court (tJ . J./;,./ L. o INSUFFIClO 0 OTHERICLO 0 UNF o PAT D DSHS OM~ Detec~~n:." o Other:i REV 112-8-03 

000001 
. 



ADDJTIONAL WITNESSES / VICTIMS 7 
, 

.~ . ~ 
SNOHOMISH COUNTY St!ERtFPS OfFtCE I INCIDENT CLASSIFICATION I Repon N;'~r s~ 12-'; 7u928· 

- ..... -: 
CHILD 

Add'i on Supplemenlal: CODES TYPE VICTIM CODES 

o Persons 
V· VIClim I C Complainant I InIIMdual G - Governmenl 1 P - Polee 
W-Wllness G - ParentlGu2nllen B - blnes. R - ReligloU$ • 0 - OCher o VeI1lcles 0-01/181'$ D - Dece.sed F- Anancial S - SodeIyfPublic i U - Unknown o Cdllslon Repart B - VICtim BuSiness RO - Rl!gI$lered Owner 

No. I Non· NAME (Last, FIrst. Middle) I ~ce 3 I ~th 3 I ~8' 100B AGE I HGT I W.GT HAIR J EYES 
W-1 OIsG.O BECK, NANCY E 08111153 
Streel Address Apt~ l-Clty I SUIte i ZIP Res. StsIuS: 4 
117114TH AVEW EVERETT WA 98204 Full lime 

Resldena> Phone: Buslnass Phone: EmpIoymentlOa:upallonlSchooI Type Victim 5 Type Injury 6 Vlcdmof RelalJcn.shlll 7 
425-366-5332 COUNSELORNOYAGER OFNSN 

OFNOR/I 

NO. [~D NAME (!.til, Rl'll, Middle) 1:U EIh I ~e. lDOO AGE [ HGT I WGT HAIR I EYES 
0-1 SOLBERJ, HEATHER N 
51.- Address AlA- ICily I State I ZP Res. Stalus: 4 

LYNNWOOD WA Ful l flme 

Residence Phone: Business Phone: EmploymenVOccupatloniSchOOI I T)Pft VlCIim 5 Type Injury 6 Victim of Relalionshlp 7 

425-673-3101 OFNSI! 
OFNORII 

Add'ion Supplemental: CODeS TYPE VICTIM COOES 
V· Victim I C - Compleln.nt I-Individual G - Government 1 P-Pollce o PersOlls W - WUneS$ G - ParenliGualdlan B- B~s;ness R-Rellglous 0- Other o Verlicles o-~ 0- De0l!8!101d F - Flll.lncill S - SocletyIPubiit u- UnknOlllrl o CoIaslon Repot1 B - VIc;tm Buslneos RO - Re!I/$Iered Owner 

No, [ Non- NAME (lASt. Flf$(. Middle) [ Race 3 Eth 3 I Sex DOB I AGE [ HGT IWGT HAIR [ EYES 
DIsc.D 

Streel Mdress ApU ICIly I Stall! I ZIP IRe,. SIahJS: • 
Full time 

~esldence Phone: B IISfneSs Phone: Emptoymet1tJOccupallonlSc:hooI TypeVicUm 5 TYI'II Injury 6 VlcIlmol Relationship 7 
OFNSn 

OFNO~ 
No, I No ... I NAME (Las!, First. MIddle) I Race EIIl I Sel OOB AGE I HGT I WGT HAIR 1 EYES 

DIsc.O 
Street Address Apt~ ICIly I Stele ! ZIP Res. Status: 4 

Full lime 
-

Residence PhOl1e: Business Phone: EmploymentlOccu~ation/SchOOI Type VIctim 5 Type Inj ury 6 VI.1Im or Rela~onship 7 
oFNS_ 

OFNDRII 

Add'i on Supplemental: CODES TYPE VICTIM CODES 

D Persons 
V· ViCUm I C - Complaln8l1l 1-lndlVlcbd G - Governmenl I P - Police 
W-Wltness G - ParentiGuartlan 8-Buslness R-R~~~ O-~ 

CI VehiCles O-OChefS o-Deceased . F-Ananclal S - SocletyfPublic . U - Unknown 
D Collision Repon B - VICIJm BIISI!leSS RO .., RegI$lIered Owner 
No. I Non- NAt.lE (LIIs1. FlNI, Middle) [ Race 3 EIIl 3 1 Sex 008 AGE 

i HGT 1 WGT HNR [EYES 
Oisc.D 

S!n!et Addre .. Apt. I Chy I Stal.e 1 ZIP Res. Status: 4 
Full U"", 

Residence Phone: Business PhoI1e: Emplo)menliOccupetlol1lSchool I Type Victim 5 T)pe Injury 6 Victim of Relationship 7 
OFNS/I 

OFNDR# 
No. [ Non- NAME (lAst, Flf$(, Middle) 1 Race I Eth I Sex Doe AGE [ HGT [ WGT HAIR I EYES DiS(:.D 
Street Address "~tll I CIty. IS~ I ZIP Res. S\aIus: 4 

fu1IUme 

Residence PIlon .. : Business Phone: EmpbymenllOccupa(Ion/SdlDDl I T)peViC1im 5 Type Injury 6 VieUm of ReIa\lonshlp 7 
OFNSII 

OFNoRii 

Add 1 on Supplemental: CODES TYPE VICTIM CODES 
V- Victim ! C ComplalnSnt 1- Individual 

I 
G - Government I P - Polle<) o Pe<$ons W -Witness G - P .renVGuardi.n B-Buslness R-Rellglous O-Other 

OVe!1icIe O-O\he~ D-Oeceased F - Financlat S - SociBIyIPull!lc U - Unknown 
CI ColIl$lon Report B - VIc1lm Business RO - Registereo Owner 
No. j Non- NAME (Laa1, Fn~ I..tlddle) I Race 3 E\h 3 I Sex OOB "GE I HGT [ WGT HAIR I EYES 

01"".0 
Street Address ArAIl I City I SIBle I ZP Res. SlaIus: 4 

Ful time 
Re.ldllftCo Phone: Buai ..... Ph"".: Emplo)'"nentlOccvpallonlSchooi T)IIlIlI"lCIlm 5 TI'I'8 Injury 6 VIdlmof Rel.lionship 7 

OFNS# 
QFNDRjJ 

No. 1 Non- NAME (Lasl, First. Middle) I Rsce IEIh I s..x I DOB I "GE 1 HOT WGT HAIR [ EYES 
Di.c.O I 

S\TeeI "ddre$S A¢# I C~y JSlate I ZIP Res. Statue: 4 
Full time 

Relllcl1n:e Phone: BUSiness Phone: EmplOymentlOccupetlo~ChOOI Type Victim ~ Type Injury 6 ViClimol Rela~on$hIp 7 
~ 

OFNoRN 

Document! 
000002 
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NARRATIVE 
A.GENCY NAAll: INCIDENT CLAS$IFI(;A.TION INCIDEIiT NUMBER 

SNOHOM,ISH COUNTY CHILD SO 12-17928 
SHERIFF'S OFFICE 
NAME OF ORIGINAL VICTIM(S) REPORT DATE 

GOHAR, CATHERINE M 10/24/12 • 

SUMMARY: 

Mother of a student carne into the counseling office at Voyager Middle School and reported that her daughter 

had disclosed her father (living separately) had touched her vagina over the clothing on the previous nights visit. 

She also said he tries to get her to sleep in the same bed as him, and that this has happened before. CPS 

responded and developed a safety plan with the mother. SIU was consulted and advised oftbe case. 

NARRATIVE: 

I am the school resource officer for the Mukilteo School District, contracted from the Snohomish County 

Sheriff's Office and stationed at Mariner High School. 

On 10/24112 at approximately 1000 hours I was notified by Voyager Middle School counselor Nancy Beck that 

she had a student and student's parent disclose possibly sexual abuse by the estranged father. I met with Nancy 

and she told me that Theresa Gohar had come to the school just prior to 1000 hrs and asked for her daughters 

records for an upcoming court hearing. Theresa asked to talk to Nancy about something her daughter told her 

the night before (10/23/12). Theresa's daughter Catherine had told her, that during Catherine's visit to her 

father's house at 2721 116th ST SE #A on 10/23112, the father Samir Gohar allegedJy told Catherine to sit next 

to him on the couch. Catherine told her mother that Samir touched her vagina with his hand, over the top of her 

clothing; but it made her"uncomfortable so she moved away and said no. She also was told that Samir allegedly 

asked Catherine to sleep in bed with him on numerous occasions. 

Nancy told me that she called Catherine down to her office because she wanted to speak with her about what 

she had heard and needed to call CPS. Catherine came into her office and Nancy asked her to tell her what she 

had told her mother the night before. Catherine told her the exact same things stated above. She also told 

Nancy that she found a k!1ife and a bottle marked 'poison' in the bedside drawer of her father's bed. 

000003 

( ) COURT: CA.S I EVG I SOUTH I EVT DATA ENTRY 
( ) ocr: !>REel ern I SIU 

OTHER: 

s:\ templates and fonns\reports\foU(lwup.dot 
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NARRATIVE 
fJ~i(~f :J~L PACE 2 OF 2 

AGENCV NAME INCIDENT CU\SSIFICA T ION INCIDENT NUt.eER 

SNOHOMISH COUNTY CHILD SO 12·17928 
SHERIFF'S OFFICE . 
No\ME OF ORI<l"Al. VICTIM(S) REPORT DATE 

GOHAR, CA THERlNE M ] 0/24/12 

1 told Nancy to bring Theresa into one of the available offices so I could speak with her. I asked her what her 

daughter had disclosed and she shared the same information above. She also told me that she and her husband 

are going through a divorce and in a custody hattie. 

1 verified the address of the father via Theresa and then called Sgt. Rinta from Special Investigations Unit to 

advise of the case. He t~ld me that 1 should call CPS and work out a plan so that they would place the child 

with the mother and then put a safety plan in place so that the child remains away from the father until the 

investigation is over, He also advised that they would do any interviewing of the 11 year old and mother, and to 

provide the initial case report to them so they could follow up. 

I called CPS worker Lewis at intake back and explained what] had heard. He told me that he would refer it to 

the Lynnwood office for assignment to a case worker. Shortly after, social worker Heather Solbetj called me. 

She advised that she would be enroute to the school so she could meet with the mother and daughter to 

oomplete the safety plan. 

SW Solberj arrived at the school and we discussed the case. She talked with the mother, explaining the safety 

plan to keep the child away from the father, to get a restraining order, and to not discuss the case with her 

daughter any further until detectives interview her. 

Case is forwarded to SJU for follow up. 

A IT ACHMENT: 

Statement 

I cerliry (or deelare) Wlder p~IIY ofpelj1ll)' under the laws of the Stale of Washing Ion that the foregoing is true and correct. 
OFFICER~Ur.48ER _ a</,W\I\ I ~l/EDBY 

I OOF'lES IAAOE FOR: 
( ) p", ( ) CPS () JU\I 

PI. OSMS (loAM 

000004 

( l COUR1: CAS I EVG , SOUllll EVT I DATA ENTRY 
( ) !JET: PREC I CTH I StU 
( I OTHER: 
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Snohomish County Sheriff's Office 
Statement Form 

~J~l~~i; ;~~\~ 
Incide?t # ) 'Z- - I T<J~~ 

.'irstNnme: !'fo,n c \/ 1\1: E ' Last: BeG 1< nOB: Ofll-.l.L! ~/:2-
RUct':.1l...- Sex: ~~Igt: ~Wgt: __ l<:~ls: ---.B.Jlair: __ Drivers LiC(,RS(, #: State __ 

Home Address: r:z:ic1af" t/ //7/1 'I'II1Il/}-(· NCity: flff (eft Stat~: J&(d Zip: ~ ~ dUJ¥ 
Plnce Statement Taken: f I Cit,,: il State: __ Zip: 

Employer: D1 ui<J-lFe () Pev" I (' ~ City: E (/~ 4f ~tt St'st Number to Call: 0 lIon-lc-O-C-e1-1 0--
Work G e-h phI s 

110m. Pho." ( ? Cell Pho." ~_ I Work Phon" ~'/:L!LI 3 ~ 4r , ~33 ~ 
.:-Mall Addrt'ss: J).ec-l N E(J2111 'l ~' lED. waiIt d e..D~ _ 

~ /,"ve rcud earl. PQKe of tI,;,,' stat£'ment consisting of i PU1:c(s). I certify !t!IA'Ff'Re) tinder PI'nQ/ty of pt~ ·uQ'. lInder tIre luws of 
~ Slate of Woshin1:ttJlf. ,lral tire emir" stutellwllt is '"lIi "htl correct. (J"itiul)_7iJ.L.;4-V,,-_ ~r{!) ..... _~ 
D~pul~' Signnture: .c:<=Y:-f.==~~~~~~JI.I~"'\~:\~iCtim/Witn('ss Signature: #~U~~~:;;...+~"tE.!::::£.~C=' ==== 
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I8J In-Home Safety Plan 
o Out-of-Ho~c Safety Plan 

o 
CHll_DREN'S ADMlNISTRA nON 

Safety Pian 
CA .... n·,M'I'II:"I'1IrI No Safety Plan Reauired 

A Safety Plan is required for all children where there is a safety threat(s) indicated on the Safety Assessment. The 
Safely Plan is a written arrangement between a family and Children's Administration that identifieS how safety 
threats to a child will be immediately controlled and managed. Note: When creating ~ In-Home Safety Plan the 
following criteria in the Safety Plan Analysis must be present. 

• There is at least one parent/caregiver or adult in the home. 

• The home is calm enough to allow safety providers to function in the home. 

• The adults in the home agree to cooperate with and allow an In-Home Safety Plan. 

• Sufficient, appropriate, reliable resoure.:! are available and willing to provide safety servicesltasks. 

CASE NAME CASE NUMBER 

GOHAR., THERESA J 755765 

SOCIAL WORKER NAME TELEPHONE NUMBER 

SOHLBERG, HEATHER, L. (425)673-3100 

'8 FETy:P.LA>N Pi\'RTICIPANts· -.!.4 " 4·~~ ~·Ii: Ll;~ )''?;f~~.;,~',,*~,'?'!' ·m ;':' .. 1'+. _ -. , ~. '1" . , ._:- ~. .... _ _ , ••. • _ , ' . • .. _ . .li ... ~~:.::~~:.~i-t, '~~'·'~:·~i.t.~ . .,~·~ .. , .. · ;·:,:;. :~'!.ti . i~~~, ... ~·x.l1~·~*""'~ _ . "'~" -nAf.E :-OF:BfritF(4.~'~~tfi.;·/;~-'t~l~i 
... . . ~"~I- ;<" - ' .• '-.' .. ,_ - . • " • -~, ...... ,' :' -' •• ,: ' : 

GOHAR, SAMTR (101164697) 09101/1968 

GOHAR, THERESA (101164698) 12115/1978 

GOHAR, MAITHEW (101164699) 08/0812005 

GOHAR, CATHERlNE (101164700) 0712812001 

'SAFEfY~CtJ:\iitrb:St.rAS)(s ~~'t'I?'il'''';''i,,"~n::tP,i;r,i~h'~~~~'~~''" ''?i;l '~i'i ''''~'~'~;'~':i'·-'k.:: t, ';:- -, : ·(;:;r!;),~; .::··lti·i';···,~ " l. 'r;"; 
~ _ ~ _ : ,,:.' .':~ ._, . . ~,~ . . . ' • . - _' ., . ' ~ .'~',-·~/"':'f:_'f··l~): •. ~·' · "' :· :~:r-t! .. t-~! . ",;.,,-·\4 '. _.:;f! .... ~, ,;_~-::,,~,...~.~ .... . . ' .:;._:_ ..... ~; .~", ~ ~\ ..• !. '"it·""""; ~i~~.~ · t~ . ~ 

Identified Safety Threat(s): 

17. Child sexual abuse is suspected, has occurred, or circumstances suggest sexual abuse is likely to OCCIII. 

Activities!rasks: 
, 

START TARGET 
Child Focused Activity DATE: 1012412012 END DATE: 1013112012 

What will be done: (Describe activitiesltasks that will be done to manage the child's safety, how the plan will 
work, etc.) ' , 
The mother win not allow any contact between the father and the children until Snohomish County Sheriff has completed 
their investigation and approved contact. 

By Whom: 

mother 

Frequency: (What times, days of the week, etc. Include all those times the threat is likely to occur) 

until Snohomish County Sheriff has completed their investigation and approved contact_ 

Identified Safety Threat(s): 

17. Child sexual abuse is suspected, has occurred, or circumst!lIlces suggest sexual abuse is likely to occur. 

Activitiesn'asks: , START TARGET 
Child Focused Activity DATE: 1012412012 END DATE: 1013112012 

What will be done: (Describe activities/tasks that will be done to manage the child' s safety, how the plan will 
work, etc.) 

The mother will not discuss the allegations with her children and will make no negative comments about the father while 

. '-
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Snohomish County Sheriff investigation is in process. 

By\Voom: 

mother 

Frequency: (What times, days of the week, etc. Include all those times the threat is likely to occur) 

until Snohomish County Sheriifhas oompleted investigation. 

Identified Safety Threat(s): 

17. Child sexual abuse is suspected. has occurred, or circumstBnces suggest sexual abuse is likely to occur. 

Activitiesrrasks: START TARGET 
Other DATE: 1012412012 END DATE: 1112912012 

What will be done: (Describe activitiesltasks that will be done to manage the child's safety, bow the plan will 
work, etc.) 

The motber will request a temporary restraining order between the children and their father through Snohomish County 
Superior Court, pending outcome Rnd recommendations of Snohomish County SheriffinveSligation 

By Wbom: 

motber 

Frequency: (What times, days of the week, etc. Include all those times the threat is likely to occur) 

until investigation has been completed 

COMMENTS: Document pertinent safety related infonnation regarding; Conditions for Return Home, Trial 
Return Home, 'reunification with B non-custodial parent, etc ... 

Reporting Concerns: In ca~ of Emergeney or immediate gfety threats. c:a11911. 

For questions or concerns regarding the Safety Plan, participants should contact the Social Worker at the 
telephone number at the top of this plan or Central Intake at 1-866-363-4276 evenings or on weekends and 
holidays. 

Failure to comply with this agreement may result in the filing of a dependency petition and recommendation that 
the child or children be placed out of the home. 

SIGNA TURE .. --n.-...;f DAJ~II' SIGNATURE 
l~o._~/lcl~ 

DATE 

DATE. II SIGNATURE 
1~1Y-f117 . .; . 

DATE 

S IGJit2rI'!JRE ?S DAtt'/ SIGNATURE DATE 
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FOLLOW UP REPORT 
ORlal NAL Page] of6 

SNOHOMISH COUNTY J ch)il~(M:,;~~;~oi~on 1st Degree 
CASESUMIIER 

SO 12-.17928 SHERIFF'S OFFlCE 
NAME Of otUGl.~Al \'ICllMtS) 

Gohar, Catherine M. 
PfJ"1~ or OJllGIS"I . .RB'OJlI 

CHILD 

Origin: 

R.EPOJtT DATI~ 

]0/26/2012 

1 ~Ro;;~i~o; 2 
! ::rUlS5I1'Y 10 1 ~~"l'HCTl"G ~t~l :;U~t8I:R(S, 

• Victim- Gohar, Catherine M. (07/28/200 I) 
• Sublect- Gohar, Samir A. (09/01/1968) 
• Incident Locatlon- 2721 116 ST SE #A, Everett WA, in Unincorporated Snohomish 

County. 
• Repm1 o!.\·exltu! co",aCf with « eM/d. 
• Injuries- none. 

On 10/25/2012, Sergeant Rinta assigned me this case for further investigation and provided me with a copy of 
Deputy B. Beckner's initial case report. 1 reviewed the report and it contained the following information: 

On 10/24/2012 at about 1000 hours Theresa l. Gohar (1211511 978) came to the counseling office at 
Voyager Middle School to report that her daughter, Catherine M. Gohar (07/281200 I), had made a 
disclosure of sexual abuse. Theresa told counselor Nancy Beck that Catheri ne's father, Samir A. Gohar 
(09101/1968), had touched Catherine's vagina. Theresa reported that she also needed school records for an 
upcoming court hearing. Theresa told Nancy that the prior night, Catherine had disclosed that Samir 
touched her vagina with his hand, over the lOp of her clothing. Catherine had disclosed that this happened 
at Sumir's residence, which is located at 2721 1161h ST SE #A, Everett WA. 

Nancy called Catherine to the office and Catherine disclosed to Nancy that Samir had touched her vagina 
with his hand, over the clothes. The School Resource Officer B. Beckner responded and obtained a written 
statement from Nancy. In Nancy'S written statement, she reported that Theresa had told Nancy that 
Catherine's father had been touching her (Catherine's) breasts. Furthennore, Nancy stated that Theresa 
reported to her that Catherine's father tried to touch her "lower private area" the. previous night. 

Nancy notified Child Protective Services (CPS) of Catherine's disclosure. 

See Deputy Beckner·s report, which is attached for further in1onnation. Included in Deputy Beckner's report was a 
document from CPS which indicated that the assigned social worker was Heather Sohlberg. 

lm'estigadon: 
On 10/26/2012 at about 1405 hours I contacted Theresa via phone. We spoke at length about the investigation and 
process (IE Child Forensic Interview, Counseling, etc.). Theresa stated she understood and we scheduled a Child 
Forensic Interview on 10/3012012 at 1330 hours with Child Forensic Interview Specialist Razi Leptich. 

1 certify (or (iec/are) undel' pellulry of peljw)' Tllldel' Ihe laws of the Slate of Washingtoil Ihal theforegoil1g 
statement is (rile and correct 

lJt iP'llll' NAMl:fNl'MBF.Rc /~ 

T. Quick #1456..z:..r 

I COPl1:S '-fADE FOR: 
I ) PA () CPS 
I ) PAT I I Il5t1S 

{ I JIJV 
I } MH 
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SNOHOMISH COUNTY I'SCIDlXf{'J.Al;Slfl(".IITlOS ("ASESUMRER 

SHERIFF'S OFFICE Chi~d Molestation J st Degree SO 12-17928 
1''')11; 01' URJGISAL \'ICII~S' H101ITI>Ur, 

Gohar, Catherine M. 10/26/20)2 
l"J1:0H.JfUGJS~L IEPOR.l 

I ~O~24i20'; 2 
I :0,AS51>'00 l ~~l'S"Clf>'G ll;J'ORT NlI.'1n£Rl5) '-

CHILD 

Investigation (continued): 
On 10/26/2012 at about 1425 hours I contacted CPS Social Worker Heather Sohlberg via phone. I identified 
myself and infonned her of the scheduled child interview. Heather told me that she had been assigned to the case 
and that she would be present for the child interview. 

On 1012612012 at about 1432 hours I received a voicemail from Samir. Samir provided me with his phonc number 
and asked me to call him. 

On 10/30/2012 at about 0600 hours J received a faxed document from Snohomish County Superior Court. The 
document indicated that a court hearing involving Theresa and Samir Gohar had been scheduled for that date 
(I 0/30) at 1300 hours. 

On 10/30/2012 nt about 1120 hours I received a voicemail from CPS Social Worker Heather Sohlberg. Heather 
requested that I call her. At about 1122 hours I attempted to contact Heather via phone. No one answered, so I left 
a message. In my message I identified myself and requested that she call me. At about 1130 hours I received a 
phone call from Heather. Heather told me that Theresa was required to be at court for a hearing that day at 1300 
hours. Heather said that Thcrc~a had Catherine with her and would have to reschedule the child interview. 

On 10/31/2012 at about 0600 hours I received a voicemail from Theresa. She requested that I call her and informed 
me that the Temporary Protection Order had been thrown out in court the previous day. 

On 10/31/20 J 2 at about 0600 hours I received a voicemail from Heather. Heather requested that I call her. 

On 10/31/2012 at about 0655 hours I receivw in my mailbox a letter from the Law Office of Anna Goykhman. 
The letter was addressed to the Snohomish County Sheriffs Office and Prosecuting Attorney's Office, and it was 
dated October 30. 2012. In the letter, Anna stated that she had been retained by Samir Cohar and was representing 
him on this casco Anna said that Samir would cooperate with the investigation, however he was invoking his right 
to silence. 

On 10/31120 I 2 at about 0740 hours I received a phone call from Theresa. She told me that yesterday she appeared 
in court for a Temporary Protection Order hearing with Samir. Theresa said that during the hearing, the 
Commissioner ordered a guardian ad litem to interview Catherine right then, in order to dctennine whether or not 
Catherine had been inappropriately touched by her father. Theresa told me that after the guardian ad litem 
interviewed Catherine, the Commissioner ruled that the Temporary Protection Order was no longer in effect. 
Theresa requested to reschedule the forensic child interview. We rescheduled for 11/6/2012 at 1230 hours. 

1 cerl!b' (or declare) IInder pena/~v (~rpelju,.y IInder the laws oflhe Stale of Wa.~lring{on (hat 'he foregoing 
statement is Irue and corn xl. 

000009 

( J COURT: CM , EVG , 504ffii I EVT 
( I DEl: PREC I CTH I SPEC 
( ) OTHER: 

I Ot.T .. ENTRY 



FOLLOW UP REPORT 
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SNOHOMISH COUNTY I ~~);';:;(~~;;;;~~onlst Degree 
SHERIFF'S OFFICE 
~"ME O~ ORIGl!'oo~"L \,;01;\115) 

Gohar, Catherine M. 
TnI' Of OIUGI"AI.R1:1'ORT 

CHILD 

Investigation (continned): 

CA.~I~ ~1J>tRi~ 

SO 12-17928 

R1:r<lRT DAll: 

10126/2012 

On 10/3112012 3t about 1000 hours I attempted to contact Heather via phone. No one answered, so I left a 
message. In my message, I identified myself and requested that she call me. 

I 
On 11/1/2012 at about 1000 hours I attempted to contact Heather vin phone. No one answered, so I left a message. 
In my message, I identified myself and requested that she call me. 

On J 1/612012 at about 0740 hours I received a voiccmail from Heather. She requested that J call her. 

Victim Statement (Catherine M. Gohar): 
On 1 J 16120 12 at about 1230 hours Catherine and Theresa arrived as scheduled and Razi Leptich and I met them in 
the Lobby. We introduced ourselves and escorted Catherine to the Interview area. Catherine presented as a clean, 
well-nourished and intelligent female. 

Razi showed Catherine the interview room, viewing room and recording equipment. Catherine consented to video 
and audio recording the interview. Razi went over ground rules for the interview, and Catherine promised to tell 
the truth. The DVD recording is the best reference for detail, however, the following is a brief synopsis of 
Catherine's disclosure. It should be noted that it is paraphrased, except where indicated by quotations. 

Catherine said that "dad wants to take me in this court thing:' Catherine disclosed that her dad "kind of 
touches me in some places nol very nice." Catherine said that it happened two times. 

Catherine disclosed that the first time occurred at her dad's house. She was watching the television ..... ~th her 
dad and her younger brother Matthew was in a different room. Catherine said that she and her dad were 
sitting on the couch in the living room. Catherine disclosed that her dad started touching "over here." 
Catherine pointed at her genital area when she said "over here." Catherine said that it made her feel 
uncomfortable and she moved to another chair. Catherine said that "he only touched me thaI one time." 

Catherine said that she was "paralyzed" by the television and did not know exactly what happened. 
Catherine identified the part of her body that her dad touched as her "pee pee." Catherine said thaI she uses 
that part of the body "to pee," Catherine described the touching as "pressing on" her genital area. Catherine 
said that both her and her dad had all their clothes on. Catherine said that he did not say anything and acted 
like he had not touched her. ' 

J cert!r.., (or declare) under pe/la/~v of per:illl)' under ,Ire laws of lire Slale (~r W(lshiJigtol1 llwllheforegoillg 
statement is true and correct. 
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I io7i~~~O~2 I :n .... ssIFY ·1 0 I :)N~ECTIN(J RS'OR! .... "M!"'"f'J 

CHILD 

Victim Statement (Catherine 1\1. Goharl continued: 

Catherine said that the second time that something happened, her dad asked her to sleep in the bed with her. 
Catherine said that she said no. and went to her own room to sleep. Catherine said that she woke up in her 
dad's bed and she did not know what happened. 

Catherine said that the next day, she started bleeding from her private parts into her underwear. Catherine 
said that the bleeding lasted for about a week. Catherine said that she did not know ifit was a period or if 
her dad had touched her while she was asleep and she did not know it. While she was talking to her mom 
about her bleeding. Catherine:s mom asked her if Samir had touched her inappropriately. Catherine said 
she disclosed to her mom what had happened. 

Catherine said that she tried to tell a lady from the court what had happened. Catherine said that she told 
her that her dad touched her "between the legs." Catherine said that the lady "got something wrong" in the 
court. Catherine identified the Jady that she talked to as "Martha." 

Catherine said that no one helped her with what to say during the interview. Catherine said that her mom 
did not tell her what to say, but told her to tell the truth. 

Razi later provided me with her report. an Original DVO and a copy DVD. See interview OVD, which is attached 
for further infonnation. I then made an additional copy of the DVD and later booked the Original DVD and a copy 
into Evidence at the main Property Room. See Evidence Report, which is attached for further review. 

After the interview was concluded) escorted Catherine to her mother and they departed. 

Investigation (continued): 
On 11/6/2012 at about 1405 hours I contacted Heather via phone. I provided her with an update of the case and 
Catherine's disclosure during the child interview. 

On 11/7/2012 at about 1145 hours I attempted to contact Kathy Haggerty, who oversees the Snohomish County 
Superior Court Guardian ad Litem program, via phone. No onc answered, so I left n message. In my message, I 
identified myself and requested to know the identity of the b'Uardian ad litem that interviewed Catherine. 

On 11/7/2012 at about 1200 hours I received a phone call from Attorney Anna Goykhman. Anna identified herself 
as Samir's attorney. Anna asked me what was happening with the investigation. and J told her that it was still an 

1 Cerl((j' (01· dec/moe) under pena/~v 0.( perjury ullder the lall's of 'he Slate of Washingtoll thaI the foregoing 
statement is true alld Correcr. 

18R CLEARANCE: I 1 .. SUFFI CW 
I I ARRI" I J EXClA-- () OTttfRl CLO 
( ) ARRlJ () EXCI~ ( ) UN!' 
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-- --------------------~------------------~ 
CHILD 

Invcstigation (continued): 
open investigation. Anna told me that Samir had passed a polygraph examination. I requested a copy of the exam 
results be sent to me for inclusion in the case filc. Anna agreed , and she said that she would fax me a copy. 

On 11/7/2012 at about 1310 hours I attempted to contact Heather Sohlberg via phone. No one answered, so I left a 
message. In my message, I identified myself and requested to know the identity of the guardian ad litem that 
interviewed Catherine. 

Review of Samir Gohar's Polvgraph Exam: 
On I ]1712012 at about 1315 hours I received a faxed copy of a report from Ball & Gillespie Polygraph, The report 
was dated November 3, 2012, and documented the examination of Samir Cohar, I reviewed the report and 
observed that it contained the following infonnation: 

• The polygraph examiner asked Samir, "Other than for hygiene and medical purposes, have you ever 
deliberately touched Catherine's genitals?" Samir responded, "No." 

• The polygraph examiner asked Samir. "Have you ever deliberately touched Catherine's genitals for a 
sexual reason?" Samir responded, "No." 

• No deception was detected in the exam. 

Sec the Ball & Gillespie report, which is attached for further infonnation. 

IJl\'estigation (continued): 
On 111712012 at about 1430 hours I received a voiccmail message from Heather. She identified the guardian ad 
litem as Martha Wakenshaw, and provided me v.~th Martha's phone number. I asked Heather ifshe had a copy of 
Martha's rcport to the court. Heather said that she did, and I requested that she fax me a copy. 

On 11/8/2012 at about 0745 hours I attempted to contact Martha via phonc. No one answered, so I left a message . 
. In my message, 1 identified myself and I requested that she call mc. 

On 11/8/2012 at about 1147 hours I received a faxed copy of Martha Wakenshaw' s Guardian ad litem report. It is 
attached for review. The report is dated October I, 2012 and it has no information about the alleged sexual abuse 
of Catherine. Martha's recommendation in her report was that Samir be given full custody. Sec Martha's report, 
which is attached for further review. 

On 11/8/2012 at about 1500 hours I contacted Martha via phone. I identified myself and asked her if she would tell 
me about the interview that she had with Catherine. Martha told me that she was the guardian ad litem assigned to 

J certify (or dedarc) under pCllalty o(perjury under the laws (~(I"C Slate of Washingtoll that the.foregoillg 
statement is trlle and co/Teei. 
~~~~~~~~~~~----------------------~~~~v---.- ----------------------~ 
~~'Q:k~/~~~~~ ~ I APPRO"F.I>IW /Iv ' 

I DATI\ENfRY 
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SNOHOMISH COUNTY ISCII>IiNT CI.i\SSJnCATIO~ CAst; :-IU"mt:R 

SHER1FF'S OFFICE 
Child Molestation 1 st Degree SO 12-'17928 

NAM"OfORI01~M. VJCTI\I(S) IWPOR T DAn: 

Gohar, Catherine M. 10/26/2012 
T\'Pli OrORIGI:.IAI. RI'PORl 

11RO/24~~~~ 2 
I :~o.J\SSlty TO I co:-.-st:('Il~(J IU,POlIl stJ:>IIIJ;IIlS) 

CHILD .-

Catherine Gohar, and was present at a Protection Order hearing on 10/30/2012. Martha said that Commissioner 
Susan Gaer was hearing the arguments from Theresa and Samir. During the hearing Theresa reported that 
Catherine was present, waiting out in the car with her grandmother. Commissioner Gaer ordered Martha to go out 
to Theresa and interview her there at the courthouse. Maliha told me that she interviewed Catherine privately. 
Martha told me that she was not properly trained in Washington State Child Interviewing protocols, however, she 
had received training in child interviewing from the American Professional Society on the Abuse of Children 
(APSAC). Martha told me thai she had not audio or video recorded the child interview. Martha said that she asked 
"open ended questions" and as an example she said "Did Samir touch you one time or two timesT Martha told me 
that during the interview, Theresa was standing outside oflhe door and shouting that Martha was a "liar." Martha 
told me that Theresa had to be forcibly removed by courtroom security because she refused to leave the area. 
Martha told me that Catherine's disclosure was "inconsistent"' because she said that it happened about '"a week 
ago," and then also said that it happened "a month ago." Martha told me that Catherine disclosed that Samir had 
touched her «down there." Martha said that she communicated what Catherine had disclosed to Commissioner 
Gacr. Martha said that Commissioner Gael' ruled that Catherine's disclosure "did not have the ring of truth about 
it," and she canceled the existing Temporary Protection Order against Samir. I requested that Martha provide a 
sworn statement about what happened and about what Catherine had disclosed. Martha agreed, and requested an 
electronic witness statement ronn. I obtained Martha's email address and later em ailed her the fonn for 
completion. 

On 11/9/2012 at about 0600 hours I received a voicemail from Theresa, She requested that I call her. 

On 11/9/2012 at about 0742 hours 1 attempted to contact Theresa via phone. No one answered, so I left a message. 
In my 111essage~ I identified myself and requested that shc call me. At about 0750 hours I received a phone call 
from Theresa. Theresa infonned me that the divorce trial had concluded with Judge Richard Okrent. Judge Okrent 
had awarded full custody to Samir and that Theresa was given supervised visits. Theresa asked me what she could 
do, I told her that she would need to consult an attorney and that I could not assist her with her child custody 
matters. I provided Theresa with an update on the investigation. 

Recommendation: 
] am forwarding this report to the Prosecutor's Office for review. 

End of Report. 

(Date and Place) (Signature and Number) 

1 certify (or dec/are) under pen(ll~v of pel jIll)) linder/he laws of the State ~fWashil1gtol1 'hat theforegning 
slatemellt is true and correct. 

I)I;Plm' ,.,'AME I smlBER 

T. Quick #145 
IIIR CLEARANCE: COPIES MADE FOR: 

( ) PA () CPS () JUV 
( ) PAT () DSHS () MH 
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Dawson Place ORIGINAL 
'CHILD ADVOCACY CENTER 

transforming hud ... to hope 

Date: \ \\w \ 'l-
Case # So \1--11m 
lnvestigator: E.'.5lLA \c \"­
Agency; ~G ·S, 0 
Forensic Interviewer: ~~ ,L..eft'c)1 
child tntervlewed: CO\ +11..e..r true D Yl ar 
The contents of my interview with ()tl1e(t ne ~{)mr , age \ I ,are 

documented on two DVD recordings. The interview was conducted at the Dawson Place Child 

Advocacy Center, on \ \ \ 1I111- , at the request of Detective 

&\.1 \ Gk of the 2imn1JYY)\<&h CO· ~fiffs of~·lQ..., 
_*~~..=J....-&2l~,-----,,"Ej ...... ' I-l.l1nLL-..... rNC'-JoU~_ sat in the family room inside Dawson Place. 

__________ ---.;...._ was the Advocate who was present. During the interview 

I told _ __Io"C~"'~.fu.R.,n~~:;J......:~NJ--Io,,----that while we spoke, we were being video 

recorded, and the Detective was watching. 

The DVD recording equipment was started before our conversation, and continued to record 

until after the interyiew was over. Two copies of the DVD interviews were given to 

Detective t.x.LA \CJ::-. of the_-""So<...L=.......;£D=-=: _______ . 

~ ~ I jJ..8D liM rtv 
Child Interview Speaalist 

Dawson Place Child Advocacy center 

An accredited'Child Aavo[;3{;}' Center of Washington serving Snohomish County 
1509 CaliFomia Street· Everett. WA 98201 • Phone 425-388-7497· Crisis Une 425-252-4800 
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EVIDENCE REPORT 
USE FOR EVIOENCE IPROPERTY BOOKEOlNTO EVIDENCE Roa.I 

SNOHOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE TYPE OF CHENSE AGENCY ID AGE~Y CASE NUIIBER 

REGIONAL EVIDENCE DrvlSION Qf ~Child seso S012· "~1.t 
[8J VIC 0 SUS 0 WIT 0 COMP OOB o VIC 181 sus 0 WIT 0 COMP 000 DATE I TIME OF ORIGINAL REPORT 

Goller. Catherine t.1 . 0712812001 Goller. samir A. O9AIlll968 10126120121000 KoUri 

BROVGHTTO COLLECTING OFFlCER: TRANSPORTING OFFICER DRUG ANAlYSIS ld ITEM(S) 11_ 
IE:J PROPERTy ROOM NAME 1# OOICK 4!1456 NAME~ BLOOD AlCOHOL 0 ITEM(S)#_ 
0 PRECINCT DATE 111612012 TIME 1400 HDUIli DATE 111S12012TIIC 1545~ FILM 0 OUAIITITY EACH 
o OTHER SIGNATU .. SIGNA~-- -~-- . FINGERPRINTING QITEMS(Sl#. 
ACTION NUMBER: ~; • BE HELD UNTIL COUR'11}ISPOSITION OR AOTHORIZA TION FROM OFFICER 

3 · EVIDENCE; 5 FOUND; 10· SAFEKEEPING EOOND AND SAfEKEEPING · Will BE HELD FOR 60 OAYS OR 60 OAYS PAST OWNER NOTIFICA nON EXCEPT FOR 
ITEM{SI ENTERED BY COURT ORDER 

ITEM # ITEM ! SERIAL I CAN .. t. J seso EVIDENC: STORAGE 
1 ~,Id Forensic Interview DVD . --------.--l---.. ----.. ----.l~ .. 11~,19ffilll~' - _ . LOCATIOO 

MODEll CAllIICR WHERE FOUND 
ACnONli 289932 ~ J>m 3 FURTHER DESCRIPTION (IF WEAPON. INDICATE BARREL LENGTH. ACTION, FINISH) ~"cl,-=,n I"-,....n.urcm.,,,,m ..:..N ~y 

OI*!inlll ' Vdim C8It8ine M. Gohar I\. seso EVIDENCE 
I 

OWNER'S NAr.e ADDRESS CIT'I' ZIP PHONE # 'J\j ImOO~IIIIII' Detective Tyler Quick #1456 )ESHERE 
OTHER REMARKS I ADDITIONAL IHFOOMA TIOO / SPECIAL INSTRUCTIONS Lt\' 
Copy Included 289933 

ITEM# ITEM I SERIAL l OAN I BRANDNAM: I STORAGE 
-.•. ~--,. LOCATION 

MODeL/CALIBER ; WHERE'FOUND- - -
ACTIONil I 

FURTHER DESCRIPTION ,IF WEAPON, INDICATE BARREL LENG111. ACTION. FINISHI WEIGHT - PROPERT.Y RM ONLY 

OWNER'S NAME AOORESS 'CITY ZIP PHONE II 
BAR CODe GOES HERE 

OTHER REMARKS I ADDITIONAL INF<JlMA TIOO I SPECIAL INSTRUCnONS 

ITEM# ITEM I SERlAlf OAN .-l BRAND NAME STORAGE 
lOCATIOO 

MODEL I CALIBER WflERE FOUND 
ACTIONIL I 

FURTHER DESCRIPT10N (IF WEAPON. INDICATE BARREL LENG111. ACTION, FINISH) .WEIGHl - f'ROP-8m' RM ONLY 

OWNER'S NAME ADDRESS CITY ZIP ~OE' l --------- BAR CODE GOES HERE 
OTHER REw.RKS I ADOITIOI'W. INF<JlMtlTIDN J SPEClALiNSTRUCTIONS 

ITEM# ITEM j SERIAL! OAN BRANDNAMf j STORAGE 
LOCATION 

I.tOIlEL I CAUBER WHERE FOONO 
ACTION' 

FURllIER DESCRIPTION (IF WEAPON, INOICATE BARREL LENGTH. ACnON. FINISH) WEIGIiT - PROPERTY. RM ONLY 

OWNER'S NAME ADDRESS CITY ZIP PH(J;E# 
BAR CODE GOES HERE ------ ,,-----OTHER REMARKS / ADDITIONAL iNFORMA n ON J SPECIAL'iNSTRUCTlQNS 
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Ball & Gillespie Polygraph 12-17828 
190 West Dayton, Suite 103 

-..r= ___ ."-••• • _~ _ ......... ,...... Edmonds, Washington 98020 
Oft: (425), 775-9015; Fax: (425) 776-tJ381 
frMlliI: tjbaU@lie2me.net 

Anna Goykhman 
Bank' of America Building 
1604 Hewitt Avenue, Suite 301 
Everett, Washington 98201 

Re: Poly~ph Examination of Samir Gohar 

Ms.Goy~ 

(S®(P)J 
November '3, 2012 

This letter will serve as a report regarding'a Psychophysiological Detection of Deception (PDD)' 
examination given to Mr. Gohar on November 3,2012 at our offices in Edmonds, Washington. The 
purpose of this examinatio~ was to verify or refute whether he has ever touched his daughter 

. Catherine's genitals for a sexual reason. AU of the infonnation used to formulate the relevant 
questions was provided by your office and Mr. Gahar. 

. . 
The following relevant questions were administered using a DoDPI Zone of Comparison (ZOC) 
format. Mr. Gohai's responses are noted. 

5. Other than for hygiene and medical purposes, have you ever d~berately ·touched · 
Catherine's geriitals? NO' 

. . = 

7. Hav~ you ~er de1i~atety touched Catherine's genitals for a sexu8I reason? NO . 

. An Axcilon computerized" polygraph' was used fot thiS examination ~d the physiological' 
responses were evaluated U8~g a program developed·by the'Applied Physics Labora~ at Johns . 
·Hopkins University. Concl~ions reached from .this. ex3;D1ination are 8- result of standard 
numerical scoring, in addition to the computer analysis.' . 

Mr. Gohar failed to exhibit a significclnt. consistent physiological reaction. to all of the questions.. . 
~isted above. Based upon a numericaJ evaluation Qf the polygrams produced, it is the opinion of . 
this examiner that he was not attempting deception to these questions. . , 

During the interview and examination, Mr. 'Gohar was pleasant and cooperative. He' ~ted' no 
physical or emotional condition which might have .preclu~ed a valid teSt. U' you have any 

. questions, please don't hesitate to call. . -

"~t+1,ny submitted, 

. . -----~ 

'f. , D.A.B.F.E. 
Y Certified Polygraph Examiner 

. ~I\1InrrJph~ . ~~af~~ 
000033 .' '. 
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State oCWuhington 
DEPAllTME.NT of SOCIAL 2nd HEALTH SERVICES 
DIVISION ofCHlLDRBN and PAMILY SERVICES 

Lynnwood Office • MS; N52-2 .20311 52"" A.ve W Stc 201 • Lynnwood W}" 98035 
Ojjkr- (42J) 67J-JI00 • TWJFrre-1. 8QO-1J17.J229 • TDD- (42J) 67].J1()2 

FIJJC- (42j) 67J·J101 

TELEFAX TRANSMITTAL COVER SHEET 

Date: .o/J!II,;J. . . . 
To: :DoS. \l d,\ LR , G~ 
Fax: 42s--3%5( -lD~ 

From: Hetzth~r.S9hlb~rg 

Phone: (42$J6Z3-31.ZD 

Fax: (425.1673-3101 ~A.3~ 

Re: 0f\.L ~e-scl -@O~ . 

The information we are sendin, has.lZ. paget plus thu'co11er sheet. 

D Urgent 0 For Review 0 Please Comment 0 Please Reply 
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11111~1~11111~/11~1~I,m 
Cl15788564 

IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF WASIDNGTON 

IN AND FOR THE COUNTY OF SNOHOMISH 

JVUf~ &()~ 
PU.INTJFF I PETITIONER 

and 

} 

) 
) 

~ NO./'d.-J.--OJ3'11-/ 
) 
) ORDER 
) 
) 

D . ;COURT COMMISSIONER 
.,- v • 'l-

Copy Received: ~ . .''' . r 

' . ' .. 
6101 page 10/2 
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State o£washingtOQ 
DEP ARTMENI" of SOClAL and HEALnI SERVICES 
DMSION of CHILDREN and PAMILY SERVICES 

Lynnwood Office. MS: N52-2 • 2Ol11 52"4 Ave W Ste 201 • Lynnwwd WA 98036 
Offi«- (42J) 67J.Jf()(J .. TaO Fm-f· 8(}(U77-J229 .. TDD- (425) 67)·)102 

F-- (425) 67J.J101 

TELEFAXTRANSMITTAL COVER SHEET 

Date: 1¥3q'lti-
To: (i;;::rbe5hi£ aCU~ 

Fax: £f2E .m-~MO 

From: Heather Soblbea 

Phone: (425,)673-3270 . , 
Fax: (425)673-31Q1 ~ 

Re:~(£!;A~ ~ .. . 

TIre inf",.- we tin Stlfdinll II"" ,;;z; J1II8O$ plus '''is. __ ,heet. 

o Urgent 0 For Review 0 Please Comment 0 Please Reply 

. I 
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O~IGINAL Page 1 ofl 

FOLLOW UP REPORT 
SNOHOMISH COUNTY Il'Clm;~'l ClASSIFlCATIO~ CASE ~U~IBm~ 

\Vitncss Statement Follow Up S012-17928 
SHERIFPS OFFICE 
NAME 01' ORIGINAl. vJ("n~I(S) REPORT DA11, 

Gohar~ Catherine M. 
, 

11/15/2012 
TYr" OI'OIUOIl'Al, I\Er(}l\l' I ~RO/;~i2AO~ 2 

J Rt:ClASSIFY'IO I ~:O>SI'CTISG REPOR! NUMBEJt(S ) 

CHILD --

Origin: 
This investigation was referred to the Prosecutor's Office on or about 11/15/2012 for Child Molestation 1 SI Degree 
against Samir A, Gohar (09/01/1968). • 

This foHow-up case report is being completed to add infonnation to the case file. This follow-up case report is 
being completed after I received a written statement from Martha E. Wakcnshaw (06/01/57). See original case file 
for additional information. 

t 
Investigation: 
On or about] 1115/2012, ] received a written statement from Martha E. Wakenshaw (06/0]/57) in my mailbox. I 
'reviewed it and it contained the following information: 

Martha identified herself as the court appointed Guardian ad Litem for the victim in this case, Catherine M. 
Gohar, age II and Catherine's brother, Matthew Gohar, age seven. On 10/3112012 Snohomish County 
Court Commissioner Susan Gaer ordered Martha to conduct an interview of Catherine at the courthouse 
interview room. 

During the interview with Catherine, Catherin' e grandmother, mother, and rcl~tives were outside the 
interview room loudly calling Martha a "liar." Martha requested that they leave the area, and when they 
refused, courthouse security was called. Courthouse security cleared the area and Martha proceeded with 
the interview. • --. 

:~, 

During the intef\;iew Catherine disclosed that her father touched her in between her legs on two occasions. 
Catheri.nc said 'that one incident occulTed while she was sitting on the couch and one at a sleepover. 
Catherine said that it occurred last Tuesday, or two weeks ago, or possibly a .. ilonth ago. Catherine said that 
she disclosed to h'er mother about the touching. 

t ·· 

Sec the attached written statement for further infonnation. 

Recommendation: 
I am forwarding this follow up report to the Prosecutor's Office so that it may be included in the case file. 

End of Report . 

I cert~fy (or declare) under penallY o.(peljury under lire laws o.(lhe State of Washington tilal the foregoing 
slatemelll is true and correct, 

OI:Pun' SAM'" S UMIII,R 

T. Quick #1456 
IBR CLEARANCE : COPIES MADE FOR: 

( ) PI. I I CPS (I JUV 
( ) PAT (I OSH$ I) MH 
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SNOHOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE 
. STATEMENT FORM 

Statement of -First Name: Martha Middle: eldridge 

Race: CAUCASIAN Sex: FEMALE DOB: 6·1- J 957 Hgt: 5'S 
BROWN 

Residence-St. Address: 712 N. 165m St 

Work-St. Address: 131 - Third Ave. N. #102 

Place statement taken: Shoreline. W A 

City: Shoreline 

City: Edmonds 

Last: Wakenshaw 

Page 1 of2 
Event No.: 12-17928 

Wgt: 175 Eye: BROWN Hair: 

Zip:98133 Phone: 425-478-8515 

Zip: 98208 Phone: 425-478-8515 

Date: 11-9-2012 Time: 1;00 p.m. 

Statement: 1. Martha Wakenshaw. am over the age of eighteen and make the following declaration. 

I am the court appointed Guardian ad Litem for Catherine Gohar. age 11 and Matthew Gohar. age seven . On October 31, 2012, 
~ ---.. - . 

Snohom{sh C"Oun;Co~urt·Commissioner, Susan Gaer. ordered me to interview Catherine Gohar in the courthouse interview room. 

1 was ordered to escort Catherine out of the car parked outside the courthouse. Ms. Gohar, the mother. was ordered to remain in the 

court room. The maternal grandmother accompanied me to the car. As Catherine and I entered the interview room. the 

grandmother pushed her way inside the room and would nol leave until some attorneys that were in the hallway persuaded her to 

exit the interview room. 

1 started to talk with Catherine and the grandmother and mother and relatives were outside the glassed in interview room saying 

loudly that I was a liar. ] came out of the room briefly. asked them to leave and when they didn't, Ms. Patricia Bundy. 

Commissioner Gaer's clerk was called out to help and eventually had to call security who cle~red the area. The interview then 

Qroceeded without further incident. 

I explained to Catherine that the judge had ordered me to interview her. Catherine disclosed that her father had touched her in 

between her legs on two separate occasions. One while she was sitting on the couch and one at a sleepover, She said that the touch 

lasted for three seconds and was over her clothing. She said that it was hard to remember when it happened but she thought he did 

it last Tuesday or two weeks ago on the weekend or maybe a month ago. she was having some difficulty recollecting a time frame. 

Catherine said her dad also touches her other places like on the leg but she didn't think that was bad. 

Catherine said that she reported the touching to her mother who then talked to a school counselor She said she was 

subseguently taken to a doctor but they couldn't tell anything. 
- .•• - • • - .. j...~- -:-:~~- - -... ... -. ... .... --~ 

On past interviews. Catherine had disclosed that her mother has shown her the court documents in·the divorce proceedings, She 

did say that her mother now has stopped doing that and that she hadn't read my GAL report. She did say that her mother told her 

. that she might be living with her dad because of my report. 
~:-. 

Catherine said there was blood in her underwear about a month ago but it might have been from her period. She said that her 

dad didn't say anything - just touched her. She said that she and her mom were talking about her period and her mother asked her if 

her dad touched her. Catherine said that she said yes. 

I concluded the interview by asking Catherine how she was feeling and she said that the whole thing was making her nervous. 

She said that she is not afraid of her dad when asked how she was feeling about him. 

der penalty of perjury, under fi,e laws 

000050 
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SNOHOMISH COUNTY SHERIFF'S OFFICE 
50 ll,t7'z..~ 

STATEMENT F0ID.:'l_~ . • " O~IG I HAL 
Page 2 of2 

I reported back to commissioner Gaer thefacts of the interview with Catherine. To the best of my knowledge and recollections. 

Commissioner Gaer lifted the restraints against the father. 

Subsequently there was a trial in front of Judge Okrent on Monday. November 5. 2012. I Wasn't at the decision. but I heard 

from the attorney for the father. that the father was granted tustody and that the mother has superVised visits twice a week for four 

hours with the children. 

_ - ~·~4_. __ 
- - -""""";-' """""9;' ... :.. -... -- ............ 

- ·_ ·.u 

I hffve read ucl, page of this statement cons/sting of_ pagers). I certify (or de~nder penalty of perjury, under 'he /Oll'S 

of"" ... " of Wa./:!!fl!!.~"'t"'''.t' IN" ... ~-. (l.t''''/~ . 
Deputy Signafure' ~ VietimfWlCness Signature: [vltbA. LL-i?.,(/iZ-I V 
Place Signed: 'b h~; Vt-4-
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Synopsis I PC for Arrest 
(Incl.d~ 1111 c!cn,.nts orfh~ <rimn t"~'lt.d) 

~OUR(,.L: Of'" AlI; r: 

On 10/24/2012 BlllhoUI 1000 hours Theresa 1. Gohar (l211SnS) reponed thaI her) ) year old daughter (known to me, DOB 7/2RI2001, 
hercafter idcnlilicd as e.G.) had di~closcd Ihal she had becn moleliled by her father. Samir A. Gohar (09/01/68). Thercsll reported thaI C .G. 
disclosed that Samir had touched her vagina onc time over the clothing. 

On ) 1/6/012 at aboul 1230 hours C.G. was intel"\'iewcd at Daw~on Place by child inlen'iew specialist Razi Leptich. e.G. disclosed thaI 
Samir touched her "pee pee" with his hand 011 10123/2012. C.G. identified hcr "pee pee" as the part of her body she uses to urinate. C.G. 
disclosed that the tOllthing was ovcr the clothes and lasted for a few seconds. C.G. disclosed that it occurred at Samir's house. which is 
located at 2721 1160. Sf SE #A, Everetl. 

Sal1lit retained attorne), Anna Goykhman, who declined to make Samir' ovailnble for an interview. Anna provided me with a copy of a 
polygraph examination report. Samir was questioned by the pnlygraph c:>caminer about touching C.G. 's genilals. Samir denied touching 
C.G:s genitals, nnd the exam indicated no deception . 

Refommclldatioll 
I am forwording Ihis investigation to the Prosecutor's Office for re,'ic\!:. 
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TIU~'SI'ORT OFFICER: ;,ll.!!.JMr:.L:' '-______ _ O""·'/r.J-:R ·S"'A.If£: PETE~)~ CO.I!I~jCrl': 42BRH3"!6 

OrFlCl::R'S SIG'\·tlTUHE·~~\h II J (~J~I2..=-___ _ -n>1n:: 
£"':R£17. 11"<1 
CIIY. StATE 

) I)ET; PRE<: I CTti I Sl'CC 
OllER: 

f'RF.CINcrISJ'AUO.V: ~ 



State of Washington 
DEPARTMENT of SOCIAL and HEALTH SERVICES 
DIVISION of CHILDREN and FAMILY SERVICES 

Lynnwood Office. MS: N52-2 .20311 52"" Ave W Stc 201 • Lynnwood WA 98036 
OfJin- (425) 673-J/00 • ToU Fm -t- 800-877-)229 • TDD- (425) 67J-Jl02 

Fax - (425) 67J·) 101 

10/30/12 

To Whom It May Concern, 

On 10124112 a screened in child protective services referral was received alleging sexual abuse of 
the child, Katherine Gohar by her father Samir Gohar. There is a current Child Protective 
Services and Law Enforcement investigation in process. 

The Department is recommending that the father have no contact with his children until the 
current investigation has been completed. 

Please feel free to call me with any additional questions. I can be reached between the hours of 
8arn and 5pm and 425-673-3270. 

Child Protective Services 
DSHSIDCFS 
20311 52"" Avenue West, Suite 20 I 
Lynnwood, WA 98036 
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The GAL Martha E. Wakenshaw (CP 148) 
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FtLED 
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SONYA KRASKI 
COUNTY CLERK 

$.NQti0HISH CO. WASH, 

NGV 02 2012 
SONYA KRASKI 
COUNTY CLERK 

SNOHOMISH CO. WASH. 

Superior Court of Washington 
County of 

In re: 

Sarnie A. Gohar 

and 

Theresa I. Gohsr 

ID8clare: 

Petilioner(s), Declaration of 
Theresa gohar about the Gal 
report 1 
(OCLR) 

The guardian ad litem. Martha E. Wakenshaw did not talk enough with me or my children to do a report 

plus a lot of lies and misleading in her report I will respond to everything she said and tell the truth to the 

court: 

First of all [ my children age is wrong in Ihe report it is not six and ten!. Catherine M. Gober age is eleven 

and Matthew K. Gohar is seven. 

I only missed one appointment with the GAL [not appointments!. I did call her many times and left many 

messages and she never call me back. My phone did not show that she left any[ voice mails] like she 

claims.[ E mail messages]l have never contact her by e mail and have asked her to call me or fax or sent 

stuff 10 my home address. I do not have a family ther8Jlist like she claims. ! did take for the kids' sake 

seminar on 71712012 and it was filed with the court on 7123/2012 and [she cluims I did not I8ke it.] 

[I did not give only my mother as a collateral and maternal gnmdmotherl. My mother came to visit me 

after Ihe GAL came to my house. I did not mean for her to get interview like the GAL claims. The GAL 

came to see my house and me and the children as an interview and this was the first time I see her and my 

mother was not suPPOSed to be in the meeting but the GAL asked her about her personal life. 

D6c1aration (DCLR) - Page 1 01 __ 
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£Not sure what she mean by two mid-weekl. The kids sec the father limited time on Tuesday and 

Thursday for three hours only trom Sp to 8pm. They sleep over every other week Saturday from after 

father done with work to Sunday they come back to me. 

[Our marriap: was not ammgedl. He was living in Massachusetts he came to visit and saw me in 

Washington. We were engaged in Washington where I was living with my parents. We were engagement 

for a year and we both fell in love then we decided to gel married. We got married in Massachusetts in 

1999. We an: both from Egypt. I came from Egypt wid! my family. I did not know Sarnir before 1998. He 

was in the USA years before me and my family move to the USA and Samir was staying illegal in the 

USA until he got the green card after we got married. If he told her our marriage was arranged that mean 

he lied to me and was pretending to love me during the one year engagement. 

[ I did not sav what she said that he had a gambling addiction and stayed for hour.;. days and Weeks}. 

He did start to IUlII!ble after he started taking two antidepressant medications at high doses. He did 

gamble every day in the year of 20 11 and C(!me back at night to sleep in d!e house. 1 have told her that he 

left the house for days and weeks and stayed in hotels since the year of 2009 leaving me and the kids 

alone and that was before he does gamble. [I also did not say that he broken his life time vows that are 

sacred) not sure where she got those worde; from. 

(she s.,id of concern is Matthew and Catherine missed school and was tardy in the mother Walch that is 

not true] my kids get sick a lot and they were tardy and absent due to illnesses and it did hawen eyen in 

the father watch. This issue also was addressed by the court. 

I was not threatened by the school and this is misleading. The kids get sick at school and the school did 

send Matthew a lot of times to go home for been sick and I have all the letters from the school nurse as 

record that he have to go horne. So I did not let the kids stay home without a reason before. The only 

different that now when they get sjck eilher I get a note from the doctor or rbe school will send my kids 

home for been ill and also [ get a letter from the school nurse why they want him to go home. Befo~ I 

know fmm court that I need to get a note from a dOdor when kids are sick and because I have experience 

and I know when my kids is sick they hove to stay home until they feel better. Now it still happen the kids 

gel sick and stay home or have doctor appoinlments but now I have a proof they saay because .here is 8 

reason with documents. Again this problem was address and solved with the coun and shQuld not be an 

issue now. 

About my therapist she did wrote a letter to the court about my condition and it was filed on 4/1312012 

[she did not saY like the GAL claims ;$ appropriately anxious and depressed for what she through in term 

of dissolution1- Please look al what my therapist letter she did not said what the GAL claims for what she 
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is through in her tenn of dissolution it is clear iliat ilie GAL say different than what is real in a lot of stuff. 

Also in what the kids say she did the same. 

(She said Mr. Gohar continues to attend Gambler's anonymous] even though he did not bring any proof 

to the court of what she claims. Clearly she docs not have evidence that be do attend. 

When my son told me about the teen that bothered him in Sf. Mary church I did talk with my family and 

husband but iliey told me not to talk about it and I did not know who can help at that time. 

She said that [ Ms. gohar adamantly insist that Matthew was sexually abused on Sunday at the church by 

the Sunday school teacher son] I did not say that. I said what my son told me that a teen bothered him and 

I want to koow who did thaI. I did asked my son about differmt boys to see if he recognizes the one he 

told me about. He said no to all of them but when I asked him about the teacher boy he said yes and he 

was sure it him but I did not insist like she claims playing with words and mislead the court. [She said 

that was a leading. question on ,he mother part]. If it is leading he would have say yes to all the boys I 

asked bim if it is the one but he said no to all boys except one. 

she said [historically. Mr. gohar said that MS gohar is mistrustful and paraooid and chan~ medical 

professional and attorney's freguently because she is suspicious of them). She did not check on that to see 

jf it is true I do not change medical professionals as he claims you can look at the dentisl letter that my 

kids go to the same denliS\since the dentist fix my son leeth. Also my family doctor is the same for years. 

The kjd's pediatrician is the same one until my daughter needed a lady doctor preference recently. With 

llnomers I did not have to use lawyers before my husband file the petition and ) have the right to make 

my choices. 

Sbe said [Ms. Gahor was vety reluctant to have the GAL visit and appeared to be guarded and hostileJ 

When the GAL came we mostly sat around the kitchen !able all the rime. Not sure how J was when J was 

sitting with her at the table. She said [in response to a question about her mother work, Ms. GQhar said 

why do you WIInt to know? Ask her yourself. We were sitting around the table my mom was sitting and 

instead of asking my mom about what work she does. she asked me, I lold her if she want to know she 

need to ask her not me. This is clearly misled. 

She said' said [ we really love him, me and the children, but we need him to be wilh us and protect us not 

leave us behind. We want to be a happy family with mom and dad 10getherJ. I did nol saY that to her in 

the interview. ThiS! was taken from the court declaration 1 filed on 4/10120)2. 

She said [ MS gobar alleges that Mr. gobar tells her and the children she is sick. I did not say that. And 

win Ihis is misleading to the court. J only said that husband lell me J am sick. Site claims that my 

daughter told her she read all the court pleading which is not true. 
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I noticed she look some of my court declaration and put it in the re.port because 1 did not tell her !I know 

my husband can be a vcry good manl when she interview me. 

The GAL claims I did not tell her about the father physical abuse which not true and I said it in the in my 

paper work I gave to her. The GAL started talking about the court and my mom told Matthew to go 

upstairs. 

She took what I said in the court file and put it in the re.port [we don't have a divorce in our Coptic 

orthodox church!.also from the court file she wrote[marriase should be tosether in siek and health in rieh 

and poor in happy and SQrrow times]. 

From the court file again[ I would like him to treat me as a person not an ill person. That really hurt my 

feeling. I have only him. Lived with him for 12 years. 1 am not perfect but I know if be treat me good. I 

will be perfectl check it out in the court file on 31912012. 

The father claims that he called the police for reasons he claim is not true. He called the police and the 

children was awake he told the police thai I need medication. The police talked with me saw the kids that 

nothing wrong and they left. 

The GAL said in her report 'hat [the father did not say that the mother ever physically hurt the children. 

but because of her mental illness). So people without mental illness do hurt the children physically. that is 

not right children should never get hurt physically or emotionally. 

About my work this was taken from the material I gave her. 

She said Catherine denies any abuse from her father is nollrue Cathqine bad spoken in front of me and 

my mom and told the GAL but not sure why 'he GAL do not say what the kids !ell her. This is very unfair 

for my children. 

[The father claims lhat the children school performance went downhill when he left} is not true the GAL 

saw the school awards and that was in my watch when faUcr left in 201 I. They do continue to have 

awards especially Catherine is advances last year and this year also. I am providing some of the awards 

when father was away in 201 J and 2012. 

[The GAL said the children did not miss school since temponuy order is nOllrucl. My kids ge! sick and 
" school itself send them home to me sometimes 08ft! after they go to school and J have a letters from the 

school nurse why they was senl home. 

The fad\er does talk to the kjds about court. Kids have told me that the GAL only asks them questions if 

mom is bad. The GAL is clearly on the father side from the beginning. ShS even told wrong about me in 

her report also wrong about what my kids say. 

I do not want to say anything all she say about my kids is lies. J never veil. we do not go to family 

counselor. 
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She say [Maltm:w have low self-esteem) is no' true. She saw 'he kids ,wice only and made them have 

problems. I am providing a leIter from both my kids school and how they are from the teachers that sec 

them every day not jpst two time and wrote a report. 

About Catherine she put problems that she is depressed anxious totally not true. The court should not 

allow Utese false claims to continue. 

The GAL claims that the father helps her with homework not true. Father stowed helping Catherine since 

he started gambling till now. 

I am not going 10 saY about what she claim my kids say because it is all lies and Ute court allow that to 

comin\le. 

About me she saisll mother did not take for the kids' sake seminar] I did take il in July and was tiled in 

July 2012. 

She recommended the father be the primary care even though the kids told her in front of me they do not 

like dad and want to be with mom, I do not believe anything she claimed about the children since they 

told me and told their school. The GAL is misleading the court and this should not be continued. 

(Attach Additional Pages if Necessary and Number Them.) 

I declare under penalty of perjury under the laws of the state of Washington that the foregoing is true and 
correct. 

Signed 31 _-,C'-'-\j~"""""''''''''Jtt-,---,-__ -" [City] -----\\,I""'J'-f.A..:..-_ [StateJ on \ \ ..-.J-- \ L [Date). 
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SAMIR GOHAR, 

Petitioner, 

And 

THERESA GOHAR, 

Respondent. 

SUPERIOR COURT OF WASHINGTON 
COUNTY OF SNOHOMISH 

NO: 12-3..(10776-6 

GUARDIAN AD LITEM REPORT [ 

Appointment of Guardian ad Utem: 

~®tP\7 
12-1782~ 

Guardian ad litem, Martha E. Wakenshew, M.A., lMHC, WIlS appointed to this case by the 
Superior Court of Washington, County of Snohomish pursuant to RCW 26.09 Dissolution. 

The Guardian ad Utem represents the best interest" of catherine Gohar, age ten, and Matthew 

Gohar, age six. 

Under 3.2 Duties of the Guardian ad Utem Issues ordered to investlgate and report: 

All i~sues relating to the development of ill parenting plan. 

rhe Guardian ad Litem skall also report to the court on any Issues discovered that could affect 

the safety of the childtren). 

Focus of thi$ Report: 

Thi~ is the "first in a series of GAL reports that will make recommendations regardIng a parentIng 

plan that Is In the best interest of catherine Gohar and Matthew Go"ar. " 

Background Information: 

Th~ mother has been largely non-cooperative and has missed appointments with the GAL. She 

" has not answered voicemails or email messages from the GAl. requesting additional 

information. It is hoped that the mother will give her consent for the GAL to speak with the 
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family therapist and authorize her to contact the school regarding the children's performance. 
To-date she hils not taken the For Kids Sake Seminar. 

The father has been wholly cooperative with the GAL Investlgatlon. 

Neither parent, despite repeated attempts, has been able to supply the GAl. with adequate 

collateral sources. The father S<1id that he was so isolated In his marriage that he has no one for 

the GAL to contact regarding his parenting. 

The mother has given only her mother as a collateral al'ld the maternal grandmother has b~n 

Interviewed. 

The parties, Mr. Samlr Gohar and Ms . .Theresa Gohar, were married on January 10,1999 and 

separated on September 19, 20ll. They have two children together; Catherine Gohar who is in 

the sixth grade and Matthew Gohar who is in the second grade. 

The children reside primarily with the mother and the father has residential time with the 

children for two mid·weeks after school and every ether weekend Saturday through Sunday. 

The father alleges that the mother Is mentally ill and hI!! had to set out of me marriage for that 

reason. He stated that they had an arranged marriage and both hail from Egypt. 

The mother alleges that the fathef has a gambling addiction and would often leave the home 

for hours, then days, and then weeks. She repeatedly stated that she still loves the father and 

wants nothing more, but for him to return to the home as her husband and father to the 

children. She has stated that in their culture and religion, marriage is forever, and Mr. Gohar 

has broken his life time vows that are sacred. 

At first, the father petitioned the court for iI legal separation, but has since changed his mind 

and filed for a dissolution of the marriage. 

Of concern is that Matthew missed eighteen days of school and was tardy shaeen days last 

year. Catherine missed eight days of school and was tardy thirteen days. This oc:curred on the 

mother's watch. 

The mother said that Matthew·was being bullied at sthool and she wanted to protect him. She 

did say that she talked to the teachers and scl'lool principal to address this problem and his 

dassrwm was eventually thanged lind he faired better in school. 

ihe father feels that the mother allows the chiidren to do whatever it is rI'U!Y want, and that If 

they want to stay home from sthool, she lets them. The mother denies. The school threatened 

to Invoke the Becca 8i11. 
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So far, this year, the children have been attending school and are reportedly doing well there. 
The mother showed the GAL several awards from school that the children have received. The 

children talked about their homework and getting it done at the home visit. 

Although the father has stated that the mother is paranoid, anxious, depresU!d, and delusional, 

her therapist haJ stated that slie is not paranoid and delusional, but is appropriately anxIous 

and depressed for what she is going through In terms of the dissolution . . 

The father has stated that the mother will not leave the house because of her delusions of 

danger, however the mother doti attend church, does the shoppin& and has even volu.nteered 

in the school classroom. 

The father admits that he had a gambling addiction and was "very sick. n He rt'!ported that he 

has been In recovery from mls addiction and is now in a much better mental state. He 
continues to attend Gambler's A.nonymous . 

Mr. Gohar talks of a time that his wife was paranoid In his eyes and believed that her son had 

been sexually abused at church. He believes that his wife a$ked Matthew leading questions 

until the child admitted that he had been abused. The child was not taken to the doctor and the 
police were not called. There are no Child Protective Services reports In the court file. 

Ms. Gohar adamantly insiSts that Matthew was se)(ually abused on a Sunday at church when he 

was three years old by the Sunday school teacher's son. She said that she .• sked Matthew if 

Uthat was the boy who did it,» pointing to the teacher's son and Matthew. said yes. Clearly, that 

was a leading question on the mother's part. 

t 
Historically, Mr. Gohar said that Ms. Gohar is mistrustful and paranoid and changes medical 

professionals and attorney's frequently beeause she Is suspicious of them. 

Ms. Gohar, was very reluctant to have the GAL do a home visit and appeared to be guarded and 

hostile and the beginning of the'home visit. In response to a question abc)lIt her mother's work, 

Ms. Gohar said: "Why do you want to know? ASk her yourself." 

As the home visit progressed and the maternal grandmother arrived,. Ms. Gohar warmed up 

very slightly and tried to engage as best she COUld. She appeared quite depressed. 

MS. Gonar stated that it was around 2009 when the father kept leaving her and thE! children. 

She was upset about thiS, bl.lt said: "We really love hIm, me and the children, but we need him 
to be with us and protect us not leave us behind. We want to be a happy family With mom and 
dad together." 
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Ms. Gohar alleges that Mr. Gohar tells her and the children that she is "sick." The children deny, 
but Catherine said she has read all the court pleadings at her mother's home and was dismayed 

and upset to find out that her father thinks her mother is "crazy." 

Since Mr. Gohar belan taking anti-deprem1nts about iii year 880 she sei~ that he became a 

different person. "I know my husband can be ill very ,ood man. When he started to change, I 
tried to help him, but he keep saying to me that I am sick and can't help him." 

Ms. Gonar said that the two things she cares about in her lif@ ire her husband and children: It 
was evident that the mother loves the children and still harbors love for her husband despite 

the litiaation. She wants to stay married and hav~ Mr. Gohar return to the home. 

In response to the children's poor attendance at school, Ms. Gohar did admit that she lets the 

children stay home even if they just have a cold or they don't fee! well. She said that if they feel 

better she may take them to school late. 

Ms. Gohar alleges that Mr. Gohar was emotionally abusive to hef, and cited the fact that he 

called her "slck" and left the home frequently. She does not allese physical abuse or any abuse 

of the children bv the father, but said that he neglects their feelings and doesn't understand 

them. 

Ms. Gohar and the maternal grandmother both talked about the court case In front of the 

children at the home visit until the GAL interrupted them and asked them to stoP. The mother 

and grandmother sent the children upstail'$ to their (ooms and then continued to talk about the 

ca$~. 

Both mother and grandmother emphasized the fact that their church does not believe in 

divorce and that what Mr. Gohar is doing Is wrong and against God and their faith. NWe don't 

have a divorce in our Coptic orthodox church." The mother said: "Husband told me that I am 

sick and he doesn't want to live with me even if I am sick In marriage should be together in 5k:k 

and health In rich and poor in happy and sorrOw time. H 

Ms. Goh"r said that she still loves Mr. Gohar. She said: NI would like him to treat me as a 

person, not an ill person. That really hurt my feelln8. r have only hIm. Uved with him for 12 

years. I am not perfect. but I know if he treat me good, I will be perfect.~ 

The father alleges that the mother ha:o been physIcally and emotionally abusive to him and that 

he h,d to C<l1I the pollee three times since November of 2008 when they moved into their own 

house. There are no actual police reports in the court file. 

4 
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The father said that he first called the police at one In the morning when his wife lost control 

and started destroying the house by pulling curtains and breaking the frames_ He said that the 

children were sleeping during this time. 

The second time rhe father called the police was in July of 2009_ He said th~t his wife hit him 

while sleeping and then tried to hit him again so he called the police, but did not file a report. 
He saki thitt he left home that night and that Ms. Gohar called him all night to come home. 

Thankfully, the Children were also sleepins during this time. 

t 
The third tIme the father called the Police was in November of 2010. He said that Ms. Goher 

decided to take the children and leave after a fisht, but then she came back at three in the 
morning and acted like nomlns had happened. 

The father said that he has endured the mother's abuse for years. He did not say that the 

mother has ever physically hun the childre'n, but that because of her mental illness she is not 

able to parent the children w~lIlInd should be ordered to take parentfng dasses. , 

M$. Gohar presents as extremely mistrustful, shutdown, and depres~d. She said that she tried 

tlklng medtcatlon because Mr. Gohar wanted her to and she wanted to be a good wife. She 
said that she had bad side effects and stopped taking the medir::ine. • 

Ms. Gohar has worked at T8CO Bell prior to her marriage to Mr. Gohar where she was an 

assistant manager. She has also, In the past, worked at Walmart. She is currently a stay-at­

home mom. 

The mother explained that the children don't want to 80 to their father's apartment and spend 

time with him. She stated that her daughter came home crying from her dad's home because of 

his emotional abuse to her. catherine denies any abuse of any kind from her father or mother-. 

Ms, Gohar sees a therapist at Group Health. The therapist, Ms. Regina Hug9, M. Ed., LMHe, 
LMFT, stated: "Ms_ Gahar has been diagnosed with depression and anxiety, Including 

generalited anxiety (in the form of worrylna about different things) and also obsessive 

compulsivs disorder (in the form of moderate ge"" phobia, e.g., she might wash her hands ten 

times per day). There is no evidence or diagnosis indicating paranoia or delusions. Though some 

of her worries are beyond the normal level, they are all grounded in rational concerns." 

The therapIst reported that the mother disclosed controlling behavior that sounds like 

lIerbal/emotional abuse at times perpetrated by the f<lther. She said that Ms_ Gohar, "from her 
own account," appears to be a devoted and competent mother, e.g. doing a good job of 

advocating for her son when he had problems at school. 

000021 

5 

900 'J s~Ja SHSa ¥/'i Bt: 11 I ~l Z IOl-60-AON 



. ; 

' .. 
" ~ \'f: 

. ," .. 

---,_ ._._ ......... _ ..• -.... ... .. ~.~--------~-- . .... .. 

12-1 7828 

Ms. Gohar denies using drugs or alcohol. She said on her GAL form that her spouse has used 

physical force against. her, but would not admit or elaborate on this on interview. She Is not 

currently afraid that her.spouse will physically hurt her. She is concerned about the children's 

emotional safety with the father. 

I 
Historically, Ms. Gohar, has been the primary caretaker of the children and Mr. Gohar has 

worked. Ms. Gohar said that the father doesn't do much with the children and that is her who 

takes care oftheir needs. 

In regards to a parenting plan~ the mother said that the father can see the children every day 

from·5:p~~. to 8 p.m., but she WCtnts no "sleepovers.1I She would like sole decision-making. 

In terms of the father's strengths, the mother said that he can provide financial support. In 

regard to the father's weaknesses, the mother said that he treats the kids bad and tells them 

bad words and confuses them. NHe doesn't listen to the kid's feelings and needs. He doesn't try 

to help th.~m in any trouble they have and he 'can be in the way of their 5uccess." 

In regards to discipline, Ms. Gohar stated that she teaches the children right from wrong. "1 

make sure they understand me and try their best." "Their dad use that they have to d.o what he 
teU them or bad things will happen and that give them fear. H 

Mr. Gohlr Is the owner of Don's Restaurant and works 8 a.m. to S p.m. Monday through 

Saturday, with Sunday off. He has some flexibility in his work schedule and ~ften picks th~ 

children up before 5 p.m. on Saturday. 

Regarding his medical history, Mr. Gohar said that he has depression which he Is being treated 

for. He takes anti-depressants. He said that his wtfe has mental problems and a history of 

mental illness including past suicidaHty . 
v 

Mr. Gohlr denies drinking. using drugs or s~oking. He feels that he could not work with his 

wife and a trained mediator because: "Sl'Ie mentally unstable and can never have normal 

conversations.H 

~ 
Mr. Gohar'has concerns about the children's emotional and physical safety when with their 

mother. 

Even though Ms. Gohar has historically been the stay-at-home mother, the father said that she 

has always been mentally ill and that before he started gambling, he was the only person 

helping the children with everything: "eating, shopping, school, church. I mean @verythlng." 
.. 
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In terms of a parentins plan, Mr. Goher feels thet the children should be with him all the time 

until th~ mother takes medication and gets help. "You can not have a normal talk with the 

moth.lr She is • sick person.". .' 

In terms of his own strengths 85 a parent the father stated that he loves his kids more than 

anythf~- He said that he is "strong. smart, educated, normal. I can make sure they will have 

happy lormalllve.1I . 

In terms of the mother's strengths and weaknesses the father said: "NONE I She Is a SICK 

p.~nl . 
The fatrer is concerned that the children have no friends and no family and no church. 

"Nothing but computer games and a sick mother." . 

Mr. Go~ar stated that since mOVing to W .. h;nlton~ they hove ·be.n In isolation from his people 

Including her (the mother's) family. 

Mr. Got,ar stressed the need for. mental evaiuation of his wife. He said that her mentallllne .. 

was unCler conuol when she took medications for Bipolar Disorder. He said that when their fir'st 

child, dtherlne, was born the family had some help. Mr. Gohar said that he wasn't nice to the 

mothe at this time, but then he changed. 

The fat er said that he can manage the children and that the mother cannot manage the 

childre because of her mental Illness. He said thet she doesn't trust anyone and is paranoid. 

He said that the mother deprived him of sleep and physically abused him. 

Mr. Go Ir reported that the mother believes people are recording her and that there are 

con5Pir~cies against her. He said that ~he doesn't understand reality. When they bought their 

house, the mother allegedly thought that a stranger was sleeping in the house. The father said 

that tht~ was a terrible experience - buying the house. f 

In febrLary of 2012, the ~ather said that he left the house for two weeks because he had to get 

away fr~m the mother, but he missed the children, so he came bar=k. He said that it was then 

that helstarted gambling and ifbecame an addiction. Mr'. Gohar said that with the help of 

counseling and Gambler's Anonymous, he hasn't gambled for nine months. He said that he is 
I . 

very conservative with money. 
I 

Mr. Go~ar is concerned that the children eat fast food when with the mother. The mother' says 
I 

the sal'l?f! of the father. Th e children repol't that they aat a variety of foods and that each parent 

preparJs food for them. Matthew is quite overweight Bnd catherine appears to be 

unde~eTght. ~ 
I 

I 
i 
i 
i 
l , 
I 
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The fat er believes that the mother asked Matthew leading questions abourthe alleged abuse 

that 0 ·urred at their church when Matthew was about three yeilrs old .·The father said that the 

mothe asked Matthew "who hurt you?" even though Matthew said he was fine. 

Alleged y the mother said to Matthew and the father that he was taken bv a stick in his anus. 

The chi d was not taken to the doctor and there Is no medical evidence, CPS report, or 

disclosure by the chUd to support this. . 

Mr. Go~ar reported that In Sept.mb.r of 2011, hel.ft the family home and rented an 
apartment. He said that he had become depressed and that fife had no meaning. He said that, 
at that lime, he used to help the children with homework and that when 'he left their 

perforiance In school went downhill. , 

To the rother'S credit, the children have not missed school since tempo~ary orders were put in 
place. 

Mr. Go~ar reported that Ms. Goha!' tal~ to the chUdren about the court case. On Interview of 

the chil(jren, this was found to be accurate. . 

Mattl'lefl Gohar is seven yearS old and in the second grade. He attends Discovery Elementary 
School. stthew presents as very verbal and somewhat anxious. He appears to be distressed 

by the eparation of his parents and feels loyal to both of them. 
!. 

MattheY' reported that he mostly Uve5 with mom and that It's good ther~ because mom likes 

playing ~ames. He said: IIsomettmes she cooks food. Sometimes she bums it. Dad makes 

pa.ncak~5." 

M atthe~ said that he re~lIy doesn't have friend. an d WI. ob.eNed at the ";othe( s home to 

play by r..imself. Regarding his mother, Matthew said: "in my mom's she gets nervous and 
yells ... tells me to go to my room. Mom Is frustrated about court stuff. She's just frustrated and 

nervouJ." 

These Je not typical words used by a second 'grader 'and it calls Into ~uestion whether he has 

heard tre mother use these words herself to desc.ribe herself or whether someone else has 

talked to him about the mother. At any rate, there is a sadness and despondency to Matthew. 

MattheL said that his mom veils a lot. He said that they all go to a famify counselor and talk 

about hbw frustrating court is. j 

Matthel reported that they went swimming this summer and had gone to the beach recently 

with hi mother. He said that he likes basketball, but "I'm terrible at it in real life," and generally 

seeme to demonstrate low self-esteem. He did say that "['m good at doing trlcks.H 

s 
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Matthew reported that mom's house Is dirty and that his dad doesn't put him In his room like 

his mot~er 'does. He said that what he doesn't like about mom's is that s,he gets frustrated and 

that hellikes dad's better.' . 

Since Matthew ta\ked so much about court, the GAL asked him what he ,thought court was. 

Matthe~ answered: "Court is when children are not allowed in' court because the judge and 

people re there. My mom's judge Is really mean. He tells orders. 'the judge aJmost decide that 

we sta with our d~d for two weeks~ but then he changed his mind.H 

. Matthe is privy to court matters and has said that his mother talks about court with him and 

Catherl e. Catherine confirms. This Is an abusive use of conflict on the mother's part. 

i 

catheri e Is eleven years old and in the sixth grade. She attends Voyager Middle School. 

catheri e presents as articulate, anxious, and depressed. She Is quite obviously dl~tressed by 

the cou case to which she is privy from her mother. 

Catheri e said that she, and her brother, and her mother go to family counseling and that her 

mother thinks she should go to individual therapy, but won't let her beciluse she "doesn't want 

it in au records." 

Catherje stated: *My mom tells me most of everything ~bout court - she doesn't want me 

c1ueles .N 

She sai that her parents split up about a yelr ago and she was not surprised because there 

was so tUCh fighilngand her father would leave for a hotel for a day or a. week. "I missed him.· 

Catherl~e said that her father Is the one that helps her wjth school work. She said that she was 

behind in school, having missed a lot under the care of her mother. She said that her father 

helped her learn everything to catch up in a two month period and then, "1 ended up the 

smarteJt person in fourth grade!7 ' 

When Jked what she thought court Is (given the fact that Catherine said her mother nad told 

her aU1bout it), she answered: "Mom told me court is supposed to sort out problems or If 

there isla criminal to catch him. Court Is trying to sort out the divorce. They already take $4500 

each month from dad. My mom was supposed to get a job, but she's sleeping a lot which is sad 

becausishe missed job calls. My mom doesn't have a job." 

In rega S to her father's apartment, Catherine said that she has 'a lot of trouble sleeping there 

and thar 'he's one of those people who can't sl.ep. She lays awake and w?rrie,. . 

Catheri e said that if she gets in trouble with her mother or father they scream at her. She also 

said th her mother will frequently send her and Matthew to their room. f 
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cather e reported that her mother thinks she can watch Matthew but he hits, screams, and 

slaps h r. ' 

Cathe+e said that she likes soccer and basketball. She likes swimming. She said that 
sometlres when she comes home from school, she has to walt outside for her mother to come 

home ecause she is often at court. 

Cathel'l e reported that her mother gets very very mad at times and says: nr can't take It 

anymo e.1I When her mother reads the court papers she asks catherIne to help her. She.sald 

that th y stopped soing to church b~ause her mother is busy with court. 

In regaldS to her mother, catherine stated that: "My mom doesn't want any divorce. My mom 

doesn'1like It that we can't move. She wants to move out of state. She would like to move back 

to Mas5a(;husetts. My mom doesn't have any friends here." 

Catherile said that her mother told her the GAL was there to lo~k at the ~OU5es and see which 

one waf. better for the children and then put them there. catherine was worried that the GAL 

could take her away trom both of her parents and put her in a foster home and It is suspected 

that thi~ fear came from her mo~her. She asked the GAL what jf she felt h~r mom was crazy and 

her dad was crazy. then what? 

catnerihe said: "1 ~aw th@'court papers - mom let 'me. Dad said my mom is crazy and paranoid. t 

was m d at dad. Mom's not crazy. She sometimes has 8 sad depression from being In the court 

thing." 

In rega d to h~r parent's fighting, Catherine stated that. most of the fights, historically, were 

about er father wanting to go back to Egypt to take care of his mom. He~ mother didn't want 

her fatlier to "run away." 

cather~le stated: "My mom says dad really really wants me and would do anything to get me 

even cjl her paranoia." "My mom said it will end in November (the court matter). 00 we stili 

have tJ 80 to courtr (meanlnc her and Matthew testify). 

summjry: ' 

Clearly,1 both Catherine and Matthew are the victims of an extreme abusive use of conflict on 

the pa of the mother. 80th children have stated that she has talked to them about the court 

case an it waS a strong theme in both of their interviews, especially Catherine's Interview. 

Both c ildren present as confused, depressed, and anxious and could both benefit from 

intensi , individual psychotherapy. 
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It 15 uncbnscionable that the mother is permitting her eleven year old di:lughter to read the 

COl.lrt d1cuments and pleadings. The daughter has become so fearful that she was worried that 

the GAJ might take her away from her parents and put her in foster care. . . 

Matthe has the Idea from his mother, that the judge Is "meln. " He Is f~arful of the court and 

has 8 sewed understanding of how the court Is Involved in his life based on what his mother 

has tol him. 

The fattper admits that he had a history of depression and wa5 "not nice, N to his wife early on In 

the marlriage. He admits to a 8ambling addiction that is now being treated. He presents as 

som~at depressed. 

The mo her presents as extremely suspicious, guarded, and depressed. She had almost no 

Inte on with the children at the home visit. She was unwilling to provide release of 

inform±'on for the GAL to speak with her healthcare providers. She was not forthcoming with 

the chll~ren's school information. . 

Impllca Ions for parentinS. • 

Both PJents should have a psychological evaluation to aSieS$ their functioning and the 

Becaus the mother has not taken the For Kid's sake Seminar and has engaged In the abusive 

use of cbnflict, the childl'@n should spend more residential time with their father to ensure meir 

.emotiOf~la, safety. 

It is ree mmended that Mr. Gonar be the primary residential parent with the mother having 

reslden at time with the children every other weekend and one mid-week visit. The mother 

ShOUldie prohibited from sharing court information or discussing adult matters with the 

childre . If she c.ondnues to engage in OIn abusive use of conflict, visits should be professionally 

supervi ed with the children. 

Recom endations: 

1. Mr. ohar to be the primClry residential parent. 

2. Ms. ohar to have residential time with 'the child ren every other weekend from Friday after 

school tntll Sunday at 6 p.m. and every Wednesday from after school unt~1 7;30 p.m. 

3. Catherine Gohar to participate In indivlduai therapy with a provider approved by the GAL 

who is overed by the medlc:allnSl,lranee. 

4. Ma ew Goher to participate In Individual therapy with a provider approved by the GAL who 

is cover d by the medical insurance. 
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5. Ms. ohar to tlke the For Kid's Sake Seminar Immediatery. 

6. Ms. ohar to participate in it psychological evaluation with Dr. Edward Schau (206-365-3808) .• . 

7. Mr. oharto participate in it psychological evaluation with Dr. Edward Sch;:lu (2()6.36S-3808). 

a. The other to refrain from discussIng the court case with the children. 

9. The IIdren to <:ontinue in family therapy with the mother .. 

AL to review the case progress and report bad< to the court In sixty days. 

October 1,2012 

. Wakenshaw, M.A., LMHC 
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LAw OFFICE OF ANNA GOYKHMAN, LLC. 
BANK OF AMERICA BUIlDING 

1604 HEWnT AVENUE. SUITE 301 • EVERETT. WASHINGTON 98201 
T: (206) 226-7996 ··E: ANNA....GOYKHMAN@YAHOO.COM 

October 30, 2012 

Snohomish County Sheriff's Office 
3000 Rockefeller mJs 606 
Everett, WA 98201 
Phone: 425-388-6374 
Fax: 425-388-6300 

Snohomish County Prosecuting Attorney's Office 
Special Assault Unit 
3000 Rockefeller MS 500 I 
Even:u. WA 98201 
Fax: 425-388-6360 

For settlement J1II1'poses o;,ly 

RE: JlllleStlgatioll o/SmnI"GoIuJ" DOB 9-1-1968 

Dear Detectives and Deputy Prosecuting Attorneys: 

I have been retained by Mr. Gohar. who ] understand may be the target of an 
'.investigation concerning an allegation of abuse. He adamantly denies any wrongdoing. 

Please (;ontact me prior to making a decisioo about whether you believe there is 
probable cause to believe a crime has been committed, and about whether or not to charge my 
client with any wrongdoing. I would appl1!Ciate an opportunity to discuss this case with you in 
greater detail and open up some dialogue prior to any final decisions. I would like to make sun: 
that your department considers evidence from people other than the mother of the child who is in 
the middle of a very contentious dissolution and parenting plan proceeding and is motivated· by it 
to make false allegations. I want to make sure that I do everything possible to help you make a 
fullY'infonned decision in this case, 8 decision that clears my client's name of the vicious and 
false allegations. 

Of course, in addition to that, you are hereby advised that Mr. Gobar is more than wiiling 
to make himself available should his Presence !xi needed at any 'regularly scbeduJcd court hearing. 
I also have a pJanned vacation coming up, so please cOntact me in advance of setting hearinss: 

You also should be aware that I have advised Mr. Golulr. pursuant to my rego'lar policy, 
to invoke ills Fifth and Sixth Amendment Rights. He will not waive these rights outside my 
presence. Mr. Gohar will gladly cooperate with your investigation, as long as all contact be 
directed through my office. 

10-31-1' ;)1\'55 RCVD "'Oo9l12!'l ' . 
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Please call me with any questions or concerns. I look forward 10 hearing from you. 

Sincerely, 
LAW OFFICE OF ANNA GOYKHMAN, LLC. 

~ 
Attorney at Law 

: . 
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11/07/2012 WED 13: 15 FAX 425 252 5793 Oloane Law 1lI0D1/009 

lilll 12-17828 

'Ib: Detective Tyler Quick 

Fax: 425-388-6300 

Samlr Gohar Polygraph 

ANNA GOYKHMAN 
ATTORNEY AT LAW 
Bank of America Building 

1604 Hewitt Ave, Ste 301 

EVERETT, WA 9B201 

206-226-7996 

From: Anna Goykhman, Attomey at Lew 

Pages: 7 

Date: 11(712012 

cc: Fire; 

o For Review CJ Please ean.nent· 0 Please Reply [J Please Recycle 

Detectlve, 
Please find atIacI1ed the polygraphs materials sha.mg my dienl was nol attempting decepllon when 
answering questions about these allegations his ex-wtre is bringing, . 
Should you have any other questions, please do not hesitate to call me or email me. Mr. Ball will also 
provide cI1arts, directly to your own polygrapher, should the poIygiapher want to see those. 
If you wouldn't mind letting me know when your investigation is complete, I would be grateful. 
Sinoer9ly, 

Anna Goykhman 

' . ', 

11-08-12. 14 : 52 RCVO 
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11/01/2012 WED 1],15 FAX 425 252 5793 Oloane Law 1210021009 

. 12-17828 (S @ [p )] ~ber7, 2012 ' . 

This fax message and any accompanying attachments contain legally privileged or . 
confidential information. If you arc not the intended recipient, you are hereby notified that 
taking any action based upon the infonnation contained in the e-mail or attachments, or 
any dissemination, distribution or copying of this e-rnall or attachments, is strictly 
prohibited. If you have received this fax in error, please permanently delete the original, all 
copies and printouts, and notify my office immediately at the above telephone number. 
In other words, don't make me come over there... . 

. • Pege2 
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Theresa's psychological evaluation 

(CP 177, 208) 



Plintal).i ntailillg 
12349 Roosevelt Way N"E, #101 
Seattle, W.-\ 98125 

EDWARD]. SCHAU, PH.D. 
S ecolldary 
9926 271 st St. N .W., 
Stanwood, WA 98292 

Phone: 206-365-3808 
Fax: 206-367-4115 

edwardschau@msn.com 

PSYCHOLOGICAL ASSESSMENT OF MS. THERESA GOHAR 

This psychological assessment of Ms. Theresa Gohar follows upon referral of Martha 
Wakenshaw, M.A., LMHC. During the evaluation, various documents were provided to this 
evaluator for review. They included the GAL Report of October 1,2012, five Declarations of 
Theresa Gohar, ranging from 3/26/2012 to 10117/2012, the Final Parenting Plan (12/3/2012), and 
Declarations from Theresa's psychiatrist and her therapist. 

The psychological tests which were administered included the Minnesota Multi-Phasic 
Personality Inventory-2 (MMPI-2), the 16PF, and the Millon Multi-axial Inventory III (MCMI­
III). These instruments are widely used psychological tests. They are considered to be valid 
indicators of individual adjustment and personality. They are particularly useful in identifYing 
potentially problematic areas of functioning. Certain patterns of scores can also be indicative of 
personal strengths. In this sense, the 16PF can be especially helpful because the traits referred to 
are commonly found in normal populations. 

Each psychological test yields a number of diagnostic scales, which are generated from the 
examinee's answers to questions. The answers are statistically compared to clinical populations 
so that a chart may be generated to represent the mental and emotional status of the examinee as 
compared with these populations. The tests also have scales that reflect the test-taking attitude of 
the examinee. That is, they indicate whether a respondent was able to be candid in 
acknowledging any emotional concerns or, in contrast, guarded against revealing such concerns. 

Interpretations from these tests are useful in generating hypotheses about personality style, but 
may not be used by themselves to establish the presence of specific disorders. The purpose of the 
interviews and review of pleadings is to solicit information as a complement to testing results. 
Hypotheses about personality are thus weakened or strengthened. This is based upon my clinical 
judgment. Given that impressions about personality are hypothetical, they are necessarily 
probabilistic in nature. The Parenting Evaluator/GAL may use this assessment as one of 
mUltiple sources for investigating and understanding essential custodial issues, e.g., parenting 
capacity, truthfulness, ability to cooperate. 

Social History (as reported by Theresa) 

Early History 

The purpose of a social history is to give context for the interpretation ofthe results of 
psychological testing. People talk about themselves through the testing. The social history is not 
intended to be comprehensive and absolutely thorough. It is intended to provide a template. The 



test results tell part of a story. Life history is another aspect of that story. Comparisons are made 
with other sources of information. Consistencies are noted and inconsistencies are explored. 

Ms. Theresa Gohar was born and raised in Cairo, Egypt. She is the middle of three daughters. 
She has a sister about 18 months older and another seven years younger. Theresa and her sisters 
were raised by their natural parents. Her mother was a homemaker who also worked at times as 
a bookkeeper for the government. Her father also did accounting-related work. 

Theresa described her parents as attentive to their children. "My dad would talk with me ... he 
would sit and talk." Her mother would shout at the girls ifshe was upset. There was no physical 
discipline from either parent. "Our culture is very polite." Theresa described a generally 
positive upbringing. "My dad would work two jobs ... it was fine." 

Theresa denied any history of significant trauma when growing up. The family is Coptic 
Christian Orthodox. They attended church frequently. 

Theresa attended private schools until high school. She was not involved in activities through 
school. However, she was involved in church-related activities in the summer, especially crafts. 
Theresa said that she obtained good grades. "They were good enough for a real college." She 
graduated from their equivalent of high school in about 1996. 

Theresa was only able to go to college for a couple of weeks. She was excited about college. 
She said that her dad was encouraging her to be more independent. She started to commute to 
college. It was at this time that her family informed her that they had won a visa lottery to come 
to the United States. She had to drop out of college. "We had to come here." At first, they came 
to California, staying with an aunt. Theresa did say that she could have stayed in Egypt. An 
uncle invited her to stay with his family. She really didn't want to leave Egypt. However, she 
didn't want her family to leave without her. Theresa travelled to California with them. 

The family stayed in California for about six months. "We couldn't find work." They came to 
the Seattle area to live with a family until they could get work. Her father found employment. 
She and her older sister also got jobs. Theresa took a job at Taco Bell as a cashier. She was 
there for about a year, rising to Assistant Manager. 

As for work, Theresa said that she later worked at Samir's restaurant in Boston. "He wanted a 
woman next to him." However, they used to fight. She said that Samir wanted her to work 
harder and faster. From her perspective, he should have been pushing some of the other "girls" 
harder. "It was kind of stressing." Theresa is currently looking for employment. "When he left, 
I looked for work." 

Relationship History 

Theresa grew up in a culture in which dating was not encouraged. "We didn't talk to boys." Her 
first boyfriend was her husband. Theresa met Samir at age 19. "His friend lived here." Samir 
talked with her family. Her sister was already engaged. Theresa felt fairly independent. She 
had her own car. She said she was the first in the family to get one. 
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Theresa felt herself falling for Samir. "He felt like a soul mate ... it was like God sent him to 
me ... I fell in love with him." The engagement lasted for a year. Samir would visit Theresa on a 
regular basis. At the conclusion ofthe engagement, Theresa moved to Boston. Her family was 
able to come to the wedding. 

Theresa and Samir fought on occasion. However, there were positive times as well. Theresa 
went to church. She said Samir did not want to attend with her. "He would say, 'Go to church 
by yourself. '" However, after Katherine was born (July 2001), he started to go to church with 
her. They were good friends with two other couples. They did things together. 

The pregnancy was fine, but the delivery was difficult. It was not as much of a problem when 
Matthew was born in 2005. 

Samir sold his business in 2007. They moved back to this area. Theresa said that they had 
frequently fought about returning to this area. When the time came, she actually resisted. At 
first, they stayed with her parents. They then got an apartment. She said that Samir made 
decisions on his own. For example, he got an apartment. Theresa was unable to see it until after 
he had already lined it up. Similarly, Samir bought Don's restaurant in Marysville without 
involving her. As for the apartment, she said that this was difficult for her. "I like clean, I like it 
nice, organized. I am totally opposite of him. I learned this at Taco Bell." 

Theresa said it went well enough here for a while. She was seeing her mother frequently and 
was able to help her sister. "It was totally fine." 

Theresa said that Samir was talking with her family about her, that something was wrong with 
her. "He said I had to take medications. He talked to everyone about me. He took me to a 
psychiatrist. With the doctor, he would keep talking." Theresa told the doctor she was not doing 
any of the things he was accusing her of doing. 

Recent History 

No attempt will be made to retell all the events of the past few years. Theresa's rendition of 
what has happened is described in declarations and related materials. 

Test Results 

The results ofthe Minnesota Multi-phasic Personality Inventory-2 (MMPI-2) for Ms. 
Theresa Gohar are difficult to interpret. Fortunately, despite English being her second language, 
it appears that she understood the questions. This can be determined from the validity scores. 
However, the pattern of results on the validity scales indicates that Theresa is trying to present 
herself in an improbably favorable light. This is often the case in child custody related 
situations. In any case, Theresa denies having even minor social faults. She presents as 
someone who is trying to project a picture of adequacy and control. It is likely that Theresa 
lacks insight into herself. 

3 



There is no obvious psychopathology evident on the psychological testing. Theresa does not 
present as depressed, anxious, or angry. She has high self-esteem. Theresa trusts her judgment. 
She comes across as someone who is comfortable around others. She is not the kind of person 
who will keep others at a distance. Having said that, Theresa may have difficulty achieving 
depth in a relationship. 

The picture Theresa presents is of someone who is not bothered much by what others think about 
her. She has a strong sense of self-righteousness. She sees herself as reliable and dependable, as 
someone who is willing to accept the consequences for her behavior. Theresa is likely to be 
assertive in pushing her point of view. There is also a sense that there is much by way of strong 
feelings being bottled up inside. 

The results of the 16PF appear valid. Similar to the MMPI-2, Theresa presents herselfas 
outgoing and warm. She is the kind of person who will be comfortable initiating contact with 
others, including strangers. She views herself as accepting and trusting of others. Theresa is a 
practical, down-to-earth sort of person. She is going to tell you what she thinks and feels. Any 
failure in a relationship is unlikely to be processed as reflecting poorly on herself 

Theresa presents as emotionally stable, as one who feels good about herself. She seems patient 
and relaxed. She enjoys working with others. Theresa is not the kind of person who wants to go 
out on her own and rely only on herself. She is also the kind of person who prefers to avoid 
conflict. Having said that, Theresa has fairly clear ideas about right and wrong. She is not the 
kind of person who is going to tolerate much by way of disorder in her life. 

The results of the Millon Clinical Multi-axial Inventory-III (MCMI-III) have the same 
validity concerns as the MMPI-2. Theresa appears to be trying to present herself in a very 
favorable light. 

Theresa has fairly positive feelings about herself. She views herself as devoted and hard­
working, the kind of person who will work before play. She appears to have a strong sense about 
morality and ethics. She will expect as much of others as she does of herself. Theresa may be 
rigid in holding to her perceptions of reality. She is more comfortable when there are clear rules 
and expectations. 

Again, Theresa has fairly positive feelings about herself However, there is a sense that she 
needs somebody nearby to rely upon. Such a person would be relied upon for advice and 
reassurance. Lacking such a person, Theresa is likely to feel fairly helpless and alone. Theresa 
may have difficulty at times interpreting what is going on around here. In turn, she may be more 
prone to see the negative before the positive. 

Assessment 

I met with Theresa on two occasions. As noted above, Ms. Hino was present for the second visit. 
Subsequently, Ms. Hino and Theresa met together without my presence. On each occasion, 
Theresa was alert and well-oriented and responsive to questions. There was no indication of . r;:/ 
obvious emotional or cognitive disturbance. -- - -~ 

4 



The psychological tests are generally consistent with one another. Theresa presents as 
emotionally stable. She has high self-esteem. She denies being depressed, anxious, or angry. 
There is also a sense that Theresa is trying to present herself in a favorable light. Again, this is 
often the case in a child custody situation. Having said that, the presentation with Theresa is 
stronger than most others. The picture she presents of herself is of someone who is comfortable 
around others. It would appear that she needs someone close by to rely upon. Theresa is a 
practical, down to earth sort of person. She perceives herself as dependable and reliable. Theresa 
is trusting of others. On the one hand, Theresa prefers to avoid conflict. On the other, there is a 
fairly self-righteous quality about her. A challenge for her is that she may have a tendency to see 
the negative in what is happening around her. Theresa prefers clear expectations and may be 
fairly rigid in holding to her perceptions of reality. Theresa is the kind of person who will tell 
you what she thinks and feels. She may be fairly assertive in expressing her point of view. 

The psychological test results are best understood in the context of Theresa's life story. By her 
account, she had a very positive upbringing in Egypt. Theresa was raised in a supportive family. 
She did well in school. The family is Coptic Christian Orthodox. Theresa was very involved in 
her church. Theresa's positive feelings about herself are rooted in her upbringing. Theresa's life 
was turned upside down when her family won a visa lottery and came to the United States. 
Theresa had just begun college. She was beginning to experience some independence. "We had 
to come here." It would appear that Theresa was totally dependent upon her family for emotional 
support. She did obtain ajob, working for about a year at Taco Bell, becoming an assistant 
manager. 

Theresa had not dated before meeting Samir. Theresa met Samir when she was age 19. She is 
many years younger than Samir. This was not an arranged marriage. However, Samir did seek 
out the permission of her parents for him to begin a relationship with Theresa. She says that she 
fell in love with him. By her account, the marriage went weB for a time. Still, she did not like 
working with him. From her perspective, he pushed her too hard. It was stressful for her. They 
fought on occasion. She recalled one incident in which he took the garbage and threw it over her 
head. She called 911. She was not supported in this by h~r priest. Samir was veryangry-tllatslle- -
made the ~__ _o__ 0 - 0 _ _ 0_ _ __no -- - .. -- .-- -- - ---- - -----

_Samirinsist~d that _Theres~~~ PsY£h<.?_~o~~~ell?' She went to counseling and was diagnosed 
with obsessive-compulsive disorder. "I was picky. J don't like dirt. 1 was trying to be protective." 
She took Celexa. "It really did help." Samir insisted that she go to a psychiatrist. She was put on 
Seroquel. Theresa had already given birth to Catherine. She wanted another baby and went off 
her medication. After the birth of Matthew, she went on Celexa again. She said that it didn't 
work. Theresa said that her OCD returned when they moved to the Seattle area. 

The diagnoses below are presented in multi-axial format. The way to understand this is that 
Theresa's current functioning (Axis V) is marked by problems in social functioning. The level 
of stress (Axis IV) has been considerable over the last year. What happens is that stress interacts 
with personality features (Axis II) to create Axis I symptoms and diagnoses. 
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Axis II 

Axis III 

Axis IV 

Axis V 

Adjustment Disorder with Mixed Anxiety and Depressed Mood 
Obsessive Compulsive Disorder 

Dependent, Compulsive, and Histrionic traits 

(See Physician) 

Current Stressors include: Current stressors include: Custodial conflict; 
Economic; Occupational; Social 

Global Assessment of Functioning (GAF) 
Current GAF: 60 
(Moderate Difficulty in Social and Occupational Functioning) 

Theresa has presented letters from her therapist and her psychiatrist. Dr. Megan Gary writes that 
Theresa has a history of major depressive disorder and obsessive-compulsive disorder. Regina 
Hugo, her therapist, writes that Theresa's presenting problems were depression and anxiety, with 
symptoms mainly secondary to marital distress and conflict. She notes that Theresa had been the 
primary caretaking parent. The problem for this therapist is that she also describes the children 
as doing well in school and in peer relationships. In fact, according to the GAL, Matthew missed 
18 days of school and was tardy 16 days. Catherine missed eight days of school and was tardy 
for 30. This happened while they were in the mother's care. As a therapist myself, I am well 
aware of the tendency of a client to give a story which is more favorable to the self. As well, I 
am aware of the tendency of the therapist to advocate on behalfofthe client. 

However, I believe that what is going on is less of a problem with the therapist than a cultural 
issue that needs further exploration. From Theresa's perspective, the children were healthy and 
doing well in school since they were getting good grades. In fact, she told Ms. Hino that 
attendance is not important to her. Theresa was communicating a truth to her therapist. The 
children were doing just fine. Of course, the cultural expectation in this country is that children 
go to school and show up for school on time. Theresa was raised with different expectations 
about school. 

Theresa presented well on both occasions I met with her. On the second, Ms. Hino was present. 
Subsequently, Theresa met with Ms. Hino and I was not present. On each occasion, Theresl!-was 
cooperative and pleasant. There was no obvious psychological disturbance. Theresa canpresent-

-well.-TIiat-is not the problem. The pro'5'FeiTian-ses for I heresa"Whefi she Isunder stress. 

It must have been very stressful for Theresa when she came to the United States. Shortly after, 
she was engaged to Samir and on her way to life with him in Boston. She had very limited 
family support. She had Samir, a few friends and their church. Theresa and Samir had different 
expectations regarding her need to work. Of course, the strong cultural expectation was to 
support the husband. Samir is much older. He would have been psychologically dominant. This 
was reinforced by their church (especially the older priest). Theresa's OCD apparently emerged 
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during this time. Theresa described herself as "picky ... I didn't like dirt." Theresa related 
similar feelings when she thoroughly scrubbed her new home. 

There are a couple of aspects to Theresa's presentation. Under stress she may well become more 
obsessive/compulsive. However, she also seems to be reacting to what she perceives as Samir's 
lack of sensitivity and emotional support. Culturally, Theresa wished to be perceived as the 
obedient wife. Another part of Theresa has difficulty maintaining a submissive posture. She 
wants to be heard. 

Theresa believes t.hCither_sonwas sexually abused at church and that Samir touched their 
.. daughter i~apj,rop!jat~lY~~ F~9ii1~ri9!~~on;ari1Jiii.fJi~r~ifrom1009, it app~~rs !i.Y:e~' he 
regte_t!.~~i~~·hclllrvjQr.~~xhibit~ to·witf<fher. I don't knowwnettler Theresa is projecting her 
own experience. The GAL believes that thekdaughter was being coached. Theresa's declaration 
of last fall suggests that she wanted to keep the family intact. She wanted Samir to come home. 

Theresa has a dependent presentation. She needs someone to rely upon, to take care of her. She 
was proud of her success at Taco Bell. Theresa couldn't make Samir happy and she was almost 
totally reliant upon him. Still, she wants to be heard. Theresa felt left out of the discussion when 
Samir unilaterally (her perception) purchased a home and a business. Theresa is active/dependent 
(histrionic). What this means is that she is active in securing and having her dependency needs 
met. Under the stress of not being heard, she can become very compulsive and emotional. 

Theresa grew up as a Coptic Christian in a majority Muslim country. She found supportive 
communities within her own family and within her church. However, it is as ifher world 
became even smaller within this country. Of course, from Theresa's perspective, she has been 
abandoned by Samir. Theresa does not appear to be in obvious psychological distress at this 
time. She has the support of her family and her therapist. She no longer has to fulfill Samir's 
expectations - at least, not as much and not on a day-to-day basis. In some respects, her life is 
less stressful. Still, the stress remains of not being able to see her children and care for them. 

, .. _~r ~nxi~~nd mH~Qepf§jlv·e~§Ptoms (Aa}ustment~bisorder) should abate as Theres~ ~ 
. reUnites WIth her ChIldren. - -----------;:r 

-.--.~ -- -- .. --------,,----.---.----

~ ::;:::n~~:I:::~~~~~~b;i~~~=Q~f~]her~~a~1 10 ~e her chl'~~'-~ 
The GALraised concerns about Theresa talkmg about the case m front of her chIldren. . 
Obviously, this must be discouraged. Hopefully, Theresa will remain in treatment. Theresa is 
resentful that Samir controls the supervision process. Perhaps she would be more amenable to a 
case manager overseeing the process of reunification with her children. Hopefully, Theresa 
would be open to some parenting coaching as a part of the supervision process. Tania Hino, 
MSW, has assisted me with this psychological assessment in understanding some ofthe cultural 
issues. Ordinarily, Ms. Hino wouldn't be considered as a possible parenting coach/supervisor 
since she has been a part of the assessment process. (She does do similar work for CPS on a 
contract basis.) It can be an ethical problem to mix rolls. Having said that, it is also understood 
that exceptions can be made when there are limited resources. In fact, there are many possible 
supervisors. However, very few would have the breath of Tania's multicultural background. 
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Any helping professional should have access to the GAL Report and this psychological 
assessment. 

I DECLARE UNDER PENALTY OF PERJURY UNDER THE LAWS OF THE STATE OF 
WASHINGTON THAT THE FOLLOWING IS TRUE AND CORRECT. 

DATED this 15th day of March, 2013 in King County, Seattle, Washington. 

" ._ . . , , -f ."---... 

(/J e/ \.t' it1<;/'/ /"t. ) 
• . A. . ) 
.: J.~ / ••. ~~-• • ,.- -C. 

EDWARD J. SCHAU, PH.D. 
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Theresa's therapist declaration 

(CP 147) 
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FILED 
?OllNOV-2 AMII:II 

SONYA KRASKI 
COUNTY CLERi\ 

S~IOHO"lIS!1 CO. IVA SH 

Superior Court of Washington 
County of Snohomish 

In re: 

SamirGohar 
Petitioner(s), 

and 

Theresa Gohar 

This declaration is made by: 

Name: Regina Hugo 

NOV 02 2J:2 
SONYA KRASXI 
COUNTY CLERK 

SNOHOMISH CO. WASH. 

No. 12-3-00776-6 

Declaration of Regina Hugo 

Age: ____ 65 ________________________ __ 

Relationship to the parties in this action: _mental health therapist for Theresa Gohar_ 

I Declare: 

I have been a master's level trained mental health therapist for 26 years. I am a licensed mental health 

counselor and a licensed marriage and family therapist (dually licensed) in the State of Washington. I've 

been the supervisor of the master's level therapists at Group Health Everett Behavioral Health Services 

for the past 8 years. My work with Ms. Gohar began almost a year ago (on 11117112). 1·ler presenting 

problems were depression and anxiety. with symptoms mainly secondary to marital distress and conflict. 

Ms. Gohar related to me a marital history with behavior by Mr. Gohar that I viewed as verbally abusive 

and demeaning. This patten! of blaming and accusations has continued throughout the couple's 

separation. with Mr. Gohar accusing his wife of being paranoid and delusional. 

Declaration (DCLR) - Page 1 of l 
WPF DRPSCU 01.0100 (612006) 



Though Ms. Gohar does have depression and anxiety problems. there is no evidence that she is in the 

least paranoid or delusional. Nor have I had any evidence that she is anything less than a devoted and 

competent mother. In the past year. since Mr. Gohar moved out of the home. she has been the primary 

parent (as indeed for all the children's lives) and the children have thrived. doing well in school and in 

peer relationships. In my professional judgment. it appears that Mr. Gohar has labeled his wife as 

mentally unbalanced in order to cover his own behavior. to ha\'e the best outcome for himself in the 

upcoming divorce and to continue the pattern of abuse. Ms. Gohar. as a homemaker raised in another 

culture. has been at a financial and legal disadvantage both in the marriagc and in the separation/divorce 

process. 

Thc latest revelation. by the Gohars' II year old daughter. that her father has sexually molested her. is 

being investigated by CPS through the police. While I have never met Mr. Gohar or the daughter. in my 

clinical judgment. I do Dot believe Ms. Gohar is capable of instigating this accusation. as Mr. Gohar and 

his attorney are asserting. As a family therapist, I believe the child protective system necds to make a 

judwent about this matter before a parenting plan is finalized, I also believe the child should be 

Ilrotccted by a legal order until that investigation is concluded. This is based on my experience with 

sexually abused children and with families. 

Finally. the report of the Guardian Ad Litem, which indicates that Ms. Gohar is an unbalanced and 

unstable individual, is not based on any discussion with me or access to Ms. Gohar's menIal health 

records but only to sentences taken out of context from a leiter I wrote for Ms. Gohar some time ago and. 

I assume. from Mr. Gohar's unsuPDoned allegations. 

Thank you for your attention to these vital matters. to securing the well-being and safety of the 

Gohars' children. as well as a just settlement for Ms. Gohar. 

Declaration (DCLR) - Page 2 of l 
WPF DRPSCU 01.0100 (612006) 



(Attach Additional Pages ifNccessary and Number Them.) 

I declare under penalty of pcljury under the laws of the state of Washington that the foregoing is true and 
correct. 

Signed at_£~~",-=""'-L-=L.L ___ ' [City] 

Decfaration (OCLR) - Page 3 of ~ 
WPF DRPSCU 01.0100 (6/2006) 

}til! [Slale] on _A_~~0,-J._'/~/ ..... /.<..:0:2.....:::;::", __ [Date]. 



In re: 

vs. 

SONYA RASKI 
COUHTY lERK 

SNOHOMISH . WASH. 

IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE Of WASHIN6TON 
IN AND fOR THE COUNTY OF SNOHOMISH 

Petitioner, 

Respondent, 

) 
) No. 12-3-00776-6 
) 

) CERTIfICATE Of COMPLETION 
) OF PARENTING SEMINAR 

THIS CERTIFIES THAT 

Theresa Gohar 

HAS COMPLETED: 

FOR THE KIDS' SAKE: A PARENTING SEMINAR 

Dote: July 7, 2012 lcM;Qtion: Everett, Washington 

11f:£{1pwl!J1t-em; Staff 
I 
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Erik Wray - 6th Degree Black Belt 

Traditional Values, Modern Day Training 
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MATTHEW GOHAR 

YEllOW - 8/30/2012 

Striking 
t--.. __ J l ("\ \'--- /' 

KICK.aXING _EAPONS 

~Je-, 
Jeremv Molley - Sth Degree Black Bell 

- - ;l 
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October 29, 2012 

·To Whom It May Concern, 

I am Matthew Gohar's second grade teacher at Discovery Elementary in 

Everett, Washington. Matthew is a very sweet boy with no behavior concerns in 

the classroom. In fact, I often point him out to the class as a role model for 

classroom behavior. He is very engaged in his academic work. He is a very quiet 

boy, bllt does not appear to be sad or withdrawn. He is an active participant in 

closs and seems quite happy. 

Please feel free to contact me with questions or concerns. 

~1~d2~ 
Lisa Dodson 

Discovery Elementary 

(425) 366-2700 

dodsonll@mukilteo.wednet.edu 



NW PEDIATRIC DENTISTRY 

October 24, 2012 

To Whom It May Concern: 

This is to inform you that we saw Catherine Gohar in our office today, October 
24, 2012 for dental care. 

We ask that you please excuse this absence. If you have any further Questions 
please contact our office at 425-289-1918. 

yGans 
Client Care Representative 
NW Pediatric Dentistry 

JAMES M. THOMAS. DDS. MS. PLLC 
1200 - ll21h Avenue NE. Suire tl275 ! 8ellevue. Washinglon 98004 

p. 425.289.1918 I f.866.399.7898 I www.nwpedo.com 
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Committed to Success for Every Student 
An Equ:d O"ponuniry 1~llpl(lyc, and EduariOll2.l Agency 



TIlE WHITE HOUSE 

WASHINCTON 

Jan\.lary 20, 2012 

Please accept my congratulations on receiving the President's Education 
Award. I am pleased LO join your family, friends, and teachers in 
recognizing this outsLanding accomplishment. 

F..ducation is the key to ensuring our Nation's young people gain the skills 
and knowledge necessary to achieve their dreams and succeed in the 2151 
century. By earning this honor, you have shown 8 commiunent to working 
hard in the classroom and to meeting the highest academic srandards. 
Students like you will chart the course of our country's unwritten history, 
and I commend you for seuing a powerful example for aJl young 
Americans. 

I encourage you to always set your sights high, and I wish you the very 
best in the years ahead. 
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To:Cf4kbUicu Crctv.{ Class: ~.l",-" " I 

~® ~"'aNp.''l' ~ ~ 
You have been selected to participate in an anti-bullying workshop on September 

26 th , The focus of this' training is to edl,Jcate student leaders on how to prevent bullying 
and spread positive leadership, There will be an assembly for the entire school at 8:30 

AM and then you will stay in the gym and participate in the workshop for the remainder 

of the day, from 9:45 - 3:00, 

You will not be oble to attend regular lunch with the rest of the school. Instead 

we will have sack lunches. You can either bring your own sack lunen or we can order you 

one from the cafeteria. If you receive free lunch or reduced price lunch, your sack 

lunch will be free or reduced. If you pay full price for lunch and you wont to order Q 

sack lunch you will need to pay full price for it. 

If you are unable to attend this workshop we need to know today! 

'\...t __ ___ _ ._ _ _ _ ____ _ • _ _ _ r ___ ~~ _ .~ __ ~ _ _ _ _ ~. __ _ _ 

'\ 
I 

--- _. \ , 
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"""'ON\""'t-

You have been selected to participate in an anti-bullying workshop on September 

26 th • The focus of this" training is to educate student leaders on how to prevent bullying 

and spread positive leadership. There will be an assembly for the entire school at 8:30 

AM and then you will stay in the gym and partiCipate in the workshop for the remainder 

of the day, from 9:45 - 3:00. 

You will not be able to attend regular lunch with the rest of the school. Instead 

we will have sack lunches. You can either bring your own sack lunch or we can order you 

one from the cafeteria. If you receive free lunch or reduced price lunch, your sack 

lunch will be free or reduced. If you pay full price for lunch and you want to order a 

sack lunch you will need to pay full price for it. 

If you are unable to attend this workshop we need to know todayl 





',~MSPj INDIVIDUAL SCORE REPORT 
Measurements of Student Progress 

Spring 2012 

STUDENT NAME: CATHERINE M. GOHAR 
STATE STUDENT 10: 3898072 257 

How did CATHERINE perform on the state tests? 

Passed Scale Student's 
tests? SCore • Profldency Level 

Reading YES 434 Level 4 (Advanced) 

Math YES 441 Level 4 (Advanced) 

Science YES 433 Level 4 (Advanced) 

What do CATHERINE'S scores mean? 
It's important to remember that state testing is one of many key measures of 
a student's academic performance. Your chi ld's scores should be considered 
with other information, such as classroom assignments. tests and grades. If 
you have a concern about CATHERINE'S score or academic performance, 
please talk to her teacher or counselor to determine specific strengths and/or 
weaknesses, 

What do the proficiency levels mean? 
Level 4: Advanced, or exceeds standard. Represents advanced mastery of a 
subject's skills and knowledge. Considered as passing. 
Level 3: Proficient, or meets standard. Represents mastery of a subject's skills 
and knowledge at grade level. Considered as passing. 
Level 2: Basic, or below standard. Represents some mastery of a subject's 
skills and knowledge. Considered as not passing. 
Levell: Below Basic, or well-below standard. Represents little to no mastery 
of a subject's skills and knowledge. Considered as not passins. 

GRADES 
OISTRICi : MUKILTEO SD 
SCHOOL: DISCOVERY ELfMENTARY 

Scores and Proficiency Levels 

Levell I Level 2 

Reading 

Z75 ]14137s 

Math 

ZIIQ 1741175 

Sciente 

100 )741375 

How to read the chart above 

Level 3 Level 4 

434 
ml400 . 4ulw · 415 

1
- - -_. -- -- ". -

441 
Jt') 400- - -- - -4:DTw - - - S7§ 

1 
433 

m 400 - - - Uij432 - --550 

For each test taken, the chart above shows CATHERINE'S scale score, her 
proficiency level and the score range of each level. See definitions of 
proficiency levels to the left. 

Reading: Her scale score is 434, This faUs within the score range of 422-475. 
which is passing (Level 4). 
Math: Her scale score is 441. This falls within the score range of 440-575, 
which is passing (Level 4). 
Science: Her scale score is 433. This faUs within the score range of 432-550, 
which i5 passing (Level 4). 

Fo'mont InformatlDn about 5t<IIe testlllL please ",bit WWW,WAIl!stlnl cqm 
For sulewlde. district and school results. plene vlslllII. WashlnRton Slille Repon card all!1t1l;/ ,r.I!DOrtcard,I)S!Ii, k12.W3.US 
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e 
GroupHealth~ 

411712012 

MEDICAL CLEARANCE 

RE: Matthew K Gohar 

Medical Record Number: 03237708 

Date of Birth: 8/8/2005 

REASON FOR DISABILITY: Illness and fever for two days 

DISABLED FOR: School - as of date: 4117/2012 

MAY RETURN TO: School when he has not had fever for 1 day 

HERVEY FROEHLICH, MD 

Everett PediatriC 
2930 Maple St. 
Everett, WA 98201-4261 
425-261-1500 



Report Dale: 4/16/2012 

!Student 

Office Visits 
Grou.,.d by Student 

Discovery Elementary 

Pa9ll: 1 

IOollar, Matthew K (1644261) 1 Visit Date TIme In TIme Out Con' I 
VIsit Type: Illness 

Seen By: Franz, Shelley [80101 

Reason: Temperature Check 
Outcome: Sent Home 

04116112 10:24 AM 10:34 AM 

~~~ 
H ~p ) ~~E. ~q~g. 
\J;S( U\)Q)Lj Uk..V~ 

l\'ki.~.~ \' ~Jl)..t'Y\ -to sJ')DO\ CLbt~vr- -1QVV,p . ; 5 
11 O({Y) c0\ -(.or d 4 hrs. 



123/2612 18:12 4252611729 GHC 

e 
GroupHealth. 

7123/2012 

RE: Matthew K Gohar 
Date of Bir1h: 81812005 

To whom Is may concem: 

Matthew is up to date on his Preventative Visits. 

Last Well child visit was 11/1012011. 

He Is current on all of his immunizations. 

m Rosenb Ch RN 
ERVEY FROEHLICH, MD 

Evere1t Group Health 
2930 Maple Street 
Everett Washington 98201 



Jul 23 2012 12:2SPM HP LASER JET FRX 

To Whom II May Concern: 

Please de not hesitate to contact the office with any further questions or coocems 
regarding Catherine and Matthew Gohars oml health care. 

Kelley e 
Practice Manager 
425-301-2969 

JAMU M. THOMAS, DDS. MS, PllC 
1200 - 112th Avenue NE. S'Jlle 8275 I Bellevue, Washington 98004 

p.oIl5.:289.19UI I f. 866.399.7898 I n'ww.nwpe<lo.c um 

p . ::t 
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NW PEDIATRIC DENTISTRY 

Matthew Gohar May 8,2012 

The ftlllowlng Is an estimation of your recommended treatment. Estfmated 
Insurance benefits are listed below. ThIs estimate is not II gU8nU7tl!e 01 payment 
from your IlJ$Vtanee CDmpany. If you haVe any questfons regarding the 
following lnfonnation, please catl the office. 

~~_UL.-____ TII8rI' Fee AIIaweII lnauance BalIUICIB I!xpI 

( ANALGESIA· NITROUS ~ 2!>.OO 25.00 0 . 00 2S_00 0% 
1st3Qn1n 

-' -
s.1ant· Per Tooth 3 50.00 39.00 39.00 0.00 lQOl!lb 

EJctradion. Erupted Tooth Or G 151.00 116.00 58.00 58.00 50% 
Expose 

p ... 

fl 
) 
; 

r 
! 
I' 

I i· 
. t 

1, 

! , 

SealBnt· PerTOClth 11 50.00 39.00 39.00 0 . 00 10D't& I 
__ nt • Per TocId'I 19 SO.OO 39.00 39 . 00 0.00 lOO'Ma , 

Selllllnt - Per Toath 30 so_oo 39.00 n.oo 0.00 100% 

Ru- 8111ana! • WrttlM)ft' -7'.00 

TaIBI 2".00 2e7.00 21".00 8).00 

Total fee far above procedures: 376.00 
Or. Thomas' discount by acteplfllg your Insurance: ·79.00 

Your Insurance company JIHIX pay: 214.00 

In wIIlda case you would pay: 83.00 

- ... Pedlatrfc Den...., .. nat. , S a llIIIIIIIe _ prevIoua ...,.. ...",...... bllOng 
pl'llCllcee tIIBt .... bean applied tit thelia vaars' .....,. .... GllDllmu..... It I. the 
...... ber'a n p Dlllfbility. 

Regardless of any above esllmated Insurance coverage, I understand that any 
fees Incurred win be my responslbUity and I wID keep my account 0JrTent. 

Slgned\-.-..~--=1'h-1-".lo-7f""9-. _______ Date , / 2. 51 } 2 

J"'MI!~ M. 'HOMAS. DDS. MS. PlLC 
12UO I 121n Avenue NE. Suire 5275 I 8ell&'·UD. Weshb '1J'0n 'I1IOO.a 

p. '425.289.191. I f. 866.399 .7898 I www.l'lwpedo.c:om 
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87/23/2012 10:12 4252611729 

e 
GroupHealth .. 

712312012 

RE: Catherine M Gohar 
Date of Birth: 712812001 

To whom is may concern: 

GHC 

Catherine is up to date on her Preventative Visits. 

Last Well child visit was 11/1012011. 

She Is current on all of her immunizations. 

am Rosenbach RN 
HERVEY FROEHLICH, MD 
Everett Group Health 
2930 Maple Street 
Everett Washington 98201 



.... -- ------------, 
I, 

N\s Dodson's 

\!IIEEKLY CO/v\iv\UhHCA TIOi'J 

__ You have been tcdki~ too IIUJCh In class. 

_You ';'d~o get oIong with your claumGtcs. 

~:~etion 
~ 

wark It nan with good handwriting. 
Otr good effort .hows. 

Some CISSigIIments are not done neatly. 

Date 10-/b -j)-

_Satisfactory bchovlor...IID IIIIOrriuI 
__ YOAJr bEhaotlGr is I~ EioodI 

You missed __ recesses this waJc due ta:_latelmisslftg wri or~or. 

Tha followtng oafglifMlltl ..... :--.Jate---1ramp1ete---""alng 

ou always try yaur brst ...,nda-fuIU 
__ You use J1U' clGss tim8 wdl.-gaod. 

_ Please. organizE yaur notebook/desk. 

__ You CGn do better ..• please try herder. 
_ Effort put Into OSSIgIIJIU'fS IS 1IIinimaI. 

@...J 

J. 
" 



Ms Dodson 5 

WEEKLY COMMUNICA nON 

Be~~. 
_._ c:e/lent behavior ... Thank Youl 
__ I enjoy your pOSitive attitude! 

__ You hove been talking too much in class. 
__ You need to get along with your clasSlnOfeS. 

Work Completion 

~
our work is neGt with good hondwr-iting. 

0tII' good effort shows. 
Some. ossigruMllts are not done neatly. 

__ Sotisfmory behavior _110 worries I 
__ YOIr behavior is improvingl 6ood! 

__ Your behavior has been disrupting our cjQlI. 

/ __ All assignments completed on time.. 
__ You ere jmprovjng.~keep trying. 
__ You hAve latE. or missing assignments. 

You Iftlssed __ recesses this week du. to:_ late/missing work or_behavior. 
TIle fol/owiftg osslgnmeats were:_late-""=ompl-,e_misslng 

__ ou always try your- but ... Mlndufulll 
__ You use YOIII' class time _IL.good. 

__ Pleose organize your notebook/desk. 

:! C J n1-'er eV1? _ I 

r(/lVl I r1 d U I 

~1 ()1 , {jCf. d-7 
J ,:} " 0 (j 

__ You can do better ... please try harder. 
__ Effort put into assignments is minimal. 

~~~----------~'~~+'--'-------
Teacher Signature Par-ent ;tgn;JtG;:e 



Ms. Dodson's 

vVEEKL Y COMMUr\lICA nON 

Beh".4,. 
~:l1ent behavior ... Thank Youl 
-L! er1joy your positive attitudel 

__ You have ban talking too much in closs. 
__ You nud to get along with your classmates. 

Work Completion 
___ Your work is neat with goad handwriting. 

~ur good effort shows. 
Some assiglVl\er1tS ore not done neatly. 

Date j U - J..d' -- I d-' 

__ Satisfactory behavior _.rID 1lIOJ"l'iesi 
__ Vour behavior is improving! Goodl 

__ Your behavior hos bun disrupting our class. 

L;gmurt,,,,mpleted '" .;"'. 
__ Vou are irnproving ... keep trying. 
_ You how 100e or miging assignments. 

Yau ",'ssed _. _ recesses this week due to:_ IGte/mlssing work Or' __ behovlor. 
The following assignments 1NI'C: __ latt __ incornplet&_miuing 

~Habits 
Vou alwoys try your best _wonderfulll 

__ Vou US« yOU!" class time _IL.gOOd. 

__ Please organize your rlDtebookldesk. 

I f 
I . 

V 
Teacher Signatur"e 

\ 
\ 
• I 

) 

__ You can do better ... please try harder. 
__ Effort put into asSignmenTS is minimal. 

Parent Signature 



Ms Dodson'~ 

WEEKLY COMMUNICA nON 

h"~"", ........... T ...... y'" 
__ I enjoy your positive attitude! 

__ You have been talking too much in closs. 
__ You need 10 get along !!lith your c;lOSSTnClte.s. 

WAp'etion 
~~.work is neat with good handwriting. 

~r good effort shows. 
Some assignments ore not done neatly. 

Date IO-'S-ler 

__ Satisfactory behnvior _.fIO warnesl 
__ Your behavior is improvingl Good! 

__ Your behavior nas been disnlp1ing aur class. 

~9"""" ~mp~'" ~ ti"", 
__ Yau are improving_.keep trying. 
__ You have laTe or missing assignments. 

You mIssed __ rec:eau thIs week due to:_ iClte/mluJng wot'k or_behavior. 
The fotlowl"9 assignments were : __ lotc __ Inc:ompletc_mlssfng 

y Habits 
You always try your best ... wonderful1l 

__ You use your dQ$S time welL.good. 

__ Please organize your noTebook/desk. 

TeGCher Connnents 

Teacher Signature 

__ You c:an do better ... pleose try harder. 
__ Effort put into C1S5ignmems is minimal. 

Parent Comment. 

Parent Signoture 



~~ cellent behavior _.Thank Youl 
__ enjoy your positive attitudel 

__ You hove beefl talkiF19 too l1Iuch in closs. 
__ You need to get along with your c:lasSl1lates. 

__ Satisfactory bekovior ... no worriesl 
__ Your behavior is improyingl Eioodl 

__ Your behavior has been disrupting our class. 

Work Completion !E -* .... t "' ...... """""".... Er.~"""" """" .. ", " .; .... 
__ our goad effort shows. __ Y. are improvingJ<eep trying. 

ome assignments are not done Mcctly. au halle late or missing assignments. 

You missed _ rscesscs this week due to:_ ,atC/mlss~ng Ork or_be 
The following oalgmnents ~: __ I '--'ncGlllpJete missing 1/ 

I . .ewer (\ 

Stu~abits 
.3~ ~.II)'S try your best •. wonderfull! 
__ You use your clllSs time well • .good. 

__ Please organize your notebook/desk. 

__ You con do better ... please try harder . 
__ Effort put into asSignments is minilMl. 

oe~~ _____ rJ~'· __ ___ 
Teacher Signature Parent Signature 



t.:';; PEDIATR!C :>ENTISTR'( 

07/26/2012 

To Whom It May Concem: 

Matthew Gohar was initially seen at NW Pediatric Dentistry for a limited el<am on 
February 26, 2009 to evaluate decay diagnosed by previous providers. Mom stated that 
she was unsatisfied with previous provider and was seeking a second opinion for 
possible treatment. 

Following radiographs and an examination, Dr. Thomas diagnosed multiple caries lesions 
that required full mouth rehabilitation under general anesthesia due to Matthew's age 
and cooperation. A health and physical was completed by Matthew's pediatridan on 
March 5, 2009 In order to dear Matthew for treatment under sedation. 

On March 11, 2009, after the collaboration of dental anesthesiologist Dr. Donald Lee and 
Dr. Thomas, Matthew's treatment was safely completed. The following teeth were 
restored: 

A - Ol 
6 - OB 
C-F 
o - MIFLB, anterior composite crown 
E - MIFLB, anterior composite crown 
F - MIFLB, anterior composite crown 
G - MIFLB, anterior composite crown 
H-F 
1-06 
J - Ol 
K - OB 
l· 0 
R-F 
5 - OB 
T- OB 

After treatment, the Gohar family was given post-op Instructions and advised to return 
to NW Pediatric Dentistry for a routine deanlng In six months. Matthew has continued 
routine cleanings every six months since the completion of his treatment. 

DDS MS. PLlC 
••••• .:.. .' I, ~~~ S', '-! ~.~. - ~-

------------------------------------------------------------------------------.------~/ 



~~ 
'.1 

NW PEDIATRIC DENTISTRY 

October 24, 2012 

To Whom It May Concern: 

This is to inform you that we saw Matthew Gohar in our office today, October 24, 
2012 for dental care. 

We ask that you please excuse this absence. If you have any further questions 
please contact our office at 425-289-1918. 

Kiley anske 
Oient Care Representative 
NW Pediatric Dentistry 

JAMES M. THOMAS. ODS. MS, PLLC 
1200· I 121h Avenue NE. Suiie B275 I Sellevue. Washirlgton 9800.d 

p. 425.289.1918 I I. 866.399 .7898 I W'ww.nwpedo.com ,. , 
' . . 



PEDIATRIC DENTISl RY 

May 8,2012 

To Whom It May Concern: 

This is to inform you that we saw Matthew and catherine Gohar in our office 
today, Tuesday, May 08,2012 for dental care. 

We ask that you please excuse this absence. If you have any further Questions 
please contact our office at 425-289-1918 . 

.... ""''''-''''~ ... "e 
re Representative 

Iatric Dentistry 

JAMES M . THOMAS. 005. MS. puc 

A6c.;'1,? ie~,·, . .. , 



MyGroupHealth - Letters 

Letters & Vision Prescriptions Ab9ul Ibis SerylC': 

e 
GrrupHealth 

3/21/2012 

Patient: 
Matthew K Gohar 
14521 Meridian PI W 
Lynnwood WA 98087 

To whom it may concern: 

rlf '11.f)t,' .1 ..... '1" .. ~ ......... \\j ~ •. II-flIIJ.- · .I~.' ~ I'"~ 

Matthew was seen today for his illness by the pedialridan (3/21/2012). Please excuse him from 
school today. He will be able to retum to class tomorrow (312212012). 

If you have questions, please contad us at 425-261-1500. 

SIncerely, 

Andrew Lee, MD 

4 BACK TO LEITER UST 

httos:llmember2. ghc.org/mychartlinside.asp?mode=letters&id= / 3/24/20/2 



Repon Date: 4117I2D12 

I Student 

IOohar, Matthew K (1844251) 

Visit Type: Illness 
Seen 8y: Franz. Shelley [801 OJ 
Reallon: Feels unwell 

Outcome: Sent Home 

Office Visits 
Grouped by Student 

Discovery Elementary 

Gra~ ~nde~ . 

1 M vtaltDate 
04/17/12 

~VVV Q9 . ~ 

~7 ~ \!)(Lj\ 

TIme In TimeOut 
8:55AM 9:40AM 

')},~\ l ~ j ~(CLIYI L 

N Se I o4\'ce Its~+ 
l{ 2. s . j &) 10' d--700 

Page: 1 

Con' I 



Theresa's for kids' sake seminar certificate 

Filed on july23, 2012 

Trial exhibit 4 (CP 92, 295) 
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17 
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20 

21 

22 

23 

24 

....... ~~ 

In re the Marriage of: 

Superior Court of Washington 
County of Snohomish 

! 2 JUL 2 3 AM I': 26 

JUL 2.3 2012 

30N'rA KRJl.SKI 
SNOHOMISH COUNTY CLERK 

'eX-OFFICIO q r:q'-< 0V COURT 

SAMIR AZIZ GOHAR, No. 12-3-00776-6 

Petitioner, 
and Cover Sheet "For the Kids' Sake" 

THERESA IBRAHIM GOHAR, 

Res oDdent. 

See attached hereto: Certificate of "For the Kids' Sake" Seminar 
-- - ~ - ---- ------- ----- --- ---------- --- .-- - - ---.- -- - ----- _ ._ . _- - - --- - - -- - ----

Submitted this 23rd day of July, 2012. 

A. Michelson, WSBA # 11239 
Attorney for Respondent 

Cover sheet "For the Kids' Sake" - Page I of I 

COpy 
ELIZABETH A. MICHELSON 

Attorney at Law 
2820 Oakes Ave., Suite D 

SE Everett, WA 98201 
NT 1:Q Ct}ENJ .. 1 425-258-4208 

MAIL 0 m~MA7~~/.z.-A25-293-0331 fax 



In re: 

vs. 

IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF WASHINGTON 
IN AND FOR THE COUNTY OF SNOHOMISH 

Petitioner, 

Respondent, 

) 

) No. 12-3-00n6-6 
) 
) CERTIFICATE OF COMPLETION 
) OF PARENTING SEMINAR 

THIS CERTIFIES THAT 

Theresa Gohar 

HAS COMPLETED: 

FOR THE KIDS' SAKE: A PARENTING SEMINAR 

Date: July 7, 2012 Location: Everett, Washington 

~~ emi . Staff 
CJr}Q~~1ft-9 

Se nar Staff 



Catherine's protection case # 12-2-013941 (CP 188) 



Superior Court of Washington 
For Snohomish County 

Petitioner 
'IS. 

Sa.," 'r 4. V9 \,0 y 

FILED 
12 Oc., 25 PM \: 21 

SONYA tt.R"~~~ 
sN8~g~1~, Cc1;: WASH 

12 2 01394 
No. 

Petition for Order for Protection 
(PTORPRT) 

I. 0 I am a victim of dO/J1cstic violtru:e conlnliucd by the responde",. 
III It. member of my ralnil), or household is a victim of dome!(\c violence commiued by Lhe 

respondent. 

1 

o I am a 0 guardian 0 auarelian ad litem 0 neXl friend of a minot who is 13 to IS years of alC and 
is a vic:1im of domcs&ic: violence in a dalina relationship wilh a person aac 16 or older. The name 
of the minor victim is !4 ::tIa~@. ~. Co ~ ~ . This person's 
identifying illfoR1lltinn is prov in· .... ...:· ...... h , below. 

2. Jl The victim lives in mis.county. 
o The viaim.lefl dleir residence because of abuse and Ibis is the count)' of !.heir new or Conner 

residence. 
3. The victim's aae is: Respondent'S age 1$: 
JlJ Under 16 0 16.or 17 0 18 or over o Under 16 0 16 or 17 BI8 or over 

4. The victim's relationship with the o cumnl or former dada. 
~ntis: /t~ relationship 

spouse or f.", •• i.an,,·e I 10.1 0 stcpp&ftnt or stepchild 
~n:nt of a common child - ~ 0 cumru Dr fonner 

'.fAlRI a, former cohabitam as cohabilAnl as roommate 
intimate partner, inc:11Id ing current or 
former registered domestic partnertt ~ L8".JlIt'" 

• 

S:IFQRMS1FCOuRTSERVICES1Master FormslPerilion tor Order lor Prot9Clion.doc 
Pe/ilion 101 order tor Protedion (PTORPRT) • Page 1 or 6 
WPF DV·'.Of' Mandalary (otV2011) • RCW26.~.OJO 

[J in-law 
~ paRnt or child 

blood reiation other 
than parent or child 

\ 



S. Identification of Minors (if appJiuble) 0 No Minors involYed. 

6, Olher court uses or other restrainina. protection or no-contKt orders inVOlving me, Ihe minors and 
me l'espomlem: 

Case Name D'tJrft.6-
Case Number L'l- 1- 1M =1~~-' 
CourllCounty '<..A.r: -" Ie.... .J._ ~ c.1i 

Check the box for each type or relief you IIR requesting. for each type of ordu you need. 
Temp: I Requesl a Temporary Order for Protettion. effectl"" unU' tint hNrlng. because an 

Emergency Exists as des<;ribed in the slDtement below. A temporary prorc~tion order 
should be issued immediately without notice to the respondent, 10 avoid irreparable injury. 

Full: I Request a "full" Order for Protection. followilll a hearin,. 
Temp Full 

I t 
• 

II 11. ' R .. t,.In respondent from causilll any physical bann, bodily injury. assault. 
includiQJ sexual assault. and from molesling, tutrusing, lhreatening, or Slalkin, 
.• me lithe minors named in paragraph 5 above CJ lhese minors only: 

(lr the COLIn orders this relief, and the respondem: is your sPOUSI: or former 
spouse, the parent of a common child, or a current or former cohabitant as 
intimace panner, includinl a current or former reaislCred domestic panner, me 
respondent will be prohibiled from possessina a firearm or ammunition under 
federal law ror ,be dUralion of dlis order. An exception exislS for law 
enforcemenl officers and mililllr)' perSOnnel when carryinl 
depanmenulovemmenl·issucd firearms. 18 U.S.C. f 92S(8)(I),) 

• 'I( ~ ReslnJln n:spondcnl from harassina, followinl, kccping under physical or 
elccllOnic surveillance, cybel1talkina as defined in RCW 9.61.260. and UlIing 
celcphoni(;, audiovisual, or other clecuonk: means to monilor !he a~lions. 
locations, or wire orelecuonic conununication orll me lithe minors named in 
panilgraph S above 0 only die minors lisccd below; 0 members of die viClim's 
household listed below 0 !he victim's adult children listed below: 

S:IFOIWSlFCOURTSERVICES!lMJller FormalPwtitlon lot 0nIer lor Proleclion.dOC 
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Temp Full 
l 1 

• B 

o 0 

"" 14 

o 0 

o 0 

o t:I 

N/A tiD 

N/A If 
N/A • 

N/A )lJ 

Temporal)' Ordor, ./T'ecrive until. hearinl; Full Order. effective following i 'Jiearing, 

, Res"sin'n:spcmdent from comiug ncar and rrom having Iny COntacl 
whalSOCYCr, in persoD ex abrouah adlen, by pbone, man, or any means, din:cl1y 
or Inclln:cdy, C:lCCpI for mailina of court docurnetllS. -wUb III 'me • the minors 
IlIUIIIId in paragrapb 5 above, subject 10 an~ court-ordcrcd v_isilation 0 Ihcse 
minors only. Subjecl to any coun-ordeRd visilalion: 

• Exclude respondenl from iii OUI' shared residence III my residence 
}!I my workplace 0 my sc:hoolSIhe residence, day care, 'or &Chaol ofllthc 
minon named in para&raph S above [] these rnlnors only: 

Dowr: 

You have a right 10 keep your rcsicIcntiaJ address confidential. 

, Direct respondenl co vacalC our sbamtn:!lidence and ~slore ilIa Rle, 

• Prohlblt,respondenl from kIIowinaly comina within, or knowinaly remaining 
within I QD~ qn.,J. (distance) of.oursban:d residence-II my reSidence: 
III my workplace my school ~ day care at school of lllihe minors named in 
paraaraphS above:. Cl thea: minors only: 

DOIher: 

7 Grant me possession ~r essential personal bclcxq;inJS, im:Judillllhe rollowing: 

• Gran' me usc or.tIIe followina vchi<:lc: 
Year, Mae & Model License No. 

'Other. 
.. 

'''Dlteel the respondenllO panicipale in appropriate creaunenl or,counselin, 
services. 
II Require the respondent 10 pay lhe:fees and costs or,lhis.ctio~. 

II Remain Effectl". longcr !ban one year because respondent is iilceiy 10 resume 
acts or domestic violcnce apinsl:Jne ir d1C order expires in a1car. 

Cheek Ibc rollowing On!Y'ifyou'!lM requcllig proteetion involving pelS. 

U Granfme exclusive custody aIId collirol of the followina PCl(s) owned. 
pos$CS$Cd, leased, kept, or'held by me, respondent, or a minor child residing with 
either me or (he mPonckm. (SpecifY name'of PCl8nd l)'pCof animal;): 

S,1FORMsv=couRTSERVlCESWIIlfer Fotru\PeIiIlon lar Order flIT Protectiotl.doc 
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N!A 0 II Prohibit respondenl from inlCrfcrfng wi!h my cfforts to remove the pel(S) 
named abovc. 

N/A 0 LJ Prohibit respcmdcnl f~m knowil1lly caming widiin. or knOwingly n:maining 
wilhin (djSlallCe) of lhe following locati~s where lhe pel(s)are 
replarty found: 
o petitioner'. residence (You have a riJhr 10 !cup your residential address 
c:onfidcntia1.) CJ Park 

Dother: 

Check !he follow •• only 'if)lOU arc reques&ina pl'Olecli~ involving a'minor: 

l!II III' Ii SUbjecllO any coun-ordercd visilation. Grant me lhc: care. cuslody'and conlJOl 
ofJlIhc minors named in paragraph S above D !hesc minors only: 

"'·Re.rraln rapondcnl from inlCrfcrina with my physical or lepl cUstody of 
'lillie ",iRon named in paraarll'h S above 0 these minors only: 

• Dr 'I 'Restraln lhc: respondenc rrom remoyina rrom che scate: I1lhe minori named in 
paragraph S abovc 0 tbese minors only: 

. 
Request (01' Specaal Assislante From Law Enforcement Agc:IICICS: 

I riquesc the court order the appropriale law'cnfon:elllcnt aaency 10 a5Sist me in obtaining: 
iii Po. .. session or my residence. D PosseS5ion of lhc vehicle dcsisnaled :.bovc .. 
o Possession o,r my cssenlial personal belongings aiD the sltarcd reside~ 0 respondent's I'Csidence o ruher location ________ _ 

• Cuscody orJifthe minors named in para&raph S above 0 tlu:sc minors only (if <spplicable): 

o Other: 

~ ·Domestic vjolclltc- means physical harm, bodily iojury, assault, Includina scJlual assaull, 
scalking.!2! ilinicling'fclr o"r immincal physicalchann, bodily injury or assauh becweenJamily 
or household members. 

Statement: The n:spondcnl has conuniued "IS of domeslic yiolence as rollows, (Describe ~ 
am or domeslic yiole~ and !heir apgmlimaee dalH, beliMing wi!h the Dml..~nl!£!. You may 
want to include police tcsponses,) 
Describe the most recem yjolCIU acl, rear or direal or violence. and whylhe temporal order should be 
entered coday without notice 10 die respOndent: ;-0" irA, ,~\'·v JG ,-,...,J... 
.\M "'56 ~tar Gt-ttt evi9lt ~, G.,"ar i" h,.v ,y,··!te ~r&" 

f5£~: E:7l~~~~tJ 
3iy\t S.1FORMSIFcouRTSERVICESWaIl., FcmIs1PetllJon lor ant., for Protee/#an,dac 

PefJlioIIlor 0nIer lor PrvIectIon (pr~J):- P.ge 4 or 6' . ' 
WPF DV-'.0'5 MarItIBIOty (D6I2012J - RCW 26.50.1)30 , . 

~ -f,...,J. oJ' 'of ~ ,m~ Dl~1'e.r ""'tJ tJ ~ 01" ,~ 12:j l:lot) I.'J. 



Describe any stalkia& behavior by respondul, includina usc of telephonic:, audiovisual or eleClronic 
means to harass or monilor: _______________ _ 

S:IFORlrlSIFCOURTSERV'CESW<Islet' FoImslPelltlon lOT Order fOl' ProIedion.doc 
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Describe medicalln:lllmCnt you received and ror whal::--_____________ _ 

Describe any lhreaIs 0' suicide or suicidal behavior by Ihe n:spondcnl: _________ _ 

111. ~ J..zt J:,J. A Crf't cf ~u 1lA D,.. j.t ca tJ i f't .f'Fd'" fl., 
~" o. .. J, "l'Wat!f n 1r:,'U h;.. ''hp..,. t t4 a.~t\t" a .. IJ~ Q- J 

~Z~=}~~~· 
Does the respondcnl own or possess firearms? 0 Yes 0 No r>~ + ~.,.d.I 
Does the respondenl use fireanns, weapons or objec" 10 lhrealen or hann you? Plcasc describe: 

If you are rcquesliDg IMI the prOICClion order IasIS lonlcr chan one year. describe Ihc reasons why: 

Olher: _____________________________ _ 

(Continue on sepanJe paae if necessary.) 
Check boll if subslanCC abuse is involved: 0 alcohol 0 drup 0 other 
o Personal service canJlOl be made upon respondenl within the stall: of Washinl,on. 

I unify under penalry or perjury under the laws or !he stall: of Washin&lon Ihal the (oreloina is lrue 
and corrCC1. 

Dated: jolJSJ2DIl al ___ -"' .... JJ!k.~.=....:.t-t_'L'_ _____ , Washinglon. 

s· ~ 'InatUre 0 IIUoncr 

You have B righl CO keep your residential address confidential. If you have one, please provide an 
address. ocher than your residence, where you may receive lepl documents: _______ _ 

S:IFORMSlFCOURTSERVlCESWalLfer ForrteVIe/U1on lor 0rtJM for PtotflCiloll.doc: 
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CHILDREN'S ADMINISTRA nON 
Safety Pia. 

I8J In-Home Safety Plu 
o Out-of-Homc Safety Plan lca __ 

o No Safety Plan Reqund 

A Safer)' Plan is required for a&l childrCll where there is 8 safety threat(s) indicated 011 lb. Safety Assessment. The 
Sa recy Plan is • written unnpmenl between a funil)' and Children's Administnlion thai identifies how Jaftty 
threats 10 a child will be immediately COMIOIJed uuI managed. Note: When c:rc:aIiIIs an In-Home Safely Plan die 
folloha criteria in die Safety Plan AnaIyIis must be pmat. 

• 1lcrc is at least one panlllllCliresivcr OT adull in thc home. 

• The home Is calm enouah to allow safety providers 10 ftmction in the home. 

• The adults in the home..,. to coopc:ralt with and allow an In-Home Safccy PI.". 

• SufflCieDt, apPJOPriatc, reliable lesoun:ca ... available and willing to provide safety sc:rvicesltasks. 

CASE NAME CASE NUMBER 
GOHAR. THERESA 17S576S 

SOCIAL WORKER NAME TELEPHONE NUMBER 
SOHLBERO, HEATHER.. L. (42S)673-3 100 

,SAFETY PLAN.PARTICIPANTS DATEO'BlRm 
GOHAR., SAMIR (101164697) 09101/1968 

GOHAR, THERESA (101 164698) 1211511971 

OOHAR. MATllEW (1011644599) OMI8I2OOS 

OOHAR., CATHERINE (101 164700) 07128f2001 

SAFETY ACTIVITIESITASICS 
ldenlified Safety Threal(s): 

17. Child lCXualabusc is suspected, bas occumd. or WcwDsIanca IUUCIt .... uaIlbuse is likely to occur. 

ACliviticslTasks: START TARGET 
CIIilcl Focused AClivity DATE: IUIl4l'ZOl2 £HDDATE: 10IJ112012 

What will be done: (Describe adi"iliesllasb !hat .iJ1 be done to mlna."'e child's safely. how the plan will 
wort, Cle:.) 

The lIIOlber will not allow any canUld bctwIcft die faIber 1IIId!he childrcu unsil Saohgmish CoWlt)' Sherill'has complacd 
dteir Investipdon and apprvved COJItIa. 

By Whom: 
mo1her 

Frequ.cncy: (Whal rinles, days ofthc: week, etc. Include all those times the threat is likel), 10 oc:cur) 
Wldl Saallomish COlini)' S1Ieriffhu compleled dicit iD\'eltiplioft and approved com:act. 

Identified Safety Threal(s): 

11. Child ICJUIaI abuse is suspected" has CXCWTed., or circurDsaDca I1I&FIt IClluaJ abuse is likc!1y to occur. 

ActiviliesfTuks: START TARGET 
Child Focased Activity DATE: 10124/2012 END DAle: I 013 IflOI2 

What wiD be done: (Describe aclivities/lasks that will be done 10 manage the child's IIf'cty, how the plan will 
wort" etc.) 

The modler will not discuss the allgariou wilh her cbildren end will make no negariyc CQIIUDeIUS abouIlhc fllh. while 

DSHS 1 ... CRIiV.1J/2010)- nwt&LATED PIIFIS 



Snohomish County Sherifl'inveslipaion ia ill pl1lCdso 

ByWbom: 
molher 

Frequency; (What rimes. clays of the week, etc. Im:lude all those times the threal is likely 10 occur) 
unLiI SnohomisJI Coumy Shc:riifhu completed iDvatiplion 

Identirted Safety 'l'hrat(I): 

170 OIild lUual abuse is ~ bu occ:uned, or cln:lllNlaJlCellUapsI ... 18l abuse is likely to occur. 

Ac;civilicsITasks: START TARGET 

0dMI DATE: 1012412012 END DATE: 1112912012 

What will be done: (Dascribe aetivitiesllasks chat will be done to mlMF aM child's ..ret)'. how the plan will 
wort, etc.) 
1lIe ~ will rct;uat IICnaponry raninina order 1Ic1MCtl Chc cbiIdrcD aod Ihcir liabc7 duou&la Saohvrnbh Count)' 
Superior Coun. paldina GU1come IIId ra:ommendaliaas orSnohomisll CouIIly Sileritr investiprioft 

By Wbona: 
IIIOIba" 
Frequency: (What limes, ct.ys oftflc week, etc. Include all1hosc limes the threat is likely to occur) 
unol iDllUlipdoD hu been completed 

COMMENTS: Document peninenl safely ftllat£d infonNlion repnlins: Conditions for Return Home. Trill 
Return Home. o."unirteation with a non-<USlodiai parent. etc ... 

Repol1io, Concel1ll: I. cue orElllo"., or Immediate sare.,. tbrall. ca119U. 
For quesdons or concerns rqarcSinl the Sarel)' Plan. J*ticiputs should contact the Social WOlter al the 
telepllone "umber at the top of chis plan or Central (."u 8 ...... 363-4216 evenings or on weekends and 
holidays. 

Failure 10 comply wid! this ~l may rault in Ihe filial of a clepcndaacy pctitiOll aacllUOIIUDendation 1hat 
the child or children be ,laced out oflhe home. 

SIGNATURES 

SIGNATURE -n...;f. DATE 
1D'fiilI'-tI2 

SIONATURE DATE 

~G~'--o~~L~ ~"? 
SIGNA T'lJRE DATE 

~ 

srmmruRE - C om 'I SIGNATURE DATE 
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CHILD CUSTODY INFORMATION SHEET 01394 1 
If lOU are 5(!C]da1 protectloD (or your dtDd(reu) Crom duroatlc vfoleDCe Ol" are requatiag custody Dr 
your cbUd(rcn), please IIDIWer Ibe quesUODS and pI'OYlde tho IDrDJ'llUllJo1l recaucsttd In parag,apbs A -
E below lind (hec:1t abe bolIts about Ole court IS Jurtsdlctioa ilia, apply to your case: 

Informacion fot lite COUI1li: 

A. Do the c:hilcl(rcn) lillCd in Paragraph 5 of tbe petition curremJy live with you? If I)l Yes ONo 
nol, with whom do thc ehild(rcn) cUrTenlly live? 

B. Do you know of m othu COlIn cases involvina the cblld(ren)? If ktmwn. IlsI: II Yes ClNo 
the eourl the case number lhe kind of calC 

~GteM-s.._,~ 1:l-3 -oD"t?-l,-6 12illJW:# 
c." ... :t" 

C. Have )'Ou been involved in W olhi:r lilll.lion concernil18 c;usIOd)' Dr visitalion with Dves DNo 
lhe child(ren) in this or any other SIIle? If tnown. lisllhc COlIn. the ellC number 
and lhe date the paremi", plan. rcsidenlial schedule. visiLalion sdu:dulc or custody 
decree was entered: 
(he cOurt the case nunlbu the date 

D. 00 you know of anr pcfsons, Olher lhan ),OU .... lhe rupol!delll, who claims riplS DVes ~No 
ur c:uSUldy or visilalion whh. the chi\d(ren)·' If known. lill their Rimes in the 5pace 
provided below and wir presenl addresses in chi: Confidential Infnllnaliun Form: 

~iB 
NlmI 

l:fi!1JE 

E. List I.he pIKes whefe !he children have lived durina the pasl five years, the d.tes they lived there and 
IIlc perSON with whom lbe)' livc4. (The presenl addrnsu of thoae pcr50115 mu£I be lislCd in the 
required Confidential Informalion Form.) 

I~ S~ I l!Ifi;Itl:. ,p,l W, ~OIlJD" J ,wll ~Ul" Rz. 

ORIGINAL 
CHILD CUSTODY INr-QRMATION SH.EET • i'Jlr I on 
WPF DV·Uno (911001)· RCW 16.030.0», 26.27.101 - .291 
CLERK'S OFFICE: S:\FOIMs\FCOURTSERVICIiS\MUICr Fonna\OIild tnfCInIWion Sheet.doc 
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jurisdierion: 

nus coUrt hasjurisdiclion over Ibis proeeedina for lherea.sons below: [Cleek aU the boxes &hal.apply 
~o your case.) 

'111 This court bas eulLllive ccmlinuiIIg jurisdiclion. The COUd has made a child custody, parentina 
plan. resicteniiaJ scbedule or visil8lion delmllination in this maaer before sad rcWu jurisdlcdon 
under RCW26.27.211 . .. This stale is Ibe home state of !he children because: 
Ii( IhI: chihben lived in Washinglon with a parent 01' I pcnon'acaina u a pUall for ar least siK 

c:onseaHive months ifllRlC!liatcly before !he beliMina of this proccedil1l. 

0 the children arc less !han iia. months old and have lived in Washinaton with a paRnl or a 
person actina as parent since binh. 

0 any absentcS from Washinaron have beeJ:a onIylemporuy. 
0 WubinJlCIII was die home Sl8[C of &he children within. momhs before IhI: bcgimina'of 

Ihis proc:eedina and !he children aR abscP;1 from the stale; but a parent OJ penon aCUnI as B 

parent condnunlo live in mis SIBle. 

Ji( 'Jlu: children and lhe plrenlS, or the cliihJnm and at leasl one plJ'Cnt or a penon actina as a 
parern, have sian,ifiaN connections with this stale other Ihan mere ph)'sicaJ presence; and 
subsuullial evidence if avaifa~1c in this stale c:ontcmq tile children's care, proteclion, training . 
and personal retationships and 

JII Ihe children h:lve no IwnM: Slute eblewbere. 

0 lhe children's home Slall: has declined ro exercise juriSl!ic:lion. on Illc ground !hal this SIale is 
Ihe: mon: appropriate foruln" under RCW 26.27.261 or 271. 

0 All courcs in the children's heme state have declined \0 exercise jurisdiction on the ground.wI Ii 
court of'lhis SIaIC is the mon: apprOflrialc rorum 10 determine &he coSlneSy of 1JIe children under 
RCW 26.17.261 or .271. 

lID No other Slate h:ls jurisdiC:tiun. 

• This court hastc:rnponry emeraency. jurisdiction over Ibis prococdins becauSe tht children lie 

preselll in chis Sllle and lhe.children have been abandoned. or'it is IJC'ccssary in,an cmeraenc:yto 
prol~ct &he chU~n bceause the ehildn:_n, or 8 sibling,or parent of the children issubjecccd to Or 
Ihrcacened wid! abuse. .~CW 26.27:231. 

~, cerlify· ~ndeJ pe!llilY of perjury under !he Jaws or the ~te of Washiaaton chat, die fOI'C80iDI is !lUe and 
c:orn:c:l. 

Dated _-'.IID~/~'il:ll....;lSu}:...oJIIII,;.' u.O.LI .... l. __ II ___ e~ly*U ... 'hu~' ....Iitt ......... ____ . WashillllOD 

CHILD CUSTODY INFORMAnON SHEET· hac 2 !)q 
WPF 0"·1.030 (912001) · RCW 26.050.030. 26:27,201 .; .291 
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'I 

Superior Court of Washlngto~ 
For Snohomish C un 

n t V"C $A :r Go kq,r· 
Petilioner ,. .. , ... lIS. 

S_ir t\, (j.plwtr 

Illl5l111 
DOlI 

Names of Minors: D No Minors Involved 
Fil"Sl Middle LasI Ap 

~~A~~~tY~i~~e~M~~-.~~~~~~~ JI 
,b\&h~!J k c..e\'nl' 7 

The Court Rnds: 

FILED 
12 OCT 25 PH Il2& 

SatlYA K~ASKI 
COUNTY CLERK 

SHOMOMlSli CO. WASH 

No.12 2 0 1 3 9'4 1 
Temporary Order for Protection and 
Notice of Hearing (TMORPRTj 

,CIetk'a ActIon Required) ~ l al L 
Next HNftng DalelTlme: f\A2V @':Oopm 
AI: Snohomish County Courthouse, 1~ FIooI 

3000 Rockefeller Ave ,Everett, W~9B201 

De 8 C 

n ent Identifiers 

Acnas 10 _pORS: 0 yes 0 no lI.ullkllOwu 

1be I:OUn bujurildlcdon over the panics. die minors, IlI6 dIc subjca mailer. The respondenl will be served 
notice of his or her opponunily 10 be. heard al ,he scheduled hcarinl. lew 26.50.070. For SOOd eluse shown; 
!he ~DUI1 fIndS lhalln emergency a.isIs lad dill a Tcmporlty PIolcclioa Order should be iS$1ICCI without lIOlice 10 
UIc poadeat'lo avoid irrap;lt8b1e harm. 

urt Orders: 
• Respondelll is.R .. rralned flCllll U\lSiIll petitioner pIajIica\ harm, bodily injury, "'Huh, includinl 
. _al DllUII, Indr!'Olft IIIOICSlinB, blrlDins, threalCllins, or IIIJIIiIq iii petilioner alhc minors 
I1iIIDtd m_dIc 'llI/e :Ibove 0 Ihese millOl'S only: 

. RespomIcRl is Reslrllined fmm hanssinl. tollowbta. 1IIcpi"l.under physical or eJccUvniC.survcitllnc:c, 
cytII:ntalkina as dcnned in RCW 9.61.2«>, IIId usin, ~ephonil:, audicwisual, or OIhcr elccuooic means 
w'monilOl" &he lIClicml, locadons. or \ll!lre oc e1ec1rooic ~ orB pebtioaet ... miDDrs 
nama1 in die labIe above 0 GIIIy,dIe miaors lisIcd beiow 0 mcrabers of die ¥iaim', bouIeboId listed below 
Ollie v\cdm', adull dlildmllisled below: 

'AddlCloaal no coatact pnlvlsiolSS are OD lhe nut pap. 
The terms 01 this order shafl be effective unlit I the end of the hearing. noted above. 



Rapondcm is RflS".'ned from comins near IIId rrom baviDI any CODIICt wbalSOCVcr. In penoa or 
cbroup ochers. by phone. mail. 01 ., means. diRcdy or lndirecdy, ucepI. for mailinl or 1letYic£..0l 
procas of court claeumellll by a 3" pany or CGIIIICt by respondent's Ja~.) wilbJII petitioner gQ die 
minors named iR die labIe above 0 Ihesc minoR ooIy: 8ubjecI to future ordett 11\ Dlaeolullon, 

PltImIty or Non-Plrental Custody 
Respondent is Re.tnJlned from golna Onto Ibe llOUDds of or eDICI'laa petitioner's" residence 
o workplace Ii JCbool 0 the day care or sclIaol ora !be minors named in die table above 
o Ihese minors only: _lei 10 MIn orders I" DlaaoIuIIon. 
g odIer: 1'111 S cJ-,D l Df f1..f ..w,.~ 'h~ Aht6II8ty or Non-Perental Custody ad n. 
o Petitioner', address is conra:tential~pctilioner waives conrldentiality or !be add"ss whi:h is: 

,y ~21 Mey;~.·"", 

05. Pelitioner shall have clIClusive rlahl to the residence petitioner and lespondem share. 11Ie 
respondent shall immediately Vacate du: residence. 1bc reapondenl INylate respondent's 
personal clolhina and responden!'s tools of trade from Ihe residence while. law enforcement 
orrlCCr is presenl. 0 This address is confldenlial. 0 Pctiaioncr waives eont1deJllialit)' of Ihis 
address which is: 

rrom knowina1y coming wi~, or tnowr;y rcmainq wilhiRM' 
(dislance) or: petitioner's?U residence workplace a school r' lhe 

~--"''''''~-.I!-~;t'the~minnn named in Ihe lable aboYC a the minors ollly: 

Cother: Subject 10 future onItr8 In 0 
mI or Non·Pilenlal Cuetady 

o 7. PClitioner shall have pos5C55iun uf essential personal beloo&inas, includin&the followin&: 

o 8. Petitioner is Il'IIlfcd usc of chit foUowin& vehlltle: 
Year. Make" Model license No. 

09. Other: 

lete the followin onl if rotection is anted iavoly' 

. Petitioner is Granted the temporary care, custody, and control ot the minors named in the 

table above Subject to fIIture Qnfe,.. in OI880IUIIon 
o dIesc minors only: PIfentIty or Non-P;lrentaf CWlDdy ac:ti.. 

. Respondcm is Resfnllned from intcrferiJl& with pctilioaer'. physical 01 lepl custody of e 

minors named in die "Ie above 0 ~#cft3Wl~re ~rden In Dl8&ohdlon. 
. rental CU8ta 1ICIIon. 

Temp 0tI1 loT PIoIet:IiDnINt 01 HIV (TMORPRT) • PIp 2 014 
INPf: OV·Uft AlIMIIf8tOf)' (lI2O'OJ • RCW 21.50.030 
S:IFORAfS1FCOUArSERVICESWISIIT FGrmS\T~ ~ CWW.dDc 



ReijAJl&m is Restrained from removing from the stale .lbc minora named in the lible above 
o these minors only: 

Subject to fUlure orders In Oll801ulion. 
Palernity or Non-P"'8ntaJ CUltody action. 

'(be rapondcm. is directed 10 appear aDd show cause wby IhillelDporIIJ' onIer sIIouId IlOl be made effective for 
one JCM or more and why Ihe coun sbouJd not order die relltr requested by Ib ~Iilioner or 0Ihcr relief wbidl 
ma)' include electronic moniloriq. payrDelll of COSIa. .... uaancm. Fallute to App#IIIr "' the Hearing 
May Resu" In the Court G",nfing Such Relief. The Nut Hearing o.te Is Shown on 
Pag.One. 

warnings to Respondent: A violalioa of provisions I d!.roap 6 of dlis ordu widllCIUII aodc:e of ils 
tenns is a criminal offease IIIIdcr ~ 26.50 RCW and willlUbjeq yga Ip .p. If die vioIaJioa of die 
prCKeClion order involftlilram acrass a SII1C line or the bou.ndary of. tribal jurisdiction. or involves c:onduct 
within the special mar\lime and rerrilOriaJ Jurisdlctloo or lhc UnilCd ScIICa. wIIicla includu lribll lands. )'011 may 
be lubjccl. 10 criminal prOiseanion in federal cauR under 18 U.S.C. 12261. 226IA. or 2262. 

A viDlalion of provllions I lhfOU&h 6 of 1II1s order is • &lOSS misdemeanor onlcss one of d!.c £oIlolll\n, 
condilions appl)': AII)' _II abal ill vioblion or llii. order mil dial doa I1IIl IUIIGIIIII 10 lpaull in !he firsl 
dc&1CC or KCOnd CII:&rce under RCW 9A.36.011 or 9A.36.021 is. class C felony. An), conduci in violation of 
lhis order dW isrcddCSl and Crules IlUtJsIaDliaI rilk of deaIb or len.. pbyaic::ll Injury to ano&bcr penon is • 
elass C felany. Also. a violalion of Ihia order Is. elm C fclony If you bave _ \cUlIWO previous convictions 
for viawinla proleclion order issued under TItIc$ 7. 10,26 or 74 RCW. 

If die c:oun issues :a Rnal prolection order. and your reladonship CO !he pcdliGIICr is Ihal of SpoIIle or ronner 
SpoUK. pan:m of:t common c:llikl. Dr ronner or curtelll cohabilanllS Intinwc parlner. inclililina; II currenl or 
rormer relislered liumcilic ,amtel'. )'011 may IIIX posseIS a firearm or ammvnilion ror as lonlll that linll 
prGCCClion order is in effecl. III U.S.C. t 922(&)(8). A violalion ordlis fearal firearms law elm;', a 
rnuimum pGIIiblc pt:nah), or 10 yar5 in prilOll and a SlSO.OOO (~. An clU:CpIion elLiSIS (or law cnfon:cmenl 
om~rs Ind mililary perSOlUlCI when c:arryina depallmcntl,ovcmmenl·issllCd fircll1llJ ... U.S.C. § 92S(a)(1). 
If you :lre conviCled or an offense of docnellie violence, yatl will be forbidden ror lire from posseuin& • 
rmarm or ammunition. 
II U.S.C. 1922(&)(9); n.CW 9.4\.040. 

You Can 8e Arrested Even If the Person or Persons Who Obtained the Onlru Invl.e or 
Allow You to Viol.'e the Orders ProhIbitions. You have \he IOle responsibility CO avoid or refllin 
from lIiolllilll die order's provisions. Onlyllle eoun CID cIIanp die Ofder upon wrillCl1 application. 

I'IIrsU3nI to III U.S.C. t 226S. a COlIn in an)' of tile SO Slates. die DislriGl of Columbia. PUcno Rico. any 
Unilal Slaies lerrilory. and l1li)' IribaS land wilhin Ihc- United SIaIes shill accord full r.illl and credil 10 Ihc 
order. 

" is further ordcnld th3f the clerk of die co:n!iblD forward a cop)' of unler OIl or before 
day to • ~ c..S (:) .1lCounlY SIIer-irrl UlI~"_ Police 
Department Where Petitioner LIves whid! sIIaIl euler ia in a comP\ll[, bIscd criminal iruellilence sYSIem 
IIvailable in this Slitc ased by law cnforcemcnl 10 liM oulSlandlna WIrrIIU •. 

o The clerk 0' Ihe coon IbaII .Iso rorwa of Ibis oreler 011 or before Ihe neXl judicial day 10 
_~)' SJaerirrs OlTa 

)iiPoPOiiJice;!Dcpanmc5;W;NIIl-'Where";;;;ReRei;pG~tiilur:"";;;wbidliii·d;j1hll~llipcr;;;;soaal, _rYe die respoadcm wi11l a copy 
or dais order and lIIall promptl)' camplele IIId mum 10 lhil coun proor 

.P'I!litiona has made ror lervice orebis order. 

SE· Art..JrA e{,lI/1t.HllJ~/,i:J~ 
\' 



lAw cnfOfCCll1COIlhallauUl pclilioner in oblllinill8: 
o Posseuiou of petilioner'. 0 residence 0 pmanaI bclonBiap 10000cd at: 0 the shuccl residence 

o rapoadW'. mideace 0 GINr:--:-....,.......,.,....---.,.-:--....,.....-:--,--~---.,._~ __ ~_~ 
- :u.stody of !he abovc·~ mlDon, inclucliaa 1IDna pII)'1ica1 ~ for delivery 10 petilioner (if 

applicable). . 
DOdIer: 

Daled: OCT 25 ZQ1Z al (2S a.~ ~~++-t~~---­
'-~Jud I 

Presenled by: . ' 

p .. =fL:t 
cUIiORer 

Temp Ord lot AoterlioNNl 01 Htg (TIIIORPRr}. Page 4014 

A lAw Enron:crnallinfonn.lion $heel (L-EIS) 
muM be c:omolclcO. 

WPF DV·Z.Of5 t.frIfIJIIOry (6I2OfO)- RCW .50.030 
S:V'ORNSV=COURTSE/fVICESWIJ!iJtIll FamasITeM.IIOtat)' F'nItec:tion 0nJar .• 



IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE or WASHINGTON 

rN AND FOR TID COUNTY OF SNOHOMISH 

I VltI"~ G() trie 
Pb'JIPA"IW I PETlnONER 

and 

C 9U 2ND~~/RESPONDerr 
o ttnu.' re A. c:7() rf1t1e. 

Copy Rcc:cived: 

l1li • .,.,.1 

) 
) 
) 

~ NO. I ~-J. ,. 0 I 3 ~ '/- / 
) 
) ORDER 
) 
) 

..... 
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SONYA KRASKI 
COUNTY ClERK 

S"OHOHISH CO. WASH 

SIJPERIOR COURT OF WASHINGTON FOR SNOHOMISH COUNTY 

la re: 

THERESA GOHAR, 

and 

SAMIR OOHAll, 

Peddoaer. 

Respond.at. 

NO. 12-2-01394-1 

DECLAltAnON OF SAMIR GOIlAR 
IN RESPONSE TO P.E11110N FOR 
ORDER POR PROTECflON 

October 29 20ll 

COMES NOW SAMIIl GOHAR. the Petitioner in the abovo-entided acdou. beinl over the age or 

) 6 18 years and c:ompetent to testify to the followin8 mailers and stales and decIara as rollows: 

\7 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

lS 

26 

27 

This petition is I transparent. last ditch effort to stall this dissolution IDd maintain control of our 

c:hildren. Throughout Ibis action, Theresa has done everythins possible to stay manied to me. She 

refused to asrec to amend the pclitiOft for legal separadon to I petition for dissolutioa, requirinS a 

hearing. Immediately after her refusal, her second attorney. Elizabeth Michelson, withdrew. She also 

(ousht the appointment or. guardian ad litem, and reNsed to sian the waiver to allow the GAL. Martha 

Waken shaw. acc:css to her mental health records. She requested anOlher trial COIlonU8l1ce of our 

November S. 2012 trial dale. which was denied on November 19,2012. She refused tocoopaate 10 

schedule mediation, which required yet another beanns. She did nOlaltend either one of die depositions 

Dccllhlioa orSumirOobtr po 114 
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16 

17 

18 
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20 
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22 

23 
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25 

26 

27 

scheduled for her, dnpite agreeing to the dale. She petitioned the coun to remove Ms. Wakcnshawas 

Guardian ad Litem, which was denied. And now, finaJly, she is uncoDSCionably lying to the court and 

doing everything she (;&fI to clestroy my relationship with our dlildren. 

I have never inappropriately touched either of my children. I have no: couched Catherine's private areas. 

I have also not locked Catherine in the car as discipline or abused either of the children verbally. I have 

not physically or sexually abused Theresa either. These are all Theresa's fabrications for the purpose of 

staying married to me. 

1 petitioned the coun for a Guardian ad Litem (see attached report) after it became clear dUd Theresa's 

mental health wu deterionating. I originally agreed to a parentin! plan which named her as primuy 

residential parent with the hope that she would improve. J also was in the beginning scages of recovery 

for DIy sambling ~diction. There5B 's actions became more erratic and troubling and she involved both 

of our children in the dissolution more and more. I decided thai I needed to do everything in my power 

to take care of my children and make sure that their best interests are prvcccted. Theresa hu a history of 

mental health issues. She has two suicide attempts, has been prescribed medication for her issues, and 

according to her own declarations she blS provided a leuer from her therapist that references 

"generalized anxiety" and mild OCD in the form ofmodetate genn phobia. It also references much 

CORlrOllinS behavior and what sounds like verbal/emotional abuse in her marriage, which she has not 

addressed in her handwritten declarations. She bas stated over and over that she does not want the 

divorc:e and would like ber husband to <:Ome back. Theresa's declarations accuse me of controlling 

behavior and verbal/emotional abuse, but she makes absolutely no ac:cusations of sexual abuse. 

J cooperated with the GAL, and met with her twice with the childrm. There were absolutely no 

allegations about physical or SIIXUal abuse at that time. Theresa rnissed appointments with Ms. 

Dec:laratiOD orSamirGohar p.lI4 &.q..i' 
lAoNrdE.Karr 

2m Colby Awcuuc. SuilO 700 
EYereII. Wulllll&lOn 911201 

42S-7D-0044 
425-78J.0407 ((IX) 
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Wakenshawand did not reIUITI calls. The GAL report c:aJls her "largely non-cooperacive." She finally 

requested that Ms. Wakenshaw be mRoved, call1aS her sliar In 11K pleadings. despite Idmitting that 

,1l!..!!Id.!a~d the ~. Ms~al"'" recgmmeadcd dlat I be Iwanled prima.., nre or tht 

children, based ia part OD TIIema's "PtDlne" abUlly, ule of~.£ Catherine told the GAL that 

she was "worried that the GAL could take her away from both orher parents and put her in a foster 

home and it is suspected that tlds fcar came from her mother." Ms. Waltensbaw also recommended that 

both orus complele psycho1oaical evaluations with Dr. Schau, which I have done. He has been stalled 

in submiaina his repon because Theresa has refused to communicate with him. My attorney finally sent 

a samplins of her p1eadinss so dlat the report can be completed by trial on Monday. November S, 2012. 

The GAL report states, "MI. Gohu adamandy insists that MattMw was sexually abused on a Sunday a' 
chutCh when he was three years old by the Sunday school teacher's son. She said dult she asked 

Mauhew ir'that was the boy wbo did ia,' pointina to the teacher'. son and Maahew said yes. Ceady, 

that was a leading queslion on the mother's part." Thenssa did nOl take Mauhew to the doctor, file a 

CPS report. or call the police. I was thin that day and the incident did not happen. 1 believe Matthew 

was IK:tually four or five yeers old. It was simply a ploy to bep Maahew out of' Sunday sc;hool and the 

family away from church. Theresa accused me ofhavins a relationship wi'" the Sunday school teacher 

and made up the aJleption about the Sunday school reacher's son. 

I hope that my actions in requestiDS a GAL, Payinl the entire retainer, coopentiD8 fully in the 

investiplion and voluntarily submittins to. plycholoaical evaiUllion convince the court that Theresa's 

accusations are absurd and deviOUI. She hIS three goals - to keep the $6,000 per month maintenance 

comins, to keep control ofboth children. and to Slay married (for rdigious purposes). On the same day 

that Theresa went in 10 request an order for protection, she served my attorney with a response to 

petition. ill which she made no menlion ortbese aJleptionl (see aaached). Perhaps her reason (or her 

inconsistent pleadin .. was because she wanted to keep this don aunt. She did not notify either my 

Declaration ofS8IIIir Gob., p. 3/4 &or-" 
Leonard Eo Km 

272l Cal,>" AIICIl1IC, 5uilc 700 
Enid, Wuhi"l10119I201 

4U-1I34)44 
425.78J.0407 (r.) 
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attorney or the Guardian Ad Litem ofber petition. I did n01 find out until J weal to the ctuldren's school 

on Friday to check on them after she did not show up for visitation on Thursday nisht, or answer her 

phone. t was concerned dlat because or her mel1Cal health issues ud her recent losses in court, she may 

do something dangerous or foolisb. I found oul about the order for protection when the sheriff came to 

the school. 

My attomey requC$led that Commissioner 8ed1c dismiss the order, bUI instead he asreed to an order 

shortening time. 

Theresa's petition does not mention whether or not she look Catherine 10 the docaor. I am ex1remely 

concemed about bow she is handliDg this. Theresa is e~ly paranoid and does not oust anyone. She 

has gone through three attorneys in this action. including Elizabeth Midle1son, 10 whom I paid 

$10,000.00. 

1 request thulhe court dismiss this petidon and award me rems for the filing of this false dec1aradon 

and requiring two hearinp and the drafting of this respon$e. 

Signed under penaJty orperjury under die laws of the State ofWashi'!8fOD. 

DA TFD this 2rjk1 day ofOc:tober, 2012 in Everett, Washington. 

~r~ 

Da:larllioa or Slmir Oohar p. 4/4 
&.~ 

a-dILKar 
27%2 ColII)' AYCllIIC, Suite 700 
E_. Wathil,_ 9II:!01 

4lS-7Il4144 
4250183-0107 (fax) 



SUPERIOR COURT or WASHINGTON 
'OR SNOHOMISH COUNTY 
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Swc ofWuJUnstoa 
DEPARTMENT ofSOClAL and HEALTH SERVICES 
DmSION oCCHILDREN aad PAMILY SERVICES 

Lynnwood Office • MS: NS2-2 • 2031J S2-I Ave'll SIC 201 • LJDllwood VIA 98036 
0JIW-(42J)67J-JtOO • TPIIFrrt-I-lfJ(J.Ill-J229 • TDD-(42J)67J.JIOl 

FIIK- (41J)61J.J1(}I 

10130112 

To~ItMay~ 

On 10/24112 a sctCCncd in child proJective'services n=ferral was received alleging sexual abuse of 
tile child. Kllherine Gohar by her father Samir Gohar. Then=.isa current aiiJd Protective 
Services and Law Enforcement iiwestiption in prOcess. . 

The Department is RlCOmmcndinllhallhe father have no coatact wilb his children untillhe 
curmd invesliption has been completed. 

Plase feel free to call me with uy addit~ questions. I can be reacbed between die hours of 
lam aad Spm and 42S~73·3270. 

~~.~/I:v?r--'. 
ea Sohlberg () 

Social Worker m 
Cbild Prot~e Services 
DSHSlDCFS 
20311 ,Sliod Awnue'West. S1I*201 
Lynnwood, WA 98036 . 
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FILED 
SUPElUOR COUR'l' OFI2 T 30 PH 3: SO 

WASBDfG'fON 
FOR SItOlIOIIISB comr.rr 

CADSE RO. -12-2-01394-1 THERESA GOHAR 
(~%'l'J:DHBR) 

AII1J) 

caMH%88JOKBa: SUSAN C. GAER 
CLBaK: 

• DAB: 

PATRICIA BUNDY 
10-30-12 @ 1:00 P.M. 

SAMIR GOHAR 
(lUI:8POHDD'l') 

DIGlTALL:I RBCCmDBD 

1'HU KM'ftR C»E OK lOR: DOMESTIC VIOLENCE HtARING 
COH'J'DfOBD DAft/'rIMB/c:.uDIIWl AND COlftDIUAIICR CODlt: 

IlEARDfG DAft 8B'f/'fIMB/CA'UDfDAR CODa: 

ACTION: 

REA1UNG 8ra:J:CIIBII/CODB: 

n'l'U'%OIID APPEA1W): YES COUHa": PRO SE 
u.~ UftAMD: YES c:ovaf8U: KATHERINE PETERSON 
GUARDIAN AD Lnae APnAaBD: YES, MARTHA WAKENSHAW 
II'ACILl:7AI'Oll UnAIIBD: YES 

OOCIJMElftB P:J:LIl): 

~EU ~:ORDER OF DISMISSAL ENTERED, TO BE FILED BY THE FACILITATOR 

.aoc:uDDIGI/COUR'I" 8 ITNDINQB: 

THE COURT HAS CONCERNS THAT THE MOTHER HAS BROUGHT THESE ALLEGATIONS UP 
IMMEDIATELY AFTER BEING TOLD THE COURT WOULD NOT REPLACE THE GUARDIAN AD 
LITEM. THE MOTHER ALSO HAD REASON TO BELIEVE SHE WAS GOING TO LOSE CUSTODY 
OF THE CHILD. 

THE MOTHER IS ALLEGING THAT THE FATHER HAS SEXUALLY ABUSED THE PARTIES' 
DAUGHTER. THE GUARDIAN AD LITEM WAS ABL~ TO INTERVIEW THE CHILD; HOWEVER, 
THE MOTHER, GRANDMOTHER, AND THE AUNT WERE ALL HOVERING OVER THE CHILD 
OUTSIDE THE GLASS. THIS CLERK HAD TO TELL THEM TO DISPERSE SO THE GUARDIAN 
AD LITEM COULD INTERVIEW THE CHILD. THEY CONTINUED TO SPEAK LOUDLY TO THIS 
CLERK ABOUT THE GUARDIAN AD LITEM AND THE SEXUAL ABUSE ALLEGATIONS. 

THE GUARDIAN AD LITEM INDICATED THAT THE MOTHER HAS SHOWN THE CHILD THE 
GUARDIAN AD LITEM REPORT. THE CHILD INDICATED THAT THE BLOOD FOUND WAS 

1 
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GOHAR AND GOHAR 
CAUSE NO. 12-2-01394-1 

IMMEDIATELY FOLLOWING THE PELVIC EXAMINATION THAT THE MOTHER INSISTED THE 
CHILD UNDERGO, AND BECAUSE THE CHILD WILL SOON START HER PERIOD. 

THE COURT HAS NO INFORMATION ABOUT WHAT WAS SAID TO THE POLICE OR TO HEALTH 
CARE PROFESSIONALS. THE COURT'S FOCUS IS ABSOLUTELY ON THE BEST INTERESTS or 
THE CHILD. 

IT IS NOT THIS COURT'S ROLE TO HAKE ERRORS BY JUST PROTECTING THE CHILD NO 
MATTER WHAT IS PRESENTED TO THE COURT. THIS COURT'S ROLE IS TO LOOK AT THE 
DOMESTIC VIOLENCE PETITION. THE COURT CANNOT FIND TRAT THE PETITIONER HAS 
PROVEN HER CASE BY A PREPONDERANCE OF THE EVIDENCE. THE COURT WILL DENY THE 
PE;TITION. 
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SUPERIOR COURT OF WASHINGTON 
fOR SNOHOMISH COUNTY 

Pal_cr (Pint MlddIc A Lut Nama) 
YI. 

Sa,. lV ALA -z.. Go\.(! y, 
RapoIIIlcnI (Fim MIddle lit LNc Names) 

12 OCT 30 PH 3: 50 

SONYA KRASKI 
COUNT Y CLERK 

SNOHOI1ISH CO. WASH 

No.12 2 0139~ 1 
ORDER OF DISMISSAL 
(ORDSM) 

THIS MA'ITER SAVING COME BDOU TIlE ABOVE ENTJn.ED COURT AND 

( ~ Petitioner appeared 

()Cl Respondent appeared 

( ) Petitioner requests a dismissal 

( ) Pe&iaioncr did noI8ppear 

( J Rnpondcnt did not appear 

BASIS TO DISMISS 

( ) Petiticmcr hIS failed 10 prosec;utc Ibis action .J 
'9<J The Court does not find sulTacient cvidmce of domelk riDlell_ VV r'tP#I1.",~)I!1 
( ) TheCourtdoesnotfandsuft1cleatevidenceof •• IawftaI .......... at ~ t.J~~C~ 

ORDERO'DISMISSAL "M1Ii ~ ~ ',~r\lI'W 
IT IS HEREBY ORDERED, AD.ft1DGED AND DECREED As '"'1OLi.ow9j ttF CIt; It( 

... . II~ (0 It£.. . 
This cause of ac:Uoa is hcJdJy dismissed without p.ejuclice (ORDSMWO). " 

) ~II orderIla ddt cause DllDlbcr only ..., bereby vacated. 

l AU orelm in dti. cause number ani, are hereby IenniD8lCd. 

U)'o. lane other orden Iuaed by AllOt .... court, JOD ......... required Co camply willi those orden. 

DATEDlhis _____ Uy o( ___ ...-..:....:=:....-_---J 
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COUNT Y CLERK 

SNOHOMISH CO. WASH 

Superior Court of Washington 
County of 

In rc the Marriage of: 

Samir A. Gohar 
Petitioner, 

and 

Theresa I Gohar 
Res ndent. 

This parenting plan is proposed by Theresa J Gohar 

FILED 
OCT 30 2012 
SONYA KRAsKI 
COUNTY CLERK 

SNOHOMISH CO. WASH. 

No. 12-3-00776-6 

Parenting Plan 
(x ] Proposed (PPP) 

I. Generallnformation 

This parenting plan applies to the following children: 

Catherine M. Gohar II 

Matthew K. Gohar 7 
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II. Baaia for Restrictions 

Under cerl8in circumst8nces, 8S outlined below, the courl may limit or prohibit 8 parent's contact 
with the chifd(ren) and the right to make decisions for the chiJd(ren). 

2.1 Parental Conduct (RCW 26.09.191 (1), (2)) 

[x] The petitioner's residential time with the children shall be limited or restrained 
completely, and mutual decision-making and designation of a dispute resolution process 
other than coun action shall not be required, because this parent: 

[x] Willful abandonment that continues for an extended period of time or substantial 
refusal to perfonn parenting functions (this applies only to parents. not to a 
person who resides with II parent). 

ex 1 Physical, sexual or a pattern of emotional abuse of a child. 

r xl A history of acts of domestic violence as defined in RCW 26.50.010( I) or an 
assault or sexual assault which causes grievous bodily hann or the fear of such 
hann. 

2.2 Other Factors (RCW 26.09.191(3)) 

[x] The [ x] petitioner'S involvement or conduct mlly have an adverse effect on the 
child(ren)'s best interestS because of the ex.istence oflbe factors which follow: 

[x ] Neglect or substantial nonperformance of parenting functions. 

[x] A long-tenn impainnent resulting from drug. alcohol, or other substance abuse 
that interferes with the performance of parenting functions. 

[x J The absence or substantial impairment of emotional ties between the parent and 
child. 

[x ] The abusive use of conniet by the parent which creates the danger of serious 
damage to the child's psychological development. 

111. Residential Schedule 

The residential schedule must set forlh where the child(ren) shall reside Bach day of the year, 
including provisions for holidays, birlhdays of family members, vacations, and other special 
occasions, and what contact the child(ren) shall have with each parent. Parents are encouraged 
to create a residential schedule that meets the developmental needs of the child(ren) and 
individual needs of their f8mily. Paragraphs 3.1 through 3.9 8re one way to write your 
residential schedule. If you do not use these paragraphs, wme in your own schedule in 
Paragraph 3.13. 
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3.1 Schedule for Children Under School Age 

There are no children under school age. 

3.2 School Schedule 

Children shall reside with respondent only. 

3.3 Schedule for Winter Vacation 

Children shall reside with respondent only. 

3.4 Schedule for Other School Breaks 

Children shall reside with respondent only. 

3.5 Summer Schedule 

Children shall reside with respondent only. 

3.6 Vacation With Parents 

Children shall reside with respondent only. 

3.7 Schedule for Holidays 

Children shall reside with respondent only. 

3.8 Schedule for Special Occasions 

Children shall reside with respondent only. 

3.9 Priorities Under the Residential Schedule 

[x] Does not apply because one parent has no visitation or restricted visitation. 
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3.10 Restrictions 

{x] The petitioner's residential time with the children shall be limited because there are 
limiting factors in paragraphs 2.1 and 2.2. The following restrictions shall apply when 
the children spend time with this parent. 

3.11 Transportation Arrangements 

Transportation costs are included in the Child Support Worksheets and/or the Order of Child 
Support and should not be included here. 

3.12 Designation of Custodian 

The children named in this parenting plan are scheduled to reside the majority of the time with 
the respondent. This parent is designated the custodian of the child(ren) solely for purposes of all 
other state and federal statutes which require a designation or determination of custody. 

3.13 Other 

My daughter told me on 10/2312012 at night before she sleeps that her father 
Samir touched her in her private lower area. She did look scared when she 
was talking about it She told me he was sitting beside her in the couch 
where he started to touch her down the~. She said he force her to s'eep 
next to him in his bed. I went to her school for help the next day where they 
asked for Catherine to come and talk with the 8chool consoler. Catherine 
told the consoler In front of me that this was not the first time he touched 
her there. He did touch her there before In the weekend on the 20 and 21 of 
October In the sleep over with him. The school consoler talked with 
Catherine and she did Immediately call Snohomish county 8herlff and the 
child protection aervic:e8. The child pro18ct8d service made a safe plan and 
told me to request an order for both children not to see the father until the 
investigation is done. I did go to the court next day where they helped me 
in room 125 and give me the fonn to flll out. The case no. 12201 3941. 

Catherine did come home from her dad sleepover having bleeding in her 
underwear. I called the pediatric office Monday aftBr the sleep over and did 
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book the first available appointment wi1h a lady doctor to see her on the 
29th where the doctor told me it is hard to know after two days of sleepover 
because this area can heal within two days of contact. 

3.14 Summary of RCW 26.09.430 - .480, Regarding Relocation of a Child 

This is a summary only. For the full text, please see RCW 26.09.430 through 26.09.480. 

If the person with whom the child resides 8 majority of the time plans to move, that person shall 
give notice to every per.;on entitled to court ordered time with the child. 

(fthe move is outside the child's school district, the relocating person must give notice by 
personal service or by mail requiring a return receipt. This notice must be at least 60 days before 
the intended move. If the relocating person could not have known about the move in time to give 
60 days' notice, that person must give notice within 5 days after learning of the move. The notice 
must contain the information required in RCW 26.09.440. See also form DRPSCU 07.0500, 
(Notice of Intended Relocation of A Child). 

If the move is within the same school district, the relocating person must provide actual notice by 
any reasonable means. A person entitled to time with the child may nol object to the move but 
may ask for modification under RCW 26.09.260. 

Notice may be delayed for 21 days if the relocating person is entering a domestic violence shelter 
or is moving to avoid a clear, immediate and unreasonable risk to health and safety. 

If information is protected under a court order or the address confidentiality program, it may be 
withheld from the notice. 

A relocating person may ask the court to waive any notice requirements that may put the health 
and safety of a person or a child at risk. 

Failure to give the required notice may be grounds for sanctions, including contempt. 

H DO objectioa is filed withiD 30 days after servia! or tbe Doda! or iDteDded relocation, tbe 
relocatioD will be permitted and the proposed revised resideDtiallICbedDIe may be 
CODfirmed. 

A person entitled to time with a child under a court order can file an objection to the child's 
relocation whether or not he or sbe received proper notice. 

An objection may be tiled by using the mandatory pattern fonn WPF DRPSCU 07.0100, 
(Objection to RclocationlPetition for Modification of Custody DecreelParenting PlanlResidentiaI 
Schedule). The objection must be served OD all persons entitled to time with the child. 

The relocating person shall not move the child during the time for objection unless: (a) the 
delayed notice provisions apply; or (b) a court order allows the move. 

(fthe objecting person schedules a hearing for a date within 15 days of timely service of the 
objection, the relocating person shall not move the child before the hearing unless there is a clear, 
immediate and IUlre8.SOnable risk to the health or safety of a person or a child. 
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IV. Decision Making 

4.1 Day-to-Day Decisions 

Dedsions by respondent only. 

4.2 Major Decisions 

Major decisions regarding each child shall be made as follows: 

Education decisions 
Non~mergency health care 
Religious upbringing 
All other decisions makiog 

4.3 Restrictions In Decision Making 

respondent 
respondent 
respondent 
respondent 

[x ) Sole decision making shall be ordered to the respondent for the following 
reasons: 

[x] A limitation on the other parent's decision making authority is mandated by 
RCW 26.09.191 (See par880lph 2.1). 

[x J One parent is opposed to mutual decision making, and such opposition is 
reasonably based on the following criteria: 

(8) The existence ofa limitation under RCW 26.09.191; 
(b) The history of panicipation of each parent in decision making in each of 

the areas in RCW 26.09.184(4)(8); 
(c) Whether the parents have demonstrated ability and desire to cooperate 

with one another in decision making in each of the areas in 
RCW 26.09.1 84(4)(a); and 

(d) The parents' geographic proximity 10 one another, to the extent that it 
affects their ability to make timely mutual decisions. 

V. Dispute Resolution 

The purpose of this dispute resolution process is to resolve disagreements about carrying out 
this parenting plan. This dispute resolution process may, and under some local court rules or 
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the provisions of this plan must be used before filing a petition to modify the plan or a motion for 
contempt for failing to follow the plan. 

[x] Disputes between the parties, other than child support disputes, shall be submitted to (list person 
or agency): 

[ ] counseling by 
____________________________ ~,or 

[x] mediation by , if this box is checked and 
issues of domestic violence or child abuse are present, then the court finds that the victim 
requested mediation, that mediation is appropriate and that the victim is permitted to have 
a supporting person present during the mediation proceedings. or 

[ J arbitration by 

The cost of this process shall be allocated between the parties as follows: 

[x 1 100 'Y. petitioner. 

The dispute resolution process shall be commenced by noti/}'ing the other party by [ J written 
request { ] certified mail [ ] other: 

In the dispute resolution process: 

(a) Preference shall be given to carrying out this Parenting Plan. 
(b) Unless an emergency exists, the parents shall use the designated process to resolve 

disputes relating to implementation of the plan, except those related to financial support. 
(c) A written record shall be prepared of any agreement reached in counseling or mediation 

and of each arbitration award and shall be provided to each party. 
(d) If the court finds that a parent has used or frustrated the dispute resolution process 

without good reason, the court shall award attorneys' fees and financial sanctions to the 
other parent. 

(e) The parties have the right of review from the dispute resolution process to the superior 
court. 

[x ] No dispute resolution process, except court action is ordered. 

VI. Other Provisions 

If one party does not agree to what the mediator recommend they have the right to ask a judge to solve the 
dispute. 
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VII. Declaration for Proposed Parenting Plan 

2.1 And 2.2 The father time shall be limited until he starts to treat the kids well. A pattern in emotional 
abuse when he tells the kids bad stuff about them in the time they spend with him away from me. He tells 
my son he is drama like his mother. With my daughter he keeps telling her that she is sick and make her 
feel that there is something wrong with her exact like when he used to treat me. He keeps telling her she is 
paranoia like he used to do to me. Which is not true and she is advanced at her school and very smart and 
caring kid. He tells both kids that if they do not do or listen to what he wants their mother will get into 
trouble at coun and the kids listen to him with fear that I might get in troubled if they do not. That is not a 
way to talk to the children and give them fear to do anything he wants. The children pond with the father 
had been affected by his behavior with them before he leaves the house and the way he treat them now 
when they have time with him. The kids have been having a hard time since it was an order that they see 
their father and sleep over with him. I have talked with my last attorney Ms. Elizabeth but she said they 
have to go to dad no matter what and there is no other choice. She withdrew from the case. Now I would 
like to protect my kids. 
The father abandonment to the children has been happening since the year of 2009. The father did leave 
the children and me and he would sleep at hotels for no reason and never call us. The father refused to 
help his daughter when she really needed his help and asked him to help her with her homework that is 
hard for me her mother to understand. The father left the children for more than a year now and is not 
involve in their life. The father used to abuse the children by pinching them when they do nol listen to 
him or lock them in their room. 
The father when I was pregnant with my daughter did pull me from my hair bare foot 10 go oul to his car 

and fon:ed me to carry a very heavy box by force above my head and walk with it to the house 
basement back in Millis, MA where we used to live. 

The father did throw a full kitchen garbage can at me and my daughter when she was about two and I did 
call the police because I was scared and my big sister advised me if he abused me to do so but) 
did not make a report like the police advised me so. 

The father has been abusing me emotionally and physically since I married him and I am afnlid he is 
doing the same to the kids now. 

My husband star1ed to take two different antidepressants at the highest dose his family doctor prescribed 
and I saw him changing to a diffemrt person that cusses and use bad language even around the 
kids. He also started to gamble compulsively. 

4.2 ADd 4.3 I would like all the decisions for the children to be made by me only. 
The father has stand in the way when I was trying to help my son at school. He was bullied by 
other kids at his class and ( had to help him but father before he know the reasons he send a 
restraining order to the school. I did not givc up and worked with the school till I got my son in a 
better class which had no bully. The father never went to the children school or been involve with 
them like me. I am afraid the father will do more stuff like that to the kids and be in the way of 
their success. 

My son had cavities in his teeth when he was about thnle and my husband made a decision to go 
with the doctor thaI wanted to pull out all four of his front upper teeth and put metal filling in the 
rest of his teeth that had cavity. I had to take him to a different doctor that saved all his teeth and 
pUI white filling that looked natural and it did stay in place until now. My son was happy to smile 
with teeth looks just as natural instead of no teeth for years to come. I know I made a good 
choice. The doctor that fIXed his teeth has been his doctor until now. And we do check up every 
six months and both children teeth are very healthy. 
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My son was assaulted sexually by a teen in St. Mary church in Lynnwood, WA and the father did 
not believe him. The father wants him to be in that church even after what happen. I did talk to 
my husband and family members about what my son told me happened to him. They told me not 
to talk about it and not to tell anyone. I have stopped going to that church after my daughter 
started to complain from kids do food fight in the class room of the church also kids bully each 
other and I heard that from her cousins also at that time. Me and my husband have witness adult 
fight and shout at each other outside die church and it was a scary scene. I went to a different 
church that exact same in everything but a different location that both me and my children feel 
safe and happy to be at 

The father wanted our childmJ to keep going to the church that my son was assaulted in it and other 
safety issues also happened. He refused to go to a different exact same church. He wanted us to 
aHend St. Mary church because his friend goes there and forgot about the safety of our childmJ. 

I would like to protect my children and do what I can to make them feel safe and happy. I want the court 
to allow me to do so. I only have my children to care for. I would like to be the primary parent 
and all the decisions to be made by me only. 

I declare under penalty of perjury under the Jaws of the stale of Washington that this plan has been 

Respondent Date and Place of Signature 

VIII. Order by the Court 

It is ordered, adjudged and decreed that the parenting plan set forth above is adopted and approved as an 
order of this court. 

WARNING: Violation ofresidentiaJ provisions of this order with actual knowledge of its (enns is 
punishable by contempt of court and may be a criminal offense under RCW 9A.40.060(2) or 
9A.40.070(2). Violation of this order may subject a violator to arrest. 

When mutual decision making is designated but cannot be achieved, the parties shall make a good faith 
effort to resolve the issue through the dispute resolution process. 

If a parena fails to comply with a provision of this plan, the other parent's obligations under the plan are 
not affected. 

Dated: ___________ _ 

Judge/Commissioner 

Presented by: Approved for enoy: 

Signature of Party or lawyer/WSBA No. Signature of Party or lawyerlWSBA No. 
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Theresa Gohar response to Samir's amended petition for dissolution 

Filed on October 30,2012 (CP 141) 



Superior Court of Washington 
County of 

In rc the Marriage of: 

Sarnir A Gohar 

Petitioner, 
and 

Theresa I Gohar 
Res ndent. 

To the AboY8~Named Petitioner: 

FILED 
ill2.DCI 2-S-- pH',: 3' 

SONYA KRASKI 
COUNTY CLERK 

S:IOHOHISH co '''ASH 

l' 

SHe 

No. 12-3-00776-6 

Response to amended Petition for 
dissolution 
(Marriage) 
(RSP) 

I. Response 

1.1 Admissions and Denials 

The allegations of the petition in this matter are Admitted or Denied as follows (check only one 
for each paragraph): 

Paragraph of the Pelilion 

1.1 r x1 Admitted [ ] Denied [ ] Lacks Infonnalion 

1.2 r x1 Admitted [ ) Denied lJ Lacks Infannation 

I.J [ x] Admitted [ J Denied [ ] Lacks lnfonnation 

1.4 Ix] Admitted [ ] Denied [ x] Lacks Infonnation 

1.5 [x J Admitted [] Denied [ ] Lacks lnfonnalion 

1.6 [ J Admitted [ x] Denied [ ] Lacks lnfonnation 

1.7 [x) Admitted [ J Denied [ ] Lacks Infonnalion 

1.8 I ) Admitted [ xJ Denied [ ] Lacks (nfonnation 

1.9 [ ) Admitted [ x] Denied [ ] Lacks (nfonnalion 
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1.10 [ J Admitted [x] Denied [ ] Lacks lnfonnalion 

1.11 [x] Admitted [ J Denied [ ] Lacks Infonnlllion 

1.12 [x] Admitted [] Denied [ J Lacks Infonnalion 

1.13 [x] Admitted [ ] Denied [ ) Lacks Infonnalion 

1.14 [ xl Admitted [ 1 Denicd [ ] Lacks Infonnalion 

1.1 S [ xl Admitted [ ] Denied [ ) Lacks Infonnalion 

1.16 [ ) Admitted [ xJ Denied ( J Lacks Infonnation 

Each allegalion of the petition that is denied is denied for the following reasons: 

1.4 If the marriage is broken it is because me husband want il to be that way. 

HUSBAND HAVE BEEN ABUSING ME EMOTHIONAlY AND PHYSICALLY SlNCE I 
MARRIED HIM AND I AM A GOOD WIFE TO HIM. He neglect the family before he leave the 
house on 9/1912011 for many months and stayed out all day everyday then he come home just 10 

sleep even though he does not work more than a couple of hours every day because of his 
restaurant nature as an absent owner and has a manger that does all the work for him (he does nOI 
work Sunday). Ladies would call him in his phone and him claim it is for work or a wrong 
number. Through the years of marriage his email has adult websites or dating sites with naked 
women pictures. I thought it is commercial or ads. Now when I think about it that it was not. 

The husband kept leaving the bouse since 2009 staying at hotels for days then he stay a week men 
two weeks. He left the last time on 9/19120 II. He stayed al a hotel for about three weeks before 
his move to a rental duplex. After his last long stay at the hotel he told me he is not going back 
and he going to rent a place to live in. I was curious why he decided to rent a place to live in away 
from me and the kids. He is the only man I have known in my life tell now. Yet I was not enough 
for him. 
I have been waiting for husband to be a loyal husband and a rather and take care of his family that 
needs him more than anyone or anything else in his life. Yet he still wants to live his life the way 
he want it away from us his family. 

Husband filed a motion to cancel the petition on 5/2/2012. I got happy that he might want the 
family back together. He came to me house and told me to fire my lawyer and he is going to live 
in another house he will buy soon. And he is doing that because of the money he has to pay. I did 
not do what be told me because I want him to come back for me and the kids and because he care 
about us not because the money. Also my lawyer advice I should keep the case going bUI she 
withdrew from it on 81112012. 

J am not happy to argue at court and have to explain my life. I have no other choice. I f husband 
want the divorce and is happy with the life he is living now he can have it but I need 10 make sure 
that me and the kids are able to sUI\Iive after the divorce is final and to keep the same life style for 
the kids as before the divoree. 

1.6 denied because husband left the home on 9119/201 J. 
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1.8 Responded denies the property and debts to be divided as proposed. 
Everything should be divided equally including but not limited to: 

All property in the petitioner's possession, 
Any retirement, pension and accounts currently in the petitioner's name. 
Don's restaurant or CMG restaurant, INC. including but not limited to the value of the 
restaurant business and the two lands. 

The home located in 14521 meridian place w in Lynnwood. W A, 
Honda pilot 2007 
Honda odyssey 2006 
Any personal or business bank accounts in the petitioner's name or CMG restaurant, INC, 
Any equity belongs to tasty treat the restaurant in 16 w union St. Ashland, mao 01721 . 
Any equity belongs to the duplex in 29 island rd. Millis, rna 02054. 
Any increase in income or money that was earned during the marriage. 
All my jewelry and diamonds husband took from the house and any other things he had dispose 
of. 

After everything is divided equally I would like to have the ownership of the land for the 
restaurant business don's because that will enable me to have the rent of the land as an income. 
Husband can have the ownership of the restaurant business. 

1.9 responded denies because she would like to handle all her and the children expenses by herself 
including but not limited to car insurance and health insurance, and taxes and etc. from the 
maintenance and child support that will be provided by the husband and the rent money l will 
have from owning don's restaurant land and any money or property I will have after the division 
is done. 

Any debt husband has made before or after the separation he should be responsible for. 

1.10 responded den ied the amount and duration of the maintenance proposed. 
TIle husband shall pay $4,000 wife spousal maintenance for 120 months. 
The husband shall pay the child support for the two kids. 

1.2 Notice of Further Proceedings 

Notice of all further proceedings in this matter should be sent to the address below. 

1.3 Other 

Responded is in need of an award of attorney fees and husband have the ability to pay her attorney 
fees. 
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II. Request for Relief 

[x. ] The respondent requests the court to grant the relief requested below. 
[x] Enter a decree. 
[,,] Provide reasonable maintenance for the wife. 
[x 1 Approve my parenting plan for the dependent children. 
[x. ] Determine support for the dependent children pursuant to the Washington State Child 

Support Schedule. 
[x] Dispose of property and liabilities. 
r x ] Change name of wife to Theresa I yacoub. 

It you Deed immediate protection, contact tbe clerk/coun for RCW 26.50 Domestic Violence 
fonns or RCW 10.]4 Antibarassment formlL 

[x.] Award the tax exemptions for the dependent children as follows: 

To the mother 

[ ,,] Order payment of attorney fees. other professional fees and costs. 

[x 1 Other 

The court should make an equal division of everything and make sure that me and the two 
children will have the same life style as the husband after the divorce is final. 

Dated: __ 1"-"'O..L./-"'>.2 ....... 5~/LJ!1,...,.12L-J1'-"2'--__ 

Notice to party: You may list an address that is 
not your residential address where you agree to 
accept legal documents. Any time this address 
changes while this action is pending. you must 
notify the opposing parties in writing and file an 
updated Confidential Information Fonn (WPF 
DRPSCU 09.0200) with the court cleric. 
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The GAL Martha E. Wakenshaw report 

Filed on November 5,2012 (CP 154) 
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SAMIR.GOHAR, ) 
) 

PetitIoner, ) 
) 

And ) 
) 

THERESA GOHAR, ) 
) 

.Respondent. ) 

~UPERIOR COURT OF WASHINGTON 
COUNTY OF SNOHOMISH 

NO: 12-3-00776-6 

GUARDIAN AD lITEM 'REPORT I 

Appointment of Guardian ad Litem: 

Filed in Open Court 
"I ~ 20"':i! 

SONYA KRASKI 
COUNTY CLERK 

By ca!.« ~ 
Deputy CI~r~ 

Guardian ad Litem,·Martha E.Wakenshaw, M.A., LMHC, was.appointed to this case, by the 

Superior Court of Washington, County of Snohomish p~rsuant.tQ ~CW 26.09 Dis59lution. 

The' Guardian ad Litem represents the best Interest of Catherine Gohar, age ten, and Matthew 

Gohar, ,age six. 

Under 3.2 Duties of the Guardian ad litem Issues ordered to Investigate and report: 

All issues relating to the development of a parenting plan. 

The Guardian ad Litem shaltalso ~eport to the court on any issues discovered that could affect 

the safety of t~e ch.ild(ren). 

Focus of this Report: 

This is the first in a series of GAL reports that,will make recommendations regarding:a parenting 

plan that isln the best interest of Catherine Gohar and Matthew Gohar. 

Background Information: 

The mother has been largely non-cooperativ.e and ha~ misse,d appointments with the GAL She 

has not anslNered voicemails or email messages from the GAL requesting additional 

information. It is hoped thatthe mother will give her consent for the GAUo spea'k with the 

1 



family therapist and authorize her to contact the school regarding the children's performance. 

To-date she has not taken the For Kids Sake seminar. 

The father has been wholly cooperative with the GAL investigation. 

Neither parent, despite repeated attempts, has been able to supply the GAL with adequate 

collateral sources. The father said that he was so Isolated In his marriage that he has no one for 

the GAL to contact regarding his parenting. 

The mother has given only her mother as a collateral and the maternal grandmother has been 

interviewed. 

The parties, Mr. Samir Gohar and Ms. Theresa Gohar, were married on January 10, 1999 and 

separated on September 19, 2011. They have two children together; Catherine Gohar who is In 

the sixth grade and Matthew Gohar who Is in the second grade. 

The children reside primarily with the mother and the father has residential time with the 

children for two mid-weeks after school and every other weekend Saturday through Sunday. 

The father alleges that the mother Is mentally jll and he had to get out of the marriage for that 

reason. He stated that they had an arranged marriage and both hail from Egypt. 

The mother alleges that the father has a gambling addiction and would often leave the home 

for hours, then days, and then weeks. She repeatedly stated that she still loves the father and 

wants nothing more, but for him to return to the home as her husband and father to the 

children. She has stated that in their culture and religion, marriage Is forever, and Mr. Gohar 

has broken his life time vows that are sacred. 

At first, the father petitioned the court for a legal separation, but has Since changed his mind 

and filed for a dissolution of the marriage. 

Of concern is that Matthew missed eighteen days of school and was tardy sixteen days last 

year. Catherine missed eight days of school and was tardy thirteen days. This occurred on the 

mother's watch. 

The mother said that Matthew was being bullied at school and she wanted to protect him. She 

did say that she talked to the teachers and school principal to address this problem and his 

classroom was eventually changed and he fa ired better In school. 

The father feels that the mother alrows the children to do whatever it is they want, and that jf 

they want to stay home from school, she lets them. The mother denies. The school threatened 

to invoke the Becca Bill. 
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So far, this year, the children have been attending school and are reportedly doing well there. 

The mother showed the GAL several awards from school that the children have received. The 

children talked about their homework and getting it done at the home visit. 

Although the father has stated that the mother is paranoid, anxious, depressed, and delusional, 

her therapist has stated that she is not paranoid and delusional, but is appropriately anxious 

and depressed for what she is going through in terms ofthe dissolution. 

The father has stated that the mother will not leave the house because of her delusions of 

danger, however the mother does attend church, does the shopping, and has even volunteered 

in the school classroom. 

The father admits that he had a gambling addiction and was "very sick. II He reported that he 

has been In recovery from this addiction and is now in a much better mental state. He 

continues to attend Gambler's Anonymous. 

Mr. Gohar talks of a time that his wife was paranoid in his eyes and believed that her son had 

been sexually abused at churt;;h. He believes that his wife asked Matthew leading questions 

until the child admitted that he had been abused. The child was not taken to the doctor and the 

police were not called. There are no Child Protective Services reports In the court file. 

Ms. Gohar adamantly insists that Matthew was sexually abused on a Sunday at church when he 

was three years old by the Sunday school teacher's son. She said that she asked Matthew if 

"that was the boy who did it," pointing to the teacher's son and Matthew said yes. Clearly, that 

was a leading question on the mother's part. 

Historically, Mr. Gohar said that Ms. Gohar Is mistrustful and paranoid and changes medical 

professionals and attorney's frequently because she Is suspicious of them. I 
Ms. Gohar, was very reluctant to have the GAL do a home visit and appeared to be guarded and 

hostile and the beginning ofthe home visit. In response to a Question about her mother's work, 

Ms. Gohar said: "Why do you want to know? Ask her yourself." 

As the home viSit progressed and the maternal grandmother arrived, Ms. Gohar warmed up 

very slightly and tried to engage as best she could. She appeared quite depressed. 

Ms. Gohar stated that It was around 2009 when the father kept leaving her and the children. 

She was upset about thiS, but said: "We really love him, me and the children, but we need him 

to be with us and protect us not leave us behind. We want to be a happy family with mom and 

dad together." 

~--_./ 
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Ms. Gohar alleges th~~ fYlr. Gohar tells her, and the c.hildren thatshe is ".sick." T.he cl1ildren deny, 

butCathe'rine said she has read all the court pleadings at her mother's home and was dismayed 

and upset to find out that her father thinks her mother is "crazy." 

Since Mr. Gohar began takinganti-de'pressants about a year a~o she said that he,became a 

di.ffere~t persol'!. "I know IT'V husband can be.a very good man. When he started,to'change, I 

tried to help him, but he keep saying tQ me th.at I am 5ICk ,an~ can't.help him." 

Ms. Gohar said that the two things she' cares about in her life are her husband and children. It 

was evid~n.t that the mother loves the children and still harbors love for her husband despite 

the.litlgatlon. She wants to stay ,."arrled and have Mr. Gohar return to the home. 

In response to the children~s poor attendance at school, Ms. Gohar did admit that she lets the 

children stay home even If they just have a cold or they don't feel well. She said that if they feel 

better she may take them to schQollate. 

Ms. Gohar alleges that Mr. Gohar was emotlonally'abuslve·to her, and cited the fact that he 

called her "slck~' and left the. home frequently. She does not allege physical abuse or any abuse 

of the childr~n.bv the father, but said that he neglects their feelings and doesn't un~erstand 

them. 

anCl .the maternal grandmother both talked abo.ut the court'case in front of the 

children aUhe home'vlslt un~iI the GAL Interrupted them and asked them to stop. The mother 

and grandmother sent the children upstairs to their rooms and theJ1 contln.ued·to tal~ about th~ 

'----__ rn mother and grandmother emphasized the fact that their chun::h ~oes not belie,(e in 

divorce and that what Mr. Gohar Is dolng,ls wrong and against God and their faith. "We don't 

have·a divorce in our Coptic orthodox church." The mother said: "Husband told me that I am 

sick and he doesn't want to live with me even jf I am sick in marriage should be together·in sick 

and. t)ealth in rich and p~r in happy and sorrow time." 

Ms. G~har said that she still loves Mr: Gohar. She said: "I would lik~ him to treat me as a 

person, not an ill person. That really hurt'my feeling. I have only him. Lived with him for 12 

years. I am not perfect, but I know If he treat me good, I will.be perfect." 

The father alleges that the mother has been· physically and emotionally abusive to him and that 

he had to call the police three times since' November of.2008 when they moved Into their own 

house. There·are no actual police reports in the court file. 
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The father said that he first called the police at.one in the morning when his ,wife lost-contrQI 

and started destroying the ho~se by pulling curtains and breaking thE! frames. He said that the 

children were sleeping during this time. 

The secol1d time the father called the police was in July of 2009. He said that his wife hit him 

while sleeping and then tried to, hit him again sohe called the police, but did not file arepor,t. 

He said that he left home that night and that Ms. Gohar called him all night tp come home. 

Thankfully, the children were al~Q,sleeping during this time. 

The third time the father called the police was in November ot2010. He said that,Ms. Gohar 

decided to take the children and leave after a fight, but then she came back at three In the 

morning and acted like nothing had happened. 

The'father said that he has endured the mother's abuse for years. He did not say that the 

mother has ever physically hurt the children, but that because of her mental'lUl)ess she is not 

able to parentthe children well and should be ordered to take parenting classes. 

Ms. Gohar presents as extremely mistrustful, shutdown,and depressed. She said that she tried 

taking medication because Mr. Gohar wanted her to and she wanted to be, a good wife. She 

said that sh,e flad bad sIde effects and stopped taking the medicine. 

Ms. Gohar has worked at Taco Bell prior to her'marriage to Mr. Gohar where shewas an 

assistant manager. She has, also, in the past, worked at Walmart. She is currently a stay-at­

home mom. 

The mother explained that the children don't want to go to their father's apartment and spend 

time with him. She stated that her daughter c;ame,home crying from her dad's hom~ beqJu~e of 

~i5 emotional abuse to her. Catherir:te deni,es any abl,l,s~ of any kind from her father or mother. 

Ms. Gohar sees a therapisUt Group Health. The therapist, Ms. Regi,na Hugo, M. Ed., LMHC, 

LMFT,.stated: "Ms:.Gohar has,been dJagnose~ with depressio" and anxiety, including 

generalized anxiety (in the forr:n of worrying about different things) 'and also obsessive 

compulsive disorder (in the form of moderate germ phobJa, e.g., she,might wash her,hands ten 

tlmes'per day). There is no evidence or diagnosis Indicating paranoia or delUsions. Though some 

of her worries are beyond the normal Jevel, they are all,grounded In rational concerns." 

The therapist reported that the motherOisclosed controlling behavior that sounds like 

verbal/emotlonai abuse at times perpetrated by the father. She said that Ms. Gohar, "from her 

own account,n appears to be a devoted and competent mother, e:g .. doing a good job of 

advocating for her son when he had problems at school. 

5 



Ms. Gohar denies using drugs or alcohol. She said on her GAL form that her spouse has used 

physical force against her, but would not admit or elaborate on this on interview. She is not 

currently afraid that her spouse will physically hurt her. She is concerned about the children's 

emotional safety with the father. 

Historically, Ms. Gohar, has been the primary caretaker of the children and Mr. Gohar has 

worked. Ms. Gohar said that the father doesn't do much with the children and that is her who 

takes care of their needs. 

In regards to a parenting plan, the mother said that the father can see the children every day 

from 5 p.m. to 8 p.m., but she wants no "sleepovers." She would like sole decision-making. 

In terms of the father's strengths, the mother said that he can provide financial support. In 

regard to the father's weaknesses, the mother said that he treats the kids bad and tells them 

bad words and confuses them. "He doesn't listen to the kid's feelings and needs. He doesn't try 

to help them in any trouble they have and he can be in the way of their success." 

In regards to discipline, Ms. Gohar stated that she teaches the children right from wrong. "I 

make sure they understand me and try their best." "Thelr dad use that they have to do what he 

tell them or bad things will happen and that give them fear. " 

Mr. Gohar is the owner of Don's Restaurant and works 8 a.m. to 5 p.m. Monday through 

Saturday, with Sunday off. He has some flexibility in his work schedule and often picks the 

children up before 5 p.m. on Saturday. 

Regarding his medical history, Mr. Gohar said that he has depression which he is being treated 

for. He takes antl-depressants. He said that his wife has mental problems and a history of 

mental illness including past suicidaHty. 

Mr. Gohar denies drinking, using drugs or smoking. He feels that he could not work with his 

wife and a trained mediator because: "She mentally unstable and can never have normal 

conversations. " 

Mr. Gohar has concerns about the children's emotional and physical safety when with their 

mother. 

Even though Ms. Gohar has historically been the stay-at-home mother, the father said that she 

has always been mentallv ill and that before he started gambling, he was the only person 

helping the children with everything: "eating, shopping, school, church. I mean everything." 
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In terms oh parenting pla'n, Mr .. Gohar feels th~t'the children shoiJldbewith him all the time 

until the mother takes medication and gets help. "YoiJ can not have a normal talk'with the 

mother. She is a sick person." 

In terms of his own strengths:as a parentthe fath~r stated that he loves his .~ids mo~e than 

anYthing. He said that he Is Ustrong,·smilrt, educated, normal. I can make sure they will have 

happy normal live." 

In ter:ms of the mother's strengths and weaknesses the father said: "NONE I She is a SICK 

perSon." 

The father is concerned that the children have no friends'and no family and no church. 

"Noth,ing but computer games and a.sick mother." 

Mr. Gohar stated that since moving to Washlngton,.they have been in isolation from his people 

including her (the mother's) family. 

Mr. Gohar stressed the need for a mental evaluation of his wife. He said that her mental illness 

was under control when she took medicationsfor Bipolar Disorder. He said that when their first 

child, Catherine, was born 'the family had some help. Mr: Gohar said that he wasn't nice to the 

mother at this. time, but then .he changed. 

The father said that he can manage the children and that the mother cannot manage the 

children because of her mef'!tallllness. He said that she doesn't trust anyon!! and is paranoid. 

He said that the mother deprlved.hll!! of sleep and physically abused him. 

Mr. Gohar-reported that the mother believes people are recording her and that ,there are 

conspiracies against her. He said that she doesn't understand reality. When they bought their 

house" the mother a!legedly thought that astr:,anger was sleep.ing In the house. The father s.ai~ 

that this was a terrible experience - buying the house. 

In February of 2012, the father said that he,left theh9use for two weeks,because he had.to get 

away from the mother, but he missed the children, so he came back. He said that· it was then 

·that he started gambling and.lt became an addiction. Mr. Gohar said that with the help of 

counseling and Gambler's Anonymous, he hasn't gambled for nine months. He·said that he,ls 

very conservative with money. 

Mr.,Gohar is concerned that the chlldre.~ eat ~ast food ~hen with th~.mother. The mother says 

the same of the'father. The children report that they e~t a variety of foods and,that each parent 

prepares food for them. Matthew is quite:overweight and catherine appears to be 

underweight. 
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The father believes that the mother asked Matthew leading questions about the. alleged abu,se, 

that occurred at their church when Matthew was about threeyears'old. The father said that the 

mother asked Matthew "who hurt you?" even though Matthew. s~id ~e was flne. 

Allegedly the mother said to Matthew and the father that he was taken by a stick in his anus. 

The child was not taken to the doctor and there is no medical evidence, GPS report; or 

disclosure by the child to support this. 

Mr. Gohar reported that in September'of2011, he left the family home and rented an 

apartment. He said that he had become, depressed and that life had no, meaning. He said that, 

at that time, he used to help the children with homework and that when he left their 

periormance In school went downhill. 

To the mother's 'credit, the chiidren have not missed school since temporary orders were put in 

place. 

~ Mr. Gohar reported that Ms. Gohar talkslo the children about the court case. On Interview of 
the children, this was found to be accurate. 

Matthew Gohar is seven years old and In the second grade. He attends Discovery Elementary 

School: Matthew presents as Very verbal and'sOmewhat anxious. He appears to be'dlstressed 

by the,separation of his parents and feels loyal to both of them. 

Matthew reported.that he 'mostly lives with mom and that it's good there because mom likes 

playing games. He said: "sometimes she cooks food. Sometimes she burns It. Dad makes 

pancakes:'" 

Matthew said that he realiy doesn~t have.friends and was observed at the mother's home to 

play. by himself. Regarding his mother, Matthew said: "In my mom's she gets nervous and 

yells ... tells me to go to my room. Mom.isfrustrated about court stuff .. She's just frustraiedand 

nervous." 

These are not typical words used by a second grader and it calls into question whether he has 

heard the mother use these words herself to describe herself or whether someone else has 

talked to him about the mother. At any rate, there is'a sadness and despondency to Matthew. 

Matthew saidthathis mom-yells a lot. He said, that they all go to_a family counselor and talk 

about how frustrating court Is. 

Matthew reported that they went swimming this summ'erand had goneta the beach recently 

with his mother. He said that he Ifkes basketball, but i'l'm terrible at it in real life," and generally 

seemed to demonstrate low;self-esteem. He_did say that ·"I'm good at doing tricks;" 
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Matthew reported that mom's house is dirty and that his dad doesn't put him in his room like 

his mother does. He said that what he doesn't like about mom's is that she gets frustrated and 

that he likes dad's better. 

Since Matthew talked so much about court, the GAL asked him what he thought court was. 

Matthew answered: "Court is when children are not allowed in court because the judge and 

people are there. My mom's judge is rearly mean. He tells orders. The judge almost decide that 

we stay with our dad for two weeks, but then he changed his mind." 

Matthew is privy to court matters and has said that his mother talks about court with him and 

Catherine. Catherine confirms. This is an abusive use of conflict on the mother's part. 

Catherine is eleven years old and in the sixth grade. She attends Voyager Middle School. 

Catherine presents as articulate, anxious, and depressed. She is quite obviously distressed by 

the court case to which she is privy from her mother. 

catherine said that she, and her brother, and her mother go to family counseling and that her 

mother thinks she should go to individual therapy, but won't let her because she "doesn't want 

it in our records." 

~ Catherine stated: "My mom tells me most of everything about court - she doesn't want me 

clueless." 

~ She said that her parents split up about a year ago and she was not surprised because there 

was so much fighting and her father would leave for a hotel for a day or a week. ", missed him." 

Catherine said that her father is the one that helps her with school work. She said that she was 

behind in school, having missed a lot under the care of her mother. She said that her father 

helped her learn everything to catch up in a two month period and tnen, "1 ended up the 

smartest person in fourth gradel" 

When asked what she thought court Is (given the fact that Catherine said her mother had told 

her all about it), she answered: "Mom told me court is supposed to sort out problems or if 

there is a criminal to catch him. Court is trying to sort out the divorce. They already take $4500 

each month from dad. My mom was supposed to get a job, but she's sleeping a lot which is sad 

because she missed job calls. My mom doesn't have a job.H 

In regards to her father's apartment, Catherine said that she has it lot of trouble sleeping there 

and that she's one of those people who can't sleep. She lays awake and worries. 

-----< Catherine said that if she gets in trouble with her mother or father they scream at her. She also 

said that her mother will frequently send her and Matthew to their room. 
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Catherine reported that her mother thinks she can watch Ma~h~w but he hits, screams, and 

slaps her. 

Catherine,said that she 'likes soccer and basketball. She likes-swimming. She said tt-at 

sometimes when she comes home from school, she_has to wait outside for her mother to Come 

home because she iS'often at court. 

Catherine reported that her mother gets very very mad at times. and says: "1 can't take it 

anymore. II When her mother reads the court papers she asks catherine to help her. She said 

that they stopped going tO,church because her mother Is busy with court. 

In regards to /ler mother, Cath'erinestated that: "My mom doesn't want any divorce. My mom 

doesn't like It that we can't move. She wants to move out of state.;She would. like to move back 

to Massachusetts. My mom doesn't have any ~riends here." 

Catherine sald.that her mother told h-er the GAl'was there to look at the housennd see which 

one was:better for the children and then put them there. Catherine was worried thai the GAL 

could take her away from both of her parents and put her in a f!lster home and it 'ls suspected 

that thls.fear came from her mother. She asked th~ GAL,what ifshe f~lt her mom was crazy and 

her dad lNas crazy, .. then "VIlat? 

Catherine said:'"1 saw the court papers - mom let. me. Dad said my mo.~ is ~razy an~ para~ol~, I 

was mad at·dad. Mom~snot crazy. She sometimes has a sad d!!pr~sslon froin being In .the court 

ttling." 

In regard to her parent's fighting, Catherine stated that most 01 the fig~ts, historically, were 

about her father want!ng to go bacHo Egypttc) ta~e care of his rriom. Her mother didn't want 

her father to "run away." 

Catherine stated: "My mom says dad reaHy reallv wants me and wo~ld do anything to get me 

even call ~er para!1oia.""My mom said it will end in November (the court matter). 00 we still 

have to go to court?" (meaning her and Matthew. testify). 

Summary: 

Clearly, both Catherine and Matthew are the victims of an extreme abusive use of conflict on 

the part of the mother. Both children have stated that she has talked to them about the court 

case and it was a strong theme in both of their interviews, espeCially ~therlne'sintervlew. 

Both children present as confused, depressed, and anxious and could both benefit from 

intenslve,lndlvidua I psychotherapy. 
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It is,unconscionable that the mother is permitting her eleven year old ,daughter to read,the 

court, dO,cumen~s and pleadings. The daughter has becomeso'fearful that she wasworrie,c:f that 

~he ~AL might take her away from her parents and put her in foster care. 

Matthew has the idea from his mother; that the judge is "'mean."'He is fearful of the court and 

has a skewed understan~ing ~f how the court is Involved 'in his life based on what his moth.er 

has told, him. 

The father admits that he had a history of depression and was "not nice, H to his wife early on In 

the marriage. He admits to a gambling addiction that is now being treated. He presents as 

somewhat depressed. 

The'mother presents as extremely suspicious, guarded, and depressed. She had almost no 

Interaction with the .children at the hOrne visit. She was unwilling to provide release of 

information for the GAL to SPeak with her healthcare providers, She was not forthcoming with 

the children's school Information. 

Both parents should have a psych,ological evaluation to assess their functionin,g and the 

implications for parenting. 

Because the mother has, not taken the For Kid's Sake Seminar and has engaged in the abusive 

use of conflict; the children should spend mo're residential time with,their father to enSUre their 

emotional safety. 

It is recommended that Mr, G,ohar be the p.rimary residential parent with the mother having 

reSidential, time with the children every other weekend and one mid-week visit. Themo,ther 

.should be prohibited from sharing·court information or discussing adult matters with the . 

children. If she continues to engage' ln an abusive use of ,co nfl ict,'vis its s~o,uld be.professlonaliy 

sup'ervised with the children. 

Recommendations: 

1. Mr. Gohar to be the primary residential pare'nt. 

2. Ms. Gohar to have residential time with the childre!l every other weekend from Friday after 

school until Sunday at 6 p;m. and everyW,ednesday from after school until.7:30 p.m. 

3. catherine Gohar to participate in individual therapy with a provide~ approved by the GAL 

who is covered by the medical insurance. 

4. Ma~hevv Goher to participate in individual therapy with a provider approved by the GAL Io'!ho 

is covered by the medical insurance. 
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S. Ms. Gohar to take t"'e For Kid'sSake.Seminar immediately. 

6. Ms. Gohar to participate in a psychological evaluation with Dr. Edward Schau (206-36S~3808)i 

7. Mr. Gahar to participate iri' a psychological evaluation with Or. Edward~"'au (206-36S~3808). 

8. The mother to refrainf~om.discussingthe court'casewith the children. 

9. The children to continue in family therapy with the mO.th.er, 

10. Th,e GAL to review' the ca·se.progress and' report back to the court in sjxty days. 

Respectfully submitted by: 

Martha E. Wakenshaw, M.A., LMHC 

Guardian ad Litem 

October I, 2012 
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